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Javaslatom,hogy legyen mindenki számára elérhető és ingyenes a net.

Lehessen-e hazudni az interneten? Az interneten sokan névtelenségbe burkolózva 
hazugságokat terjesztenek. Kiegészítse-e a parlament az alktományt az internetes 
hazudozás tilalmával?

Az internet születésétől fogva szabad: aki rendelkezik hozzáféréssel, elvben akármilyen 
információt megoszthat. Az internetes kommunikációnak – a hozzáférésen kívül – 
nincsenek fizikai korlátai.  Vannak azonban olyan értékek – például az emberi becsület, 
a szerzői jogi, előadóművészi teljesítménybe fektetett kreativitás és munka, mások 
magánélete, 

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden határon túli magyar állampolgárnak alanyi jogon 
járjon az internet?

Mikor lesz ingyen,egész országra kiterjedő wi-fi és vezetékes kapcsolat ingyen? (like in 
japan)

Szeretnél adózni a zinternethasználat során felhasznált adatmennyiség után?

Miért van az, hogy a felhasználási helyeken nem vagy csak egy szolgáltató ad használható, 
ám a szolgáltatók közt nem (konkurens híján) versenyeztethető csomagot? Miért van 
az, ahol a .... variálható csomagot ad, ott a .... vagy a .... nem? Miért nincs verseny arra 
hivatkozva, hogy nincs kiépítve a hálózat? Miért van látványosan felosztva a piac?

Ösztönözze-e az adózás a “nagy” szolgáltatókat, hogy a nagyvárosi fejlesztéseiknél 
egymással versenyezzenek, ne legyenek fehér foltok a térképen. 

Egyetért-e Ön a „digitális akadályelhárítással”; korszerű és rugalmas szabályozási 
környezet kialakításával? 

Sokkal több szolgálatatóra lenne szükség. Azt tapasztaltam, hogy egy szolgáltató 
minél közelebb jár a monopolhelyzethez, annál inkább visszaél a fogyasztó 
kiszolgáltatottságával, és havi 8-10ezer forintért nyújt olyan szolgáltatást, ami rossz 
minőségű. Erre az egyetlen válasz az előfizetés felmondása, de akkor nincs otthon 
internet. Igazságtalan.

Javaslom ,hogy járjon alanyi jogon széles sávú internet hozzáférés Magyarországon 
a magyar állampolgároknak. Továbbá javaslom, hogy az állam biztosítson 



2

adókedvezményeket a különböző IT szektorba tartozó szereplőknek, kiemelten a 
kisvállalkozásokat érintve. Ezzel is segítve a szektor fejlődését, ami jelentős gazdasági 
növekedést eredményezhet.

Ma az internetet uralja, vagy jelentős teret enged a gátlástalanságnak, erkölcstelenségnek. 
Miért ne lehetne ezt keretek közt tartani? 

Ön szerint van fogalma az internet korunkban betöltött szerepéről annak, aki meg 
akarja adóztatni?

Semmilyen formában nem megengedett az internet adó bevezetése!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

Akarja, hogy más biztonság érzete miatt az internet bármilyen formában korlátozzák 
az internetet? a válasz NEM, az internet így is elég biztonságos ha valaki megfelelően 
használja. aki félti a gyermekét tiltsa le azokat az oldalakat amitől félti, amúgy meg 
inkább nevelje és nem lesz mitől féltenie.

Egyetért-e Ön azzal, hogy engedélyezett legyen a fájlcserélő hálózatokon letöltött 
digitális tartalmak magáncélú felhasználása?

Egyetért-e azzal, hogy az ügyintézéshez, információszerzéshez szükséges - adóból 
fizetett - közigazgatási és közszolgáltatási honlapokat, az internetszolgáltatók 
tegyék ingyen elérhetővé, ha az előfizetőjük rendelkezik internet csatlakozásra képes 
eszközzel? Az elérés sávszélesség maximuma ne legyen kisebb mint 1mbps.

Javasolnám vessenek ki kevesebb adót erre a szerencsétlen népre. Akar Ön több adót 
fizetni, hogy bizonyos személyek vállakozások még tovább gazdagodjanak?

Szeretné Ön ha a szolgáltatók meglennének adóztatva és azt újra áthárítanák Önre 
mint a bankok és telekommunikációs cégek esetében? Nem szeretnénk, hisz már 
annyi adót fizetünk, hogy lassan éhen döglünk.

Ön szerint lehet-e a magyar állampolgárok internetforgalmát korlátozni? (például 
adóval) 

Egyetért-e azzal, hogy az internetes adóbevallás a számítógépes felhasználói 
felületre legyen optimalizálva, vagyis NE a papír alapú adóbevallást imitálja, hanem a 
számítógépeken megszokott és könnyen kezelhető űrlapok kitöltéséből álljon.
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A fentebb lévő felütés alapján nem látom értelmét bármilyen kérdésnek, hiszen az már 
fentebb fel lett téve. Itt a válaszom: Net semlegesség: Igen

Ön szerint fontos lenne-e, hogy a papír alapú ügyintézést teljesen átvegye az elektronikus 
ügyintézés, ezzel a bürokráciát olcsóbbá, átláthatóbbá és egyszerűbbé téve?

Korlátozva érezné-e az ön internetelérési szabadságát, ha a jelenlegiek mellet bármiféle 
plusz adó- vagy járulékterhet kellene fizetnie az internetelérésért (akár idő-, akár 
adatforgalom-alapút)?

Miert van korlatozas a mobilinternetre? tobb orszagban korlatlan lehetoseg van a 
hasznalatara nalunk viszont nagyon draga ez a szolgaltatas jelenleg.

Önt korlátozva érezné-e saját szabadságát, amennyiben forgalmi alapú adót vetnének 
ki az internetszolgáltatásokra?

Egyetért-e azzal, hogy az általános iskola és gimnázium teljes tananyaga az ország 
legjobban oktató tanárai által előadva videók formájában elérhető legyen a neten. 
(Minta Khan Academy.)

Járjon-e minden magyar állampolgárnak alanyi jogon egy korlátozott internet 
hozzáférés?

egyetért-e Ön azzal, hogy az állampolgár alanyi jogon, ingyen használhassa az 
internetet?

ne legyen net adó, mert baromság, pláne, hogy jön a világban a díjmentes net.

Szükségesnek tart-e államilag támogatott projekt keretében felhő-alapú vállalatirányítási 
rendszerek elérésének széles-körűvé tételét? A hazai kis és közepes vállalkozások 
nemzetközi versenyképességének növelésének fontos területének gondolom a 
kontrolling szemlélet erősítését. A kisvállalkozások nem engedhetnek meg maguknak 
drága rendszereket.

Hogyan lehetne elősegíteni a költséghatékony, szabad forrású szoftverhasználat 
elterjedését? Főleg az operációs rendszerek közötti valós versenyre gondolok, amit 
egyelőre a MS Windows dominanciája ural.

Egyetért-e azzal, hogy mindenki egészségügyi adatai, vizsgálatai (a papír alapúk 
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azonnali digitalizálásával) egy központi védett helyen elérhetők legyenek és az 
állampolgár dönthessen róla, hogy kinek ad jogot a megtekintéséhez. (Orvos, kutató, 
családtag, piaci cég.)

Internetes hírportálok megszabályozása? Hamis információk közlése utáni 
következmények bevezetése? Csak az a cég üzemeltethessen online hírportált aminek 
nyomtatott sajtó változata is van!

Ön szerint hátrányt jelent-e a gazdasági életben a magyarországi vállalkozások 
számára a külföldi versenytársakkal szemben, ha az internet-forgalom költségeire 
extra adóteher nehezedik?

Egyetért-e azzal, hogy amikor közszolgáltatások akadálymentesítéséről van szó, akkor 
az interneten, otthonról elérhető felület kiválthatja a fizikai akadályokat és mindenki 
számára könnyebben elérhető megoldást jelent.

Ha a “fejlődést ösztönző....adórendszer” alatt az Internet fogyasztói, avagy szolgáltatói 
résztvevőinek  bármilyen módon történő adóztatását értik, akkor javasolt kérdésem: 
ELGURULT A GYÓGYSZERÜK?  ………………….. 

Hogyan lehetne megbüntetni a szolgáltatókat akkor, ha valós problémát nem javít ki, 
az ígéret ellenére sem?  Ha szerződést nem tartja be? 

Amennyiben egy honlap, szolgáltatás kifejlesztése közpénzből történik, akkor a 
forráskód legyen elérhető az állampolgárok számára  felhasználásra. Nonprofit 
felhasználás esetén ingyen, egyébként a bekerülés összeg feléért.

Miért ne követnénk az Európai Unióban elfogadott szabályokat?

Egyetért-e azzal, hogy az internet szolgáltatók ne reklámozhassák megtévesztő 
módon az első 1-2 hónap kedvezményes áraival a hűségidős szolgáltatásokat? (Ez 
olyan mintha benzinkúton az lenne kiírva, hogy 150Ft / liter a benzin. Holott csak az 
első 2 liter és csak akkor ha legalább 24 litert veszünk.)

Ön egyetért Magyarország Alaptörvényének IX. cikkejével?

Ön egyetért Magyarország Alaptörvényének Alapvetés szakaszának M) cikkelyével?

NEM LESZ INTERNET ADÓ.
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Fontosnak tartja, hogy a kissebb településeken is elérhetővé válljon a megfizethető 
szélessávú internet? 

Ön azért nem internethasználó, mert nem érdekli, vagy azért, mert drágának találja a 
szolgáltatást?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet segítségével a közigazgatás hatékonyabbá válhat?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet elősegíti a közügyekben való állampolgári 
részvételt?

Hogyan lehetne biztosítani azt, hogy a használt eszközök piacára visszakerülő PC-ken 
és telefonokon ne maradjanak személyes és üzleti adatok! A kereskedőket kötelezni 
kellene arra, hogy megfelelő módszerekkel töröljék az adatokat, és erről tanúsítványt, 
jegyzőkönyvet állítsanak ki, amikor a beszámítanak egy használt eszközt.

Ön szerint az internet forgalmának barmiféle megadóztatása, korlátozása szembemegy  
Magyarország Alaptörvénye Alapvetés U) cikkely g) pontjával?

Mivel lehetne ösztönözni a felhasználói magatartás és megelőzés fejlődését? Az 
internet szabad és természeténél fogva az is kell, hogy maradjon. A felhasználónak kell 
megfeleő intézkedéseket tenni, hogy gyermekei, vagy saját maga ne férhessen, vagy 
csak előzetes szűrés után bizonyos tartalmakhoz. 

Fontosnak tartja-e, hogy a fogyatékkal élőknek akadálymentesek legyenek-e a 
közigazgatási oladalak? 

Hogyan lehetne növelni az állam által támogatott, ingyenes, szélessávú köztéri és 
állami intézményi, és pályáztatásos céges internetes felhasználók számát? Az állam 
mennyivel szálljon be ebbe?

Biztosítsa-e az állam, hogy pontosan egy helyen kelljen bejelenteni a lakcím változást 
és az az összes állami rendszerben és ahhoz kapcsolódó szolgáltatásnál (pl közmű) 
atvezetésre kerüljön. És az állampolgár megengedhesse más szereplőknek is (pl. bank) 
ennek az információnak az elérését.

Egyetért-e Ön azzal, hogy semelyik szolgáltató se korlátozhassa a voip alkalmazások 
kommunikációját?
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A forgalmi kiállításakor egyből legyen lehetőség a címhez tartozó parkolási engedély 
kiváltására. Nem lehet kifogás, hogy a parkolási társaság esetleg nem állami vállalat.

Legyen-e lelkiismeretfurdalásom, ha a cégem reklámjai az internet sötétebb bugyraiban 
is megjelennek? Egyáltalán, vannak-e ilyen esetekre ajánlások?

Kell-e korlátozni az internetet?

Egyetért-e Ön azzal, hogy eltöröljük a vezetékes internetezés elterjedését jelentősen 
nehezítő kábeladót?

Az állami hivatalokban vezessenek be az iktatástól az ügyintézőhöz kerülésre mérést 
és szintidőt. Jelenleg nagyon sok ügy egyszerűen azért áll, mert valami fiókban, 
dossziéban áll egy hiányolt papír.

Ugye nem arra akarják felhasználni ezt a közepes színvonalú webhelyet, hogy 
suttyomban majd valami más néven, ha nem is adónak fogják hívni, bevezessenek 
valamilyen hozzájárulást (sarcot) az internetért a már megfizetett előfizetési díjakon 
felül?! Esetleg állítólag ide írogató, de valószínűleg nemlétező emberekre hivatkozva? 

Önnel is előfordult-e, hogy a szolgáltató önkényesen 2-3 hónappal meghosszabbítva 
az előfizetést nem a felmondás idejétől szüntette meg az előfizetést?

Akarja-e ön, hogy mindennapi életünk egyik alapvető infrastruktúrája az internet 
ingyenes és szabad hozzáférésű legyen? Akarja-e ön, hogy az állam ne formálhasson 
semmilyen jogot magának az információ áramlás korlátozására?  

Egyetért-e Ön azzal, hogy lehessen népszavazást folytatni az interneten keresztül? 
(Ezzel jelentős mértékben csökkenne az egyes népszavazások költsége, ami lehetővé 
tenné, hogy gyakrabban éljenek a polgárok a közvetlen véleménynyilvánítás eszközével)

Lehet-e, érdemes-e, kell-e ingyenes minimum Internet bevezetése, mely az egész 
országot lefedi. Hasonlóan a minimum TV adásokhoz, rádiókhoz.

Akarja-e ön, hogy mindennapi életünk egyik alapvető infrastruktúrája az internet 
ingyenes és szabad hozzáférésű legyen? Akarja-e ön, hogy az állam ne formálhasson 
semmilyen jogot magának az információ áramlás korlátozására?  

Egyetért-e Ön azzal, hogy az  állam takarodjon az internet közeléből, és inkább a 
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megoldatlan alapfeladataival foglalkozzon?

Legyen e Magyarországon alanyi jogon járó internet szolgáltatás, 10 Mbit 
sávszélességgel, adatforgalmi korláttal, pl. 10GB/hó, amit a lakhelyeden elérhető, 
általad választott szolgáltató köteles nyújtani?

Javaslat :  - Akinek kábeles internet előfizetése van annak tegyék lehetővé az ingyenes 
mobil-internetezést. Elvileg úgysem használja egyszerre a kettőt. - A mobil internet 
előfizetés (20-50-200-1000 MB) ne legyen 1 hónapra limitálva, hanem a fizetett 
mennyiség lejártáig, legyen az akár több hónap is. 

Szeretném meg kérdezni, hogy sok internettel kapcsolatos bejelentési kötelezettséget 
internet hiányában hogyan lehet teljesíteni? Ha mégis kötelező akkor miért nem 
ingyenes az internet hozzáférés, hiszen így a bevallások teljesítése és annak költése 
függ az elérhető szolgáltató díjától! 

Akarja Ön, hogy a kormány semmilyen módon ne avatkozzon be az internet 
szabadságába?

Ugye ön sem akarja szabályozni az internetet?

Fontosnak tartja, hogy a magyarországi mobilinternet-csomagok adatszolgáltatási 
keretei európai-szintű mértékűek, illetve árszabásúak legyenek?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a közszférában dolgozóknak kötelező legyen számítástechnikai 
vizsgát tenni?

Ugye ön sem akarja szabályozni az internetet?

Hagyjátok békén az internetet. Most és mindörökké. Ámen.

UGYE ÖN SEM SZERETNÉ SZABÁLYOZNI AZ INTERNETET?

Internet adó kérdés megoldása 2 lépésben: 1.Intrnetszolgáltató adó-nak hívják! 2.Minden 
internet szolg.-nak kötelező adni 128k (64k garantált) sávszélt (emailre, híreket olvasni 
elég) ingyenesen! Ezzel Mo. lesz a példakép, h itt ingyen van a net, ellenzék nem szólhat 
be, h korlátozva a szabadság. Az adót meg fizetik a szolgáltatók, nem viszik ki. 

Egy internetes vállalkozást nem lehet helyhez kötni, hiszen az interneten nincsenek 
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határok. Egy magyarországi adórendszer kialakítása során a világ összes országának 
adórendszerével versenyzünk, hiszen egy internetes vállalkozás áttelepítési költsége 
egy másik országba gyakorlatilag 0. Milyen más módszerekkel juthat bevételhez a 
költségvetés?

Tévedés, hogy azért, mert egy külföldi cég nem fektet be közvetlenül a hazai infrastruktúra 
fejlesztésébe, attól nem járul hozzá a magyar gazdasághoz. A Google pl. nem adózik 
itthon, ugyanakkor az általa biztosított technológiák magyar cégek ezreinek biztosítják 
a megjelenést, növekedést. Ezen gondolkozzanak, ne azon, hogy “mindent adóztatni”.

Fogyasztobarat , szabad, semleges, ADOMENTES internetet !

Legyen-e ingyenes alapinternet a fogyatékossággal élőknek

A siket és nagyothallók, kapjanak-e korlátlan internetet, hiszen ők nem telefonálnak, 
hanem videóhívással kommunikálnak

Legyen a webhelybesorolásban figyelembevéve (pl. biztonságos, gyanús, kártékony, 
engedélyezve, letiltva, ismeretlen) a híraggregátok és keresőgépek felhasználása, az 
ingyenes tartalom, és a korlátlan (törölhetetlen) adatgyűjtés. Biztonsági eszközökre 
az interneten + interneten kívüli kapcsolattal történő ügyintézésre külön feltételek 
vonatkozzanak.

Mit kellene tennünk ahhoz, hogy az internetes gazdaság érdemben hozzájárulhasson 
egy fenntartható társadalom felépítéséhez? (Milyen innovációk vagy szabályzók tennék 
lehetővé, hogy az információs társadalom megoldásai jelentősen csökkenthessék a 
környezetterhelést?)

Ön szeretne-e internetadót fizetni?

Elfogadhatónak tartanám, ha banki, áruházi, kommunikációs, hardverkereskedelmi, 
biztonsági vállalati különadókat a társasági adóba foglalnák. Tekintettel a 2 évenként 
megkétszereződő teljesítményekre a hardverek kereskedelme külön megnevezett 
tevékenység legyen (ne egyszerű elektronikus készülék kereskedelem). 

Legyen Fair Trade jelzés a Fair Trade feltételeket teljesítő hardvereken és szoftvereken. 
A nemzetbiztonsági érdekből történő adatgyűjtés lehetősége kivétel legyen és ne a 
fő szabály. (Biztonsági szolgálat korlátlanul tárolhatna az adatot, de más cég nem.) 
Híraggregát és keresőgép honlapja, ill. tulajdonosa igazolja a hír jogos felhasználását.
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A szolgáltató által fizetett ÁFA-n kívül külön adó és járulékmentes az átlagembernek 
is megfizethető széles sávú internetet mindenkinek !  Mindenkinek joga van az 
információkhoz!

Közösségi fórumokat az Edemokrácia megteremtéséhez és a politikus rezsicsökkentés 
érdekében

- Van-e joga a kormánynak a csak egy (1) szolgáltató által lefedett területek esetében 
az új belépő szolgáltatókat segíteni, amennyiben azok ígéretet tesznek a régióban 
uralkodó árviszonyoknál jelentősen magasabb sebesség/ár aránnyal rendelkező 
termékpaletta kialakítására?

Milyen jogszabály módosításokkal érhetnénk el, hogy az internetszabadság jelentősen 
kiszélesedjen és a tartalommegosztás különböző módjai valóban elősegítsék egy 
fenntartható információs társadalom megteremtését? 

Mit tart Ön fontosabbnak saját szempontjából: egy telekommunikációs cég fizessen 
minél többet az államháztartásba, vagy fejlessze saját infrastruktúráját, amivel jobb 
szolgáltatást tud majd nyújtani a felhasználónak?

Javaslom, hogy ne nyúljatok semmihez, akkor talán nem lesz semmi baja az internetnek. 

El kell törölni a telekomadókat. 

Szeretne Ön ingyenes nemzeti internetet?

A legjobb, ha a piacot hagyjak mukodni, piaci alapon, nem kell nemzeti net es egyeb 
baromsag...

Egyetért-e Ön azzal, hogy az interneten elérhető liberális fertő helyett egy, a magyar 
állampolgárok érdekeit szem előtt tartó magyar nemzeti háló kerüljön bevezetésre? 

Mikor teszi a Kormány teljesen ingyenessé az internetet? 

El kell törölni a telekomadókat.  

Ingyenes maradjon-e az internet, hogy továbbra is mindenkinek egyenlő esélye legyen 
annak használatára ?
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Egyetért-e Ön azzal, hogy szükség van egy egykapus, digitális kormányablak 
megvalósítására?

Ha tömörített tartalmat töltök le, az adócsalás?

Az államnak vagy a szolgáltatóknak-e a feladata a hálózatépítés? 

Ha bevezeti a kormány az internet adót, ezután minden család ingyen fog hozzájutni az 
internethez? Sok településen, jelen pillanatban még biztosítani sem tudják az elérést!

Szeretné-e, hogy az internet szabadságát állami eszközökkel szűkítsék, annak szabad 
folyásába beavatkozzanak ?

Miért életbevágó az internet teljes szabadsága és ingyenessége mindannyiunk 
számára?

Miért akartok hozzápiszkálni az internet szabadságához és semlegességéhez? 

Vajon mennyiben segíti a versenyképességet a kis szolgáltató ellehetetlenítése?

Az Internet szolgáltatás minősége és ára a piaci verseny meglétének függvénye. Nyílt 
titok, hogy a szolgáltatók leosztották egymás között a szolgáltatási területeket, és 
a kis szolgálatokat tönkre tették piaci előnyüket felhasználva. Ugyanez igaz a mobil 
szólaltatókra is. Európában a legdrágább a telefonálás és a mobil internet.

A gyermekek védelmén kivül más korlátozást elutasít e?     Ön szerint szükség van e még 
több szolgáltatóra a még kedvezőbb versenyhelyzet kialakításához?    Ön támogatná e 
az ingyenes szélessávú internet elérés?

Hogy vesz példát a Kormány az Európai Uniótól?

Üdv! Nekem csak kettő kérdésem volna az internetről! Remélem soha nem lesz és nem 
is terveznek a közeljövőben bármilyen adót a nethez, amivel nem csak drágább lenne 
az ügyfeleknek, de súlyosan meg is terhelné a szolgáltatókat? Illetve, nem az lesz a 
cél, hogy a jövő internetje még jobban kövessenek és kémkedjenek utánunk a “kedves” 
kormányunk? ....

Egyetért-e azzal, hogy az e-könyvek ÁFÁ-ja ugyanannyi legyen mint a nyomtatott 
könyveké?
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Akar e kiterjesztett távközlési adót (internet adót) vagy nem adót, de plusz költséget 
fizetni a minimál béréből?

Legyen netsemlegesség, a szolgáltatók ne korlátozhassák a sávszélességet az adatok 
típusa alapján. Egyet ért Ön ezzel? A nemzeti konzultációk hagyományának jegyében 
csak “igen” válaszlehetőség legyen.

Az információhoz való hozzájutás ma már alapfeltétele mind a társadalmi, mind 
a gazdasági környezetnek, ez által a versenyképesség és innováció alappillérje.. Ön 
egyetért azzal, hogy minden egyes magyar állampolgárnak alanyi jogon és ingyenesen 
járjon szeléssávú internet-hozzáférés?

Ön szerint része-e az internet a rezsiköltségeknek?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az adórendszer átláthatóbb, ha a közterhekkel kapcsolatos 
minden információ elektronikusan elérhető?

Abban kellene valami szabályozás, hogy egyes településeken az önkormányzat ne 
tudja gátolni vagy akadályozni a fejlesztést, mint pl Hódmezővásárhelyen ahol évek 
óta nem kap bontási engedélyt az …….. és a….... Ezzel a fogyasztók károsodnak

Az információs társadalomban az információk feldolgozása vált az elsődleges 
értékteremtő műveletnek. Egyetért-e Ön azzal, hogy a közoktatásban az informatika 
órák számát drasztikusan meg kell emelni, annak érdekében , hogy a felnövekvő 
generáció ki tudja aknázni az internetben lévő lehetőségeket?

Ön szerint is maradjon az internethasználat adómentes?

Nem tenne jót a gazdaságnak az újabb adók kivetése.

A fentebb megfogalmazott törekvés miként egyeztethető össze azzal, hogy az 
informatika órák számát gyakorlatilag a hittanénál is kisebb szintre csökkentette a 
köznevelési törvény?

Mikor lesz törvény arról hogy soha ne legyen internet-adó

Mikorra várható a mobilinternet/hipernet/stb. területen árcsökkenés, hogy árban 
legalább hasonló legyen a DSL szolgáltatásokkal?
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Ön jogosnak tartaná-e azt a kérést a Google/Yahoo irányába, hogy a magyar nyelvű 
hirdetéseket csak Magyarországról érkező utalásokból lehessen finanszírozni?

Tiltani nem tíltanék tartalmakat, mert a szocialisták abból is tüntetést csinálnának, 
viszont a korhatáros oldalakat(Facebook, erotikus oldalak..) szigorúbban ellenőrizném, 
jelen pillanatban még bármelyik oldalt megnyithatja bárki. Én nem, igen/nem gombbal 
korlátoznám a hazai felhasználókat,inkább igazolvány számot kérnék, ez mindenképp 
jobb szürő

A szabadság az egyik legfontosabb dolog a világon (jó volna, ha erről nem az 1989 után 
született nemzedék nyilatkozan olyan sarkosan). De mint mindenben, így  az életünk 
végességében is vannak korlátok amiket nem lehet figyelmen kívül hagyni. Kérdés 
kinek mi árt és hogy ki dönti el azt, hogy az valóban ártó, avagy nem.  

Egyetért Ön azzal, hogy Magyarországon minden embernek alanyi jogok biztosítani 
kell a szabad és minden különadótól mentes internet-hozzáférés?

Miért van az hogy egy területen csak egy nagy szolgáltató van? Pl: Az .......... Nem engedi 
be a területére más nagyobb szolgáltatót. Ami azért probléma mert van olyan falu 
ahol csak ez a szolgáltató van de olyan internetett kínál ami haszontalan. (5Mbit/s) 
Enegedélyezni kéne az ország egész területére az összes szolgáltatót.

Javasolja-e a középületekben, intézményekben az ingyenes internet hozzáférést ?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetszolgáltatók egy a jelenleginél kedvezőbb 
“egységárat” alkalmazzanak? a, egyáltalán nem értek egyet b, inkább nem értek egyet 
c, egyet is értek, meg nem is d, inkább egyetértek e, teljes mértékben egyetértek 

Akarja e hogy a kormány bármilyen módon belefolyon az internetszolgáltatásba, 
technikai felylesztésbe?

Önök szerint megkellene-e szüntetni az adatforgalmi korlátot, mind a vezetékes mind 
a mobil interneten? A mobilinternet nagyon drága kb kétszerese a korlátlan internet 
árának, és mégis képesek adatforgalmi korláthoz kötni-.

Mikorra tervezik az e-cégjegyzék korszerűsítését? A jelenlegi nagyon nehezen 
használható és hiányos információkat tartalmaz.  

Helyesnek tartja hogy a szolgáltató(K) árukapcsolással kötik össze az internetet 
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?(Telefon előfizetést hozzácsatolják az internet hozzáféréshez. Anélkül is az  internet 
elérés Magyarországon az egyik legdrágább az EU-ban. Kábeles hozzáférés meg elég 
kevés helyen hozzáférhető) 

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetszolgáltatók a jelenleginél kedvezőbb áron kínálják 
az internetcsomagokat? a, egyáltalán nem értek egyet b, inkább nem értek egyet c, 
egyet is értek, meg nem is d, inkább egyetértek e, teljes mértékben egyetértek

A vállalkozásoknak járó támogatások (pl. pályázatok) esetében miért esnek élből a 
mai “trendeknek” megfelelő felhőszolgáltatások? Miért csak “dobozos” megoldások 
értékesíthetők?

internetadót mellőzném, amikor tervezet volt, a nyugat ezen csámcsogot, rengetegen 
meg tüntettek ahhoz, hogy minél több magyar cég legyen külföldön sikeres, a magyar 
cégeknek olcsó hozzáférést probálnék biztosítani

Tervezik-e a korszerű, állami kézben tartott, átlátható, a cégtartozásokat kezelő 
hatóság létrehozását ahol online és egyszerűen követhető a behajtási folyamat? Óriási 
probléma a tartozások kezelése a cégeknek.

Szeretné, hogy az internetfelhasználókat ne követhessék nyomon semmilyen 
formában (hatósági szervek sem) és hátrányok nélkül blokkolhassa a reklámokat a 
vizuális tartalom romlása nélkül?    Szeretné, hogy adatai hazai szervereken legyenek 
és titkosított formában, hogy a tartalmához senki ne férhessen hozzá?

Egyetért-e Ön a rezsicsökkentés internet és televíziószolgáltatásokra való 
kiterjesztésével? a, egyáltalán nem értek egyet b, inkább nem értek egyet c, egyet is 
értek, meg nem is d, inkább egyetértek e, teljes mértékben egyetértek

Ön szerint a technika fejlődése miatt járjon minden Magyar állampolgárnak az ingyenes 
internet elérési lehetőség?

Ön szerint a gazdaság fejlödését negativan befolyásolja az internet fizetössé tétele?

Az internet egy szolgáltatás, ami néha elromlik. Ilyenkor a szolgáltató ügyfélszolgálatával 
kell beszélnünk. Mit gondol, mennyi várakozási idő az elfogadható? 5 perc - 10 perc - 
20 perc - 30 perc - 1 óra?

Jelenleg Magyarországon elképesztően kevés összeg megy Kutatás Fejlesztésbe 
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(R&D). Fontos lenne a Magyar Kormánynak erre több pénzt fordítani. Az oktatásra 
szintén. Az ingyenes Office 365 előfizetés egy nagyon örvendetes dolog, de előtte egy 
fontos dologról megfeledkeztek. Technikai eszköz támogatások kellenek, és diákok 
szülei számára ingyen netg

Nem tartja túlzónak az internet költségét ? (A Multiknak óriási hasznuk van belőle. 
Mit nyújtanak érte? Tulajdonképpen csak a hardvert  kell egyszer megvásárolni és 
üzemeltetni. De az egyszerű állampolgár ezt nem tudja.) 

Egyesek szerint nepiszkálja az internetet. Mások szerint se.

Akarja-e Ön hogy a jövőben az állam (rendőrség,ügyészség,bíróság,titkosszolgálat 
stb.) és az internetszolgáltatója az Ön által interneten folytatott tevékenységéhez csak 
az Ön engedélyével férhessen hozzá és azt az Ön engedélye nélkül nem használhatja 
fel semmilyen eljárásban Ön ellen? 

Támogatná e, hogy minden tömegközlekedési eszközön, települések fő terén elérhető 
ingyenes Wifi szolgáltatás legyen?

Akarja-e Ön hogy a jövőben az állam (rendőrség,ügyészség,bíróság,titkosszolgálat 
stb.) és az internetszolgáltatója az Ön által interneten folytatott tevékenységéhez csak 
az Ön engedélyével férhessen hozzá és azt az Ön engedélye nélkül nem használhatja 
fel semmilyen eljárásban Ön ellen? 

Akarja-e Ön hogy a jövőben az állam (rendőrség,ügyészség,bíróság,titkosszolgálat 
stb.) és az internetszolgáltatója az Ön által interneten folytatott tevékenységéhez csak 
az Ön engedélyével férhessen hozzá és azt az Ön engedélye nélkül nem használhatja 
fel semmilyen eljárásban Ön ellen? 

Támogassa a Magyar Kormány a véleményszabadságát. Amennyiben valakit, internetes 
tartalomért jelentenek fel, az állam biztosítson ingyenes ügyvédi védelmet. Minden 
vélemény szabad, még ha nem értünk vele egyet, és sérti pár ember véleményét. A 
szabadság addig terjed ameddig más szabadságát nem sérti! 

Mekkora összeget tart reálisnak egy 10Mbit/sec internet elérésért?   1000 2000  3000  
4000 5000 6000 7000 (csak privát megjegyzésem kik tüntetnek az adó (internet) ellen 
azok mind 1000 re szavaznának reális a 2000 forint mit .... és ....-nél kerül söt többet is 
adnak )

A Magyar Kormánynak törvényben meg kell tiltania hogy internet szolgáltató cégeknek 
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(ISP) hogy bizonyos oldalaknak (szolgáltatásoknak) több vagy kevesebb sávszélességet 
biztosítson. 

Kötelezzük-e a magyar internetszolgáltatókat arra, hogy az általuk továbbított adatokat 
azok forrásától, tartalmától és céljától függetlenül, mindenféle megkülönböztetés 
nélkül, azonos prioritással továbbítsák?

Becsületes az, hogy korlátozzák a mobilszolgáltatók a chet programok használatát 
letiltják a portot melyen a chet programok kommunikálnak? (persze mert akkor nem 
telefonálnának érthető, de a végén az emilt is letiltják mobilon :) küldjön sms-t )  

Legyen a szabad internet használat és hozzáférés alkotmányos alapjog 2018-ra. Minden 
magyar állampolgár, Magyarország területén, bárhol, ahol technikailag kivitelezhető, 
ingyenes internetelérésben részesüljön. 

Szeretné -e, hogy az internethozzáférés és korlátlan adatforgalom a lakóhelyén a 
lakásában, minden magyar állampolgárnak alanyi jogon, ingyen járjon? Szeretné -e, 
hogy minden magyar településen a könyvtárakban, benzinkutakon, autóbuszokon, 
vonatokon, hajókon és a nagyobb áruházakban legyenek wifis, ingyenes hozzáférési 
pontok?

A magyarországi netsemlegesség és hálózatvédelem érdekében a már említett DMZ, 
illetve ha szükséges KITERJESZTETT DMZ kialakítása szükséges!! A DMZ eszközei 
hálózati csomópont-képző elemek, magyarul routerek!!

bármilyen formában adóval sújtsuk az internetet? Igen; Nem  

Szükségesnek tartja-e a gyermekek és műszakilag kevésbé képzett emberek államilag 
támogatott széleskörű tájékoztatását az Internet használatának biztonsági kérdéseiről?

Ön szerint az internetszolgáltató felelőssége-e, hogy a fiatalkorú felhasználókat 
megóvja a káros tartalmak elérésétől?

Minden állampolgár számára ingyenes számítógépes alapképzést kell biztosítani. 
Ebbe bevonhatóak a 14-20 év közötti fiatalok, akik önkéntes órákat, vagy minimális 
pénzjuttatást kapnának az ilyen fajta órák levezetéséért. 

A megoldás mára javaslatban is leírt elegendő jól képzett szakember, megfelelő 
infrastruktúra, kiszámítható, a fejlődést ösztönző szabályozás és adórendszer.
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Létrehozzon-e az állam olyan, könyvtárszerű adatbázist, amelynek segítségével az Ön 
számára bármilyen témában biztonságos tartalom (hivatkozás) válik elérhetővé?

Mikor valósulhat meg az az elképzelés, hogy a bürokráciát és idegőrlő papírmunkát 
hátrahagyva, ügyeinket interneten keresztül bonyolíthassuk?

Célszerűnek tartja-e adókedvezményekkel és más állami eszközökkel támogatni a 
magyarországi cégeket a hazai Internet műszaki és gazdasági infrastruktúrájának 
fejlesztésében?

Legyen-e egy olyan értékjelzés minden, Magyarországról elérhető weboldalon, amely 
azt mutatja, hogy az adott oldal mennyire biztonságos?

Van rá garancia, hogy Magyarországon sosem lesz a lakosságot érintő internetforgalmon 
és/vagy adatmennyiségen alapuló adóteher vagy más díjazás?

Az Internetbiztonság lehetősége, a szerver és kliens oldali DMZ rendszer kialakítása a 
megoldás!! A DMZ eszközei a hálózati csomópont képzést adó routerek!!c5pzdz

Ön szerint mit nevezünk szeléssávú internet elérésnek?     <=1Mbit /sec   1Mbit /sec> 
és <5Mbit /sec   5Mbit /sec> és <10Mbit /sec    >10Mbit /sec

Szívesen részt venne-e Ön olyan, a biztonságos internethasználatot bemutató képzésen, 
amely az Ön településén ingyenesen elérhető?

Van rá garancia, hogy Magyarországon sosem fogják a szolgáltatók az 
internetfelhasználókat adatforgalom alapján korlátozni, a szolgáltatást ez alapján 
megváltoztatni?

1. Mindenki számára ingyenesen elérhető legyen az internet? 2. Legyen országos 
ingyenes WIFI lefedettség? 3. Legyen része a nemzeti alaptantervnek az internet és a 
közösségi oldalak biztonságos használatának oktatása? 4. Legyen ingyenes internet 
használati oktatási kampány az idősebb korosztályok felzárkóztatására?

Egyetért-e Ön egy egységes, univerzális, digitális személyi azonosító kártya 
bevezetésével?

a dinamit is jó találmány volt, manapság sok ember emiatt hal meg az internet is jó, de 
minimális korlátozásokat kaphatna
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KONTAKT-felhasználó vagyok. Ezzel akadálymentesen tudok kommunikálni 
anagyvilággal, de az internet nem mindenhol áll rendelkezésre, támogatják-e, hogy erre 
megoldás szülessen

Ön kőbe vésné e az internet bár milyen korlátozásának és adóztatásának tiltását?

Ne legyen internetadó

Létrehozzunk-e egy Nemzeti Internetszolgáltatót, amely a Magyar Állam tulajdonában 
van, és az ország minden egyes pontján azonos feltételekkel juthat mindenki (a lakosság 
és a vállalkozások is) megfelelő minőségű és gyorsaságú internet-hozzáféréshez?

Van rá garancia, hogy Magyarországon sosem fogják a szolgáltatók az internetforgalmat 
korlátozni a tartalomszolgáltatók/weboldalak alapján, és senki sem fizethet a 
szolgáltatóknak, hogy velük szemben nagyobb sávszélességet biztosítsanak?

Ön fontosnak tartaná-e, hogy a fiatalok az érettségi megszerzése előtt teljes körű 
oktatásban részesüljenek az internethasználat etikai és jogi következményeivel 
kapcsolatban a témában tapasztalt pszichológusok (zaklatások, cyberbullying, 
anonymitás határai), ügyvédek (személyiségi jogok, szoftver warez) és informatikusok 
(biztonság) előadásában?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az elektronikusan intézhető közigazgatási ügyek bővítése 
növelné az ügyintézés hatékonyságát?

A szerződéseket elolvassa az ember és apró betűben ott van hogy mekkora a minimális 
sávszélesség  tulajdonképpen a szolgáltatok abban érdekeltek, hogy csak  a minimális 
sávszélességet tartsák be. Ha sebességmérést végez megfelelő programmal azokat 
átengedik a szolgáltatók. Különben meg a hálózat leterheltségére hivatkoznak. Helyes 
ez???   

Bár van munkám, családommal mégis a létminimum környékén élek. Az internet-
használat vagy az internet-forgalom megadóztatása számomra az internetszabadság 
financiális eszközökkel való korlátozása lenne. Tiltakozom bármiféle internetadó ellen 
!!!

Ingyenes internet lehetőség korlátozott sávszéleség mellett?  Előre telepített boot 
op rendszer ingyenes vírusírtóval és megfelelő védelemmel ellátva? Esetleg Win 
8.1 és teljes rendszer védelemmel?  Eljutattni az internetett oda ahol nincs esetleg?  
Magyarország és Uniós pályáztatás cégeknek az ingyenes internet elérhetőségért? 
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Máshol még ingyenes net is van, Magyarországon inkább meg akarják adóztatni.

Legyen-e az általános iskola felső tagozatában heti két számítástechnika óra?

Egyetért azzal, hogy a nonprofit internet szolgáltatónál igénybe vett internet használata 
adómentességet élvezzen?

Lehessen-e minden önikörményzeti ügyet interneten intézni.

Tiltsuk-e meg örökre az internet megadóztatását?

Legyen-e minden iskolának legalább 15MBit/s-s internet-hozzáférése állami 
támogatással?

Az internet legyen semleges. Kortól, nemtől, vallástól, politikai és egyéb nézetektől 
független kommunikációs eszköz.

Mit tegyünk?! Star-up cégek támogatássa?  Költség alap létrehozás számukra? 
Adómenteség vagy adókimélés 2-5 évre? Vonzzóvá tenni a piacot befektetésre 
esetleg ? Támogatni a versenyképes fiatal generációt ösztönző beruházással Uniós 
támogatássokal akár ? Internetes gazdaság mint lufi?!  Teljes tőkeinyekció esetleg ?

Oktatni kellene az internet hasznalatara ... 

Ön szerint elfogadható-e, hogy a kereskedelmi vállalatok, akik reklámokat tesznek 
közzé az interneten, különadót fizessenek ezen tevékenységük után?

Tiltsuk e be az internet megadóztatásának lehetőségét?

Milyen állaspontot! Szabad megfogalmazásban milyet ne?  Kövesük az Uniós példát?  
Tegyünk lépést hogy egyedi Kínai módon szűrjünk mindent?  Teljes szabadság 
vagy rabszolgaság az interneten?  Szűrta taratalom vagy teljes elérhetőség ? Elvek? 
Írányelvek? Megfogalmazások ?  Egy alapvető müködő társadalmat az internet támogat 
nem?!

Javaslom,hogy legyen az internet Magyarországon az állampolgárok részére ingyenes.
Az,hogy ki a magyar állampolgár,legyen az azonosítója vagy a TB kártya száma,vagy 
az azonosító száma.
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Az internet szolgáltatás olcsóbbá tétele érdekében csökkenthető lenne az ÁFA-ja? 
Annak érdekében, hogy többen vehessék igénybe az internetet támogatná az állam 
a WIFI szolgáltatás kiteresztését olyan helyeken, ahol az emberek ügyeiket intézendő 
várakoznak? (okmányirodák, orvosi rendelők, vasútállomások, buszpályaudvarok, 
egyéb szolgálttóhelyek...)

legyen Magyarországon ingyenes a net.Sávszélessége haladja meg a GB/s-ot.

Az interneten számtalan információ és dezinformáció érhető el. Hasznosnak tartaná-e, 
hogy rendszeresen auditált állami, vagy civil szakértői csoportok visszatérően 
megbízhatósági minőségi osztályzattal lássanak el arra önként jelentkező honlapokat?

Ne nyúlj hozzá, így jó ahogy van!!!

Miért nem törekednek arra, hogy az internetszolgáltatók kizárólag reklámból tartsák 
el magukat és oldják meg az ingyenes internetszolgáltatást. Természetesen aki 
feljelentkezik azokat nyomon lehessen követni. (gondolok olyanra mint a cellainformáció 
a mobiltelefonoknál.)

Tervezi-e a Kormány az e-ügyintézés területeinek bővítését?

Ne nyúlj hozzá, így jó ahogy van!!!

Legyen egy olyan feketelista, amin azok az internetes cégek vannak, ami visszaél a 
vásárlók bizalmával.

Miért nem támogatják az ….. kezdeményezést az ingyenes internetmegosztást WIFI-n 
keresztül?

Ön egyetért e azzal hogy a távközlési és internet szolgáltató cégektől beszedett  
különadót a kormány kötelező jelleggel ezen cégek fejlesztésére, korszerűsítésére 
fordithatná kizárólag?

Sajnos annak következményeként, hogy az interneten bárki bármit közzé tehet 
rohamosan nő a bűncselekmények elkövetése. Mikor hoznak létre végre egy ütőképes,  
bejelentésre azonnal reagálni tudó részleget a rendőrség keretein belül? 

Ön megfelelőnek tartja-e, hogy a bérelt vonalakért és fix sávszélességekért plusz 
díjakat, adókat vessen ki az Állam?
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Ellenőrizze, és szankcionálja a kormány azt, ha egy internetszolgáltató nem minden 
esetben teljesíti a fogyasztó felé, az előfizetői szerződésben szereplő számú megabit/
sec letöltési sebességet?  Indoklás: A...... néha lassítja a netem, aztán “véletlenűl” 
telefonál , hogy remek akciója van : több TV, gyorsabb net az eddigi havi 5400 helyett 
6900...

Ön támogatja e, hogy a távközlési szolgáltatások áfa mértéke 5% legyen?

Vannak akik úgy vélik, hogy Magyarországon legjobb lenne, ha nem foglalkoznának 
az Internettel, hagynák úgy ahogy eddig volt. Úgysem értenek hozzá. Nem, az hogy 
a dajcstomi twitteren meg facebookon celebkedik nem számít hozzáértésnek. “Az 
internet születésétől fogva szabad” - és ennek így is kell maradnia. Mások pedig 
kretének. Önök mit  gondolnak?

MAGYAR NEMZETI INTERNETSZOLGÁLTATÓ.

Egyetért-e azzal, hogy az oktatási intézményekben ismertessék a fiatalokkal a felelős 
internet/tv/mobiltelefon használatot?

Szeretné Ön, hogy a magyarországi internethálózatot magyar (államilag is ellenőrzött) 
vállalkozás építse ki, hogy ezen  a fontos eszköz működésének biztonsága ne múlhasson 
külföldi döntéshozóktól ?

Egyetemi oktatóként a legfrissebb tudományos információkhoz az internet használatával 
jutok hozzá (ingyenes és fizetős tartalmak világszerte). A hazai felsőoktatás így is 
versenyhátrányban van a nyugat-európai, tengerentúli és távol-keleti egyetemekkel 
szemben (pl. alulfinanszírozottság, agyelszívás stb.), ezt növelné akármiféle internet-
adó.

Egyetért-e azzal, hogy minden nagyváros ingyenesen hozzáférhető vezeték nélküli 
internettel (wifi) lefedett legyen?

Egyetért-e azzal, hogy csökkenteni kell az induló, innovatív vállalkozások adminisztrációs 
terheit? Egyetért-e azzal, hogy az induló innovatív vállalkozások kezdeti hibáit először 
ne büntetéssel, hanem segítőkész/konstruktív figyelmeztetéssel tereljék helyes útra? 

Ha lesz ingyenes vagy kedvezményes internetszolgáltatás, kik fogják kapni, milyen 
jogcímen és hogyan lehetne rá jelentkezni/pályázni?
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Szükségesnek találja, hogy az internet szolgáltatók kérésünk esetén tartalomszűréssel 
lássák el az előfizetett internet hozzáférésünket, hogy megvédhessük fiataljainkat 
az erőszakos és erkörcstelen tartalmaktól ? (ilyen módon megoldható lesz a mobil 
eszközök tartalomszűrése)

Ez nem a teljes internethez kapcsolódó kérdés, de annak szerintem egy igen fontos 
részéhez kapcsolódó, mivel az ország egyetemistáinak nagy részét érinti. Mikor lesz 
könnyen, gyorsan használható, és stabil a NEPTUN egységes tanulmányi rendszer?

Ha az állam bevételt szeretne az internetből, akkor csináljon egy JÓLMŰKÖDŐ  
vállalkozást ami a pénzt termeli. 

Miért van az, hogy legtöbb lakhelyen nincs igazi verseny az Internet szolgáltatók között? 
Például Budapest kerületeiben vagy az ….. vagy a ……. elérhető, de nem mind a kettő, így 
igazából nincs választási lehetőség.

Ez nem kérdés, az internetet INGYEN KELL szolgáltatni, és NEM adóztathatónak kell 
lennie.

Legyen-e az allamnak barmilyen beleszolasa az internetszolgaltatasba?  Korlatozhassa-e 
az allam barmilyen modon maganszemelyek internethozzafereset?  Korlatozhassa-e az 
allam barmilyen modon a maganszemelyek altal latogatott weboldalak elerhetoseget?

Ingyenes internetelérést minden magyar állampolgárnak 4 megabit/s sávszélességig!

Szükségesnek találja, hogy az interneten közzétett tartalmakért felelősségre vonhatók 
legyenek az adat közzétevői, amennyiben azok nyilvánvaóan félrevezetőek, vagy kárt 
okoznak a felhasználóknak ?

Az internetszolgaltatok altal kiszabott dijon es az AFA-n kivul legyen-e barmifele 
cimkezett ado az internet hozzaferesen? (ugymint akarmilyen internet forgalom 
aranyos ado, kulcsos ado, fix ado ...)

Ha valaki fizeti az otthoni internetet,vesz egy okostelefont ha azon is szeretne internetezni 
bárhol akkor miért kell mégegyszer csillagászati árat fizetni a mobilinternetért?Mikor a 
szolgáltatók így is becsapják a felhasználókat,mikor 1MB-s netem volt ugyanolyan volt 
mint most 50MB-s net fizetése mellett?Ki ellenörzi ezeket a rablókat?

Szigorítani kéne az internetet!Ezzel arra utalok,hogy a szexuális tartalmú oldalakon 
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regisztrálni keljen amiben a személyi igazolvány számát is kötelező legyen beírni.És 
azt a az állam egyik felelős rendszerébe kell küldeni.Ha kiskorúak regisztrálnak az ilyen 
tartalmú oldalakon akkor  rendőrségi  majd bírósági eljárás legyen.

Blokkolhassa-e az allam barmilyen weblap elerhetoseget akarmilyen cimen es indokkal?  
Ellenorizhesse-e, monitorozhassa-e az allam a maganszemelyek altal latogatott 
weblapokat?  Gyujthessen-e az allam a maganszemelyek altal latogatott weblapokrol 
adatot, statisztikat, informaciot?  Kerhessen-e az allam az internetszolgaltatoktol 
barmilyen adatot?

Egyetért azzal, hogy az interneten megjelenő reklámok mennyiségét korlátozni kell 
annyira, hogy azok ne akadályozzák az eredeti funkciók használatát ?

Ahhoz, hogy informatikusként részt tudjunk venni a gazdasági fejlődésben szükségünk 
van megbízható, gyors internetkapcsolatra. Ez azért is fontos, hogy tartani tudjuk a 
lépést a technológiai újításokkal, fejlődni tudjunk. Mikor várható, hogy Budapesten  
mindenhol lesz lehetőség minőségi vezetékes kapcsolatra való előfizetésre? 

Mit tesz azért a szabályozótestület, hogy a XII. kerületben (pl. Matyó utca) 1 Mbit/
sec (azaz 125 kbyte/sec!) a a maximális átviteli sebesség és egyedül a …... szolgáltat 
vezetékes netet? Nem netadó kéne, hanem ezeknek a vakfoltoknak a felszámolása! 

Egyetért-e Ön azzal, hogy EU-n belül ha ugyanaz a szolgáltató hálózatán belül törétnik 
tranzakció akkor ott ne számítson az országhatár. pl: Telefon hang és adatroaming 
vagy pénzátutalás.

A net szabadságáról kellene elöször beszélni,mert addig amig a szolgáltató a 
beleegyezésem nélkül állandóan tölti a hülyeségeit a mobileszközre,hogy minél hamarabb 
teljen be a memória és vegyen új készüléket?Bírói végzés nélkül amit a felhasználónak 
papíron bemutatnak,senkit ne lehessen a neten megfigyelni,lehallgatni,kémkedni utána.

Egyetért-e: Az internet bankok felületén a hitelkártya egyenleg és a folyószámla 
egyenleget ne lehessen összeadva, összes rendelkezésre álló keretként feltüntetni. 
100.000 Ft + 240.000 maradék hitelkeret esetén megtévesztő az összeg, hiszenha pl 
400.000 a hitelkert akkor a felhasználó nem 340.000-et költhet el nyugodtan, hanem 
-60.000 forint minusz

Megengedjük-e a hálózatfejlesztő cégeknek, hogy a telekom adóként beszedett sarcot 
egy az egyben infrastuktúra fejlesztésre fordítsa ahelyett hogy befizetné és elveszne 
az összeg a süllyesztőben?
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Hogy gyors internet legyen, engedni kéne kiépíteni a hálózatot nem akadályozni állandó 
engedélyeztetéssel!!

Egyetért azzal, hogy a fiatalok által elért internet minden esetben tartalomszűréssel 
legyen ellátva ?

Nem lehetne végre a Facebookot fizetőssé tenni? Aki ezt a terrorista, gyűlöletkeltő, 
kirekesztő, az emberek intimszféráját sértő szemétdombot akarja használni fizessen 
a szolgáltatónak havi 500 forintot. Talán ezek után az internet is arról szólna amiről 
valójában kellene.  A haladás nem áll meg, a net a napjaink nélkülözhetetlen része, de 
........

Elvárja-e, hogy a jogszabályok köznapi ember számára is érthetők legyenek? 
elvárja-e hogy az állam készítsen a jogszabályokhoz Szájbarágót, hogy a közember is 
megérthesse.

Az okostelefon legyen itt 1 EURO,a max.percdij 9 cent,amihez minden hónapban 
500MB ingyenes adatforgalom jár!A régi számítógépeket jelképes összegért cseréljék 
ujra.Mert a net gépek nélkül semmi!!A fogyasztóvédelem nagyon gyakran ellenörizze a 
szolgáltatókat,mert lopnak,csalnak,ott verik át a vevőt ahol csak tudják!!

Egyetért-e Ön azzal, hogy az elektronikus felületek felhasználóbarátabbá tétele növelné 
a közigazgatási ügyintézés hatékonyságát?

Mikor jön a NETFLIX Magyarországra?

Egyetért-e, hogy az interneten is elérhető közmédia kiegyensúlyozottan informáljon, 
meg lehessen tudni azt is, hogy kiknek nem jó egy intézkedés.

Szevasztok! Mikor lesz hogy bármerre megyek és internet lesz? :D

Javasoljon a kormány egy egységes díjszabást legyen szó vidékről vagy akár 
nagyvárosról, és mindenhol ahol csak lehet építsenek ki szélessávú hozzáférést. A 
hangsúly az egységes és mindenki számára világos dijszabáson van.

Egyet ért-e azzal, hogy a net érinthetetlen és teljesen szabad legyen? Elfogadja azt, 
hogy semmiféle kormány, vagy más szervezet se korlátozhassa a szabadságot sem 
az interneten sem máshol?
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Igényli-e, a turizmus és a belső közösségi közlekedés népszerűsítése érdekében, hogy 
a Volánbusz és a MÁV járatok menetrendje is elérhető legyen szabadon feldolgozható 
szabvány formátumban, hogy arra alkalmazásokat fejlesszenek. pl. Elérhető legyen a 
Google Mapsben az útvonal tervezéskor, vagy a Rometorio.com-nak.

Akarja-e Ön, hogy állampolgári jogon ingyen jusson internetszolgáltatáshoz?  Igen

Kötelezzük-e az internet szolgáltatókat az IPv6 bevezetésére NAT-olás helyett?

Legyen-e alanyi jog az internet hozzáférés?

Egyetért-e azzal, hogy a le/feltöltési minimum a “sávszélesség %-ában legyen 
meghatározva pl 20% -ban? Egyetért-e azzal, hogy az adatkorlátos díjcsomagokat ne 
lehessen “internet” hozzáférésnek tekinteni, így a termék nevében nem szerepelhet az 
“internet” szó? 

Akarja-e, hogy a kormány az ÁFA-n kívül is adóztassa az internet szolgáltatást?  NEM 
Akarja-e hogy az internet szolgáltatás ÁFA mentes legyen, az alapélelmiszerekhez 
hasonlóan? IGEN

Milyen szabályokat, törvényeket vezessen be a Magyar Kormány, hogy például egy 
15/5 MB/s internet elérés a szolgáltató beállításai alapján 12/1 MB/s és ennél semmi 
esetben se megy fentebb a sávszélesség? Szerződést nem szeg a szolgáltató, lévén a 
minimális szélességet 2/1 MB/s garantálja.

A döntően szellemi terméket, szoftvert, internetes szolgáltatást előállító vállalkozások 
50% körüli adó/járulék terhelését csökkentsük-e elviselhető mértékre? 

Ha nem avatkozik bele a politika akkor minden jó lesz.

Joga van-e a hálózat üzemeltetőjének a hálózat fejlesztéséből adódó költségeit a 
fogyasztóra hárítani?

Van-e kapcsolat az internetszabadság és a sávszélesség között?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az iskolákban az okos és biztonságos internethasználatot 
külön tantárgyként oktassák?

A díjcsomagok összehasonlíthatósága érdekében a kereskedelemben megszokott 



25

módon egységes mértékegységre kell átszámolni adatmennyiség/ár pl 1400 Ft/ 1MB/s

Egyet ért-e azzal, hogy az internet állampolgári jogon járjon?  Egyet ért-e azzal, hogy az 
internet jelképesnek mondható előfizetési díjjal elérhető legyen?

Mégis, mit jelent a “biztonságosabb internetezés”?! Gumikesztyűben ülni a monitorhoz, 
netán “liberális” szempontok szerint szűrt tartalommal óvni a zsengébb lelkű 
felhasználót, vagy a fiatalok és a nyugdíjasok számára, ingyenes, esetleg államilag 
támogatott fejlesztésű, combos, naprakész vírusirtó programot? (hogy ne kelljen 
diploma és szakvizsga)

Mi történik azokkal a web-áruházakkal,amelyek rákattintva visszaigazolják a vásárlás 
tényét;azonban az ígért időpontban nem érkezik meg a kért áru? Példát is írok: mall.
hu,adidas center.hu.Erkölcsileg megkérdőjelezhető az ilyen “áruházak “ tevékenysége. 
Szigorú büntetést kapnak-e az internetes csalók,vírus küldözők,hekkerek?

Az internet hajthatja a magyar gazdaságot. A szélessáv rendelkezésre állása és a 
sebesség fontos hajtóereje a gazdaságnak, éppen ezért az internetadó bevezetése 
teljes mértékben ellene hatna ennek a gazdasági eredmény elérésének: Egyértelmű 
GDP csökkenést eredményezne.

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetnek mindenkinek elérhetőnek és ingyenesnek 
kellene lennie?

Legyen-e állami tulajdonban lévő, nonprofit vezetékes internet szolgáltató?  Legyen-e 
állami tulajdonban lévő, nonprofit mobil internet szolgáltató?   

Miért kell hozzányúlni ahhoz, ami működik? Ez a terület alapvetően jól működik.

Ha a net szabad, akkor korlátozásnak tekintjük-e azt, hogy annak árával szabályozzuk 
hogy ki férhet egyáltalán hozzá? Kell-e alanyi jogon hozzáférhető, tehát díjmentes net? 
Mondjuk 1Mbit. A sebessége miatt lehetettlen visszaélni vele, de mindenki számára 
elérhető wi-fi.

A fiatalabb generációk már általános iskolás koruktól kezdve használják az Internetet. 
Nem kellene az informatika és azon belül is az Internet, valamint a közösségi oldalak 
oktatását előrébb hozni a közoktatásban?

Miért van az hogy a ...... országosan elérhető szolgáltatásai nem vonatkoznak Monorra 
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és a komplett 29-es körzetre. Miért vannak a 29-es körzetben a .....-nek egyedi, 
méregdrága árszabása. Miért nem választhatok más szolgáltatót? Miért van a 29-es 
körzetben ..... monopólium? 

Az internet hozzáférésekre a televízióban megszokott korhatár-besorolásokat 
kell érvényesíteni. A szolgáltatóknak saját költségükön lehetővé kell tenniük a 
szolgáltatásukon keresztül elérhető tartalmak elválasztását, szűrését, gyermekzár, ill 
szülői felügyelet biztosítását.

Miért engedi a kormány mobil  szolgáltatóknak, hogy horribilis áron kínálják mobil 
internetes Mb-jaikat (100 Mb adatcsomag ~ 1000 Ft)?  Hol egyenlő dolog az, hogy az 
eldugott vidéki faluban jó esetben ha alkalmas a hálózat max 20 Mps Adslt kap hav 
6000 Ftért, addig a városi ember (ha elérhető a lakhelyén) fele annyi pénzért 50Mps-s 
Fibernetet kap.

Törvényileg szabályozza-e a Kormány,, hogy a telefonkábelen továbbított internet 
szolgáltatáshoz ne kelljen telefon előfizetéssel rendelkezni? Lévén van ahol nincs 
kábeles internet vagy csak egy szolgáltató van.

Az informatika világában nagyon alulreprezentáltak a nők. Milyen programokkal, 
öszindíjakkal lehetne ösztönözni a fiatal lányokat az informatikai pálya választására?

Törvényileg szabályozza-e a Magyar Kormány, hogy minden telefonbekötésnek 
alkalmasnak kell lennie szélessávú internet kapcsolatra? [Lévén van ahol a telefonvonal 
előtt elosztó, vonalsokszorozó található, ami megakadályozza a szélessávú internet 
továbbítását a telefonkábelen.]

Miért gondolja, hogy az állam jobban tudja védeni mások jogos, vagy jogosnak vélt 
érdekeit, mint az érintettek maguk?

Mi egy három fős fénymásoló kisvállalkozásban dolgozunk. Ugyanannál a szolgáltatónál, 
azonos paraméterek mellett van a céges, és az otthoni internet előfizetésünk is. Miért 
kerül jóval többe a céges előfizetés ? Szerintem 1 kg kenyér az étteremnek is, és egy 
magánszemélynek is ugyanannyiba kerül...lehet, hogy a pék nem számít extra profitra 
??? 

Az internet maradjon szabad es semleges! Az adatforgalom szurese elfogadhatatlan, 
a maganelethez valo jog megsertes! Az internet maradjon altalanydijas es ne legyen 
adatforgalmi ado, alapvetoen adomentesnek kellene lennie a maganember szamara 
(nem az internetszolgaltato vagy a cegek szamara).
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Az internet közmű, díja a rezsi része. Az információs szabadsághoz, e-ügyintézéshez 
elengedhetetlen. A hozzáférés szociális alapon biztosítandó mindenkinek, a 
szolgáltatóknak nem nagy teher. Kérdés: Legyen-e kötelező minimális mobil ingyenes 
sávszéleség (2g) a sim kártyákhoz?

A digitális tudástár nagyon fontos lenne, sokat segítene azoknak akik távol élnek a 
nagyvárosok könyvtáraitól.

Egyetért e ön azzal hogy alanyi jogon az alkotmányba rögzítve járjon egy meghatározott 
(1-5 mb/s) ingyen internet elérés minden magyar állampolgárnak? Ezt ki egészíteném 
szociális rászorultság illetve támogatni kellene az idősebb korosztály digitális 
felzárkoztatását. 

Az internet állítólag ingyenes, hol ott az két éves szerződéssel az árnak nem kellene, és 
jó lenne az optikai szálas net mert ez ami van. nagyon gyér, Egy kis faluban is legyen 
kiváló minőség.

Ösztönözze-e a Magyar Kormány az internetes termékeket létrehozó cégeket, hogy 
külföldön [is] értékesítsék a termékeiket?

Az oktatás más irányt vett, azt sugallva hogy ez a szegmens inkább árt a köznevelés 
célcsoportjainak, a felnőttképzés mindig is ellenérdekelt, a kérdés: mikor helyezzük 
vissza az (köz)oktatás területén megfelelő polcra az internetet célzó képzéseket?

Internet szabadsága terén egyetlen út járható: ez pedig a liberális szemlélet. Mindent 
engedjünk meg némi korlátozással. De a korlátozás ne kívülről, a Kormány irányából 
történjen, hanem mindenki saját önkorlátozásán alapuljon. Mindenki tudja, hogy a 
szabadság korlátozása sosem demokratikus. Legyünk hát demokratikusak.

Legyen-e minden háztartásban elérhető az internet?  Legyen minimum sávszélesség, 
amit mindenhol garantálnia kell a szolgáltatónak? 

Kedeves állampolgár! Eltöröljük a telekommunikácós kábelekre, hálózati eszközökre 
kivetett adókat, ezáltal ösztönözve a hálózat tulajdonosokat a hálózatuk fejlesztésére?

Egyetért e ön azzal hogy Magyarországon minden hivatalos ügyet könyedén az internet 
segítségével el lehessen intézni ? (illetékek befizetése, jogosítvány, útlevél,személyi 
igazolvány, hivatali ügyek stb....) Fontos lenne hogy Magyarországon mindenki 
könyedén bárhol bármikor hozzáférjen az internethez pl: Városokat teljesen lefedő Wi-
fi hálozat 



28

Honnan veszi, hogy egy köztisztviselői bértáblában fizetett, a technikáról vajmi keveset 
tudó hivatalnok jobban fogja szolgálni az adatbiztonságot, mint a tech cég, aki ebből 
él?

milyen határidőre tudja  a magyar kormány garantálni, hogy a kistelepüléseken, pl 
Pusztavámon 8066, 10Mbit-nél gyorsabb internet legyen, szemben a nagyvárosokban 
elérhető 250Mbit-hez képest. 

Legyen mindenki számára elérhetö ingyenes wifi lefedettség az egész országban?

Szükségét látják-e annak részletes kimunkáltatását, hogy milyen szervezési 
módszerekkel lehet az internetet és a világhálót bevonni minimum az Információs 
Társadalom, maximum a Tudás Társadalom hazai adaptációjába? Ezzel lehet-e 
Ön szerint komoly presztízselőnye, kulturális előnye illetve gazdasági előnye 
Magyarországnak és az országimázsunknak?

Mikorra tudja a magyar kormány és a fogyasztó védelem a szolgáltatókat tisztességes 
szolgáltatásra ösztönözni. gondolok itt az elérhető le és feltöltés, és a garantált le és 
feltöltés közötti óriási különbségre.

Inkább legyen mindenkinek INGYENES! 

Legyen mindenki számára elérhető ingyenes wifi hálózat az egész országban?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormányzatoknak az internet hálózatok építését a jövőben 
kiemelt gazdasági projektként kell kezelnie? Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet alanyi 
jogon járjon az ország minden lakosának?

Állítson-e fel a Kormány valamilyen mércét a főiskolák számára, hogy az onnan kikerülő 
programozó/informatikus valódi tudásra tegyen szert? [Az egyik gyerekkori cimborám 
a nyíregyházi esti főiskoláról kikerülve a munkaerőpiacon kiröhögték: “Ez itt kevés lesz!”’ 
Végül a szavamra vették fel, oda ahol én dolgoztam. Nekem nincs diplomám...]

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet hozzájárulhat az egészségtudatos életmód 
elterjesztéséhez, például a szűrővizsgálatokról küldött e-mailekkel?

Szerintem legyen inkább ÁFA mentes.

Alanyi jog legyen az internethez való ingyenes hozzáférés joga?
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Adót fizetünk a jövedelmünk után. Adót fizetünk a forgalom után. Fizessünk további 
adót az internetes szupersztráda használatáért is? Vagy adózzon a szolgáltató, de ne 
forgalom alapján, hanem a bevétele után?

nem lehetne-e az egész világhálót úgy hagyni ahogy van, mert a kormány nélkül is 
kíválóan működik?

Az oktatási intézetekben nagyobb hangsúlyt kell fektetni arra, hogy milyen veszélyek 
lehetnek az internet használata során. pl: adathalászat, vírusok, személyes adatok 
megosztása. Ismereteket kell növelni széles körben. Ez biztonságot ererményez és 
egyben alapja a liberális szemléletnek, hogy nem korlátozunk kívülről senkit.

Adót fizetünk a jövedelmünk után. Adót fizetünk a forgalom után. Fizessünk további 
adót az internetes szupersztráda használatáért is? Vagy adózzon a szolgáltató, de ne 
forgalom alapján, hanem a bevétele után?

Adót fizetünk a jövedelmünk után. Adót fizetünk a forgalom után. Fizessünk további 
adót az internetes szupersztráda használatáért is? Vagy adózzon a szolgáltató, de ne 
forgalom alapján, hanem a bevétele után?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormányzat kiemelt gazdasági ágazatként kezelje a 
telekommunikációt, ezért azok adóterheit csökkentse? Egyetért-e Ön azzal, hogy a 
nagyobb piaci verseny érdekében a kormányzat állami telekommunikációs céget 
hozzon létre? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormányzat a jövőben célzott támogatásokat juttasson a 
telekommunikációs hálózatfejlesztés céljára?

Vajon miért kell eltérni más országoktól, és unortodox politikát folytatni? Az internetet 
részben azért találták ki, hogy szabadságot adjon az embereknek.

Egyetért-e, hogy a felhő alapú tárhelyekre ne terjedhessen ki az “Artisjus adó”? 

Nagyobb hangsúlyt kéne fektetni a digitális készségek fejlesztésére.

Akarunk-e mi magyarok sokat tenni az esélyegyenlőség garantálására, például a 
világhálón használt nyelvek tekintetében? Tegyünk-e erőfeszítéseket arra, hogy a 
magyar nyelvű tartalmak sok más nyelven is megjelenjenek és fordítva? Támogassuk-e 
a jelenleginél jobban a világszínvonalú magyar nyelv-technológiai kutatások hétköznapi 
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adaptációit?

Hagyjuk békén az internetet? 

-Egyetért-e ön azzal, hogy az internetet mindenki számára könnyen elérhetővé 
kell tenni? -Fontos önnek a gyerek védelme az interneten is? -Egyetért-e ön 
azzal, hogy különböző titkosszolgálatok információkat gyűjtenek mindenkiről és 
figyelik felhasználói szokásainkat? -Ki kell-e szűrni az adatforgalomból a káros 
eredetűszoftvereket,vírusokat..? 

Ön mit gondol az Internetről? Miért hasznos, hogy a mai világban mindenkinek 
legyen internet hozzáférése? Milyen életbeli folyamatokat válthat fel az internet, az 
információtechnológia segítségével? 

Legyen e minden honfitársunk számára ingyenesen elérhető a biztonságos internet?

Fontos lenne a könyvtárak, egyetemek számítógépállományának fejlesztését jobban 
támogatni. Iskolák, helyi önkormányzatok szervezhetnének középkorú és idősebb 
felhasználóknak ingyenes, vagy erősen támogatott képzéseket, és előadásokat a net 
használattal és a net történetével, ill. jelenlegi adataival kapcsolatban.

Őn el tudná-e képzelni a modern életet Internet nélkül? Érintené-e vállalkozását az 
internet korlátozása A családi kommunikációt befolyásolja -e, ha korlátozva lenne 

Ön szerint sem lehet az internet bármiféle elérési formáját megadóztatni, különadókkal 
megterhelni, ugye?

Minél nagyobb mértékben biztosítani kell, hogy a keresőszolgáltatások relevancia és 
ne befolyás vagy anyagi javadalmazás szerinti rangsorolás alapján jelenítsenek meg 
tartalmakat. Minden tartalom legyen azonos sebességgel elérhető. A fizetett reklámok 
esetén legyen egyértelmű, hogy ezek ilyen funkciót betöltő tartalmak.

Az internetszolgáltatók felosztották a szolgáltatási területeket egymás között. Javaslom 
a kötelező “hurokátengedést” a kábeltv-s internetszolgáltatásnál is, ahogy az anno az 
ADSL-nél is történt. Pl. nálunk csak a .......-tól lehet kábeltv-s internetszolgáltatást kérni, 
de én másik szogáltatót szeretnék igénybe venni, pl. a .....-t.

Egyetért-e ön azzal, hogy egy 5Mbit/s sebességű internet ingyenesen, alanyi jogon 
elérhetővé váljon minden Magyar állampolgárnak? 
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Amennyiben egy társasházban egy lakó nem fizeti  a közösköltséget, szankcióként a 
ház megszavazhassa, hogy ilyenkor a kábeles internet (és TV  és telefon szolgálatást) 
a szolgáltatónak szüneteltetnie kelljen. (Maximum az állami közigazgatási, és közmű 
cégek honlapjainak elérhetősége és a katasztrófa telefonszámok legyenek hívhatok).

A központilag nem ellenőrzött tartalmak miatt ma még az Interneten a legkönnyebb 
becsapni a potenciális új fogyasztókat. Akarunk-e kidolgoztatni magyar szakemberekkel 
olyan biztosítékokat, amelyekkel hitelesíttetni lehet a feltett tartalmak igazság-
tartalmát? Ettől választási lehetőség lenne az érdeklődőknek: csak hitelesítetteket 
akar-e látni/nem?

A házamba bejövő vezetéken miért nem vásárolhatom meg az általam választott 
szolgáltatótól a szolgáltatást? Ezen az állítólagosan liberalizált piacon egyetlen helyi 
szolgáltatótól vásárolhatok szolgáltatást,akinek a legkevésbé sem fontos a szolgáltatás 
minősége és ára,hiszen nincs lehetőségem mást választani.nem is olyan szabad az 
internet...

Az elérhető tartalmakat szűrni nem lehet hatékonyan, valamint nem is érdemes, így az 
emberekben kritikus szemléletet kell  kialakítani: -Bárki írhat bármit, bárkinek a nevében, 
ezért csak ellenőrzött forrásból szabad tájékozódni -Az Internetre (pl. Facebook) 
pontosan annyit töltök fel, amit a főtéren is kitennék a hirdetőtáblára stb.......

Az internetes szolgáltatás és értékesítés után az adót abban az országban fizessék 
meg a szolgáltatást nyújtó cégek, ahol az értékesítés történt, figyelembe véve azt is, ha 
valaki ÁFA mentes, azaz ne ész nélkül minden végfelhasználónak kelljen adót fizetnie 
akkor is, ha jogilag nem kellene.

Legyen- e ingyenes wifi-spot minden településen? 

A lakossági internet előfizetők is igényelhessenek fix IP címet, mert pl. a ……..-nál nem 
lehet.

Ön szerint fontos e, hogy intézményszerű oktatási rendszerekben nagyobb hangsúlyt 
fektessen az állam a globális internetes gazdaságban versenyképes szakemberek 
képzésének segítésére? 

Szigorítani kell-e a fájlcserélők működését vagy igazodhatunk a gazdasági súlyunkhoz. 
Lévén a hang és film hordozók, a könyvek ugyanannyiba kerülnek nálunk, mint Nyugat-
Európa országaiban... és olyan műveket is közzétesznek fájlcserélőn, amik máshogy 
nem elérhetők. A művész, író stb. joga nagyobb-e, mint a társadalom művelődéshez 
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való joga?

Egyetért-e ön azzal, hogy minden adózóként bejelentkező állampolgár számára egy 
olyan kalkulációs szoftvert biztosítson az állam(vagy NAV), amiben hitel kalkulátor, 
pénzügyi tervező, és napló, valamint beépített netbank van? 

A magyarorszag.hu értesítési tárjából ne törlödjön soha semmi automatikusan. Vagy 
max 5 év után.

Egyetért Ön azzal, hogy az államnak semmilyen lehetősége ne legyen az internet-
szolgáltatás és internet-használat újabb fajtájú vagy új nevű megadóztatásához, 
az állam ne próbálja megsarcolni az internetet semmilyen módon: se adóval, se 
különadóval, se más, bújtatott adóval?

A világhálónak eddig 3 verziója született: web1: dokumentum feltöltés/letöltés, web2: 
közösségi média, web3: szemantika megadásának kötelezősége. Támogassuk-e 
szakértőink széles körű összefogását a web4 magyar találmányként való elterjesztésére, 
amely a szemantikus adatok áramoltatását és idegen folyamatrészek dinamikus 
összekapcsolását oldaná meg?

Miért kellene megadóztatni az internetet, más országokban ingyen, nekünk meg majd 
a dupláját kellene fizetni?

Maradjon-e netsemleges a magyar internet?

Egyetért-e ön azzal, hogy egy fiatal vállalkozó programot hozzon létre az állam? Minden 
nyertes kapna egy mobilt, laptopot, és 1 éven keresztül könyvelőt, marketinges, és 
ügyviteli, valamint gazdasági tanácsadót, továbbá ingyenes szolgáltatásokkal ellátott 
irodát. Talán így nem menekülne mindenki Angliába cselédnek...

Tudják-e, hogy alapvető jogokat sët az intermetforgalmazás bármilyen megadóztatása? 

A magyarorszag.hu-n lehessen úgy is keresni, hogy “hol tudom minél hamarabb 
elintézni az xy ügyemet”. most külön kell minden helyszínt végig nézni, hogy van-e 
szabad hely. 

Az interneten elérhető tartalom gazdag, érdekes és színes. Azt kell megtanulnia már 
a kisiskolásoknak is, hogyan használhatják, hogyan érjék el a számukra szükséges 
minőségi tartalmat. 
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Az interneten elhelyezett tartalmakat jelenleg egy amerikai szervezet archiválja. 
Egyetért-e ön azzal, hogy a Kormány hozza létre a magyar internet levéltárát, 
archívumát, hogy a közérdeklődésre számot tartó oldalak tartalmai ne eshessenek 
teljesen áldozatul egy-egy honlap átalakításának vagy bezárásának?

Kell-e fejleszteni az inernetes infrastruktúrát MO-n? Ön támogatná a magyar “startup”-
okat különféle kedvezményekkel? Létre kell-e hozni egy olyan létesítményt ahol minden 
feltétel adott a sikeres startupok elindításához? Egyetért-e ön azzal, hogy sikeres magyar 
vállalkozók is átadhatják tapasztalataikat az egyetemeken, fórumokon, iskolákban? 

Szerintem a piaci szereplőknek is részt kéne vállalni a a minőségi tartalomfejlesztésben, 
hiszen jelentős hirdetési bevételt érnek el Magyarországon!

Tisztelt Deutsch Tamás!  Megdöbbentem, hogy sok nyugdíjas használja az internetet. 
Akik egyedül maradtak beszélgető partnerekre lelhetnek.  Javaslatom, hogy az 
idősebbek úgy,mint a közlekedésben ingyen kaphassák meg a szolgáltatást. Sok 
depressziót, neurológiai problémákat megoldana és kevesebben lennének betegek/ 
képzelt betegek. .......... 

Az általános iskolai és középiskolai számítástechnika tananyagot alakítsuk 
gyakorlatorientálttá vagy legyen inkább elméleti? [Néhány éve segítettem felsős rokonnak 
számtechből. Dos parancsokat taníttattak velük... miközben egy szövegszerkesztőt 
nem tudnak használni, hogy stílusokat használjanak. Egy kisebb könyvet, jegyzetet 
nem tudnak megírni.]

Miért nem szünteti meg a kormány a távközlési vezetékekre kivetett adót? Miért 
nem szünteti meg a kormány a telekomadót? Miért nem támogatja az elmaradott 
térségekben az internet gerinc és felhordó hálózat fejlesztését, akár nemzeti közmű 
kialakításával?

Szeretne-e Ön adót fizetni az internet használat után is? 

Szeretnénk sokan magyar szolgáltatót,és a meglévők egyeduralmának letörését!

Támogassuk-e központilag az igazoltan világszínvonalú terméket/szolgáltatást 
előállító magyar vállalkozók világpiacon való egységes megjelenését minél több nyelven 
és kontinensen? Biztosítsunk-e ehhez központi képzési programokat a marketing, 
méretgazdaságosság, minőségbiztosítás, webes kommunikáció, szabványügyi, 
szabadalomügyi témákban?
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Szükséges-e, hogy az állam jogi szabályozással beavatkozzon a szolgáltatók által 
nyújtott mennyiségi felhasználás jogi-, vagy magánszemély ek általi igénybevételének 
megkülönböztetésébe?

Egyet ért e azzal, hogy az internetszabadság és netsemlegesség  Európai Unió 
által tárgyalni kívánt szabályozásainak vonatkozásában Magyarország álláspontját 
pártállástól független szakmailag hozzáértő szakemberek alakítsák ki?

Egyetért-e azzal, hogy a településeken, minden településen legalább egy ingyen wifi-s 
hely legyen?

Ugye Ön is egyetért azzal, hogy az internet-adó illenne hazánk illiberális rendszerébe?

Egyet ért-e azzal, hogy az állam ne a a szolgáltatókra, vagy a fogyasztókra kivetett 
adókból befolyt forrásokból tegye elérhetővé olcsón, mindenki számára elérhetővé az 
internet hozzáférést, hanem ezt saját forrásaiból történő elkülönítéssel támogassa?

Kiépítsen-e külföldön - Anglia, Németország, Franciaország, USA - olyan központokat 
amiknek az a céljuk, hogy az itthoni kis- és középvállalkozók könnyebben találjanak 
külföldi megrendelőket? [egy webes ötlethez vagy fejlesztő céghez alapvetően nem 
sok ember kell, a külföldi megrendelő felkutatása, külföldi szabályok ismerete]

Támogassuk-e speciális kedvezményrendszerrel a fogyasztói megelégedettség 
tekintetében legjobb referenciákkal rendelkező külföldi cégek magyarországi 
képviseleteinek felállítását abban az esetben, ha ezzel munkahelyeket teremt nálunk, 
szakmai továbbképzéseket tart a munkakultúra és a vevőszolgálat működése területén?

Akarja -e biztosítani a vélemények (commentek) megkülönböztethetőségét tekintettel 
az alábbiakra: A véleményalkotó a)  valós személy véleménye saját álláspontját adott 
pillanatban teljességre törekvően tükrözi.  b) valós személy  véleménye  valamely 
felvállalt irányú meggyőzésre, befolyásolásra törekszik c) fantom felhasználó személye 
ismeretlen

Szeretné hogy bármilyen szólás és véleménynyilvánítást korlátozzanak?

Létezhet-e olyan, hogy a vagy 40 éves hálózatot kukába dobják a Kiskunfélegyházi 
Kossuthvárosban, és nem szakadozik tovább a nem is túl gyors internetem, mint ahogy 
azt teszi körülbelül 2006 óta? Napi vendég vagyok a ....... ügyfélszolgálatnál. Alapvető 
emberi jog volna-e a szabad, stabil internetelérés lehetősége?
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Legyen Alkotmanyos jog az ingyenes Internet eleres minden magyar allampolgarnak?

Ösztönözze-e a magyar írókat/kiadókat, hogy fordítsák le angol nyelvre a kortárs 
magyar műveket - Popper Péter,  Csányi Vilmos, Mérő László, bükki füvesember stb. - 
és adják ki az Amazonon vagy Google Storeon elektronikus könyvként?

Miért sokkal drágább vidéken az internet? Lehetne valami állami szabályozás, 
rezsicsökkentés.

Versenyképes lehet-e a magyar internet 27%-os ÁFA-val?

Én azt szerteném, hogy minden tantárgya tanításánál kapjanak a gyerekek internetes 
házifeladatot. Ehhez tanítsák meg őket keresni az interneten.

Közműszolgáltatás-e az internet elérhetősége? Ha igen, mely kategóriába tartozik: 
alap / pl.: vezetékes  víz / ,vagy kiegészítő /pl.: kábeltv/ ?

Miért nem lehet egy szolgáltatótól az anyaországi szolgáltatási árakat kikényszeríteni. 
….

Egyetért ön azzal, h bizonyos piaci szereplők internet szolgáltatókkal szerződve 
tartalmaik prioritást élvezzenek a hálozaton? Kapjon-e elsöbbséget az online befutó 
segélykérés a hálózaton? Mit ért netsemlegesség alatt? 

Minden áron meg kell adóztatni az internet felhasználókat?

Ön egyetért-e azzal, hogy az interneten elkövetett bűncselekmények (bankkártya-
adatok lopása, vírus terjesztése) büntetési tételeit növeljék? 

Gyűlöletbeszéd és trágárság automatikus kiszűrését meg kell oldani !

Szeretné-e Ön, hogy az Alkotmányban rögzítsük, hogy magyarországon soha nem lesz 
internetadó?

Támogatja-e, hogy bizonyos mennyiségi korlát alatt a torrent-ezés (letöltés) ne legyen 
bűncselekmény? Ön támogatja-e annak törvényi erővel való korlátozását, hogy az 
internetszolgáltatók bármilyen forgalom alapú korlátozást (pl. mobilinternet esetén a 
havi adatforgalmi-keret túllépése esetén lassítást vagy túlfizetést) alkalmazzanak? 
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Szeretné-e Őn, hogy mindenki alanyi jogon, ingyenesen internetezzen Magyarországon?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar kormány törvénybe iktassa, hogy soha senki nem 
fog internetadót bevezetni Magyarországon?

Ön támogatja-e, hogy a befizetett SZJA után a kormány az adóbevételek bizonyos 
százalékát köteles legyen az internetezést támogató lépésekbe visszaforgatni 
különadó bevezetése nélkül? Ön támogatná-e, hogy a telekommunikációs cégek 
adózást csökkentő tételként számolhassák el az infrastrukturális fejlesztéseket?

Egyetért Ön azzal, hogy a magyar emberek és vállalkozások sikeres jövőjéhez 
elengedhetetlen az interneten rendelkezésre álló információkhoz való korlátlan és 
dímentes hozzáférés?

Mit jelent egészen pontosan a bevezetőben leírt “magyar internet” kifejezés? Köszönöm 
…………….

Mikorra lesz elérhető a nagy sávszélességű internet mindenhol?

Az internet legyen ingyenes . Mi kell az internethez? Készülék és áram. Ezekből kell “ 
kiszedni “ az árát.

Egyetért-e azzal, hogy a jelenleg létező szabályokon túl az állam semmilyen módon 
ne próbálja meg szabályozni, befolyásolni, meghatározni vagy korlátozni az internet 
szabadságát? 

Miért nem tudjátok elviselni, miért nem lehet teljesen szabad a net itthon? Ez nem 
Kína/Korea/Irán...sat..sat...:)

Vajon fizetnek-e a külföldi internetes cégek elég adót? (Facebook, Google)  Miért lehet 
ingyenes a Facebook a legtöbb mobil szolgáltatónál? Ki fizeti meg ennek az árát? Az 
is, aki nem használja? 

Hajlandóak vagyunk internet után adót fizetni? NEM

Az állam és a szolgáltatok alakítsanak ki egy a rászoróknak szóló csomagot!

A fogyatékkal élőknek akadálymentesíteni kéne a fontosabb oldalakat!
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Szeretné ha a kormány támogatná a szolgáltatók szélessávú internet közműhálózatának 
bővítését, elsősorban a kisebb településekre?

Azok a vállalkozások, amik fizikai dolgot állítanak elő, nehezen tudják eljuttatni 
termékeiket Nyugat-Európába és az usába. A magyar posta támogassa-e versenyképes 
szállítási díjakkal ezeket a szállítmányokat. Pl. okostojás, világhírű termék (itthon)? 
Senki nem fog rendelni a tengeren túlról, ha a postaköltség 90$.

Támogatja-e, hogy a jövőben a kormány bármely kérdésről ne írásban (kérdőíveket 
kipostázva), hanem elektronikus formában (interneten) konzultáljon az állampolgárokkal?

Üdv Miért akarnak önök internetadót? Nagyon sok jó dolgot tették önök az ország ért, 
ám az internetadó eléggé nevetséges lépés volt!

Azok a vállalkozások, amik fizikai dolgot állítanak elő, nehezen tudnak megjelenni 
Nyugat-Európában és az usában. Ösztönözzék-e az itthoni vállalkozásokat, hogy 
megfelelő internetes felületen hirdessenek? Pl. okostojás, világhírű termék (itthon).

Támogatja-e, hogy népszavazáson elektronikusan (interneten) is lehessen szavazni 
(ne csak írásban)?

Támogatja-e, hogy országos vagy helyi választáson elektronikusan (interneten) is 
lehessen szavazni (ne csak írásban)?

A szolgáltatókat …….. esetében is (főleg ott) felháborító az elmaradodotság! Szeretném 
kezdeményezni az ADSL rendszer megadóztatátását NEM INTERNETET RENDSZERT 
ezzel ösztökélve a szolgáltatót a fejlesztésekre,ha ez megoldható!

Támogatja-e, hogy a kormány mielőbb alakítson ki elektronikus szavazási rendszert?

Legyen verseny a szolgáltatók között!

Egyet ért-e Ön azzal, hogy a társadalmi helyzetük miatt nehéz helyzetben lévő 
előfizetők részére a szolgáltatókon keresztül az állam 50%-os előfizetői támogatást 
nyújtson, ha az előfizető pontosan fizeti az előfizetési díjat és egyetlen szolgáltatónál 
sem rendelkezik díjhátralékkal?

Kötelezővé tegy-e a Magyar Kormány a földi sugárzású adok számára, hogy online is 
elérhetővé tegyék az adásukat? A köztévén és hírtvén kívül nincsen másik adó, amelyik 
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adása elérhető lenne interneten.

Hogyan kívánják elérni azt, akinek nincs lehetősége Internetezni anyagi helyzetük, 
vagy az ifra stuktúra hiánya miatt, hogy biztonságosan használhassák akár átutalásra 
is avwilághálót ? Miért gondoljuk,. hogy az Internet leszabályozható akkor, ha nem 
magyarországi szolgáltatótól kapjuk a hozzáférést mindenhez ?

Magyar és Unios szinten törvénybe kell foglalni az internet megadoztathatatlanságat. 
Valahogy úgy ahogy azt az USAban tették.

Ön egyet ért-e azzal, hogy a számítástechnika és informatika órák száma növekedjen 
a hit- és erkölcstanórák rovására, vagy fontosabbnak tartja a kormány által a 
gyermekei(nk)re erőltetett világnézeti “tantárgyak” oktatását a tudatos és gyakorlati 
számítógép- és internethasználattal szemben?

Ne csak a multikat támogassák, a kis szolgáltatók is jussanak forráshoz, ne akarják 
korlátozni a tartalmakat

A szolgáltatási árakat internet esetében is központilag szabályozni kell,hogy például 
egy ADSL 10 MB/s internetért ne lehessen elkérni 4000 Ft-t! 10 Mbit/s-nek az alap ára 
maximálissan 1500 ft lehetne,ezt kellene szabályozni! Védjük meg a fizetésünket és 
NE a multik érdekét nézzük!

Hány százalékban állapítaná Ön meg a bevezetendő internetadó mértékét?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a szolgáltatók adminisztrációs költségeinek minimalizálása 
érdekében azon szolgáltatókra ne kerüljenek előírásra kötelező jellegű auditok 
(minősítések), amelyek alacsony (5000 alatti) előfizetői számot szolgálnak ki?

Mi lenne ha az internetes infrastuktúrát működtető cégeken keresztül  lehetne 
működtetni a nagyobb adatforgalmat bonyoloító vállalkozásokat.?

Egyetért-e, hogy a versenyképesség megőrzése érdekében az informatikaórákon 
kötelező legyen a 4chan oktatása?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a hátrányos helyzetűek digitális felzárkóztatása elsősorban 
az oktatás segítségével valósítható meg?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a netsemlegesség és az internetszabadság érdekében a 
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szolgáltatók ne legyenek kötelezhetőek az adatforgalom mérésére?

Tisztelt Szerkesztoseg!  2011-ben voltam Nemetorszagban, ahol akkor havi 15 euros 
feltotokartyaval, 42Mbit/sec-os, KORLATLANUL lehetett internetezni 3G-n. Ausztriaban 
fel evig eltem 2012-ben, ahol szinten ez volt a helyzet. Itthon szamithatunk-e erre, vagy 
tovabbra is vagyonokat kell fizetni erte? Udvozlettel: ...........

Az államnak semmi köze az internethez. Lehet csinálni sajátot, ha nem tetszik.

Akarjuk, hogy bárki (kormány, pártok, stb) korlátozza a net-et?

Akarjuk, hogy bárki (kormány, pártok, stb) korlátozza a net-et?

Egyetért-e Ön, a települések közösségi pontjain mindenki számára ingyenes vezeték 
nélküli internet bevezetésével?

Akarjuk, hogy bárki (kormány, pártok, stb) korlátozza a net-et?

Miért keverjük ide az adórendszert, amikor nem akarunk netadót?

Amennyiben internet forgalmi díjat vetnének ki az internetszolgáltatókra, ön szerint 
nem drágítaná meg a felhasználók internet hozzáférését? 

Az internet feltalálója bizonyos kritériumokat kötött meg miképp adja át saját 
találmányát.Mivel a találmány átlett adva akkor kritériuma el lett fogadva.Mért akarják 
meg másítani a kritériumban foglaltakat?A kritérium másítása megváltoztatása nem 
egyoldalu szerződés módosítás?Nem erkölcstelen lépés?

Egyetért-e Ön azzal, hogy pénzügyi kedvezményekkel is népszerűsíthető az elektronikus 
ügyintézés?

Az internetes megjelenés feltételei: megfelelő hirdetési felület (Google, Facebook) 
és csatorna hogy a termék eljusson a megrendelőhöz (Amazon, Google store). Ezt a 
szándék előzi meg, hogy Nyugat-Európába, USAban értékesítsen. Az előző cég, ahol 
dolgoztam 3-4 évig latolgatta, hogy dolgozzon külföldre. (bár ez nem termék, hanem 
munkaerő...)

Egyetért-e Ön azzal, hogy növeli a vállalkozások sikerét az interneten való aktív 
megjelenés?
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Szervusz! A .......-es körzettel kérlek kezdjetek valamit. 15 éve várunk, hogy legalább 
egy konkurens cég megjelenjen, de nem.A terület jelenleg a .......-hez tartozik, de sajnos 
ahelyett, hogy fejlesztene csak az elégséges szolgáltatásokat kínálja azt is magas áron. 
Pl. 29-es körzeten kívül 30Mbit/s: 3590Ft/hó addig a 29-es körzeten belül: 8Mbit/s: 
5290Ft.

Tudja-e a kormány, melyik nálunk elmaradottabb ország indítja útnak kisiskolásait egy 
tablettel? Internetadó helyett ezt javaslom. Melyik balti állam látja el az egész országot 
ingyenes nettel? Az államnak max. ennyi dolga van net-ügyben, éhezés helyett munka, 
megfelelő bér,hogy egy mezei netet  fizetni tudjon a kisfalvak embere is. Remélhetőleg 
.

Szigethalmon lakom, Bp-tol 15km-re, ahol vezetekes internet 10Mbit/sec sebesseg 
felett nincsen, ami pedig van, 10.000.- Ft feletti aron elerheto. Varhato-e pozitiv valtozas 
ezen a teren, vagy tovabbra is versenynek alcazott kartelleknek kell vagyonokat 
fizetnunk egy - a fovarosban filleres - “szolgaltatasert”?

Járjon-e havi x GB adatforgalom ingyen, alanyi jogon?      Szeretném, ha az esély 
egyenlőség megtarthatósága miatt ( pl bevallásokat, stb. “kizárólag” elektronikusan 
lehet beküldeni) minimálisan havi 1 GB adatforgalmat állampolgári, alanyi jogon 
kaphatnánk! Tekintve, hogy tanyáról valamivel könnyebb lenne így a kapcsolattartás a 
“Hivatal”-lal is.  

Egyetért-e Ön azzal, hogy a szélessávú internetet olyan településeken, ahol az 
gazdaságosan nem fenntartható, biztosítani szükséges?Társadalom és Felhasználó 
barát legyen az egyszerre az internet.

Egyetért-e ön azzal, hogy a magyar állam EGYÁLTALÁN NE KORLÁTOZZA az interneten 
elérhető tartalmak hozzáférhetőségét?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Európai Unió támogassa az alkotókat olyan weblapok 
létrehozásában, ahol szabadon elérhetővé teszik műveiket s amelyekért a letöltők 
tetszőleges összeget (amennyit jónak látnak - akár semmit, akár a piaci érték 
többszörösét) adományozhatnak?

Mindenki szabadon választja az internetezés lehetőségét. Ezzel kell, hogy vállalja a 
vele járó veszélyeket is. Ezt nem szabad központilag korlátozni és szabályozni, mert 
mindenkinek más a fontos. A demokrácia korlátját jelentené ha ezt bárki megszabná.  
Aki saját tulajdonú jogvédett tartalmat tölt  fel, neki kell gondoskodni a védelméről. 
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Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar internetes versenyképesség és innováció nevében 
Magyarország kötelezze a szolgáltatókat egy ingyenes internetes alapcsomag 
(legalább 10 Mbit/sec letöltésű) elérhetővé tételére?

Elsősorban nem kérdést kellene megfogalmazni, hanem megérteni, hogy egyáltalán mi 
az internet. Majd ezután ésszerűen elkezdeni a fejlesztéseket, hogy minél több ember 
hozzájuthasson a korlátlan -ismétlem: KORLÁTLAN- tudástárhoz. 

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet használata, a biztonságos böngészés, internetes 
kultúra stb. legyen a nemzeti alaptanterv egyik fontos része?

Kell-e 27%-os adó az internetelérésre?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a gyermekvédelem nevében az Európai Unió ösztönző 
jutalmi rendszerekkel tegye érdekelté a polgárokat a gyermekekre káros tartalmat és 
tevékenységek bejelentésére?

Kell-e a 27%-os adó az internetelérésre?

Legyen e INGYENES az internet? IGEN!

Egyetért-e Ön azzal, hogy azon eseményeknek, kérdéseknek a megvitatása adott 
országokban tilos (pl. Holokauszt, Örmény népirtás, női egyenjogúság, vallásszabadság 
stb.) azt az interneten szabadon és jogi következmények nélkül lehessen kitárgyalni? 

Egyetért-e azzal, hogy a társasházakban élő milliók számára versenyképességi kérdés, 
hogy lakóközösségük gazdálkodása átlátható legyen, s ennek érdekében (növelve az 
aktív tulajdonosok körét) a közgyűlési döntések - a társasházi törvény módosítása 
után - e-mail-es szavazás útján is megszülethessenek? ......

Mikor teszik kötelezővé a szolgáltatók számára az opcionális elektronikus számlázást 
(tehát kötelező legyen biztosítani ezt a lehetőséget)? 

Legyen e az internetnek adója? NE!!

Az internet mindenki számára legyen megfizethető!

Mit csináljon az, aki napi szinten a MUNKÁJÁhoz használja az internetet, ha az 
internetet megadóztatják?
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Be kell-e avatkoznia a kormánynak egy szabad kereskedelembe?

Ön egyetért-e azzal, hogy az Internet bármilyen jellegű korlátozása a szólás- és 
információszabadságot veszélyezteti, ezáltal a demokráciát fenyegeti?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a jog s politika ne szóljon bele az internet működésébe, amíg 
az Egyetem Emberi Jogok nem kerülnek megsértésre?

Az internet vegre elerte azt amit az emberiseg 2000 eve probal megcsinalni: informacio 
demokracia, azaz legyen az Parizs/London/New York polgara vagy a fekete Afrika 
eldugott falujanak polgara ugyanazt az informaciohoz jut hozza. Ezert nem kene 
hozzanyulni, regulazni azt amit amugy is onregulazo (mint minden mega-rendszer)

Szeretné hogy ingyenes internet hozzáférés járjon minden dolgozó 30. életévét betöltött 
magyar állampolgárnak?

Az államnak kiszámítható szabályozással támogatnia kellene az elektronikus 
kereskedelmet?

Rengeteg vírus és kémprogram terjeng a weboldalakon, amik rátelepednek 
számítógépünkre. Javaslom, hogy államilag szűrjék ki és blokkolják a veszélyes 
weboldalakat! Ha úgy látják már kevésbé veszélyes, feloldhatják a blokkolást. Nem 
mindenkinek van pénze és ideje az ezeket blokkoló programok feltelepítésére. Kérdés: 
Van-e szükség erre a megoldásra?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Európai Unió kötelezze a szolgáltatókat, az állami hírszerző 
ügynökségeket stb. arról hogy tájékoztassák az unió állampolgárait ha internetes 
megfigyelés alatt állnak, kivéve ha ez nemzetbiztonsági kockázatot jelentene?

Mikor tervezik a pénzügyi tranzakciókat terhelő adók kivezetését a magyar 
adórendszerből? (Komoly akadálya a fejlődésnek, hogy a fejlett módon történő pénzügyi 
műveletek kerülnek adóztatásra a készpénz-használat helyett)

Egyet ért e azzal a felvetéssel, hogy azoknak a honfitársainknak akik a lehetőségeik 
hiányában, bármely okból kifolyólag nem tudják használni az internetet, elsődlegesen 
vizsgálják ki az okát, másodlagosan biztosítson az állam,  más lehetőség hiányában, 
közösségi hozzáférést  az arra rászorultaknak?

Szeretné hogy az állam ingyenessé tegye az internet hozzáférést minden bejelentett 
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munkahellyel rendelkező magyar állampolgár számára?

Ne nyuljatok hozza, nem kell valamit megvaltztatni azert hogy csak valtoztasunk valamit. 
Ingyen Internet a raszoruloknak alanyi alapon. Az informaciohoz valo hozzaferes a 21. 
szazadban aranyat er

Mikor tervezik a távközlési szolgáltatások árát növelő távközlési különadók kivezetését 
a magyar gazdaságból? (a távközlési szolgáltatások elérhetőségének szélesebb köre 
ösztönzőleg hatna a fejlődésre)

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Európai Unió hozzon létre egy alapot, amelynek feladata 
az európai internet hálózatok fejlesztése s terjesztése lenne?

Egyet ért-e ön azzal, hogy bárki szabadon kereshessen érdeklődési körének megfelelő 
tartalmakat az interneten, akkor is ha ezt a Kádár-rendszerben szocializálódott, a 
“modern” kultúrárát, szórakozást csak a XIX. századi viszonyok között értelmezni 
képes “kultúrmegbízottak” és jogalkotók zsigerből elutasítják?

“Netadót azért még szeretnének, csak valahogy úgy kell lezavarni, hogy a végén azt 
lehessen mondani, a nép akarta. Ha közben egy Nemzeti Tűzfal project is becsúszik, 
annak külön örülnek. És ne aggódj, az eredménynek semmi köze nem lesz ahhoz, amit 
itt bárki is beküld.”

Ön szerint Észtország után Magyarországon is lehetségessé váljon a teljes lakosság 
számára az interneten keresztüli szavazás országgyűlési, önkormányzati és európai 
parlamenti választásokon?

Szeretné e ha az internetet felhasználó magyar állampolgárok mindenféle internet adó 
nélkül jussanak internet hozzáféréshez?

Hogy tervezik az oktatás kiterjesztését, hogy a magas szintű tudás elérése minél 
szélesebb kör számára elérhető legyen? Mikor tervezik az oktatásra fordított keretek 
növelését?

Vegye-e a igénybe az állam a felhő szolgáltatók megoldásait ott, ahol kényes 
adatok tárolására nincs szükség, ezáltal biztosítva a magas rendelkezésre állású 
szolgáltatásokat a felhasználók felé a felesleges hardverfejlesztések és karbantartási 
költségek elkerülése mellett? (pl. nemzeti autópálya-kezelő)
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Szeretné e ha a politika nem szólna bele abba hogy a magánszemélyek mit 
kommentelnek az egyes fórumokon, szócikkekhez?

1. Ön egyetért-e azzal, hogy az internet szolgáltatást ne terhelje semmilyen adó? 2. 
Ön egyetért-e azzal, hogy az internet szolgáltatást ne terhelje adó az Áfán kívül? 3. Ön 
egyetért-e azzal, hogy az internet tartalmát a magyar hatóság ne szabályozhassa? 4. 
Ön egyetért-e azzal, hogy az internetes oldalakat a magyar hatóság ne blokkolhassa?

Vessen e ki a kormány bármilyen új közterhet az internet szolgáltatókra vagy az internet 
szolgáltatás fogyasztóira?

Mikor kötnek olyan stratégiai megállapodást a Magyarországon tevékenykedő 
cégekkel, hogy még nagyobb részt vállaljanak az oktatásban? Egy kormányzati szintről 
megfelelően támogatott gyakornokrendszer mind a nemzetgazdaság, mind a cégek, 
mind pedig a közép- és felsőoktatási intézmények számára előnyös lehet - de ezt 
kellene a leginkább ösztönözni!

Az internet a XXI-ik században már olyan közműnek számít, mint a víz vagy az áram. 
Azok a vállalatok, amelyek több köbméter vizet használnak, mint mások azoknak 
drágább a víz köbméterenkénti ára? Azok a vállalatok, amelyek több áramot használnak, 
ők többet fizetnek 1 kW/h áramért?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Társadalom illetékes képviselőinek kell odáig fejlődni, 
hogy a Társadalom számára fontos egyetemes társadalominformatikai szolgáltatás 
területet megalkossa, és fenntartsa?

Igényt tart-e olyan új országos közszolgálati hírhálózatra, amely az internet, a telefon, 
és a települések irányítószámait alkalmazva, az érdekeltek számára rugalmas 
közhírkezelő szolgálatot lát el? (Így akár a nehéz élet-helyzetekben a gyors segítség-
adás előnyeihez juthatunk. Például, a bűnmegelőzés, a közlekedés, veszélyhelyzetek 
területein.) 

Ön szerint Franciaországhoz és Észtországhoz hasonlóan az internethez való szabad 
hozzáférést törvényben kell rögzíteni, mely így akár emberi jogként az Alaptörvényben 
is helyet kaphat?

Például meghagyni az embereknek a választás lehetőségét. Csökkenteni az ÁFÁt 
és a szolgáltatókat támogatni abban, hogy a kisebb településeken is megfizethető 
szélessávú internet elérést biztosítsanak. És ha nem lenne egyértelmű, csírájában 
elfojtani az internet bármiféle korlátozásra való hajlamot, adminisztratív vagy nem 
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adminisztratív eszközökkel

Egyet ért e ön azzal, hogy a hazai internet szolgáltatói színvonal, és az infrastruktúra 
fejlődése érdekében, adó, és járulék kedvezményben részesítsék azokat a 
vállalkozásokat, amelyek a hasznuk jelentős részét a megfelelő színvonalú munkabérre, 
és a szolgáltatásaik fejlesztésére fordítják?

Lassan írom és szótagolva, hogy az elvtársak is megértsék:  NEM LESZ IN-TER-NET 
A-DÓ !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! 

Nem az informatika órák számát kéne növelni, hanem mindent digitalizálva kéne 
tanítani.

Netsemlegesség, nem szabad bonyolítani az árazást. Ilyen adóztatást MOST GYORSAN 
el kell felejteni.

Miért ilyen hatalmas a szakadék szolgáltató és szolgáltató között minőségben? ( .... 
és .... ) Hogyan lehetséges, hogy az ígért 99,99% elérés meg sem közelíti a valóságot? 
( ...., havonta kb 95% alatt ) És ebből a szempontból nincsenek elszámoltatva, kellően 
szankcionálva?

Mi az akadálya olyan működőképes és gyors jogi rendszer kialakításának, amely nem 
igényli az állam patriarchális beavatkozását és fedőintézmények létrehozását, hanem 
mint az más demokráciákban is működik, a fogyasztók és szolgáltatók “ízlésére” bízza, 
mely jogi problémát hogyan tudják épp hatékonyan, szabadon és gyorsan orvosoltatni? 

miért akartok pénz az internetből? nem nyúltatok még eleget?

Szeretné-e - természetesen az ön és családjának biztonsága érdekében - , hogy  kizárólag 
olyan internetes tartalmak legyenek elérhetőek, amelyek a törvényi előírásoknak 
megfelelnek?

El kellene felejteni a vezetékadót, meg a hasonló ötleteket. Az egyszer kiépített 
infrastruktúra lebontását ösztönözni - ez elég nagy ostobaság. A döntéshozók 
vizsgálják meg a kivetett újabb és újabb típusú adók hatásait és NE vessenek ki olyan 
adót, ami a ritkán lakott területek ellátottságát BÁRMILYEN módon csökkenti. Ki találta 
ki a vezetékadót?

Ön szerint a Magyarország Kormányának Észtországhoz hasonlóan széleskörű 
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programot kéne indítania és a szükséges forrásokat megteremtenie egy országos 
kiterjedésű vezeték nélküli internetelérési pont (WiFi hotspot) hálózat kialakítására?

Növelje e a kormány az általános és közép iskolákban a heti informatika órák minimális 
számát kettőre?

Növelje e a kormány az általános és közép iskolákban a heti informatika órák minimális 
számát kettőre?

Vannak (a rendes zemberek), akik szerint a netadó bevezetése lehetőséget nyújt az 
internetezők fogyasztóvédelmének erősítésére. Mások (a bukott, megszorító baloldal) 
a netadó eltörlésével el akarják venni ezt a lehetőséget a magyar internetezőktől. Ön 
mit akar, fizetni mint a katonatiszt, vagy belátja, hogy a netadó eltörlése komenista 
megszorítás?

Ha lesz netadó, bármilyen formában, ugye Ön is kimegy tüntetni azonnal és minden 
eszközzel kerüli minden adó befizetését a hazai költségvetésbe addig, amíg vissza 
nem vonja a kormány az internet megadóztatását?

Egyetért Ön azzal, hogy a kormány az internet megadóztatásával tovább rontsa 
Magyarország versenyképességét?

Egyetért Ön azzal, hogy a multinacionális szerzői jogvédő maffia levágja mint egy 
disznót, mert neten nézi azt a sorozatot ami a TV-ben is látható?

Ön szerint Magyarország Kormányának garanciát kellene vállalni amellett, hogy a 
szólásszabadság érvényesülése szempontjából kulcsfontosságú kommunikációs 
csatornákra (internetszolgáltatók, internetes hírforrások, nyomtatott sajtó, televízió, 
rádió) kirótt közterheket fokozatosan csökkenti és lemond újabb ezeket érintő 
adónemek bevezetéséről?

Ki és milyen adatok alapján találta ki, hogy a piac nem képes beárazni az 
internetszolgltatáshoz szükséges infrastruktúra fejlesztés kötlségét a szolgáltatás 
árába mindenféle erőltetett szabályozás és különadók nélkül? A magánemberek 
megadóztatásának forgalom alapon hol van köze bármiféle vállalkozásoknál lecsapódó 
képzeletbeli extraprofit-hoz?

Szeretné-e Ön, hogy Magyarországon, a magyar állampolgároknak, alanyi jogon járjon 
az internethez való hozzáférés lehetősége, valamint hogy erre a Magyar Kormány 
létrehozzon egy programot, melynek keretében 2018-ig biztosítani kell minden régió, 
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minden lakosának a szélessávú internetkapcsolat lehetőségét?

Miért csak dőlt betűvel legyenek írva az internetoldalak?

legyen e ingyenes az internet?

A magyar kulturális hagyaték közgyűjtemény és az EUROPEANA” mikor lehet része a 
konzultációnak?

Az irodai munka sok esetben otthonról is végezhető, sokszor ütemezhető, amivel 
csökkenthető a fölösleges ingázás. Egyetért-e ön azzal, hogy az állam a saját 
aparátusában járjon elöl jó példával, és szervezze meg az internet alapú távmunkát, 
illetve a versenyszférát is támogassa ebben?

Legyen-e kötelessége az államnak a közérdekű adatokat interneten digitalizált és 
utólag is könnyen feldolgozható formában közzétenni?

Egyetért-e azzal, hogy minden Magyaországra szállított interneten vásárolt terméket 
az eladó köteles legyen térítésmentesen visszavenni, ha nem megfelelő illetve Az eladói 
csalásból  eredő károkat a webshop állja?

mit gondol arról, hogy a magyar közoktatásban javítani kéne a műszaki, informatikai 
oktatás színvonalát, bővíteni kéne a tananyagokat ezzel elérni az ország 
versenyképességét?

Növeljük-e meg a közoktatásban az informatika órák számát, hogy javítsuk a digitális 
írástudás minőségét, növeljük a digitális írástudók számát?

Egyet ért e azzal, hogy az interneten semmilyen megszólalásáért -kommentjéért, 
véleményéért- senkit ne lehessen felelősségre vonni?

Az internetszolgáltatásokban időnként előfordulnak kimaradások az internetszolgáltató 
oldaláról, ami kárt tud okozni a felhasználóknak. Egyetért-e azzal, hogy kimaradás 
esetén az internetszolgáltató az érintett felhasználók számára automatikusan 
kártérítést legyen köteles biztosítani, ezzel motiválva a szolgáltatókat a hiba mielőbbi 
kijavítására?

Alkotmányos alapjog legyen-e a legalább 1Mbit/sec gyorsaságú ingyenes internetelérés 
minden magyar állampolgár számára?
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Szeretné-e Ön, hogy Magyarország Kormánya csak és kizárólag javaslatokat tehessen 
a biztonságosnak ítélt internethasználatra, azt törvényi úton ne szabályozhassa, 
valamint hozzon létre ingyenes oktató-továbbképző-készségfejlesztő tanfolyamokat 
a számítógép- és internethasználat elsajátítására, akár az általános iskolai képzésbe 
beépítve?

Egyetért-e azzal, hogy ha egy szolgáltatás oldalán sebezhetőség található, akkor - 
amennyiben a sebezhetőség megtalálója azt haladéktalanul jelenti a szolgáltatónak, a 
hibát 30 napon belül nem publikálja, illetve nem okoz szándékos kárt a rendszerben - a 
sebezhetőség felfedezője ne legyen büntethető?

Mikor lesz a külföldiek (vagy éppen a magyar túristák) által kedvelt látványosságok 
körül ingyenesen elérhető szélessávú internet biztosítva?

Miért nem lehet megoldani, hogy a szolgáltatók ne hárítsák át az internetadót a 
felhasználókra? Miért kell több milliárd forintot ajándékozni az amúgy sem szegény 
szolgáltatóknak?  Tulajdonképpen miért nem lehet ingyenes az internet?

Elégedett vagyok az Internettel.

Tisztelt Cím! A családok mellett az egyedül maradó szülőnek is meg kell élnie. Mekkora 
legyen a maximálisan elvonható összeg, hiszen 59 ezer forintból nem lehet úgy megélni, 
hogy ebből két hetente vendégül lássam a három gyereket, meg nyaralni vigyem, stb. 
Tisztelettel: *** *** ****, Paks

Miért nem lehet alanyi ill. alkotmányos alapjog a széles sávú internethez való hozzáférés? 

Kedves InternetKon,  nem lenne lehetőség egy olyan állami ügyintézőplatform 
létrehozására amivel meglehetne gyorsítani a hivatali ügyinzétést. Például hogy egy 
útlevelet meglehessen csinálni online, legfeljebb csak a fotó és az aláírás meg az 
adatok hitelesítése ügyében kelljen bemennie?   Köszönettel, Egy Magyar Internetező

Van-e szükség az eu-s jogszabályok hazai jogrendbe ültetésén kívül további nemzeti 
jogszabályokra?

Internet szolgaltatas alacsonabb AFAkulccsal lehetne kedvezobb aru. A telekom 
cegekre gyakorolt adoterhek csokkentesevel elo lehetne idezni egy kapacitasbovitesi 
szandekot. A piac elenkulesevel a verseny tovabb csokkenthetne az arakat - igy 
tobbekhez juthatna el az internet is.
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Tisztelt Szerkesztők! Javaslom, hogy 5-ik osztályosokat tanítsák meg LEGYEN 
KÖTELEZŐ TANTÁRGY a vakon gépelésre. Sokkal jobban kinyílik a világ, ha nem két - 
vagy négy ujjal kell pötyögni.És persze a boltokban/gyógyszertárakban is gyorsabban 
haladna a sor. Egyetért Ön ezzel?

Egyetért Ön azzal, hogy a tanügyi oktatási ágazat kivételével, minden más ágazatban 
a felhasználók szereznék be a szükséges hardver anyagokat?

Mennyire felel meg az alaptörvény diszkriminációt tiltó szabályának (lakhely szerinti 
diszkrimináció), hogy hazánkban a települések 50%-án nincs versenyhelyzet a széles 
sávú internet (legalább 24 Mbps letöltési sebesség) elérés terén? Miért nem haladnak 
az fehér és szürke foltokat felszámoló állami projektek? 

Eygetért Ön azzal, hogy Magyarországon akadálymentesíteni kéne minden olyan 
weboldalt ami alapvető információhozzáférést tesz lehetővé (pl.: hírportálok) a 
fogyatékossággal élők számára?

Az internet szabadságának alapja a szólásszabadság és az információs szabadság, 
ez az egész emberiség fejlődését szolgálja. Védelmének gyakorlati megvalósulása az 
államhatalmak háttérbe húzódása nélkül nem lehetséges. Az internet mára olyan a 
gazdaság, az emberek és a társadalom számára mint az oxigén. Érdemes-e korlátozni 
azt ami életet ad?

Javasolnám, hogy hozzanak létre olyan állami portált ahol bürokráciamentesen lehet 
állampolgári ügyeket intézni, egyszerűen gyorsan bővítve a mostani lehetőségeket.

Egyetért Ön azzal, hogy a kereskedelmi Internet ágazat fenntartását maguk a hirdetők 
fedeznék?

magyar GOOGLE-t akarok! 

A túlzott szabályozás az internet és a piac szellemiségével és természetével ellentétes. 
A haza internet versenyképességének növelésére tényleg az információs szektor  
ideiglenesnek szánt adóinak konzisztens fentartása és a piaci szereplőkkel való 
kozultáció nélküli döntések meghozatala a megoldás? 

Ön szeretné , ha az állam állandóan a számítógépében turkáljon ? Akar-e garanciát 
arra, hogy ne tehesse ?
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inovatívab, magyar, igazságos, olcsó INTERNETET. AKAROK 

Egyetért Ön azzal, hogy a szórakoztató és gyermek műsorok forgalmazói jogosultak 
alapítványokat létesíteni az ellátásukra?

Akar-e ön széles sávú internetkapcsolatot mindenhol ? Maximalizálná-e az internet 
havi díját ? Legyen-e joga az államnak korlátozni  a sávszélességet és a felhasználás 
helyét ?

Szeretné-e, hogya kormány kötelezze a szolgáltatókat a gyors hibajavításra és a 
hibákból adódó szolgáltatás kiesése után kedvezmények biztosítására?

2014-ben miért nincs még legalább a fővárosunk összesterüketén fénykábeles internet 
?

Egyetért-e Ön azzal, hogy közbeszerzési szerződés csak akkor váljon hatályossá, ha 
azt publikálták az Interneten?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az állam és a gazdasági szereplők közötti (bérleti) szerződések 
csak akkor váljanak hatályossá, ha azokat publikálták az Interneten?

Az internet-adóval most ezt a hozzáférést akarják korlátozni ? 

Az internet alapvető jog-e? 

Ingyen lesz minden házban internet?

NEM LESZ NETADÓ!

Egyetért-e azzal, hogy a felhasználó előzetes, transzparens tájékoztatása és 
hozzájárulása szükséges olyan technológia alkalmazásához, ami a felhasználó 
magatartásának, internethasználatának követésére alkalmas?

A cyberbűnözés legalja, a magyar ostobaságot kihasználó spam, scam, és egyéb az 
embereknek szándékosan kárt okozó weboldalak és a mögöttük megbúvó emberek. A 
probléma ellen lehet tenni. Kérdés, hogy mit tud bevállalni az állam? Hogy véd meg az 
állam a ***.com-tól és társaitól? 

 Miért kéne beszélnünk az internetről, amikor eddig se beszéltünk róla, és így is tök jól 
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működik?

Egyetért-e azzal, hogy személyes adatok megsértése (pl. adatszivárgás) esetén 
valamennyi adatkezelő számára általános hatósági bejelentési kötelezettséget írjanak 
elő erről? 

Egyetért-e azzal, hogy személyes adatok megsértése (pl. adatszivárgás) esetén az 
adatkezelő köteles legyen haladéktalanul tájékoztatást adni az adatalany részére 
az adatsértés tényéről és annak releváns körülményeiről, ha az adatsértési incidens 
potenciálisan hátrányosan befolyásolhatja az adatalany magánéletét?

Ön szerint be kéne vezetni az ingyenes internetet minden rendesen adózó magyar 
állampolgár háztartásába?

Mutassuk meg, hogy az internet a miénk, itt mi vagyunk otthon, mi teremtjük, mi 
fogyasztjuk, mi alkottuk olyanná, amilyen:  szabaddá és egyenlővé!

Miért gondolják, hogy a kormánynak szükséges egy eddig is a világ önszabályozó, 
demokratikus és valóban egyenlő területébe beleszólnia?

Ne csináljatok semmit!

Hogyan tudják megakadályozni hazai és külföldi kormányügynökségek, gazdasági és 
egyéb szervezetek hozzájutását személyes és metadataimhoz, ha azok eléréséhez 
sem én sem bármilyen európai vagy hazai bíróság nem járult hozzá? 

Kívánja Ön, hogy országa versenyképességének fenntartása érdekében a kormány a 
hazai internetszolgáltatókat és felhasználókat pozitív diszkriminációban részesítse 
és a rájuk nehezedő adóterheket akár más adóterhek kárára is, de mindenképpen 
mérsékelje?  

Ön szerint az államnak jogában áll bizonyos erkölcsi és etikai normák figyelembe 
vételével az állampolgárok szellemi, testi és erkölcsi épségét szem előtt tartva az 
interneten elérhető tartalmak természetét meghatározni? 

Egyetért -e Ön azzal, hogy a jelenkorunk gazdaságának szerkezetét alapvetően 
meghatározó internetet költségvetési okokból bármilyen a szükségesnél nagyobb 
külön adóteherrel sújtsuk?
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Az elektronikus tartalmakra is ugyanazok a szerzői jogi szabályok vonatkozzanak, mint 
az egyéb művekre: pl. magán- és oktatási célú másolhatóság.

Opcionálisan legyen certificate a személyiben, mint ahogyan az több EU országban 
van.

Ez nem kérdés: remélem, hogy teljesen elvetik az Internet megadóztatásának még az 
ötletét is.  Kérdéseim: miért akar Magyarország - minden áron -, a nemzetközi röhej 
céltáblájává válni? Talán a Guinness-be akar Magyarország bekerülni?

Nem értem, hogy a “szerzői jogi, előadóművészi teljesítménybe fektetett kreativitás” 
témát miért kell külön felvetni, mikor napjainkban már minden számítógépes 
adathordozó “***” matricával kerül forgalomba. Az *** matricákból származó bevétel 
talán nem a klf   (szerzői--alkotóművész) tatalomvédett  szerzőkhöz kerülnek????

Milyen mutatókat akarnak javítani? Ingyenes Internetes hozzáférés kell mindenkinek, 
ez vitathatatlan!

Alanyi jogon (ingyen) minden régióban legalább 5/1 Mbit/s sebességű netet kéne 
magánlakásokba biztosítani magánfelhasználásra azért, hogy valódi esélyegyenlőség 
legyen. Ha ez nem lehetséges akkor alacsony és a használatot segítő, progresszívan 
nem változó, állandó adó kell. Ilyen már van, 27% ÁFA. Ebből jó lenne kedvezményesbe 
átteni, 12% pl.

“Honfitársaink több mint egyharmada ugyanekkor egyáltalán nem internetezik.” 
Ha annyira fontos az “informatikai írástudás”, akkor az Állam miért csökkentette le 
középiskolákban heti 1 órára az informatika oktatását????

Analizálják, hogy ki nem használ internetet. Ki fog jönni, hogy bizonyos népességi 
mutatók (szegények, akiknél áram sincs, nem tudnak fűteni, stb) nem interneteznek. 
Meg kell találni ezt a réteget és felszerelni eszközzel és alanyi jogon járó internettel. 
Oktatásra pedig egy youtube szerű video elég, semmi értelme iskolapadba ültetni a 
kezdőket.

Az internetet semmilyen módon nem szabad korlátozni semmilyen kormánynak, 
hiszen manapság már egy vállalat, vagy magánszemély mindennapi ügyeinek intézése, 
mint a tanulás, ismeretszerzés, pénzügyi tranzakciók lebonyolítása ezen történik. Az a 
vállalat, vagy személy akinek ezen jogát korlátozzák az hátrányt szenved. Miért akarják 
ezt korlátozni?
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Egyetért ön azzal, hogy az internet minden állampolgár számára alanyi jogon járó 
szolgáltatás legyen?

Idősebbeknek legyenek ingyenes alapórák, mert vannak akik még félnek a 
nethasznålattól. Az internet szolgåltatåsa legyen ingyenes Magyarorszågon mindenhol, 
de leginkább tanyákon és falvakban. *** vagyok és sokkallom a 4800HUF dijat havonta, 
a nyugdíjamból. 

Magyarországon mindenkinek alanyi jogon járjon az internet ingyen, mivel az internet 
egyfajta szabadság és a szabadság minden embernek alanyi joga egy demokratikus 
államban!

1. A felmerült és jelzett problémákra hány napon belül köteles válaszolni a szolgáltató? 
2. Email-ek adatbiztonsága miatt legyen-e fél éves megőrzési kötelezettsége a 
szolgáltatónak? 3. A fél évig megőrzött (küldött és érkezett) levelekhez legyen 
hozzáférési lehetősége a felhasználónak? (hát persze, mert ez a lényege)

Szigorúbb szűrést javasolnék más ember vallási, identitási, politikai nézetének 
megsértése esetén.

A mélyszegénységben élő digitálisan ismeretekkel és számítógéppel rendelkező 
lakosság számára állami támogatással alacsonyabb összegért lehetne internetet 
biztosítani. A hh-s és a lhh-s kistérségekben elő szegény családokhoz eljutó információk 
(munkalehetőség, továbbképzési lehetőség, stb.) hiányosak. A net segíthetné a 
félzárkózásuk elősegítését. 

A mai fiatalok egész nap a telefonjukat nyomkodják és a monitort bámulják. Emiatt 
pattanásosak és kövérek. Egy nemrég megjelent tanulmány szerint a 8. legkövérebb 
nemzet vagyunk. A magyar nemzet egészségének javítása érdekében egyetért-e 
ön azzal, hogy informatika órák helyett testnevelés órák legyenek az oktatási 
intézményekben?

Azért, hogy az Internet szabad, nem azt jelenti, hogy ez a világ szemétládája! Tehát, 
hogy mit-, és hogyan írunk, nem mindegy! Személyek, társaságok, pártok és a kormány 
alap nélküli, csúsztatásokkal teli, sértő, nemtelen ócsárolása, főként ha azt ocsmány 
hangnemben teszik, nem való ide! A névtelenségből adódó következménymentességet 
számoljuk fel!

1 javaslat:legyen mindenhol elérhető minden szolgáltató és ne legyen területiség! 2 
javaslat:elérhető áru internet szolgáltatás!
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Ön egyetért abban, hogyha adót vetünk ki az internetre, az lassítja a terjedését? 

1 javaslat:a szolgáltatok technikai felfejlesztése mert ahol lakom ott 20-éves hálózaton 
fut a szolgáltatás ami egyre többször hozza magával a műszaki hibákat és olykor 
1-napig sincs szolgáltatás amit a számlából nem írnak jóvá. 

Valojaban az internet elerhetosogen kene javitani. Ma, sajnos az orszag harmada 
melyszegenysegben el, igy Ok nem fognak penzt ani a netert. Egyszerun itt a valasz . 

ne adóztassa azt meg!! sőt 

Ha az internet a szabad információáramlásról szól, akkor hogy veszi/veheti magának 
bárki a bátorságot ahhoz, hogy bármilyen jogcímen adót vessen ki rá?

Ha az internet bármilyen formában adótörvény alá kerül, nem fél attól a kormány, hogy 
az ország elveszíti a versenyképességét ezen a területen?

Egyetért Ön azzal, hogy az úgy nevezett “trollokat” 1-5 évig terjedő szabadságvesztésre 
kell ítélni kártékony, közösségromboló tevékenységük miatt?

Miért nem értitek meg, hogy nem akarunk internetadót Orbán és Deutsch?

Semmiképp sem szabad meg sarcolni az internetet. Értem én, hogy profitot akarnak 
ebből, de ne így. Alapvetően egy olyan világban élünk, ahol az embereknek lassan 
magától értetődő az internethozzáférés. Inkább csökkenteni kellene a díjakat és 
legalább így hasonlítani a többi, fejlődő országra, ha már másban versenyképtelenek 
vagyunk. 

Miért nem értitek meg, hogy nem akarunk internetadót Orbán és Deutsch?

Ön szerint fontos, hogy a magyar háztartásokba ingyenesen eljusson a széles sávú 
internet?

Ingyenes legyen-e az internet minden magyar állampolgár számára.

Legyen ingyenes az internet bármikor! járjon alanyi jogon !

szűnjön meg az a korlát hogy egy adott lakhelyen csak 1 szolgáltató legyen elérhető 
mert így nincs biztosítva a szabad választás a szolgáltatok között 
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Ne nyúljatok hozzá!!

Ne nyúljatok hozzá!!

Miért nem értitek meg, hogy nem fizetünk internetadót Orbán és Deutsch?

Ön szerint jó megoldás, hogy az egyes oldalak üzemeltetői reklámok elhelyezéséből 
tartsák fenn magukat?

Ne nyúljatok hozzá!!

Miért nem értitek meg, hogy nem fizetünk internetadót Orbán és Deutsch?

Miért nem értitek meg, hogy nem fizetünk internetadót Orbán és Deutsch?

Miért nem értitek meg, hogy nem fizetünk internetadót Orbán és Deutsch?

Mit lehet tenni az az internetes fórumokon általánossá vált gyűlölködésekkel szemben?

Lehessen-e egyszerűen, egy felületen befizetni az összes rezsiszámlát? Megjegyzés 
a kérdés feldolgozójának: lásd ***.hu internetes oldal. Használom, kényelmes. Első 
alkalommal, kb 10 perc a fizetés, azután 1 perc alatt végzek a havi számlák kifizetésével.

Mekkora az interneten keletkező extraprofit?

Ön szerint a lakosság szükségét érzi, hogy egy új internet adó bevezetésével növeljék 
az adó terheket?

Egyetért-e azzal, hogy a jelenlegi média törvény keretet nyújt a kormánynak és egyéb 
szerveknek, hogy bizonyos weboldalakat elérhetetlenné tegyenek Magyarországon?

Ön szerint versenyképessé tenné az országok az, ha a telekommunikációs szolgáltatások 
adóját lecsökkentenék?

Magyarországon mikor hozzák meg azt az alapvető emberi jogokat tartalmazó 
törvényes,politika mentes minden magyar állampolgárra és intézményre,weboldal 
működtetőre vonatkozó jogszabályt amely az európai normákat megköveteli minden 
felhasználótól,működtetőtől?



56

Ha egy község önkormányzata anyagi támogatást kapott helyi internethálózat 
fejlesztésére,bővítésére,működtetésére, de ennek ellenére a szolgáltatás gyenge 
minőségű, és a piaci árakhoz képest nagyon drága, akkor nem kéne fegyházba zárni a 
képviselőtestületet és a szolgáltató cég vezetőit???

Egyet ért-e Ön azzal, hogy a 30 megás internetet, alanyi jogon, díjmentesen kell 
biztosítani mindenki számára?

Internet szabadsága, net semlegesség EZT nem lehet egyenlővé tenni a MAGYAR 
INTERNETTEL ez teljesen egymásnak ellentmondó, a szabadság semlegesség szavak 
kizárják a kisajátítás MAGYAR INTERNET szavakat. EZ FELHÁBORÍTÓ.  

a digitalizált magyarország is lehetne a versenyképeeség szimbóluma, értve ezen az 
elektonikus közigazgatási rendszer lehetőségeinek további bővítését az adatrvédelmi 
szabályok szigorításával.

Ön elérhetővé tenné-e mindenki számára alanyi jogon ingyenesen a netet? (25/25Mbps) 
Egyetért-e azzal, hogy ne legyen hűségnyilatkozat a szolgáltatóknál és szabad legyen 
az átjárhatóság a szolgáltatók között?

Szeretné e Ön, hogy a Kormány hozzon az internet szabályozásával kapcsolatos 
törvényeket?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az interneten is felelősséget kell vállalni a szavainkért? A 
megszólalásaink nem lehetnek gyűlöletkeltőek, ne lehessen  büntetlenül rágalmazni, 
mocskolni másokat. 

Milyen mértékben legyen az Internetadó? Mit fog adóztatni a Mindenkori Magyar 
Kormány az Internet használatával?A Közösségi Oldalak milyen mértékben adózzanak 
Magyarországon? A Magyarországi Hír-és Média Oldalak milyen mértékben adóznak?

Az állam ne próbálja meg rátenni a kezét az internetre! Ahogy a nyugati országoknak 
megfelel, úgy nekünk is!!!

Hogyan oldja meg a kormányzat,hogy a net-adót a szolgáltatók ne számlázzák ki a 
felhasználókra azonnal,mint a bankok a bank adót?

El a kezekkel az internettől!
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A kormány támogassa a  hátrányos helyzetű, kiváló eredménnyel középiskolákban 
tanuló gyermekek digitális felzárkóztatását inf. eszközök adásával.

 Akarja-e Ön hogy a jövőben az állam (rendőrség,ügyészség,bíróság,titkosszolgálat 
stb.) és az internetszolgáltatója az Ön által interneten folytatott tevékenységéhez csak 
az Ön engedélyével férhessen hozzá és azt az Ön engedélye nélkül nem használhatja 
fel semmilyen eljárásban Ön ellen? 

Miért kotorásztok a másik zsebében??? A pénz nem fán terem... az egyenlet végén 
minden esetben a fogyasztó áll a hülyére leadóztatott jövedelmével.. van hogy 
közvetlenül van, hogy cégek közbeiktatásával, a cégek adózására kismillió adónem 
szolgál már így is... a iparűzési a ingatlan a társasági és a jó Isten tudja milyen adók 
formájában... 

Miért kötelező szegény államnak drága ***-rendszert használni?Skandináv ,benelux 
államok a ***-ot használják,pdig ők gazdagok,nekik jó az ingyenes ***?

Az Ön munkahelyén vagy cégében milyen szerepet tölt be az IT és mennyire befolyásolja 
a versenyképességet?

Akarja-e, hogy az internetforgalom után adót fizessen a havidíjon felül? Válaszlehetőség: 
NEM, Kizárólag Fidesz szavazók fizessenek!

talán nem szűkíteni kellene a továbbtanulás lehetőségeit!!!! a kor elég egyértelműen 
mutatja ma egy jó szakmunkásnak többet kell tudnia mint anno egy technikusnak! 
kevesebb ingyenélő a politikában több pénz a oktatásban!

Ha googel adónak csúfolják európa szerte, akkor miért a polgároknak kell fizetni? Miért 
nem magát a google-t, ill a facebook-ot adóztatják meg?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet szabadságát és a netsemlegességet nem adókkal, 
hanem a szolgáltatók által jogszabályban rögzített szűrési irányelvekkel és konkrét 
szabályokkal kell biztosítani?

Ön szerint szükség van olyan törvényre, amely a jövőben minden kormánynak 
MEGTÍLTJA, hogy az internet adó tárgya legyen?

Mi a bánatos frászkarikát jelent az, hogy “Magyar internet”?! Ha létezik a világon 
internacionális, nemzeteken nem csak átnyúló, de azoktól totálisan független(!) dolog, 
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az éppen az internet! Ez egyszerűen nem nemzeti kérdés, és ha ebből ilyesmit akartok 
csinálni, akkor gyerünk, ne álljunk meg félúton, csináljatok “Magyar levegőt” is például.

Kérdés.: Egyetért e azzal, hogy az Állam mindenki részére alanyi jogon ingyen biztosítsa 
az internethez való hozzáférést?  Megjegyzés: 1) Durva hiba, magyar nyelv tiszteletének 
hiánya a jelenlegi honlap szövegeiben található számos helyesírási tévedésnek látszó, 
bár láthatóan technikai jellegű probléma.  (Pl.: h betű helyett n betű jelenik meg)

Az Internetről nem “konzultálni” kell, hanem olyan környezetet teremteni, amiben 
versengő cégek minél több ember számára, minél olcsóbban elérhetővé tudnak tenni 
minél nagyobb sávszélességű elérést. Ezt eddig számtalan ország belátta. Mi tettek 
helyett adóztatásban gondolkodunk és ha ez nem megy, akkor “konzultálunk”. A kérdés: 
miért? ...

Egyet ért-e ön azzal, hogy  jelenleg regnáló kormány önkényesen felhatalmazza magát 
arra, hogy bármilyen módon korlátozni próbálja az internetelérés, internetkommunikáció 
szabadságát, ezzel kifejezett versenyhátrányt okozva a Magyarországon tevékenykedő 
vállalkozásoknak?

Üdvözlöm! Nekem olyan kérdésem lenne,hogy meg lehetne-e oldani kitakarítani 
valahogy a sok szemetet,régi nem létező dolgokat,elavult oldalakat kitörölni?

Kérdés: Egyetért e azzal, hogy az emberi és vállalkozási szabadságot kiteljesítő 
internetre az Állam semmilyen korlátozásokkal és adókkal ne telepedjen rá?

Ön szerint mit tegyen Magyarország kormánya az internet biztonságáért? a, Szervezzen 
ingyenes és nyilvános oktatásokat az internethasználat és védelmi szoftverek 
használatának fontossága körében b, Támogassa a védelmi szoftverek beszerzését 
c, Harcoljon a warez tartalmak csökkentéséért d, Támogassa a jogtiszta szoftverek 
beszerzését (teljes körűen)

Ön eggyet ért azzal, hogy közmunka keretében (megfelelő végzettségű közmunkás) 
időseket, nyugdíjasokat, rászorulókat (idősek otthonában, rehabilitációs 
intézményekben, büntetésvégrehalytási intézetekben, ...) ECDL vizsgára felkészítsék, 
és akár le is vizsgáztassák?

Mivel magyarországon a *** nevű cég nincs jelen, így nem áll módjában senkinek sem 
külön nekik kiszámlázni extra felárat az adatforgalamért (netsemlegesség ellenes 
lenne amúgy). Szóval nem teljesen értem miről is akarnak beszélni itt? A net eddig is 
elvolt kormányzati turkálás nélkül. Mire jó ez az egész? Figyelemelterelés megint?
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Egyetért-e ön azzal, hogy bármely regnáló kormány  számára senki és semilyen 
felhatalmazást nem adott arra, hogy a fogyasztóvédelem álcája mögé bújva próbálja 
korlátozni az internet szabadságát és az internethez való hozzáférést?

Egyetért-e abban, hogy a felső tízezer anyagilag hozzájáruljon a fejletlenebb régiók 
(internet) infrastruktúrájának fejlesztéséhez?

Szeretne -e alanyi jogon járó széles sávú internetet minden magyar állampolgárnak ?

Miért nem alanyi jogon jár,mint a nyugdíjasnak az ingyen utazás

Az államnak támogatni kéne az internetszolgáltatókat a minél gyorsabb internethálózatok 
fejlesztéséért ?

Szeretné-e Ön, ha Magyarországon, ingyenes és széles sávú internet hozzáférést 
biztosítana a Kormány?

A fogyatékkal élők esélyegyenlőségét is ki kéne terjeszteni olyan internetes oldalak 
felhasználóbaráttá, akadálymentessé tételéhez, amelyek hasznos információ 
közvetítésével foglalkoznak (oktatási és híroldalak).

Elméletileg most is van lehetőség SPAM bejelentésre. A gyakorlat viszont az, hogy 
nem igazán lehet tudni, hogy mi történik a bejelentésekkel. A hatóság még csak nem is 
válaszol a bejelentőnek. Talán lehetne végre egy értelmes(!) “bizottságot” létrehozni!!!  
A kérdés: Mit tesznek a kéretlen levelek megfékezéséért?

Tegye-e lehetővé a kormányzat, hogy a polgárok Ügyfélkapus hozzáférésükkel (és 
mannyiben további biztonsági technológiák szükségesek, annak kifejlesztésével) a 
magyarországi választásokon szavazhassanak?

Miért foglalkoztok vele!!! Semmi közötök én mit olvasok és csinálok itt ha kifizetem a 
szolgáltatónak a díjat!! 

Ön szerint is jogtalanul szedi az *** a szerzői jogdíjat , az üres pendriveok CD-k és 
DVD-k után?

Egyetért-e azzal, hogy a legalacsonyabb internet előfizetési csomagokhoz (vezetékes, 
mobil) is járjon korlátlan internethasználat legalább 0,25 MB/s-os sebességgel?
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Alanyi jogon járjon az internethozzáférés, semilyen díj ne terhelje. nemhogy bármilyen 
adó.

Elképzelhető-e, hogy alanyi jogon minden magyar állampolgár ingyenesen hozzáférjen 
szeléssavú internethez?

Szeretné, hogy az állam közvetlenül vagy közvetett formában megadóztassa az 
internet használatot?   Megjegyzés: ha a konzultáció ebben a kérdésben nem foglal 
világosan állást, akkor semmi, de semmi értelme nincs. Kormányzat közeli szereplők 
igérete hajitófát sem ér. 

Ha a versenyképesség tekintetében fontos, hogy mindenkinek elérhető legyen az 
internet, akkor mi a bánatért fordul meg bárkinek is a fejében, hogy ezzel kapcsolatban 
“internet-adó”-t vezessen be?

Tegye-e lehetővé a kormányzat, hogy a választásokon a “kopogtató-céduláikat”, valamint 
az országos és helyi népszavazások kérdéseinek támogató aláírását az állampolgárok 
Ügyfélkapun (vagy ha szükséges további biztonsági eszközök bevezetésével) keresztül 
intézhessék?

Nincs szerepe az államnak, és nem is kérünk belőle! Az Internetnek vannak saját 
nemzetközileg kialakult  szabályai.  El a kezekkel az Internettől!!!  

Szeretné, hogy az állam közvetlenül vagy közvetett formában megadóztassa az 
internet használatot?   Megjegyzés: ha a konzultáció ebben a kérdésben nem foglal 
világosan állást, akkor semmi, de semmi értelme nincs. Kormányzat közeli szereplők 
igérete hajitófát sem ér. 

Szeretné, hogy az állam közvetlenül vagy közvetett formában megadóztassa az 
internet használatot?   Megjegyzés: ha a konzultáció ebben a kérdésben nem foglal 
világosan állást, akkor semmi, de semmi értelme nincs. Kormányzat közeli szereplők 
igérete hajitófát sem ér. 

Szeretné, hogy az állam közvetlenül vagy közvetett formában megadóztassa az 
internet használatot?   Megjegyzés: ha a konzultáció ebben a kérdésben nem foglal 
világosan állást, akkor semmi, de semmi értelme nincs. Kormányzat közeli szereplők 
igérete hajitófát sem ér. 

A fejlődést az ösztönzi, ha a net akadályoztatás nélkül hozzáférhető. nem az, ha a netet 
adóval terhelik.
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Ön is egyetért-e azzal, hogy egy európai országban az internetes kommunikációt 
korlátozni hatalmas visszalépést jelent?

Tegye-e lehetővé a kormányzat, hogy az állami támogatást kapó pártok és szervezetek 
(civil, egyházi) az éves pénzügyi mérlegeiket és eredményeiket tételesen tegyék 
elérhetővé az interneten?

Nem lenne célszerű egy az őstermelői igazolvány rendszeréhez hasonló szisztémát 
bevezetni az internetes kereskedésre is? Ugyanazon korlátokig végezhető lenne az 
interneten az önálló tevékenységből származó jövedelemszerzés. 

Szeretné-e Ön, ha Magyarországon ingyenes és széles sávú internet elérést biztosítana 
a Kormány mindenki számára? Ennek a költségeit bőven fedeznék a stadion építkezésék 
megszüntetésével felszabaduló források!

Tegye-e kötelezővé a kormányzat, hogy minden közszereplő (parlamenti és 
önkormányzai képviselők, polgármesterek, kormányfő és kormány tagjai, államfő) 
részére, ügyfélkapun keresztül  írásbeli kérdést lehessen feltenni, s arra a címzettnek 
törvényben meghatározott időn belül kötelezően érdemi választ keljen adni? Ezt 
nyilvánosságra lehet-e hozni?

Az állam tegye ingyenesen hozzáférhetővé minden állampolgár számára a 
nethozzáférést. 

Maradjon a “magyar internet” olyan, mint az internetadó ötlete előtt bármikor? Igen, 
maradjon olyan.

Tegye-e lehetővé a krományzat azt, hogy az állampolgárok, államigazgatási ügyeik 
intézése során kérvényeit Ügyfélkapun tudják benyújtani, s amennyiben személyes 
megjelenés is szükséges (pl. fotó készítés okmányokhoz, vagy iratok bemutatása) 
akkor az ügyintéző személy időpontot egyeztessen az ügyféllel?

Tegye-e lehetővé a krományzat minden állampolgár számára díjmentesen, alanyi jogon 
az elektronikus aláírást?

Akarja-e, hogy ugyan azért az internet szolgáltatásért ugyan azt az összeget kelljen 
fizetni függetlenül attól, hogy valaki a fővárosban, vagy egy vidéki faluban veszi igénybe 
a szolgáltatást? (Vannak települések, ahol csak egy szolgáltató érhető el és itt nagyon 
magasak az árak.)
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Tervezi-e a kormány az interneten tőrténö vásárlások komolyabb szabályzását?(Vásárlási, 
hirdetési feltételek ) Akarnak-e változtatni a használt termékek vásárlásával kapcsolatos 
törvényeken?(Hatékonyabban fellépni a csalok ellen)

Szeretné-e Ön, hogy Magyarországon a hátrányos helyzetű régiók felzárkóztatásához 
biztosítsanak leselejtezett informatikai eszközöket az önkormányzatok?

Ön beleegyezne e abba, hogy  a pornó és szex oldalakra gyerekbiztos szűrés  kerüljön?

A kérdés: Szükségét érzi egy olyan állami szervezetnek/hatóságnak, amely az Ön 
biztonságos internetezését felügyeli, illetve a tisztességtelen szándékúakat bünteti?

Hihetetlenül veszélyes és káros az INTERNET! NEM TUDJUK MIRE VALÓ, függőséget 
okoz! Elsősorban a gyerekek fejlődésében,kapcsolataiban okoz károkat, persze nem 
Ők a hibásak,de kik is? Ki miért fordul a hálózathoz? Mit ad a hálózat? Mit nem ad 
a hálózat? Pornó,szerencsejáték,felesleges,virtuális kapcsolatok.Mennyi időt vesz el 
munkánkból, életünkből?

Egyetért Ön azzal, hogy az ismeretterjesztő és dokumentum szolgáltatás területén 
terjesztett Internet a tanügyi hatóságok támogatását élveznék?

Nem kell hozzányúlni! Úgy jó ahogy van!

Mi nagyon sok mindent tudunk interneten keresztül elérni: pályázatok, NAV bevallás, 
alapítvány kötelező dokumentációi, iskolák honlapjának megtekintése továbbtanulás 
céljából, főiskolás neptun felületen elérhetőségei. Számunkra egy életfeltétel az 
internet.

Legyen Magyarországon alanyi jog az internet (Finnország mintájára)?

Tisztelt Mindnyájan!  Arra a kérdésre a válasz, hogy kik nem interneteznek: akiknek 
nincs lehetőségük rá pl.: infrastruktúrális hiány miatt, vagy anyagilag nem tehetik meg 
hogy eszközt vásároljanak, mellyel lehetővé válna az internethozzáférés számukra. 
Oktatni kellene a világháló használatának felelősséggel járó módját.

Ön megadóztatná az internetre “ adózás elől menekült”  telekommunikációs cégek 
profitját?

Nagyon fontos volna a kis falvakba is eljuttatni az olcsó, minőségi, megbízható széles 
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sávú elérhetőséget, szép magyar kifejezéssel növelni az internet-penetrációt. Miután 
ez megvolt, lehet beszélni a továbbiakról.

Egyetért Ön azzal, hogy a műszaki, szakmai és tudományos  ismeretterjesztés 
Internetes ellátása a Magyarországon működő üzemek, gyárak, tudományos és 
oktatási intézmények támogatásával működnének?

Jó napot! Ha szabályozni akarják az internetet és a szolgáltatókat, akkor a társadalom 
számára a leghasznosabb az lenne, ha a szolgáltatókat arra köteleznék, hogy minden 
ház előtt legyen legalább 20 Mbit-es internet csatlakozás, legalább 3 szolgáltató 
részéről. Vannak olyan települések, ahol max 1 szolgáltató ad max 5 Mbit-es netet. Ez 
szinte semmi

Szerintem az internetet nonprofit cég kellene szolgáltassa. A kérdés lehetne ez, hogy 
így valósítsák-e meg.

Alapítványunk internet segítségével az adó 1% kampány és különböző adománygyűjtési 
formái segítségével eljut olyan segíteni akaró emberekhez is akik eddig nem gondoltak 
arra, hogy adománnyal támogassanak egy-egy célt. Pl: gyermeknek szemüveg, kártyás 
mérőóra beszerelése. Akik hajléktalanok, de tudnánk nekik okos telefonokat adni, 
ingyen wi-fi ponto

Egyetért Ön azzal, hogy a pornó, erkölcsrontó  és kifejezetten felnőtteknek szóló adások 
adókötelesek lennének?

Olyan módon kellene kiépíteni az internetet, hogy a különböző megfigyelő szervek ne 
tudják beazonosítani a felhasználókat, tehát az anonimitás fontos dolog lenne, hogy 
bátorítssa az internet terjedését.

Gyermekeimnek mindig felhívtam a figyelmét, az internet nem csak jó, de lehet rossz 
is. Ne adjanak ki magukról adatokat. Ha úgy érzik, hogy valaki nem az aminek kiadja 
magát, szóljon azért van az internetrendőrség. Ez még bővíthető?

Egyetért azzal a felvetéssel, hogy aállami támogatással jussanak 
számítógéphez+internethez azok a tisztességesen adózó magyar állampolgárok akik 
jövedelme nagyon alacsony és gyermekei közoktatásban tanulnak?

Az internethasználat felelősség. A felhasználónak kellene tisztában lennie a felelősség 
súlyával. Alapvető jogi ismeretek hiánya nem mentesít a jogszabályok alól.
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Egyet ért-e Ön azzal hogy mobiltelefon applikációval lehetősége nyíljon népszavazási 
kezdeményezést, és voksot, továbbá választási években jelöltre szavazatot leadni, 
amihez mindössze Önkormányzatoknál, vagy Ügyfélkapun keresztüli regisztrációval kell 
rendelkeznie, és legalább egy éves előfizetői státusszal valamely telefonszolgáltatónál?

Egyértelműen a netsemlegesség kell legyen a cél.

Kapjanak-e adókedvezmény azok a szolgáltatók, amelyek az így náluk maradó összeget 
kizárólag hálózatfejlesztésre fordítják, legalább ugyanakkora összeget hozzátéve a 
fejlesztéshez saját nyereségükből is?

Csökkenjen-e a megengedett maximális különbség a szolgáltatók ajánlatánál a 
maximális fel/letöltési sebesség és a garantált fel/letöltési sebesség között?

Ön szerint van-e bárkinek ahhoz köze, hogy bármely személy vagy gazdasági vállalkozás 
kihasznál-e maximálisan egy fejlett technológiát?

Ön is úgy gondolja, hogy az internetet mint mediumot, a szólásszabadság és az 
alapvető emberi jogok értelmében tilos az államnak bármilyen formában korlátoznia?

Néhány éve érettségiztem, és az akkori állapotok alapján mondom azt, hogy az 
informatikaoktatás egy vicc. Meg sem említik a biztonságos internetezés szabályait, 
mert sokszor még a tanárok sincsenek tisztában vele. A kérdésem: ön szerint is átfogó 
reformra van szükség az informatikaoktatásban, hogy kiemelt szerepet kapjon a 
biztonságos nethasználat?

Ismerje-e el az Alaptörvény emberi jogként a korlátozásmentes internethez való jogot? 

Mikor lesz a *** akadémiahoz hasonlo magyar ingyenes szolgaltatás  , ill. Annak magyar 
verziója? 

Ön szerint mit tegyen Magyarország kormánya az internet versenyképessége 
érdekében? a, Csökkentse az internet szolgáltatók terheit?  b, Támogassa a kutatás 
és fejlesztést c, Szakemberek képzése, a telekommunikációs és infokommunikációs 
ágazatban d, Támogassa az optikai hálózatok kiépítését e, Adótornyok telepítési 
folyamatának leegyszerűsítése

Legyen ingyenes az internet azok számára, akik bizonyítottan távmunkában dolgoznak 
az internetet használva.
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Miért csak gprs adat forgalom van az autopalyak ill. A *** vonalak memtén. Sokan épp 
ott tudnanaak nettezni, pl. Diakok, csaladtagok, autoban zene hallgatas helyett!? 

Ha már nem evidens a villamosenergia szolgáltatáshoz hasonlóan, a mindenki számára 
elérhető vezetékes internet, akkor miért nem kényszerítik a mobilszolgáltatókat, hogy 
valóban nyújtsanak 100 %-os lefedettséget és garantált sávszélességet?

Minden település föterén legyen ingyenes internet?  Az internet adót  ne lehessen 
bevezetni? 

Legyen ingyenes az internet a magánszemélyeknek,ahogy ezt más EU-s országok is 
csinálják.

Hogy fordulhat az elő, hogy a Magyarországon belüli levelezésem Amerikában köt 
ki, és az ottani titkosszolgálat turkál benne? A Snowden-ügy után ezt kiemelten kéne 
kezelni, ehelyett mindenki hallgat. A kérdésem: egyetért-e azzal, hogy az európán belüli 
adatforgalom ne hagyhassa el a kontinenst, és ahhoz semmilyen harmadik fél ne 
férhessen hozzá?

A káros szabadosságnak, ami sokszor már nemzetbiztonsági kérdéseket is felvet és 
társadalmi, politikai instabilitást okoz - illetve ez a szándéka - valamilyen formában 
korlátot kellene szabni. (Nem kérdés, de pillanatnyilag nem látom, hogy ezt hol tudnám 
másutt kifejteni, ezért itt teszem: nagy hiba volt ezt a facebookra rászabadítani.)

Fontos neked, hogy minden háztartás számára,akár alanyi jogon járjon alapvető-
levelezésre,böngészésre-internet elérhetőség? Tudjátok, hogy sokaknak a napi 
megélhetés is gondot okoz, nemhogy internet előfizetésről, számítógépről álmodjanak? 
Tudjátok, hogy az internet előfizetők jó része is késve fizeti a számláit átterhelt 
internetadó  nélkül is??

Magyarországon nagyon drága az internet az EU országaihoz képest. Ha már a piaci 
verseny nem csökkenti az árakat, akkor a kormánynak is lépni kellene, pl. a szektorra 
kivetett adók csökkentésével. Az internet elérés díja a rezsi része, ennek csökkentése 
rezsicsökkentés lenne, amelyik a fiatalokat erősen érinti, körükben is népszerű 
intézkedés lenne

Ha nem jogellenes,(Pl. ***, vagy sajtón beül ennek megfelelő szerv, a Magyarországon 
megjelenő minőségi sajtótermékeket PDF formátumban az interneten elérhetővé tenni.
(Hozadéka: egy igényes,minőségi kultúra iránt érdeklődő társadalmi réteg számára 
megkönnyítenék e termékekhez való hozzájutást  .Pl. Gondolok a ***, ***, ***, ***)



66

Egyetért Ön ezzel?

Legyen-e lehetőség lejárt okmányok interneten történő érvényesítésére? Legyen-e 
lehetőség elveszett, megsemmisült okmányok interneten történő pótlására? A 
hatóságok hivatalból értesítsék-e a társhatóságokat az állampolgárok személyi 
adataiban történt változásáról? Az okmányokban történt személyi adatok változásáról 
- értesítsék-e a szolgáltatókat?

Ön szerint mit tegyen Magyarország kormánya az internetsemlegesség érdekében? 
a, A piaci szereplőknek engedjen nagyobb teret, hogy a piac alakíthassa ki a maga 
szabadságát b, Szigorúbb szabályzói környezetet alakítson ki, melyben némileg 
korlátozza a szabadságukban a szolgáltatókat c, Az internetszolgáltatók csak az 
infrastruktúrát biztosíthatnák

Ön szeretné, hogy az állam szabályozza mit nézhet meg és mit nem az interneten?

Javasolnám, hogy hozzanak létre egy olyan állami alapot, amiből lehetőség van a 
fogyatékkal elők digitális felzárkóztatására. Egyetért ezzel?

Javaslom, hogy minden tisztességes magyar adófizetőnek alanyi jogon járjon 
kedvezményes áru internet, ingyenes pedig akkor legyen (háztartásonként) ha a 
tisztességes adófizetőnek iskolás gyermekei vannak. Egyetért?

Aki képtelen egy ilyen könnyen tanulható módszereket igénylő felület használatára,(net) 
annak adottak a lehetőségei a napi informálódás,kultúra,politika,szórakozás stb 
világában,(tv rádió,sajtótermékek,stb).Akit pedig a biztonságérzet hiánya tart 
vissza,annak ismét csak nem érdemes ezzel foglalkoznia,ahogy repülőgép vezetésre 
sem alkalmas mindenki.

Lehessen-e szabadon véleményt nyilvánítani az interneten? Milyen konkrét kizáró 
feltételei legyenek a szabad véleménnyilvánításnak az internete? Az anoním vélemény 
tartalmáért kit terhel a felelősség az interneten? Felelős-e a honlap tulajdonosa a 
beazonosítható vélemény tartalmáért?

Ön szerint egy ország gazdasági helyzete, teljesítménye összefüggésben van az 
Internet felhasználók számosságával?

Az erkölcstelenségnek, a bűnözési lehetőségek bemutatásának ne adjon teret az 
internet. Politikai vélemény miatt senkit ne tiltsanak le.
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Ön egyetért azzal, hogy a kormány megadóztasson egy olyan olyan szolgáltatást 
amiért már amúgy is fizetni kell a szolgáltatóknak, olyan címszó alatt hogy segítse a 
vállalkozásokat?

Mit kíván tenni az állam annak érdekében, hogy a közszféra adataiban rejlő hatalmas 
társadalmi-gazdasági lehetőségeket kihasználják? Ma már Ghánának és Moldovának 
is van kormányzati nyíltadatportálja, Magyarországnak nincs. Évek óta csak törvényi 
előírás a nemzeti téradat-infrastruktúra létrehozása, de érdemi előrehaladás nem 
történt.

Szerintem a mai szabályozás mellett is érvényesíthetőek azok a jogok amelyek 
túllépnek a véleménynyilvánítás szabadságán. A technológia az IP címeken keresztül 
lehetővé teszi a jog érvényesítését. Nincs szükség az általános jogi szabályozás körén 
túl az internetre külön szabályokat hozni. 

Miért szűntek meg az utcai, aluljárókban, bevásárló központok területén a szabadon 
használható internetezésre szolgáló készülékek? Ellenőrizni kellene az internetes 
áruházak megbízhatóságát / legalább is a hazaiakat/. 

Elsősorban sürgősen hanyagoljuk az olyan BLŐD ujjhegyből kiszopott OSTOBA 
ötleteket,mint az internetadó,a bizonytalan,random változó üzleti,politikai környezet 
az,ami elhajtja a befektetőket,mind az internetes,mind a “valós”,kézzelfogható 
befektetéseket..

Az internet infrastruktúra köszi szépen jól van , állami beavatkozás nélkül is. Ma már 
olyan sávszélességet használhatunk ami pár éve még a Sci-Fi világába tartozott. Nem 
kellene babrálni vele. 

Ön egyetért azzal hogy az internetnek MINDEN körülmények között semlegesnek kell 
lennie, úgy mint a szólásszabadságnak?

Ha csökken a hazai cégekre rótt bürökrácia terhe, akkor vajon a felszabaduló forrásaikat 
a cégek mire tudnák fordítani? Illetve a mai fiatalokat mennyire ösztönözhetné arra, 
hogy vállalkozókká válljanak, ezzel újabb munkahelyeket teremtve? Magyarország 
a világ infokummunikációs megoldásszállítója lehetne, ha látna ebben fantáziát a 
kormány.

Ön szerint a befizetett adókból elkülönítésre kerüljön egy alap, amely segítené a 
legkedvezőbb környezet kialakítását azoknak, akik itthon kívánnak az Internetes 
gazdaságban vállalkozni, versenyezni, fejleszteni, újítani?
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Legyen-e lehetőség interneten (is!) választani? Legyen-e lehetőség interneten (is!) részt 
venni a népszavazáson? Legyen-e lehetősége minden arra jogosultnak, hogy az előző 
feltételek teljesítéséhez az állam kidolgozza és bevezesse az egyedileg beazonosítható, 
személyes kapcsolattartáshoz szükséges internetes technikai feltételeket?

A hálózat lefedettségének biztosítása piaci alapon, akár nyílt közbeszerzéssel 
megvalósuló állami támogatással is. 

INTERNETSZABADSÁG & NETSEMLEGESSÉG mindenek felett,minden,ezen túlmutató 
okoskodás a szabályozásról,csak a korlátozások,jogok,lehetőségek csorbítására 
vannak kitalálva.

Most már mondhatjuk “Internet volt, van és lesz !” Senkit nem érdekel már, hogy 1 bájt, 
hány bit!  Azt kéne már végre oktatni, hogy a net (illetve a média) által elérhető információ, 
hogyan és miért keletkezik, illetve miként és hogyan lehet értelmezni.  Kérdésem: A 
Média (mint információ) bekerüljön e külön tárgyként a nemzeti alaptantervbe?  

Kérem, hogy a kormány NE avatkozzon bele semmilyen módon az internetbe, 
terjedésébe, infrastuktúrájába, működésébe, ne találjon ki különböző trükkös, vagy 
bujtatott plusz adót rá, bőven elég az a 27% áfa! Ebben az országban (bármelyik) 
kormány bármibe belenyúl (különösen piaci folyamatokba) abból csak elsilányosodás, 
és hatalmas panamák lesznek!

Miért nem lehet az internet hozzáférés / pl. 5GB-ig / ingyenes ? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Országgyűlés az Alaptörvényben örökre tiltsa meg az 
internet adóztatását? - ez a hosszú távú innováció kulcsa

Az Internet önmaga fejlődik mindenki által. Országhatárokat nem ismer. Határokat az 
szab, ha beleavatkoznak a fejlődésébe és szabályozni próbálják (tartalom, hozzáférés). 
Ha a használók tudása és érzelmi intelligenciája fejlődik, úgy az Internet is fejlődik 
tudásban, minőségben. Szükséges-e minőségi szakmai oktatás, mely ezt a fejlődést 
indukálja?

 Ugyanannyit fizessen az is aki napi fél órát vagy napi 8-10 órát tölt a net előtt.

Az alsó ill.a  középfok első 3 osztályában ne oktassanak szám.technikát, minek?A netet 
kell korlátozni adóval is, mindennel mert függőséget okoz.A telefon okos de én?A net 
rosszabb mint a kábszer!Netet használók időtöltésének 90%a felesleges,szükségtelen.
Családi bajok forrása.Biztos,hogy van jó oldala is, de több a rossz, nem tudjuk használni!
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Netsemlegesség: Egyetért-e Ön azzal, hogy az Országgyűlés az Alaptörvényben 
örökre tiltsa meg annak lehetőségét, hogy a mindenkori kormányzat az internet 
szabályozásába beleszólhasson? Magyarul: el a kezekkel az internetünktől!

Egyetért Ön azzal, Magyarországnak kitörési pontja lehet a megfelelő színvonalú 
informatikus szakember képzés és a StartUp támogatása?

Támogatná-e Ön, hogy a Magyar családok biztonsági kódot kapjanak az internet 
használatához, mellyel gyermekeiket védik az internetes kéretlen és korhatáros 
tartalmaitól, ehhez az állam által biztosístott ingyenes tartalomszűrője nyújtana 
támogatást. Amennyiben kiskorú internethasználatára a szülő/gondviselő ezt nem 
alkalmazza, büntethetőve váljon! 

Véleményem szerint a téma eléggé összetett és több oldalról kell megközelíteni. 
Egyrészről a jövőben lehetséges lenne egy meghatározott összegű, állami 
finanszírozásból létrejövő pénzügyi alapot létrehozni, amelyből a rászorulók kedvező 
feltételekkel tudnának személyi számítógépet vásárolni? Mivel a mai, korszerű 
számítógépek ára eléggé magas.

Beleavatkozzon-e a kormány a vállalkozások világába oly módon, hogy külön adókkal 
terheli meg ezeket a cégeket?  

Milyen módon tud hozzájárulni az internet az állampolgárok tehermentesítéséhez? 
Célszerű, indokolt-e minden hatósági telephelyen, létesítményben az informatikai 
rendszer üzemeltetéséhez értő informatikust alkalmazni? Hogyan lehet tovább 
egyszerűsíteni, lerövidíteni a hatósági, bírósági eljárásokat az internet segítségével?

Ön egyetért azzal hogy minden magyar állampolgárnak alanyi jogon járjon egy alap 
internet szolgáltatás ingyen vagy nagyon kedvező áron(PL.: alacsony ÁFA, Wifi hálózat)?

Egyértelműen probléma van az internetszolgáltatókkal is. Miért árulják a csomagjaikat 
ilyen drágán? Miért kell ilyen hosszú hűségidőt aláírni? Miért kell 2015-ben elavult 
technológiákat árulni? És itt jön képbe a szolgáltatás ára. A szolgáltatók által kinált 
elavult szolgáltatás közel sem ér annyit, amennyibe kerül. Egyetlen kivétel a *** talán. 

Ön egyetért az internetes adatforgalom tartalmi megfigyelésével?

Milyen módon lehet az ingyenes internet használatot bővíteni, kiterjeszteni? Milyen 
eszközökkel lehet az internetszolgáltatókat ösztönözni a hatékonyabb, de egyben 
olcsó internethasználat fejlesztésére, bővítésére?
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Egyetért-e Ön azzal, hogy azokat a weboldalakat amiket a *** szélsőséges 
propagandafelületként azonosít, elérhetetlenné tegyük a magyarországi felhasználók 
számára?

Az internetszolgáltatók 72órás javítási határidejét lehet csökkenteni? Ha nincs net, 
akkor nincs munka az irodában...

Ön egyetért a ***.info állandó vegzálásával, egyetért a szólásszabadság korlátozásával? 

Azok a vállalkozások, amelyek úgy képesek gazdasági eredményeket elérni az 
interneten, hogy nem kell befektetniük a hálózati infrastruktúra fejlesztésébe, valójában 
fizetnek adót a bevételük után, az alkalmazottaik után, és fizetnek a szolgáltatásért is. 
A magyar állam miért érzi úgy, hogy mindenképpen további bőrt kell erről is lehúznia?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Ügyfélkapu regisztrációval rendelkező magyar állampolgárok 
a választások és népszavazások alkalmával az interneten is szavazhassanak?

Egyetért azzal, hogy a versenyképesség egyik lehetősége, hogy a magyar állam bevezeti 
az egyedi internetes azonosítót, mellyel akár népszavazáson is résztvehet?

Magyarországon miért olyan emberek írnak törvényt és állapítják meg az egyes 
adónemek mértékét, akiknek fogalmuk sincs az adott szektorról? Egyetért-e Ön 
azzal, hogy szakpolitikusok szakmai érvek alapján, és nem a költségvetésen tátongó 
betömendő lyuk mérete alapján szabjanak ki adókat? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Nemzeti Konzultációkat mostantól csak az interneten 
szervezzen a kormány, melynek maximális költsége - a hirdetések kivételével - 15 millió 
forint lehessen?

Legyen-e megbízható Nemzeti Állami Tűzfalat az idegen oldalak ellen?

Nem az állam feladata egyensúlyt találni. Az internetszolgáltatóé, aki általában a 
felhasználási feltételeket egy szolgáltatási szerződésben rögzíti az ügyféllel. A kérdés 
csak annyi, hogy ha az internet szabad (a felhasználási feltételek keretein belül), akkor 
miért egy _politikai párt_ szeretné meghatározni ezeket a feltételeket?

Ön szerint biztosítson-e az állam alanyi jogon ingyenesen internet hozzáférést úgy, 
hogy a születéskor kapott egyedi (beazonosítható) azonosítóval lehessen csak igénybe 
venni (a szűrés nélküli ingyenesség lenne a beazonosíthatóság ellentételezése)?



71

Ön szerint az állam, az internetszolgáltató, vagy a végfelhasználói kör feladata az 
internet szolgáltatás tartalmának megválasztása, avagy szűrése?

Az esetek többségében a vezeték nélküli hálózatokon a szolgáltatók korlátozzák 
az adatforgalmat, mely korlátot túllépve szankciókat alkalmaznak. Ez a modern 
vállalkozásokat akadályozza a fejlődésben. Mit kell tenni, hogy azoknak, akik közműként, 
illetve munkaeszközként hasznosítják az internetet, felszámolható/ enyhíthető legyen?

Üdv! Miért nem hoz létre a magyar állam egy önálló, tisztán magyar internet 
szolgáltatót??? Ezzel ki lehet zárni a nagyon-nagyon drágán szolgáltatókat. Most én a 
szinte a semmiért fizetek 4000 körül... Ha lenne magyar, ki lehetne zárni, hogy lenyúlják, 
és kivigyék a hasznot az országból.... Üdv, ***

Finn mintára, alanyi jogon járó internet hozzáférés a háztartások számára, tehát 
ingyenes egy bizonyos sávszélességig, illetve a nagyobb sávszélességnél az előfizetési 
díjak jelentős csökkentése, amely az említett mutatókat jelentősen javítaná!

Tisztelettel kérdezném, mi szükség van az Internetkonra? Teljesen felesleges. Az EU-s 
normák, és a piaci verseny folyamatos innovációkat hoz be az internetszolgáltatók 
kínálatába, így évről évre olcsóbb, technológiailag megújult szolgáltatást kapunk. Nincs 
szükség központi szabályzásra(nyilván nem a megadóztatás a háttércél). Üdvözlettel

Tisztelettel kérdezném, mi szükség van az Internetkonra? Teljesen felesleges. Az EU-s 
normák, és a piaci verseny folyamatos innovációkat hoz be az internetszolgáltatók 
kínálatába, így évről évre olcsóbb, technológiailag megújult szolgáltatást kapunk. Nincs 
szükség központi szabályzásra(nyilván nem a megadóztatás a háttércél). Üdvözlettel

Először is: Legyen ingyenes az internet, így azok is képesek lesznek elérni ezt a 
szolgáltatást, ami jelenleg a drága! díjak mellett nem lehetséges számukra.  Másodszor: 
Adatforgalmú díjszabás? Baromság....  Nem gazdasági növekedést érnénk el a díj 
bevezetésével, hanem visszaesést. Mindenki látja, aki picit is tájékozódott. 

- miként kívánja a kormány szavatolni  az internet szabadságát Magyarországon?  
- hogyan kerül letiltásra/meggátlásra bármely ezzel ellentétes törekvés? - milyen 
nemzetközi szankciók kerülnek alkalmazásra megsértőivel szemben?

Az internet Magyarországon történő bármilyen módon történő extra megadóztatásának 
tilalmát az Alkotmányban feltétlenül rögzíteni, illetve az internet előfizetésekre a 27%-
os helyett 5%-os ÁFA bevezetése szükséges!
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Létre kellene hozni egy feketelistát olyan weblapokról, ahol valamilyen szempontból 
kétséges tartalom vagy fogyasztói megtévesztés zajlik? Ennek egyszerűen elérhetőnek 
és átláthatónak kellene lennie, hogy bárki kiigazodhasson rajta.

Egyetért  azzal, hogy a szabad információáramlás érdekében minimális adókulcsot 
kell alkalmazni?ezzel már csökkenhet az előfizetési díj.

Az internet nem csak a közösségi portálok böngészésében, és fent említett tartalmak 
böngészésében merül ki. Az internet ma a vállalkozások alapvető kommunikációs 
eszköze, különösen a KKV szektoré. Nem gondolják-e, hogy az internet megadóztatásával 
a KKV szektort lehetetlenítik el egy újabb indokolatlan adónemmel, versenyhátrányt 
okozva?

“Starter csomag” internetes vállalkozásoknak: 1 évig ingyenes webelérés és hosting 
támogatása számla ellenében.

Egyetért-e azzal, hogy a kormány eldönthesse, Ön milyen oldalakhoz férhessen hozzá?

Ebbe a kérdésbe, már, mint az internetről szólóba, ugyan miért akar beleszólni az állam, 
nagyon jól meg van az nélküle is ?

Az a nagy helyzet, hogy mi a “konzultáció” kapcsán már inkább ezen gondolkodunk: 
https://*** Mivel alapvetően ezt akarjátok letolni a torkunkon: nemzeti internetszolgáltató, 
nemzeti tűzfal, nemzeti tartalomblokkolás, nemzeti internetrendőrség.

Konkrét kérdés: Örülne-e ön, ha a Magyar állam rezsit nem emelve, többé nem is 
gondolna az internetadó ötletére, sőt azt nyiltan ellenezné innentől? 

Magyarországnak minden esetben támogatnia kell az internetszabadságot és a 
netsemlegességet!

Egyet ért-e Ön azzal, hogy az interneten közzétett, szabadon hozzáférhető tartalmak 
letöltése semmilyen esetben sem tekinthető szerzői jogvédelem hatálya alá eső 
jogsértő cselekedetnek. Az interneten lévő szerzői jogvédelem alá eső bármilyen 
tartalom esetében, annak közzétevője tartozik minden felelősséggel, és annak feltöltője 
követ el jogsértést.

Mindenféleképpen az internet ingyenes, egységes, korlátozásmentes, mindenki 
számára elérhetővé tételét kell elérni. Európai szinten történő megegyezés alapján az 
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EU-n belül legyen mindenki számára ingyenes az internethasználat. Ez finanszírozható 
lenne különféle pályázatokból, vagy a digitális írástudatlanság felszámolására irányuló 
programból. 

Javasolt a FiberOptic tamogatasa es BlownFiber hasznalata, ideje lecserelni a dsl 
telefonvonalakat, a *** kommunikaciojanak es *** strategiajanak kovetese. Sajat HCGQ 
kiepitese.

Miért nem jó minden úgy, ahogy most van?

Mindenki számára ingyenes internet elérhetőséget kell biztosítani, 2 Gbyte 
adatforgalomig.

A felzárkóztatás érdekében fontosnak tartom a jövő generációjának az oktatásában a 
hangsúlyt az informatika, testnvelés és erkölcstan oktatására helyezni.

Az internet nem Magyarországi üzemeltetés, nem magyar találmány. Tehát a Magyar 
Kormánynak nem kell külön “magyar” szabályozást hozni az internetre. Kérdés:  
“Egyetértek azzal, hogy nem kell nemzeti szabályozás az internettel kapcsolatban, 
elég, ha Magyarország csatlakozik a nemzetközileg elfogadott etikai és üzemeltetési 
normákhoz.”

Egyesek szerint az internetes véleményszabadság korlátozása, különböző polgári- és 
büntető jogi eszközökkel szükséges lenne, az internetes információ terjedési sebessége 
okán. Mások szerint az internetes véleményszabadságot - csakúgy mint az általános 
véleményszabadságot - az alkotmány adta minimális kereteken túl, korlátozni nem 
szabad.

Leginkább nem kellene hozzányúlni vagy szabályozni semmit sem...

Legyen-e joga az internetszolgáltatónak egyes internetes tartalmak, szolgáltatások 
elérési sebességét lassítani? 

Valóban azt gondolják, hogy az internet megadóztatásának bármi köze is lenne ezekhez 
a témákhoz????????

Egyet ért-e Ön azzal, hogy az internetes oldalakon közzétett tartalmakért annak 
közzétevője rendelkezik személyi felelősséggel? Az internetes portálokon, közösségi 
oldalakon, blogokon a felhasználók által közzétett hozzászólások, képek, video 
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állományok, stb. közzétételéért maga a felhasználó rendelkezik felelősséggel.

Rögzítse-e az Országgyűlés az Alaptörvényben, hogy az internet szolgáltatásra és 
elérésre adó nem szabható ki?

Egyetért-e Ön azzal, hogy semmilyen módon ne szabályozzák, adóztassák, 
befolyásolhassák az internet működését?

A mindenkor hatalmon lévők soha ne adóztathassák meg az internetet?        1.  Soha                                                                                                                                          
2. Amikor akarják

Fogadják el a *** törvénytervezetét az internet adómentességről! Legyen ingyenes 
széles sávú hozzáférés alanyi jogon!  Igaz, hogy ezek nem kérdések, de ha ezek 
meglesznek nincs értelme kérdéseket feltenni!

Oktatás támogatása: Minden hivatalos tankönyv rendelkezzen CD-én és internetről 
letölthető formában prezentációs (***: ***, ***) melléklettel, amely tartalmazza a 
tananyag kötelező tartalmát. Ez nagyon megkönnyítené a tanárok felkészülési 
munkáját és a gyerekek tanulását. A tanárok szabadon módosíthatnák, kiegészíthetnék 
és használhatnák.

Ön szerint elfogadható-e az, hogy az állam bármilyen módon beleszóljon abba, hogy 
Ön mely weboldalt, vagy tartalmat érheti el? A) Igen, az államnak mindig vizsgálnia 
kell, hogy mit csinálok, és ha úgy gondolja, hogy jogsértő, akkor azonnal közbe kell 
avatkoznia antidemokratikus módszerekkel. B) Nem, mi egy demokratikus európai 
országban élünk.

Oktatás támogatása: Minden tankönyvben található lecke rendelkezzen interneten 
elérhető számonkérési online teszttel (random generált feladatsorral), amely 
kiegészítheti (esetleg helyettesítheti) a házi feladat készítést. A teszt elvégzőjének 
azonosítója és eredménye is rögzítésre kerülne a rendszerben. és automatikusan 
elküldve a tanárnak.

Kertesházas városrészeken még a nagyobb városokban se hajlandóak a szolgáltatók 
fejleszteni a hálózatukat, ha 2018-ra tényleg cél a legalább 30 Mbit és hogy a háztartások 
felében 100 MBit legyen komoly hálózatfejlesztésekbe kéne fogjanak a szolgáltatók 
ami számomra jelenleg már lekésett célnak tűnik. Hogyan tervezik ösztönözni a 
szolgáltatókat?

Akarja e, hogy a spam-küldőket kemény adó sújtsa?
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Országos wifi lefedettség mikorra alakítható ki hazánkban?

Oktatás támogatása: • Minden hivatalos tankönyv rendelkezzen CD-én és internetről 
letölthető formában prezentációs (***: ***, ***) melléklettel, amely tartalmazza a 
tananyag kötelező tartalmát. Ez nagyon megkönnyítené a tanárok felkészülési munkáját 
és a gyerekek tanulását. A tanárok szabadon módosíthatnák, kiegészíthetnék.  

Miért nincs ingyen szélessáv? Azoknak a szolgáltatóknak akiknek ez megterhelő 
lehetne, úgyis jönne/jön annyi bevétel a reklámokból, hogy azt se tudják hova tegyék...

Legyen-e alapjog az internet hozzaferes?

Információszerzésre olcsóbbá, akár állami wifivel ingyenessé tenném, de játékra, 
kommunikációra és főként reklámra akár meg is adóztatnám az internetet, ám 
csökkenteném az egyszerű telefon árakat. (Nem ártana, ha a keresőknél választani 
lehetne a sok szemetet feltoló “okos” és az egyszerűen hasznos között. A névtelenség 
ellen is kellene tenni.) 

Vezessen-e be az orszag ***-t vagy hasonlo megoldast, a gyorsabb hatekonyabb 
nepkepviselet erdekeben?

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden közintézmény biztosítson ingyenes WIFI hozzáférést?

Toroljuk-e el a kommunikaciot sujto adoterheket, ugyanugy az Internetes mint a 
Telefonos piacon?

A vélemény-és szólásszabadságot tiszteletbe tartva szükségesnek tartom, hogy 
valamilyen formában az internetszolgáltatók korlátozzák, kiszűrjék a névtelenség 
mögé bújó gyalázkodó, mocskolódó, rasszista, antiszemita, nemzetgyalázó, álhíreket 
terjesztő, a köznyugalmat sértő internetezők körét.A kormány vizsgálja meg a 
korlátozás lehetőségét.

Dolgozzunk-e ki programtervet a Mobil internet koltsegeinek csokkentesere?

Egyetért-e azzal, hogy a kormány bármilyen különadót vessen ki a távközlésre?

Egyetért-e azzal, hogy a kormány bármilyen különadót vessen ki az internetre vagy az 
internet-szolgáltatókra?
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“Mi ez az egész? Miért kéne beszélnünk az internetről, amikor eddig se beszéltünk róla, 
és így is tök jól működik?”

Nem kéne agyonadóztatni a szolgáltatókat (pl. vezeték/kábeladó folyóméterenkénti 
sarca), s így olcsóbb lenne az Internet. Hatékonyabbá kéne tenni az engedélyek 
kiadatását, illetve ösztönözni (pl. adókedvezményekkel) az innovációt. Nem kéne 
lábbal tiporni a szabadságjogokat, illetve kiszámítható jogi és gazdasági környezetet 
biztosítsanak.

Támogatja-e, hogy a kormány jobban fejlessze az elektronikus közigazgatást?

Támogatja, hogy a kormány mielőbb tegye lehetővé az elektronikus szavazást országos 
és helyi választásokon?

Akarja-e ön,hogy szabad maradjon az Internet Magyarországon és azt ne sújthassák 
semmiféle bujtatott adóval?

Egyetért-e ön azzal, hogy az információs csatornákat (internet, telefon, nyomtatott és 
elektronikus sajtó), a gazdasági fejlődéshez szükséges infrastruktúrákat (úthálózat, 
vezetékhálózat stb), illetve a létezéshez szükséges alapvető javakat (levegő, lakás, 
élelmiszerek) alaptörvénybe foglaltan soha ne lehessen megadóztatni?

Támogatja, hogy a kormány elektronikus formában (interneten) konzultáljon a 
választópolgárokkal bármely kérdésben, ne pedig írásban (kipostázva a kérdéseket)?

Egyetértesz-e azzal, hogy a jelenlegi oktatásrendszer átszervezésével, a jelenlegi 
költségvetésből képezzék megfelelően az informatikus szakembereket? Egyetértesz-e 
azzal, hogy a kormány által elegendő számúnak tartott informatikus szakember 
képzését külön adó kivetéséből finanszírozzák meg? 

Támogatja, hogy a kormány mielőbb vezesse be az elektronikus aláírást?

Fogyasztóvédelmileg mi a versenyképesség definíciója az interenttek kapcsolatban?

miért nem megy a fejetekbe,hogy itt szabad piacgazdaság működik??????!!!!!Nem kell 
NEMZETI internet!!!!

• Az internet támogassa-e a tanárok munkáját online elérésű oktatási tananyagokkal és 
tartalmakkal (pl. tananyagokhoz kapcsolódó szerkeszthető, módosítható prezentációk, 
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számonkérést segítő online tesztek stb)?

Támogatja-e, hogy a kormány mielőbb tegye lehetővé az összes közigazgatási ügy 
elektronikus (internetes) intézését cégek és magánszemélyek számára?

A szolgáltatónál megfizetett díjon felül miért kellene KÜLÖN fizetni az adatforgalomért? 
Ez olyan lenne mintha az autópálya matrica megvásárlása után még külön fizetni kellene 
az autópálya takarításáért, a világítás költségéért valamint akár a le és felhajtásért is.

Versenyképesség, innováció=start up alap

Egyetértesz-e azzal, hogy az állam új adó kivetéséből származó bevételből  emelje az 
internetezők számát Magyarországon?

Az állami szervek hatékonyabban használják az internetet az állampolgárok 
érdekeit is szolgáló tájékoztatások, informálások szélesebb körű elterjesztésére, 
eljuttatására különböző vállalkozási, szakmai, honlapok szerkesztésével, ajánlásával? 
(Pld. vállalkozók, orvosok, tanárok, szakértők, mérnökök, technikusok ingyenesen  
regisztrálható honlapja.)

Biztonság érzet hiánya? Kikre gondoltok e címszó alatt? Az internet elérhetővé kéne 
tenni olyanoknak is, akik nem tudják ezt megengedni maguknak. Holott manapság 
tanulmányainkhoz, és mindennapi ügyeink intézéséhez is elengedhetetlen az 
internetkapcsolat. Kérdésem hogy lesz e olyan internetszolgáltatás Magyarországon 
ami mindenki számára elérhető? 

Egyetért Ön azzal, hogy a kormányzat támogassa a környezetbarát digitális kiadványok 
(pl.: e-könyv) adómentességét?

Ön szerint legyen-e a szélessávú Internet alanyi jog minden magyar állampolgár 
részére, ahogy az már több európai országban? 

Egyetért Ön azzal, hogy ha igazoltan szélessávú internetelőfizetése van egy iskolás 
gyerekes családnak, eszköz, amely a mindennapok kelléke lesz, akár információszerzés, 
átadás, információhoz való hozzájutás, adminisztratív ügyintézés, akár a 
nemzetegyesítés egyik leghatékonyabb eszköze-hisz 2 kattintás és tudom mi történik 
Mátyás király szülővárosában akkor az érintett szülő kapjon valamilyen könnyítést az 
adó elszámolásnál.
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Kizárható legyen-e az internethozzáférésből az a tárhelyszolgáltató, amely kártékony 
tartalmaknak ad helyet? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar állam jogszabályban rögzítse, hogy mekkora 
sávszélességet és válaszidőt tekint szélessávú internetelérésnek? Egyetért-e Ön 
azzal, hogy ez a sávszélesség már az első meghatározás időpontjában meghaladja 
10 Mbit/s értéket fel- és letöltés esetén is, a válaszidő pedig ne lehessen nagyobb 50 
millisecundumnál? 

INGYENES legyen-e? A Kormány tervei szerint NEM lesz versenyképes, az eddigi 
döbbenetes lemaradás további leszakadáshoz vezet!!!!  Hajrá Magyarország! Hajrá 
Kormány! :-(

Miért nincs Magyarországon valós fogyasztóvédelem?

Egyetért-e azzal, hogy az állami korlátozás helyett kiemelt oktatási feladat legyen, hogy 
felvilágosult, az internetet készségszinten használni képes generációk kerüljenek ki az 
iskolákból - melyhez a forrást az államnak kell biztosítania?

Ön szerint legyen-e az Internet “közmű” és tartozzon-e a rezsicsökkentés által 
csökkentett költségek közé?

A Kormány milyen kommunikációs tervet készít annak érdekében, hogy a fiatalok 
részére megfelelően kommunikálja az internet lehetőségeit? Milyen elképzelések 
vannak arra vonatkozóan, hogy az alapszintű ismeretek kapcsán egységes platformon 
férhessen hozzá mindenki alapszintű ismeretekhez? 

Ön szerint helyes-e hogy az állam adó teherrel gátat szab az információ szabad 
áramlásának? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy a közoktatásban nagyobb súlyt kapjanak az informatikai 
ismeretek, az állam pedig korlátozás és adóztatás helyett az internetes vállalkozások 
ösztönzésére, támogatására helyezze a hangsúlyt?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az egészségügyben ingyenes legyen az internet hozzáférés, 
így megkönnyítve az orvos-beteg közötti információcserét? (pl.: vércukorszint 
méréseknek az eredményeinek a továbbítása stb.)

A kormány általi intézkedéseiből látszik, hogy a nethasználat során az egyén 
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felelősségét igyekszik csökkenteni azzal, hogy a szolgáltatóktól várja el a felhasználók 
védelmét. (URL címek tiltása, felnőtt tartalom szűrése) Ezek a törvénnyel kikényszerített 
megoldások számos fejlesztés igényelnek és a magyar szolgáltatókat csődbe juttatják. 
Miért??? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet továbbra is - a szabad világban megszokott 
módon - állami korlátozástól mentes, semleges, mindenki számára egyenlően elérhető 
rendszer maradjon?

Vannak - e olyan szakemberek a kormányban akik felelősen képesek gondolkodni 
az internetről, nem pedig felelőtlen barbár “internetadó”-t vetnek ki rá ?  Sajnos ez az 
alapvető kérdések egyike ,ha egy ilyen 2014 októberihez hasonló troll törvénytervezet 
megszülethetett.  

Az elmúlt években számos elmaradott terület fejlesztése történt meg EU-s források 
felhasználásával. Ezek a területek általában befektetésigényesebb területek voltak, ahol 
sok kábel lefektetésével lehetett kisebb penetrációt elérni. A beruházások lezárultát 
követően a kormány bevezette a távközlési adót, mely pont ezeket a szolgáltatókat 
ekézi.Miért

Ön helyesnek gondolja-e azt, hogy a Magyarországon működő internetszolgáltató 
cégek, külföldi imperialista érdekeket kiszolgálva kitalicskázzák az országból a profitot? 

Szeretné-e ha egy bizonyos havidíj ellenében legálisan használhatna torrent oldalakat?

Megilleti-e egy szabad, cenzúra nélküli internet alapvető jogként az állampolgárokat?

Ön támogatja-e, hogy legyen több turisztikai céllal használható QR-kód országszerte?

Az oktatásba be kellene építeni akár az informatika órán belül egy web-privacy 
illetve tudatos és ésszerű internet használatot. Itt előtérbe helyezni a web 2.0-t és 
közösségi médiát felhívni annak jótékony és ártalmas hatására a diákok figyelmét. 
A felnőttképzésben a cégeknek pályázat útján támogatott tanfolyamokat kellene 
meghirdetni...

Ön egyet ért-e azzal, hogy Magyarországon, alanyi jogon járó, díjmentes, széles sávú 
internet elérést biztosítson a kormány minden háztartásban?

Ön helyesnek gondolja-e a telekommunikációs adó kiterjesztését az internetre is, abban 
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az esetben, ha a telekommunikáció egyébként egy liberális szócsökevény, amely a 
globalizáció előtt nem is létezett? 

Megéri-e állami erőforrásokat fektetni abba, hogy az internetet megpróbálják 
ellenőrzés alatt tartani, amikor ez hazánknál nagyobb és gazdaságilag stabilabb 
országok számára sem sikerült? Egyáltalán elősegíti-e a fejlődést az, ha egy, a világon a 
diktatórikus országok kivételével, mindenhol szabad médiumként jelen lévő internetet 
lekorlátozzuk?

Miért nem törlik el/szüntetik meg végre a netes tartalmak kommentelésével összefüggő 
objektív felelősség elvét, az ezzel kapcsolatos törvényt?

Tudnak-e kedvezményt vagy díjmentességet biztosítani súlyos fogyatékosoknak? 
Ugyanis pl. a hallássérültek esetén,  többek között a videotolmácsolás (***.hu és ***.
hu ) használata során elég nagy adatfogalmat generál, ezért ne kelljen emiatt nagyon 
spórolni az egészségük, a biztonságuk és életvitelük rovására. A videotelefonálás is 
ilyen.

• Az internet támogassa-e az aktív munkavállalók nyugdíj elő-takarékosságát azzal, 
hogy naprakész információt nyújt, az eddigi munkahelyeiről és az onnan befizetett 
nyugdíjjárulékról valamint a várható nyugdíjról?

Akar-e Ön bármilyen formában ( direkt vagy indirekt módon) bármilyen adót fizetni az 
Internettel kapcsolatosan?

A városok körüli falvakban miért nincs megfízethető szélessávú internet?  szélessáv=min 
30mbit/s

Megtalálhatók-e Magyarországon a 2012/27/EU energiahatékonysági irányelv alapján 
2020-ig akár 1000 MW nagyságrendű un. napelemes zöldáram Virtuális Erőmű internet 
gazdaság ipari internet szerver infrastruktúra állami vállalati (*** Zrt.) kormányzati 
fejlesztési feltételei és szándékai? (2012/27/EU kötelesség szegési eljárás alá került 
a Kormány)

„Az internet születésétől fogva szabad: aki rendelkezik hozzáféréssel, elvben akármilyen 
információt megoszthat.”  Akarja-e, hogy a kormány (az eddigi gyakorlatának 
megfelelően) a média (sajtó, rádiók, televíziók, óriásplakátok) lakájszerepbe való 
kényszerítéséhez hasonlóan, az internetet is megfossza a kritizálás utolsó lehetőségétől 
is?
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A VEZETÉKES SZOLGÁLTATÓT KÖTELEZZÉK E ARRA ,HOGY MEGHATÁROZOTT IDŐN 
BELÜL MINDEN MAGYAR HÁZTARTÁSBAN ELÉRHETŐ LEGYEN A SZÉLES SÁVÚ 
GYORS  INTERNET ? A MAGYAR ÁLLAM  NYÚJTSON SEGÍTSÉGET ,HOGY  MINDENHOL 
LÉTREJÖJJÖN  ZÁROS HATÁRIDŐN BELÜL A SZOLGÁLTATÁS FEJLESZTÉSE  ? 
EGYENLŐ FELTÉTELEKET KELL E BIZTOSÍTANI A VIDÉKI IS ?

Kívánja-e ön hogy az internet elérése (minimális szélsávval) minden háztartás számára 
ingyenessé váljon? A gyorsabb szélessávú szolgáltatásért pedig az eddig is fennálló 
rendszer szerint továbbra is a szolgáltatóknak kellene fizetni.

Tisztelt Címzett!  Szombathelytol 13 km-re lakom -ahol (mobil -interneten kívül ) 
semmilyen más internet-csatlakozási lehetoseg nincs.. nem vagyok egydedül ezzel, 
es meg csak nem is kihivo-peldat irtam... Önök szerint ez normális???  -Szolgáltató 
válasza: ,,költsegmegterüles szempontjabol kedvezötlen helyen van a települes..”   ezt 
oldjak meg!!!

Mi köze a kormánynak vagy az államnak az internethez ???

A zene- és filmipar már régóta ki van szolgáltatva az internet “szabadságának”, 
ami megkárosít minden szereplőt, de főleg az alkotókat. Itt azonban már születtek 
megoldás-kísérletek: pl. az üres hordozók utáni díj. De mi a helyzet a könyvekkel, és 
az ő alkotóikkal? Ez is egyre súlyosabb probléma! Erre lesz valami megoldás-kísérlet? 
Üdv: ***

“Az állam feladata, hogy egyensúlyt találjon az ilyen értékek és a véleményszabadság 
joga között.” Ez miért állami feladat és miért nem az adott oldal adminjainak a feladata? 
Miért nem ők moderálnak, miért van szükség állami irányításra, korlátozásra?

Az Ön mindennapi eleteben, munkajaban, szabadidejeben milyen szerepe van az internet 
halozat hozzaferese es a jelenlegi internettezö szokasait mennyiben valtoztatna meg 
ha a szabad internet hozzaferest adatmennyiseg alapjan megadoztatnak?

Ki minősül internetes gazdasági szereplőnek? Mit jelent a fejlődést ösztönző 
adórendszer? Azon termékek, szolgáltatások, melyek terméket képeznek, van rajtuk 
adótartalom. Továbbá az internetszolgáltatás díja is tartalmazza az adót. Az adó fontos, 
de ott kell kivetni, ami nem töri derékba a hozzáférés rendszerét. (Lásd: “internet adó”)

Ön szeretne adót fizetni az Internet használatáért? 

A jövő alapja az online alapú fejlesztés. Világszerte ez a trend, miért kell nekünk 
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szembemenni vele, miért korlátoznánk az internet szabadságát? Miért hátráltatnánk a 
fejlesztéseket, miért riasztjuk el az országunkból (akár a hazai) cégeket, befektetőket 
pl. az internetadóval, korlátozásokkal való riogatással?

Mivel az internet szabad, bármiféle közvetlen megadóztatása szigorúan tilos. Különben 
is az előfizetés után már van áfa. ne akarjanak - mint mindenről - két bőrt lehúzni. A 
minnél nagyobb sebességű hozzáférést minden településen biztosítani kell, bár ezt a 
kábelszolgáltatók már megoldják, viszont nincs minden településen kábelszolgáltató. 

Egyetért azzal,hogy a kormány ellenőrizheti az ön mindenkori működését a világhálón? 

Folytatás: a mobilinternet jelenleg viszonylag még drága. ezt kellene valamilyen 
intézkedéssel elérhetőbbé tenni.

egyetért ön azzal, hogy a gyermemkek védelme érdekében  felelősségre kéne vonni, 
büntetni kéne a negatív tartalmak anonim létrhozóit, valamint magas adóval kell sújtani 
az ilyen oldalak “legális” közzétevőit??

Ön szeretné, hogy Magyarországon alanyi jogon járjon minden magyar állampolgárnak 
az internet?

Ön mennyi plusz terhet lenne hajlandó fizetni az így is drága internetért?

Ön szerint is elengedhetetlen része lett az internet a mai, mindennapi életnek, és ezért 
itt is rezsicsökkentést kellene végrehajtani, mint pl. a víz, áram és gáz esetében?

Ön egyetért-e azzal hogy a mindenkori magyar kormány SEMMILYEN formában ne 
avatkozzon be sem az internetszolgáltatások árazásába, adóztatásába továbbá az 
elérhető és el nem érhető tartalmak meghatátozásába?

Miért nem elég a felsoroltak (szerzői jog, emberi becsület, stb), jogrendszerunk által 
történő védelme? Miért kellene külön állami szabályozás az internet vonatkozásában? 
(***) 

Ön bevezetné azt, hogy minden magyar háztartás rendelkezzen ingyenes 
internethozzáférhetőséggel? Ön megtiltaná, hogy pornográf tartalommal bíró oldalakat 
nézzenek fiatalkorúak? Ön egyetért a torrent oldalak használatával (pl.: ***)?

Javasolná, hogy minden internetszolgáltató a legmodernebb technológiával kéne 
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biztosítsa az internetet? (elavult kábelek, modemek, stb. cseréje)?

Ön egyetért azzal, hogy az jó és keresztény erkölcs védelme érdekében bizonyos 
szélsőséges, ellenzéki oldalakat letiltsanak?

Felejtsék el a netadót.

“Az internetezők szabadságának tiszteletben tartása nem csak az állammal, de a piaci 
szereplőkkel szemben is elvárás.” Kérem ne akarjanak az államnak semmilyen szerepet 
adni az Internet korlátozásával kapcsolatban. Rossz irányba vinné az országot.

“Vannak vállalkozások, amelyek úgy képesek gazdasági eredményeket elérni az 
interneten, hogy nem kell befektetniük a hálózati infrastruktúra fejlesztésébe.”  Az 
internetszolgáltatóknak fizetett díj nem fedi a profitot, amibol a hálózati infrastruktúrát 
fejlesztenék? Munkaebédért tobbet számlázzon az étterem, keresztelési buliért meg 
kevesebbet, mi?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az aktuális kormány bármilyen módon befolyásolja, korlátozza 
az internet szabadságát?

Egyetért-e ön azzal, hogy az internetszolgáltatást az áramszolgáltatáshoz hasonlóan 
közműszolgáltatássá minősítsék és ennek megfelelően módosítsák a rá vonatkozó 
jogszabályokat?

Álláspont: Egy cég vagy magánember mit és mennyit forgalmaz az általa kifizetett 
kommunikációs csatorna (internetszolgáltatás - adózott termék) keretében, az a 
magánügye. Az árképzés a szolgáltató magánügye. Ha ő ad XFt-ért egy előfizetést, ami 
korlátlan adatfogalmat ad adott sávszél mellett, akkor azt 100%-ban kihasználhatja 
bármire. Kifizette.

Az interneten sok a fals információ még újságírók által is? Akkor lehet hiteles 
egy információ, ha mindig fel van tűntetve a forrása. A hitelességet nyilvános 
támadhatósággal is ki lehetne váltani, ha például nem tiltják le a véleményezési 
lehetőséget az online oldalakon. pl.: http://***

Egyetért-e ön azzal, hogy az internet, mint kommunikációs hálózat semleges és bárki 
számára hozzáférhető legyen?

Egyetért Ön azzal, hogy a Bp-től távoli városok, falvak élvezzenek előnyt,mivel el vannak 
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maradva és csatlakozzon minden a Bp-i szinthez?

Egyetért-e ön azzal, hogy az állam támogassa az internethálózat fejlesztését a 
hátrányos helyzetű területeken?

Hozzányúljon-e a magyar kormány az internet jelenleg létező szabályozásához? 
(válaszlehetőségek: Nem / Nem)

Miért nincs a középiskolában heti 2 informatika tanóra a diákoknak? A kisfiam sajnos 
nincs tisztában a számítógép használatával, ezért kérem hogy emeljék meg az iskolai 
tanórák számát! Megértésüket köszönöm! 

Tisztelt InterentKon!   Azzal a kérdéssel, kéréssel fordulok önökhöz, hogy a nemzeti 
kerettantervben, miért nincs min. 2 óra informatika?! Javasolnám azt az ötletet, melyet, 
Deutsch Tamás is javasolt, a heti 2 informatika órát!    Tisztelettel.

Egyetért e Ön azzal, hogy a “biztonságos internethasználat”  a szervezett tréningek 
és ismeretbővítő portálok/hírforrások kiépítését, és ne az internetes tartalmak 
elérhetőségének kormányzati regulációját jelentse?

A 27%-os adó csökkentésével, vagy eltörlésével az internet ágazatban, elősegítené a 
versenyképességünket és az innovációt ? Az internet infrastrukturális beruházásait 
támogassa a magyar állam ? Javasolja, hogy az állam támogassa az alanyi jogon járó 
internet hozzáférést ?

Egyetért e Ön azzal, hogy a “biztonságos internethasználat”  a szervezett tréningek 
és ismeretbővítő portálok/hírforrások kiépítését, és ne az internetes tartalmak 
elérhetőségének kormányzati regulációját/korlátozását jelentse?

Akarja-e ön, hogy a internetszolgáltatók által termelt extraprofit kivitelét meggátolandó 
az állam megvegye ezen extraprofitot termelő internetszolgáltatók magyarországi 
hálózatait? (Nemzeti Internetszolgáltató Non-profit ZRT létrehozásával)

Miért nincs középiskolában heti 2 óra informatika óra egy héten?

Miért nincs a középiskolákban heti 2 óra informatika ?  Az unokahúgom (16 éves) alig 
tudja használni a számítógépet. 

Tisztelt Uram,Hölgyem!  A kislányom, nagyon szeretne informatikából érettségizni, de 
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nincs lehetőség, az iskolában a szakkörre sem. Az egy informatikaóra meg nagyon 
kevés számára, plusz órára is beírattam, de kérvényezném,hogy , heti 2 informatikaóra 
legyen az egy helyett!   Köszönettel: ***

Miért nincs két két informatika óra hetente az iskolákban?  Az unokám nem tud 
nekem segíteni, ha e-mailt szeretnék küldeni a feleségemnek. Szerintem az a helyzet 
elviselhetetlen, hogy az unokám ebben a számítógép központú világban még egy 
e-mailt sem tud elküldeni.

Miért nincs heti két informatika óra egy héten?  Az unokám nem tud segíteni nekem ha 
filmet akarok nézni online a számítógépemen. Ez egyszerűen tűrhetetlen állapot, hogy 
nem tudom kiélvezni hátralévő napjaimat.  

Miért nincs 2 informatika az iskolában? Ha már bevezettek öt testnevelés órát a 
gyerekek “mozgásigénye “miatt,akkor az informatika óraszámot is növelhetnék,így 
talán a gyerekek is tisztában lehetnének az internet veszélyeivel,használatával!Talán 
nem lenne annyi interneten keresztül elkövetett bűncselekmény! 

Versenyhátrányban van -e az a középkorú vagy idősebb polgár, ha nem kíván 
számítógépet használni, mert egészségre károsnak, pl. rákkeltőnek, látásrontónak, 
izületeket természetellenesen igénybevevőnek véli a hagyományos papíralapú 
technológiákkal szemben, melyeket évtizedekig hatékonyan használt?

Egyetért-e azzal, hogy szabadon kereskedjenek az ön email címével ?

Tisztelt cím! Hallottam róla, hogy heti 2 óra informatikát szeretnének. Nem értem 
mért? A gyerekeknek már épp elég az az óramennyiség ami most van + a tanóra utáni 
elfoglaltságok, szakkörök, sportok. Nem hiányzik egy 8. órába megtartott  tanóra. A 
gyerekek már fáradtak lennének, nem tudnának  kellő módon odafigyelni.  Megértésüket 
köszönöm!

Tisztelt Cím! Tegnap hallottam,hogy egy tegnap este heti két informatika óra 
bevezetése felmerült néhány egyén fejében! Én egy 2. osztályos gimnazista vagyok,heti 
35 tanórán kell 100%-ot teljesítenem,emellett a heti 5 testnevelés óra is jelentősen 
csökkenti a szabadidőmet,és még sorolhatnám. Kérem mérlegeljenek! Vagy inkább 
gondolkodjanak!

Tisztelt Internetkon! Nem tartom jó ötletnek, hogy az alapból is leterhelt diákokat 
kötelezzék, hogy heti két órában tanulják az informatikát. Az érdeklődő tanulóknak 
meg van a lehetősége arra, hogy délután elmélyítsék tudásukat fakultációs keretek 
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között.  Tiltakozással:***

Az internetbiztonság oktatása kimerül max. 2 tanórában! Szükségesnek tartja-e, 
hogy alaposabban több órán keresztül oktatsság a megfelelő védelem kiépítésének 
lehetőségeit ezzel megelőzve pl.: a vírusok terjedését, adatlopást stb?

Lehetne-e Ön szerint bizonyos tartalom után plusz költségeket felszámítani? (pornó, 
szex, fegyver, és hasonló témájú letöltések után fizessenek)

miért kell nekünk reklámokat néznünk mikor nem kérjük 

Sok humán/reál értelmiségi költözött nyugdíjas korára, vagy előbb vidékre. Kisebb 
városokban, környékén az internet állapota elszomorító! Jobban rájuk kellene figyelni, 
mert mi vagyunk a kormánypárt fő szavazói!

Mégis, hogy gondoljátok, hogy ti találjátok ki, hogyan segíthetné az Internet a gazdasági 
növekedést, amikor egy fillérrel sem segítette a kormány az Internetszolgáltatókat, 
akik kiépítették a szélessávú Internetet Magyarországon? Ösztönözzétek a zsebetek 
megtömését más forrásokból!

1. Mi köze van a Magyar kormánynak a szabad internethez?  2. Járjon-e alanyi jogon 
INGYENES internet minden Magyar állapolgárnak?

“Egyetértünk-e abban, hogy különösen fontos, hogy ezeket a mutatókat javítsuk? Mit és 
hogyan érdemes tennünk azért, hogy még többen, még többet és még biztonságosabban 
internetezzenek, érdekes és gazdag tartalom- és szolgáltatáskínálatban válogatva? 
“ IGEN EGYETÉRTEK!!!   A MEGOLDÁS: LEGYEN OLCSÓBB ÉS GYORSABB !!! ETTŐL 
LESZ MAJD JOBB A MUTATÓ IS

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Ön által egyszer már kifizetett, 27%-os áfával megterhelt 
szolgáltatására újabb adót vessen ki a kormány?

Legyen-e vámmentes az interneten rendelt áru, a beszállító országtól függetlenül?

A helyi szolgáltatókat jobban kellene ellenőrizni, hogy ugyanolyan szolgáltatást 
nyújtsanak, mint a “nagyok”. A hely netszolgáltatók ne tudják a különböző területeket 
kisajátítani. Miért nem figyel a kormány erre?

Szerintem nem az a baj, hogy Internetadót kívánnak bevezetni, hanem az hogy először 
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ütnek és csak utána kérdeznek. ÉS EZ BAJ. Civilizált és kulturált világban, vagyis ahol 
szabályok szerint játsszák a mérkőzést nem megengedett az, hogy kivessenek adót 
egy olyan cégre ami feltérképezte Magyarország utcáit, segít a fordításban, és tucat 
ilyet tudnék.

Egyetért Ön azzal, hogy a tv-is mindenütt legyen azonosan digitális-hogy venni lehessen 
pl laptopon is bárhol? (Lehet hogy ez nem fog tetszeni –biztos nem-a médiamoguloknak, 
nem akarok Tv műsorcsomagokat, hülye amerikai akciófilmek nem érdekelnek) Legyen 
szabad a választás!

Az internet felhasználó barát! De a magyar állami infrastruktúra ott maradt a 20. 
században. Valaki magyarázza már el hogy miért kell a személyi igazolványhoz egy 
igazolvány? (lásd lakcímkártya). Miért kell a 21. században használnom személyi 
igazolványt, lakcímkártyát, tbkártyát, adókártyát, jogosítványt. Egy id elég kell hogy 
legyen!

Napjainkban az internetről történő letöltés és az arra történő feltöltés alapvető 
tevékenység. Magyarországon eddig pozitív példaként élhető meg, hogy többek között 
az úgynevezett “torrent”-ezés, kilátásba helyezett követkemények nélkül hajtható végre. 
A jövőben továbbra sem kerülnek üldözésre/vegzálásra az ezzel élő felhasználók?

Hogyan lehetne az idősebb korosztájnak erthetőbbé, felhasználóbarátabbá tenni az 
internetet?

Beleszóljon-e az állam az Internet szabadságába?

Miért is kellene belenyúlni a kormánynak az internet működésébe? Miért is kell bármit 
is szabályozni az internet működésében?

Beleszólhasson-e az állam akár jogi, anyagi vagy technikai téren az internet 
használatába?

Mi az Ön véleménye az új technikai eszközök alkalmazása során fellépő 
felelősségvállalásról a szolgáltatók és felhasználók liberális szabadságjogaik 
tekintetében? Valóban mindenki potenciális préda, ha kapcsolódik a netre? Elégséges-e 
a vírusvédelem, amit le lehet tölteni a netről? Képesek vagyunk-e megvédeni a magánélet 
szentségét a tűzfal mögött?

Szeretné ön, hogy az internetszolgáltatásokat az állam adókedvezményekkel tegye 
könnyebben, olcsóbban elérhetővé magánszemélyek, kis- és középvállalkozások 
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számára, ezzel segítve őket a fejlődésben?

Szeretné ön, hogy a közoktatásban részesülő gyermekek, fiatalok ALANYI JOGON 
juthassanak ingyen internethez otthonukban, támogatva ezzel a képzésüket, 
fejlődésüket, illetve a szülőknek ezzel lehetőséget biztosítva az e-naplókban gyermekük 
tanulmányainak nyomonkövetésére?

Szeretném, ha szabályozni lehetne, hogy mocskolódó beírások ne jelenhessenek meg, 
valamint ne legyen lehetőség a gyerekeket és felnőtteket butító írások megjelentetésére. 
Le kellene szabályozni az internet újságírást is, mert ott is dől a mocsok. nem tudom, 
hogy ezt kérdés formájában meg lehet e fogalmazni. szép napot ***

 A mi vidékünkön (Kelet agyarország, román határmente) azért kell küzdenünk, 
hogy egyáltalán szolgáltatót találjunk, aki valamilyen ici-pici internet hozzáférést tud 
biztosítani. Előbb biztosítani kellene az egész ország területén a megfelelő szolgáltatást. 
Itt bizony hátrányos megkülönböztetésben van részünk! Ez a diszkrimináció!

Véleményem szerint az Intetnernek az ég világon semmi köze se kéne legyen a 
kormányzáshoz. Szedjék csak be szépen a jelenlegi 75+%os reálértékű adókat és 
oldják meg a  problémákat így. A következő kérdést javaslom: “Ön szerint is hagyjon föl 
a kormány azzal a szokásával, hogy beleszól MINDENBE feleslegesen ahelyett, hogy a 
dolgát végezné?”

Miért ne lehetne a szolgáltatók álltal bevezetni az úgynevezett “reklám alapú” díjmentes 
internetet? Ennek az lenne a célja hogy napi szinten  egy 30-60 perces reklámblokkot 
kellene megnézni melynek cserébe díjmentes internet kerülne biztosításra. Ettől egy 
hónapban 5-ször lehetne eltérni és utána korlátozni egy hétre vagy egy hónapra.

mindenkinek ingyenessé kellene tenni, valamint ingyenes oktatást 

Lesznek -e rendkívüli kormányzati intézkedések a számítástechnikai eszközökre káros 
adatoknak (pl. malware -k, vírusok, kémprogramok) a jelenleginél is hatékonyabb 
kiszűrésére?

Egyet ért-e ön azzal, hogy az államnak a feladata az internethozzáférés megkönnyítése 
illetve annak biztonságos használatának megtanítása mindenki számára, de az 
interneten elérhető tartalmak és szolgáltatások minősége, milyensége nem állami 
hatáskör?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet teljes egészében váltsa fel a hagyományos 
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analóg információs hozzáféréseket (írott sajtó, nyomtatott könyvek, műszaki leírások 
stb.)? Szükség van-e még a papírfaló technikákra? Mi történik egy EMP katasztrófa 
esetén, ha elvész minden digitálisan tárolt tudás? Szükséges-e új analóg adathordózók 
kifejlesztése?

Egyetért-e azzal, hogy Magyarországon az internetet soha ne lehessen megadóztatni, 
és ezt alkotményba foglalja a kormány?

Hogyan kívánja a magyar kormány megakadályozni, hogy amerikai titkosszolgálati 
szervek betörjenek a gépemre?

Mi az Ön véleménye arról, hogy a korlátlan, széles sávú internet hozzáférést a 
gyorsforgalmi utakon is el lehessen érni? Ezt az autópálya-matricával rendelkezők 
ingyenesen, mint egy bónuszként kapják? Támogatná-e Ön olyan alapszintű, 
felhasználói oktatást olyan térségekben, ahol a lakosság életkora és szükségletei e 
pillanatban nem mutatnak igényt?

Tervez-e a kormányzat -elsősorban vidéken élő idősebb korosztály részére- 
továbbképzési programok indítását. Internetes szolgáltatások alkalmazására gondolok, 
például: ügyfélkapus szolgáltatások elérése, programok letöltése, alkalmazása, 
e-nyomtatványok kitöltése, NAV-os , bírósági ügyintézés, valamint egyszerübb 
gépkezelési problémák megoldása.

Egyetért-e Ön azzal, hogy egyes tartalmak  ( pl: szexuális; erőszakos; félelmet keltő, 
kirekesztő; stb. ) megtekintésének előfeltétele legyen egy olyan szűrőprogram 
használata, amely valóban meg tudja akadályozni, hogy a 18 éven aluli fiatalkorú 
gyermekek is korlátlanul hozzáférhessenek ezek eléréséhez?

A regionális egyenlőtlenségeket okozó problémákat igyekeznek -e orvosolni, illetve 
ösztönzik -e ezen problémák orvoslására a továbbiakban a jelenlegihez képest jobban 
az érintett szolgáltató cégeket? Gondolok a havidíjakra, és a szolgáltatás minőségére: 
ráadásul pl. az üvegszálas hálózat fenntartási költsége jóval olcsóbb is, és korszerűbb 
is.

1.Elhiszi Ön,hogy az internet képes fejleszteni önmagát anélkül is,hogy az állam adót 
vetne ki rá?                                                                        2. Gondolja-e Ön,hogy az internet 
attól lesz versenyképesebb,hogy a kormány adót akar kivetni rá?

Támogatja-e Ön azt, hogy az OGY törvényben garantálja az Internet szabadságát és 
semlegességét?
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Támogatja, hogy a települések (megyék) saját, önkormányzati tulajdonú és irányítású  
mobil (nem WiFi, hanem 4G) internet-hozzáférés infrastruktúrát építsenek ki (vagy 
vásároljanak, beleértve a szükséges rádióspektrumot, akár több önkormányzat 
közösen), ezzel fokozva a piaci versenyt a nyílt internet-hozzáférés piacán?

Végre szavazzák meg, hogy soha ne lehessen megadóztatni az internetet 
Magyarországon!

Nekem a kéretlen webes tartalommal, főként flash reklámokkal van bajom. Korlátos 
neten az is számolja a megabájtokat, nem is keveset, a korlátlant is lassítja. Azért 
fizetek, ami nem is érdekel, amit nem is kérek. A korábban felvetett internetadót 
ezekre a reklámozókra vethetnék ki, vagy a szolgáltatók a reklámot ne számolják 
adatforgalomként.

INTERNET LEGYEN INGYENES ?  KORMÁNYOK BELESZÓLHATNAK AZ INTERNET 
SZABADSÁGÁBA ? GAZDASÁGI FEJLŐDÉST BEFOLYÁSOLJA AZ INTERNET 
SZABADSÁGA ?

Támogatja, hogy az állam a hagyományos közműpiacok példáját követve a digitális 
közmű, azaz a mobilinternet-hozzáférés szolgáltatás piacra is belépjen aktív 
szereplőként, például az egyik mobilszolgáltató megvásárlásával? 

Tisztelt Uram! Kérdésem: Mire fogják elkölteni és ki teszi zsebre a befolyt adót? Annyi 
adót fizetünk már be az államnak .Önöknek az Isten pénze sem lenne elég. Hogyan 
akarják így tovább folytatni. Miért veszik el a kis emberek elől ezt a lehetőséget? 
Könnyű Önöknek akik elfelejtik Honnan is Érkeztek erre a világba. Hogyan szerezték a 
pénzüket. ???

Az Internet csak egy apró része az IT-nak, sokkal fontosabb volna egy IT szakembereket 
tömörítő program, és ennek részeként lehetne foglalkozni az Internettel. Magyarországon 
hihetetlen IT tudás van, ezt kéne valahogy gazdaságilag hasznosítani, tőkét kovácsolni 
belőle. Ide kellene csábítani a nagy IT cégeket de nem az olcsósággal, hanem a tudással.

Kaphatnak-e a hátrányos helyzetűek kedvezményt pl. kormányablak-igazolással 
internetszolgáltatójuknál, illetve szerződéskötés esetén?

Mikor lesz végre mindenkinek IPv6-os címe? Nem mai találmány...

A kormány tartsa távol magát az Internettől!
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Mikor lesz végre normális Internet szolgáltatás, ami nem a 35 évvel ezelőtti kábeltévé 
koax rendszerén megy? Mikor lesz végre, hogy falun ugyanannyiba kerül az 50 Mbps-
os csomag, mint Budapesten a belvárosban?

Ha fizetek az Internet szolgáltatásért, miért kell a weboldalakon a reklámokat néznem? 
Legyenenek csak az ingyenes Internet hozzáféréssel megnyitott weboldalakon 
reklámok. A jelenlegi helyzet etikátlan, és megkockáztatom, még jogszabály sértő is.

Van-e értelme az elavult internetre (pl. adsl) különadót helyezni, így ösztönözni a 
szolgáltatókat az infrastruktúra fejlesztésére?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a potenciálisan veszélyes (egészségre, közbiztonságra, stb.) 
weboldalak hozzáférését korlátozzák, üzemeltetőjüket felelősségre vonják?

Tervezi-e a kormány az internet megadóztatását, ami nagymértékben visszafogná az 
fejlődést, a szegényeket még jobban elzárná a fejlődéstől? Üdvözlettel: ***, informatika 
tanár

Az internetes kommunikáció erősítése a hitelesített e-mail forgalom. Kérdésem az 
hogy mikor kap Magyarország lakossága és a cégek alanyi jogon elektronikus aláírást 
(Észt országban már megvalósították). Előnyei (sok van): Csökken a postai költség is, 
nem kell tértivevényes levekkel a postára járni. ***, ***.hu

Egyetért Ön azzal, hogy a lakosság számára kedvezményes készülékcsere legyen, - 
valamint az idősebb generáció számára elsősorban a humán erőforrás biztosítása 
normális áron, Tehát programozni, szerelni, betanítani tudó ember juthasson el bármely 
kis faluba----------normál lakossági szerviz áron,ne csak egyszer hanem folyamatosan, 
mert az idősebb vagy egyszerűbb emberek nehezen tanulnak?

Legyen munkaarányos a magyar interwebhozzáférés! Aki nem dolgozik, ne is lógjon 
ott! Tisztességes, kétkezi munkát a magyar népnek!

Ezen ti nem tudtok változtatni. Ha valaki nem akar netezni, akkor hagyni kell. Aki meg 
netezni akar, ne kattintson a “FULL SPEED 100% WORKING DOWNLOAD FREE!!!” 
linkekre, és meg is van a biztonság.

NEM KELL INTERNETADÓ!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
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NEM KELL INTERNETADÓ!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

NEM KELL INTERNETADÓ!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

Ugye nem lesz internetadó?

Biztos nem azzal lehet elérni ezt a nemes célt, hogy korlátozzuk az embereket az 
internet használatában, olyan adók, korlátozások bevezetésével amikre Európában (és 
nagyjából sehol) nem volt még példa (és nem azért, mert olyan briliáns ötlet...). Szoktak 
Önök néha gondolkodni? Milyen módszerekkel akarják még lehúzni az embereket? 
REZSICSÖKKENTÉSFTW

Ma Magyarországon hatékonynak látja a telekommunikációs piac önszabályozását?

Egyetért-e azzal, hogy az internetes startupok (vagy úgy általában a startupok) állami 
segítséget kapjanak az elinduláshoz, megerősödéshez, nemzetközi piacra lépéshez 
adókedvezmények, kedvezményes foglalkoztatás, a vállalkozás első 3 évében 
csökkentett munkáltatói terhek formájában?

Az internethasználat megadóztatását, vagy az infrastruktúrafejlesztéshez való 
kötelező hozzájárulást Önök szerint áthárítanák-e az állampolgárokra a vállalkozások? 
Célravezető ez a módszer a fejlődés elősegítésére, vagy inkább lemaradást okoz? Nem 
lenne-e serkentőbb hatású inkább az infrastruktúra fejlesztésében részt vállaló cégek 
adókedvezménye?

Nem kell bántani az internetet, teljesen jó az úgy, ahogy van. Máshol is vannak problémák 
az internettel kapcsolatban, de azok valós problémák, nem úgy mint a vezetőink által 
kitalált hülyeségek. Ennek az egésznek semmi értelme, gratulálok megint a csodálatos 
kormánynak. Jó érzés lesz elmondani az új adók bevezetésénél, hogy meg lettünk 
kérdezve?

Ön is egyetért azzal, hogy alanyi jogon kellene biztosítani a legkisebb(jelenleg  1 mbit/s)  
sávszélességű internetet minden háztartásnak?

A magyar mobilinternet-árak az Európai országok nagy részéhez képest magasak. 5 
évvel ezelőtt körülbelül ugyanezen az áron lehetett adott sávszélességű mobilnetre 
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előfizetni. Lehet-e összefüggés eközött és a telekommunikációs adó bevezetése 
között? Egy újabb adó bevezetésének nem lenne hasonlóan negatív hatása?

Gyors optikai kábelra épülő gyors internet kiépítése vidéki településeken (pl Ózd, a 
jelelegi 1 Mb letöltés), vagy ingyen internet

Hasznos lenne-e a versenyképes szakemberek képzéséhez az IT-cégek és az oktatási 
intézmények együttműködésének az elősegítése? Az egyetemek és az IT-cégek közti 
szakmai gyakorlat programok segíthetnének abban, hogy naprakész ismeretekkel 
felvértezett szakemberek kerüljenek ki az iskolákból.

Ön szerint járjon alanyi jogon egy meghatározott sávszélességű internet minden 
háztartásnak? 

“Hogy milyen lesz a jövő magyar internete, az Önökön is múlik!” - Leválasztjuk magunkat 
a hálózatról?

Az esetek 95%-ában a vírusok, kártevők nem a felhasználó hozzá nem értése miatt, hanem 
az információk el nem olvasása, meg nem értése, esetleg a felhasználó hiszékenysége 
miatt jutnak célba. Nincs olyan program, amely kiváltaná a gondolkodást. Fontos lenne 
az iskolákban, és az iskolákon kívül a polgárok értő olvasásra, gondolkodásra tanítása.

Szabályozhassa-e az állam bármilyen formában az internet működést?

Tiltsuk-e meg az államnak az internet bármiféle szabályozását?

legyen minden mobilfelhasználónak 1 mbps sebessége legalább

Lehessen igényelni a kormány által létrehozott saját VPN szolgáltatást, hogy mindenki 
ANONIMAN és CENZÚRÁZATLANUL netezhessen! 

Mit lehet tenni annak érdekében, hogy a kisajátított szolgáltatói területeken is 
csökkenjenek az irreálisan magas előfizetési díjak?

Aki igazán meg akar találni egy tartalmat az interneten, az valamilyen módon meg is 
fogja azt találni. Fontos lenne, hogy a zavaró tartalmakat ki lehessen szűrni az általános 
oldalakról. Kinek a kezébe kerül a döntés, hogy mi számít biztonságos vagy zavaró 
tartalomnak? A biztonságérzet erősítésére OPCIONÁLISAN elérhető tartalomszűrésre 
van szükség.
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Lehessen igényelni a kormány által létrehozott saját VPN szolgáltatást, hogy mindenki 
ANONIMAN és CENZÚRÁZATLANUL netezhessen! 

Engedhetjük-e, hogy az internet fölött bármilyen jellegű cenzúra érvényesüljön?

Miért kell külön adónemmel megterhelnünk a szolgáltatókat és így a magánszférát az 
internetes gazdaságban vállalkozni, versenyezni, fejleszteni, újítani kívánókat, ha így 
hátrányos helyzetbe hozzunk őket és Magyarországot az egyre keményebb globális 
versenyben?  

Egyet ért-e azzal, hogy az Internet alanyi jogon járjon minden magyar állampolgárnak?   

Legyen alanyi jogon ingeyenes internet minden magyar háztartásban? 

Miert van az, hogy a szolgaltatok bekaszaljak a teljes elofizetesi dijat fuggetlenul attol, 
hogy mennyi savszelesseget biztositottak a szerzodesben foglalt ertekekbol? Pl. Van 
egy 120mbit-es internetem 2mbit-el feltoltesi sebesseggel, amit meg is kapok a hajnali 
orakban, amikor alszom. Nappal, azonban, csak ennek toredeket. Megis fizetem akkor 
is. 

Miért kellene beavatkoznia az államnak? Az un. Netadó, semmi más célt nem 
szolgált volna, mint pénzszerzést az államnak. A kormány is ugyanúgy használja 
az infrastruktúrát, mint egy vállalkozás. Tehát ne legyen különbség.  Mi köze van a 
kormánynak ahhoz, hogy egyes vállalkozások miként veszik igénybe az infrastruktúrát? 
Azt vállalkozások épíítették

Amennyiben korlátozzák a hazai tartalmakat akkor a környező országok mennyi időn 
belül biztosítanak korlátok nélküli internetszolgáltatást?

Amikor a szolgaltatonal panaszt teszek hogy lassu a halozat, megkernek hogy teszteljem 
le egy altaluk megadott szerverrel. Termeszetesen azzal a szerverrel hasit, hiszen ugy 
vannak beallitva a router-ek, hogy adjanak prioritast ilyen csomagoknak, a ‘normal’ 
forgalom viszont lassu. Hogy engedheti meg a magyar allam hogy a fogyasztokat 
atverjek?

Egyetért Ön azzal, hogy ami közcélú szolgáltatás, minden ugyanabban a rendszerben 
legyen elérhető, ne kelljen programokat mindig vásárolgatni?

Megint csak Budapesten lesz normális,megfelelő sávszélesség inernetezésre? Ezt 
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azért kérdezem mert mint tudjuk, vidéken például Nógrád-megyében sok helyen még 
a mobilszolgáltatók által  annyira dicsért 3G  gyorsaság adat gyorsaság sincs, amikor 
Budapesten már a 4g mondják..Ez így lesz önöknél is??

Miért ne tehetnénk elérhetővé minden magyarországi állandó lakcímmel rendelkező 
Magyar állampolgár részére az internetet különadó kivetése nélkül, és miért nem 
fektetünk nagyobb hangsúlyt az oktatásban a biztonságos internethasználatra a 
mutatók javítása érdekében?

Mi az, hogy magyar internet? Az internet nem szabad?

Magyarorszagon sok az intelligens ember. Miert nem vagyunk meg a mai napig internet 
nagyhatalom? Mindenhol optikai kabeles, gigabites internetnek kellene mar figyelnie a 
haztartasban, IP TV-vel max. 40 euro/ert. Miert kullogunk mi ennyire hatul? Az allam 
dolga lenne hogy megadja a lehetoseget a kreativ magyaroknak.

Mi a véleménye arról, hogy az internetszolgáltatóknak Magyarországon nem kötelező 
nyilatkozniuk, milyen eszközök vannak felszerelve a hálózatukra, ami az állampolgárok 
lehallgatására, utánuk való kémkedésre is alkalmas lehet, illetve kimondottan az a 
célja?

Ha lenne normalis internet gerinchalozatunk (ami rendesen osszekot minket Europaval, 
es nem csak lassan csorognanak a bitek), akkor talan lenne a beruhazoktol erdeklodes 
szerverparkokat kiepiteni az orszagban. Van ket nagy folyonk, ami biztositani tudna 
a hutest. Miert nem hasznaljuk ezt ki? Egy nagyobb szerverpark ceg sincs jelen az 
orszagban.

Miért nem szabályozzák a piacot, hogy sok helyen megszünjön a monopol helyzet? 
Lásd: USA közművesíti

Mi a véleménye a magyarországi internet és telefondíjakról? Ön szerint kartelleznek 
a magyarországi telekommunikációs szolgáltatók? Mit gondol, mindent megtesznek 
a magyarországi hatóságok az esetleges kartellezés és ezzel együtt extrém magas 
szolgáltatási díjak ellen?

Miért kell különadót kivetni és, és miért nem igazodhat Magyarország az Európai Uniós 
szabályokhoz és normákhoz mint a többi Uniós ország?        ( ha már mi is Uniós 
tagállam vagyunk)

Egyetért-e ön azzal, hogy az általános iskolai képzésben minden gyermeket az olvasási-
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és írási készségek eljsajátítása után az internethasználatra is meg kell tanítani? 
Különösen nagy hangsúlyt helyezve az információkeresés elsajátítására, valamint a 
biztonságos internethasználatra.

Miért nincs még optika minden háznál? Szenvedünk az ADSL-el... Optikát mindenkinek!

Egyetért-e azzal hogy ideológiai alapon, illetve idegen, külső, esetleg ellenérdekelt belső 
kisebbség nyomására bizonyos magyar internetoldalak, cikkek tiltva legyenek és így 
ha akarja sem tudja elolvasni őket? Elfogad-e ilyen cenzúrát Magyarországon? (Példa 
a kuruc.info üldözése, kuruc.info-s cikkek betiltása zsidó nyomásra.)

A net jelenleg nem semleges, a szolgáltatók szűrik tartalom szerint a forglamat, és 
lassítják a nem kívánatosat.

Miért nem lehet a szolgáltatótól elvárni, hogy vírusmentes legyen az internet?Miért 
kell minden egyes állampolgárnak vírusirtót vásárolnia?Ha a vírusirtó nem védi meg 
a számítógépet, telefont a vírustól, akkor tönkre mennek a számítógépek, telefonok. 
Ilyen esetben senkitől nem lehet kártérítést kérni. Javaslat: egy alap létrehozása, a 
károsultaknak

Egyetért-e azzal, hogy az állam, a media-ra vonatkozó általános szabályozásán túl 
(pl. szerzői jog, a magánélet tiszteletben tartása, közbiztonság) ne akarjon semmilyen 
formában beavatkozni internet szolgáltatásba/használatba?

Akarja-e, hogy az állam semmi módon ne szabályozza az interneten megjelenő 
tartalmakat, de emellett legyen jogi lehetőség arra, hogyha valakinek emberi becsületét, 
tisztességét vagy szellemi tulajdonát megsértik az internetes tartalmak, úgy az 
okozott kár mértékének megfelelő kártérítésben részesüljön bíróság előtti peres eljárás 
döntésétől függően

Miért nincs még normális lehetőség interneten filmet nézni? (NETFIX) Senki nem néz 
már TV-t manapság. Nem csoda, hogy mindneki letölt, ha nincs fizetős alternatíva.

El tudja -e képzelni, hogy azokon az internetes szolgáltatásokon, amelyek nem 
kötődnek konkrét országhoz, ne kelljen külföldre vinni a szolgáltatást csupán azért, 
hogy megkerüljék a 27 %-os ÁFÁ-t, hanem országunkban is tudomásul veszik, hogy 
ezekre a szolgáltatásokra kedvezményes ÁFA kulcs kerüljön megállapításra?

Miért nincs jogom eldönteni, hogy naponta hány órát működjön az internet?Miért 
nem kérhetem azt, hogy este 10-kor szűnjön meg az internetszolgáltatás, és pld. csak 
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reggel 6-kor induljon újra?Miért nem lehet igény szerint vasárnapra kikapcsoltatni 
szolgáltatóval az internetet. Amíg a szülők alszanak, a gyerekek éjszaka interneteznek, 
facebookoznak.

Szeretné e ön, hogy végre olcsóbb legyen Magyarországon az internethozzáférés mind 
mobil, mind egyéb platformokon?

Mikor lesz itthon országos beltéri lefedettségű, megfizethető árú, gyors és korlátlan 
mobilinternet?

Magyarországom csak magyar nyelven legyenek a programok ? Az idős emberek is 
tudják használni ?

Tart-e Ön attól, hogy a Facebook magyarországi jelenléte nem csak a szórakoztatást 
szolgálja, hanem lehetővé teszi az ön adatainak megszerzését pl. az amerikai és 
izraeli titkosszolgálatok számára? Mit gondol hogyan fordulhat elő, hogy a facebook 
folyamatosan letiltja a magyar nemzeti érzelmű oldalakat, ugyanakkor a szélsőséges 
zsidó oldalakat nem?

Miért nem lehet az önkormányzati ügyintézéseket, napokig tartó sorban állásokat és 
hasonló diszfunkcionális rendszereket egészen egyszerűen online felületre terelni? 
Értelemszerűen tehermentesítésről beszélünk első körben, nem teljes átállásról.

Egyetért-e Ön azzal, hogy olcsóbb internet csak abban az esetben képzelhető el 
Magyarországon, ha az állam tudatosan széttöri a jelenlegi piaci monopóliumokat és 
a jelenlegi oligopolium helyett sokszereplős, valódi versenyt segítenének elő?  

Mit gondol, törvényes úton tudják-e a magyarországi telekommunikációs cégek a 
Nyugat-Európában megszokottnál jelentősen magasabban tartani az internet és 
telefondíjakat? Felmerült-e már Önben kartellezés gyanúja egy-egy drága internet illetve 
telefonszámla befizetése közben? Mit várna el választott kormányától ezügyben?

Tapasztalt-e már olyat hogy a magyarországi telekommunikációs cégek már 1-2 hét 
késedelem után is zaklatják számlája befizetésével és büntetődíjakat alkalmaznak, 
ilyen alacsony infláció mellett is? (Akkor is ha Ön egyébként évek óta, néha megkésve 
is, de rendezi a számláját tisztességesen.) Szeretne-e kormányzati intézkedést ennek 
visszafogására?

Az egészen biztos, hogy nem valamilyen újabb adó, elvonás bevezetésével, hanem 
az internetszolgáltatás ÁFÁjának csökkentésével. Egyébként pedig, hagyják békén az 
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“internetet”. Köszöni szépen, jól van.

Minden maradjon úgy, ahogy eddig, ne nyúljanak hozzá!

Igénybevenné-e az állam ingyenes segítségét a külföldi (USA, izraeli) titkosszolgálatok 
nyilvánosságra került, állampolgárok elleni lehallgató és kémkedő tevékenysége 
ellen? Elfogadna-e olyan államilag támogatott, fejlesztett szoftvereket, megoldásokat 
amelyek megpróbálnák ettől megvédeni Önt?

Minden maradjon úgy, ahogy eddig, ne nyúljanak hozzá!

Csökkenteni kellene az internet előfizetés ÁFÁját, és örökre megtiltani bármilyen 
internettel kapcsolatos adó vagy elvonás bevezetésének lehetőségét.

Minden maradjon úgy, ahogy eddig, ne nyúljanak hozzá!

Egyetért-e Ön azzal, hogy Magyarországon szabadon, szerzői jogi korlátozások nélkül, 
büntetlenül lehessen letölteni az Internetről? Lehetővé tenné-e ugyanezt olyanok 
számára, akiknek nettó jövedelme a nyugat-európai, például németországi szint felét 
sem éri el és családjuk alapvető anyagi problémákkal küzd?

A szolgáltatók ne adhassanak különböző kedvezményeket földrajzi elhelyezkedés 
alapján. Miért jó ez? Sok helyen úgy próbálnak átcsábítani ügyfeleket egy másik 
szolgáltatótól, hogy a hűség lejártakor egyedi ajánlatot nyújtanak. Ez kevés háztartásnak 
adatik meg, továbbá hátráltatja a szolgáltatások árának teljes lakosságra vonatkozó 
csökkentését.

Tisztelt Fogyasztóvédelem! Nem tudom utána néztek-e már annak egyes szolgáltatók 
milyen minőségben szolgáltatnak.PL: Szakadozik az internet,lassú, video alig látható 
stb.Más! Egészség-.-védelem. Értem ez alatt a hallás látás és egyéb káros hatásokat.
Üdv:...

Egyetért-e Ön azzal hogy Magyarország menedéket nyújtson az Internet szabadságát 
védő aktivistáknak, pl. a Pirate Bay nevű ingyenes letöltőoldal alapítóinak? Szeretné-e 
ha Magyarország kormányzata kiállna a letöltés szabadsága és ingyenessége mellert 
a szerzői jogok ellenében?

Az ISP-k által kínált letöltési sebesség alapján legyen egy minimum szint a feltöltési 
sebességet illetően: például legyen az arány 1/10. Ekkor egy 20 mb/s csomagnál min. 



99

2 mb/s feltöltést kötelező adni.

Az ISP- k által kínált, illetve garantált internetsebességek között legyen egy maximális 
arány: pl: 1/3. Ekkor egy 30 mb/s-os kínált sebességhez min. 10 mb/s-os sebességet 
garantálni/biztosítani kell.

Kell-e az államnak szabályoznia az interneten elérhető tartalmakat?

Egyetért-e azzal, hogy a diákok ne csak felhasználóként, hanem fejlesztőként és 
betekintést nyerhessenek a tanórákon az internet világába? Egyetért-e azzal, hogy az 
alap szintű programozás, webfejlesztés, és akár 3d-s grafika alapvető része legyen  
(akár a hat osztályos) gimnáziumi oktatásnak?

Egyetért-e azzal, hogy az alapszintű programozás és webfejlesztés, része legyen a 
közoktatásnak? 

Mikor lesz Magyarországon olyan internet szolgáltatási minőség hogy minden helyen 
képes a szolgáltató biztosítani a garantált internet sebességet?

On szerint kelljen-e adot fizetni az internetszolgaltatas utan?

On szerint megfigyelheto legyen-e az internetkapcsolata barmely szolgaltato, hatosag, 
szervezet, stb. megfelelo biroi vegzes es ertesites nelkul?

Szükségesnek tartja Ön, hogy a magyar törvényhozás foglalkozzon az Internet 
megreformálásával? (Nem)

Lehetne  népszerû-tudományos animácios sorozat a köztévében,napi rendszerességgel.
Volt már régebben sikeres hasonló Az adóról……..

Milyen változtatásokat szeretnének beiktatni a különböző szolgáltatók terén és lesz-e 
új szolgáltató

Milyen változtatásokat szeretnének beiktatni a különböző szolgáltatók terén és lesz-e 
új szolgáltató

Fordítson-e az állam több pénzt a gazdaságilag jelentősebb informatikai képzésekre 
illetve az informatikai ágazatban dolgozók részére? 
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Mikor  válik ingyenessé az interneten  

MIkor lehet netsemleges Magyarorszagon az Internet? 

Jó lenne, ha az Internet előfizetéseknek lenne egy olyan részösszege (legalább egy 10 
%-a), amivel kapcsolatba nyilatkozni lehet, hogy mely internetes oldalak üzemeltetőinek 
kívánjuk azt a pénzt eljuttatni. Vagyis az internetező tudná támogatni azokat az 
oldalakat, amik miatt elsősorban használja az Internetet.

Egyetért-e Ön azzal, hogy vessünk ki egy olyan adót, amit képtelenség anélkül a 
szolgáltatókra kivetni, hogy ne sérülnének a fogyasztók?

Egyetért-e azzal, hogy Magyarországon ingyen, alanyi jogon járjon mindenkinek az 
internet?

1 Magyarországon az internetszabadság legyen általános,de olyan törvények 
legyenek,melyek a gyalázkodást,drágál szavakat ,vagy a helytelen ,nembizonyított 
,félrevezető dolgok közzétételét szigorúan tiltja !

 1. Tiltsa meg a törvény a fogyasztók félrevezetésének lehetőségét ! Ennek a 
megvalósítását fontosnak tartom , mert sokan úgygondolják,hogy amit közzétesznek 
az interneten, az valóságosan is igaz ! Lesz-e ezügyben szigorítás ?

Ön támogatja-e, hogy megfelelő technikai adottságok biztosításával lehessen 
gyakorolni a szavazati jogot az interneten keresztül?

1. Az internetezés javithatja Mgyarország versenyképességét,ezért legalább felhaszálói 
szinten javítani kellene az ismeret anyagok,oktatások kiszélesítését ,hogy mindtöbben 
érezzék a rendszer szükségességét ! Az országunk vezetésének lesz-e intézkedése 
ezügyben ?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Internet Magyarországon minden magyar állampolgár 
számára alanyi jogon, ingyenesen legyen elérhető?

Ön szerint kötelessége-e az államnak a költségvetése terhére Magyarország területén 
mindenki számára alanyi jogon egy alap sávszélességű internet elérést biztosítani?

Az internetnek semlegesnek, korlátozás nélkülinek kell maradnia. 
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Ön szerint van-e értelme a “jövő magyar internete” kifejezésnek?

Egyet ért-e Ön azzal, hogy az Internetet és annak előfizetését az Általános Forgalmi 
Adón kívül más teher ne sújthassa sem állami, sem céges sem magán szféra esetében 
és oldaláról.

Mikortól lesz ingyenes az Internet Magyarországon? 

Javítani kéne-e az oktatást? Mindenhol a világon mérnök és informatikus hiány van a 
világban, jobb oktatással többen juthatnak el és maradhatnak benn a jó egyetemeken, 
mert hatalmas a lemorzsolódás.A tanárok fizetésének növelése, oktatásra szánt pénz 
növelése javíthat-e ezen? Ha a diákoknál elérnék, hogy élvezzék az iskolát és élmény 
legyen tanulni

Az Internet üzemeltetője információs energiaszolgáltatáshoz való hozzáférést biztosító 
közszolgáltatást nyújtó szervezet. Indokolt lehet e ezért például a villamos energia 
szolgáltatáshoz hasonlóan az Internet szolgáltatás díját is törvényben limitálni? 

Ön akar-e netadót?

Egyetért Ön azzal, hogy hogy a szélessávú kapcsolathoz is hozzá lehessen jutni 
percdíjas elszámolás alapján, havi előfizetés nélkül - a csak azért és annyit fizetek, 
amennyit felhasználok - elv alapján, mint pl. faxmodemes kapcsolat esetében van?

Van-e helye, dolga az államnak, a politikának az internet szabályozásában, 
korlátozásában egy liberális államban?  Szerintem NINCS. 

Ön szerint hatásosabb eszközökre van szükség a pedofilok elleni online védekezéshez?

Egyetért-e ön azzal, hogy a honlapokon megjelenő multimédiás hirdetések maximális 
mérete maximum 160kB lehet, de az egy oldalon helyet foglaló hirdetések összmérete 
nem haladhatja meg az 500kB-ot?

Növeljük-e az informatika órák számát, a közoktatásban ?

Növeljük-e az informatika órák számát a közoktatásban?

Növeljük e az informatika órák számát a közoktatásban?



102

Növeljük -e az informatika órák számát a közoktatásban?

Növeljük-e az informatika órák számát a közoktatásban?

Növeljük-e az informatika órák számát a közoktatásban?

Növeljük e azinformatika órák számát a közoktatásban?

Az elmaradt kistelepülések számára milyen alternatíva állhat rendelkezésre a széles 
sávú Internet elérhetőség tárgyában?

Mennyire lehet ma versenyképes az a vállalkozás, akinek weblapján arra kell ügyelnie, 
hogy nehogy adócsalásba fusson az agyonszabályzott reklámadó terén?

Az Internetért Magyarországon sokat fizetünk. Szabadság mindenekfelett! Ez nem 
lehet kérdés!

Egyetért e ön azzal, hogy alanyi jogon járjon szélessávú internet minden magyar 
állampolgárnak

Egyetért e ön azzal, hogy az internet használat díja piaci alapon dőljön el, annak 
bárminemű járulékkal, adóval történő terhelése legyen tilos?

Egyetért-e azzal, hogy az internetnek mint alapvető szolgáltatásnak teljesen 
adómentesnek vagy ingyenesnek kell lennie?

Ön szerint az internetszolgáltatók, vagy az internet hozzáférést vásárló feladata a 
felhasználó adatainak védelme? 

Növelni kell-e az informatika számát az iskolákban ?

Növelni kell-e az informatika órák számát az iskolákban?

Növelni kell-e az informatika órák számát az iskolákban?

növelni kell-e az informatika órák számát az iskolában?

Növelni kell-e az informatika órák számát az iskolákban?
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Növelni kell e az informatika órák számát az iskolában? 

Változtasson-e a magyar kormány az internet-hozzáférés adóterhein? 1./ Nem 2./ 
Csak, ha a változtatás után olcsóbb lesz

Legyen-e az internet használatának ismerete, beleértve a biztonsági és etikai kérdéseket, 
része az iskolai oktatásnak? 1./ Igen 2./ Természetesen

Ön egyetért-e azzal, hogy egy nemzetközi tanácsadó céget felbéreljünk, akik 
előkészítsenek és fejlesszenek egy olyan IT rendszert, amely minden területen kiváltja 
a felesleges, személyes kontaktust az ügyintézésben?

Ön szerint  lehet kiszámítható gazdasági és jogi környezetet teremteni az internetes 
világ számára?  

Ön elfogadhatónak tartja az adatmennyiség alapú szolgáltatási díjat?

Egyet ért e azzal, hogy a Magyar állam a rászorulóknak ingyenesen biztosítson alap 
internet hozzáférést és az ehhez szükséges alap eszközökre jelentős támogatást 
biztosítson?

Bízd a piacra!

Készültek-e már vészforgatókönyvek arra az esetre ha vis major esetén összeomlik a 
nemzetközi vagy hazai gerinchálózat és a helyreállítás szintén vis major körülmények 
miatt hónapokon át lehetetlenné válik?

Támogatná-e, hogy az állam ösztönözze a magánvállalatokat az infokomunnikáció 
területén a beruházásra?

Mivel az e-mailek 90%-a spam, az államnak kiemelt szerepe lenne a spamvédelem. 
1.: Szigorúan le kell csapni a spamszerverekre, nemzetközi spamellenes hálózatokkal 
együttműködve. 2.: Országos szűrőlista kell, amit bárki bővíthet bejelentésekkel. 3.: 
Komoly bírságot kell szabni azokra a cégekre, akik spammal hirdetik magukat. Ez talán 
a legfontosabb.

Egyetért Ön azzal, hogy a leselejtezett számítógépet, egyéb informatikai eszközöket a 
rászorulók között kéne ingyenesen szétosztani (pl.: nyugdíjasok stb.)?
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Növelni kell-e az informatika órák számát az iskolában?

Növelni kell-e az informatika órák számát az iskolában?

Ne legyen internet adó.

Profi, ingyenes, napra-kész vírusvédelemhez való hozzájutás.

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Egyetért-e azzal, hogy az internetszolgáltatók kötelesek garantálni, aktívan elősegíteni 
a netsemlegességet, különös tekintettel a VoIP szolgáltatásokra?

Egyetért-e annak megtiltásával, hogy 12 hónapnál hosszabb internet-/telefon-
hűségszerződést köthessenek a szolgáltatók magánszemélyekkel? 

Egyetért-e annak megtiltásával, hogy az internet-/telefonszolgáltatók az első hónapokra 
előfizetésidíj-kedvezményt adjanak, ezzel a felelőtlen előfizetőknek kedvezzenek?

Egyetért-e annak megtiltásával, hogy a szolgáltatók hálózati korlátozást telepíthessenek 
az eladott készülékekre?

Egyetért Ön azzal, hogy a „kényszer regisztrálás” már most valós probléma a 
forgalomban lévő eszközök esetében? mivel sem számítógépet sem okos telefont 
nem lehet úgy aktiválni, hogy ne egy nemzetközi érdekcsoport kapja meg a személyes 
adatainkat, vagy ne egy nemzetközi internetes áruház ajánlatait lássuk, stb. Ön szerint 
tenni kell ez ellen, hogy felhasználóbarát legyen az internet?

-Egyetért-e azzal, hogy az interneten a korhatáros tartalmak elérését mindössze egy 
az életkorra való kérdés megválaszolásától tesszük függővé? -Kötelezővé tenné-e a 
szolgálató részére a trágás, becsületsértő hozzászólások szűrését? -Egyetért-e azzal, 
hogy a netszolgáltatók bevételeik legalább 80%-át reklámokból fedezzék?

Növeljük az informatika órák számát?

-Egyetért-e azzal, hogy a hazai, internetes gazdaságban vállalkozók adókedvezményt 
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kapjanak netes vállalkozásukhoz?

Legyen mindenkinek kötelezően Ügyfélkapuja?

Alkalmazzunk-e szándékosan különálló informatikai rendszert, arculatot és logikát 
minden állami vagy államhoz köthető közintézmény esetében, hogy még a rutinos 
internetező állampolgár is garantáltan feladja az online ügyintézést és idejét hivatalokba 
járással kelljen töltenie? Nehezítsük-e az online ügyintézést elavult, nem működő, 
oldalakkal?

Ne legyen netadó!

Heti kettőre emeljék fel az informatika órák számát!

A kormány Alkotmányos tövényekkel fogja e biztosítani azt ,hogy a mindenkori 
kormány nem lophat adatokat ilyen siteokkal vagy hirszerzési tevékenységgel Magyar 
állampolgároktól.S biztosítja e ,hogy a Net neutralitását MINDEN eszközzel megvédi.S 
elismeri e hogy az internet MINDENKIÉ s nem egy kormány fenhatosága alá tartozik.
Támogatja vagy elveti!?

A kormány Alkotmányos tövényekkel fogja e biztosítani azt ,hogy a mindenkori 
kormány nem lophat adatokat ilyen siteokkal vagy hirszerzési tevékenységgel Magyar 
állampolgároktól.S biztosítja e ,hogy a Net neutralitását MINDEN eszközzel megvédi.S 
elismeri e hogy az internet MINDENKIÉ s nem egy kormány fenhatosága alá tartozik.
Támogatja vagy elveti!?

A kormány Alkotmányos tövényekkel fogja e biztosítani azt ,hogy a mindenkori 
kormány nem lophat adatokat ilyen siteokkal vagy hirszerzési tevékenységgel Magyar 
állampolgároktól.S biztosítja e ,hogy a Net neutralitását MINDEN eszközzel megvédi.S 
elismeri e hogy az internet MINDENKIÉ s nem egy kormány fenhatosága alá tartozik.
Támogatja vagy elveti!?

Egyetért-e ön azzal az állítással, hogy az internethasználat bármilyen formában történő 
megadóztatása (különösen egy az internetet napi szinten, otthonról használókra szabott 
különadó) hátráltatja, hogy minden honfitársunk internetfelhasználóvá válhasson?

Szabályozza-e az állam, hogy a mobil-szélessávhoz használható frekvenciák minimum 
mekkora százalékát legyenek kötelesek a mobilszolgáltatók internet-hozzáférés 
szolgáltatás nyújtására használni, és mennyit használhatnak egyéb, nem internet-
hozzáférés szolgáltatásra, pl. saját mobil TV szolgáltatásra?
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A kiskorúak védelme az erkölcstelen vagy erőszakos tartalmakhoz való hozzáféréstől 
kizárólag a családok felelőssége vagy ebben aktív szerepet kell, hogy betöltsön az 
Állam?  Hogyan lehet precízen definiálni a társadalmilag káros tartalmakat egy esetleges 
állami eszközökkel megvalósított Internet-tartalom hozzáférés-korlátozás esetén?  

Gimnáziumokban két éven át heti 1óra, szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős  felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését.

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismerteteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatikai órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatikai órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban 1 éven át heti 1 óra lett a 
NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben megjelenik, 
hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján megfelelőnek 
tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését? 

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra lett a 
NAT szerint informatika óraszám.Azonban szinte  minden álláshírdetésben megjelenik, 
hogy erős felhasználói ismeretek kíván meg a munkakör. Ezek alapján megfelelőnek 
tartja-e az informatikai órák számának ilyen drasztikus csökkenését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra lett a 
NAT szerint informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshírdetésben megjelenik, 
hogy erős felhasználói ismeretek kíván meg a munkakör. Ezek alapján megfelelőnek 
tartja-e az informatikai órák számának ilyen drasztikus csökkenését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra,szakközépiskolánkban 1 éven át heti 1 óra lett a 
NAT szerinti informatika óraszám.Azonban szinte minden álláshirdetésben megjelenik, 
hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör.Ezek alapján megfelelőnek 
tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkenését?
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Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1óra,szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám.Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik,hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör.Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkenését?

Gimnáziumokban  két héten át heti 1 óra,szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra lett a 
NAT szerint informatika óra szán.Azonban szinte minden álláshirdetésben megjelenik, 
erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján megfelelőnek 
tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését.

Gimnáziumokban két héten át heti 1 óra,szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerint informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik,hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör.Ezek alapján 
megfelelően tartja-e meg az informatika órák számának ilyen dinamikus csökkentése?  

Igazságos-e az Internet-hozzáférést biztosító infrastruktúra-szolgáltatókat arra 
kényszeríteni, hogy a tartalmat előállító/birtokló, abból hasznot realizáló szereplők 
forgalmát jó minőségben és ingyen juttassák el a felhasználókhoz?

Gimnáziumban két éven át egy heti 1 óra, szakiskolában egy éven át  heti 1 óra lett  a 
NAT szerinti informaika oraszám. Azomban szinte minden álláshirdetésben megjelenik, 
hogy erős felhasználói ismereteket kiván meg a munkakör. Ezek alapján megfelelőnek 
tartja-e az informatikai órák számának ilyen drasztikus csökkentését ? 

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Elvárható-e az infrastruktúra szolgáltatóktól, hogy a növekvő tartalomfogyasztásból 
eredő hálózatfejlesztéseket a tartalomtulajdonosok hozzájárulása nélkül, saját 
forrásból valósítsák meg?

Ön szerint közmű típusú szolgáltatás-e az Internet-hozzáférés? Ha igen, akkor milyen 
gazdasági, nemzetstratégiai, társadalompolitikai észérvek vonultathatók fel amellett, 
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hogy a rezsicsökkentési programba való bevonás helyett a különadó gondolata merült 
fel e szolgáltatás kapcsán?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra,Szakközépiskolánkban 1 éven át heti 1 
óra lett a NAT szerinti informatika óraszám azonban szinte állás álláshirdetésben 
megjelenik,hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg munkakör .Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Gimnáziumokba két éven át heti 1 óra,Szakközépiskolánkban 1 éven át heti 1 óra lett  
a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte álláshirdetésben megjelenik,hogy 
erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör.Ezek alapján megfelelően tartja-e 
az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkenését?

Logikus gondolat-e egy esetleges Internet-adót ráterhelni azokra a távközlési szereplőkre, 
akik a Kormány Digitális Magyarország programjában szereplő célok eléréséhez 
szükséges infrastrukturális beruházásokat jelentős részben saját forrásaikból fogják 
megvalósítani? Nem hatna-e egy ilyen adó a fejlődés ellen, épp a kormányzati célokkal 
ellenében?

Miért nincs kötelezően internet oktatás az általános iskolától kezdve? Javaslom, hogy 
meg kellene tanulni az ügyfélportálok, webes áruházak, a  netbankok használatát, ezen 
keresztül pedig jogi, pénzügyi ismereteket kapnának a diákok.

“Az internet működik, nincs szükség arra, hogy egy [...] szerződés szabályozza. Ha 
nincs elromolva, ne javítsd meg.” - Neelie Kroes

Meg lehetne valósítani, hogy a nyugdíjasok ingyen férhessenek hozzá otthonukban az 
Internethez?

Gimnáziumokban 2 éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám- Azomban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör- Ezek alapján 
megfelelőnek tartja.e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését? 

Gimnáziumokban két éven át heti egy óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 
óra lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Gimnáziumokban két éven t heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
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lett a NAT szerinti informatikai óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatikai órák számának ilyen drasztikus csökkenését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolában egy éven át heti 1 óra lett a 
NAT szerinti óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben megjelenik, hogy erős 
felhasználóismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján megfelelőnek tartja-e az 
informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Egyetért e Ön azzal hogy a szolgáltatható legalacsonyabb feltöltési sebesség 10, 
feltöltési 20 Megabit per másodperc legyen ?

Az internet által kínált lehetőségek azonban nem magától értetődően nyílnak meg 
mindenki számára. Az internethasználat olyan készségeket kíván, amelyeket nem 
mindenkinek áll módjában elsajátítani. Vannak, akik nem hisznek abban, hogy az 
internet gazdagabbá teszi az életet, ezért a digitális írástudást feleslegesnek érzik.

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informoatika órák számának ilyen drasztikus csökkentés? 

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informoatika órák számának ilyen drasztikus csökkentés?

Miért van szükségünk az internetre?   Mit ad nekünk az internet?   Mi befolyásolja 
hogy valaki okosodik vagy butul az internettől? Szükség van még az internet városi 
fejlesztésére? 

Hogyan lehetne kiszűrni  vagy megrendszabályozni azokat az oldalakat, a melyek egy 
adott cikk megtekintését megosztáshoz kötik? Lehet, hogy érdekel, de nem tetszik, és 
nem akarom megosztani. A címek néha nagyon félrevezetőek.
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Internet mint munkaeszköz. Dolgozna-e ha munkavégzését duplán adóztatnák szja-
val és internetadóval?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában,szakközépiskolákban egy 
éven át heti egy órában kell informatikát tanítani. Azonban ma a XXI.században már 
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számítástechnikában. 
Ön szerint szükséges lenne-e ennek megfelelően visszaállítani az informatika órák 
számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában, szakközépiskolákban egy 
éven át heti 1 órában kell informatikát tanítani. Azonban ma a XXI. században már 
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek a számítástechnikában. 
Ön szerint szükséges lenne-e ennek megfelelően visszaállítani az informatika órák 
számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában, szakközépiskolákban 
egy éven át heti 1 órában kell informatikát tanítani. Azonban ma, a XXI.században már 
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számítástechnikában. 
Ön szerint szükséges lenne-e ennek megfelelően visszaállítani az informatika órák 
számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában, szakközépiskolákban 
egy éven át heti 1 órában kell informatikát tanítani.Azonban ma, a XXI.században már 
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számitástechnikában. 
Ön szerint szükséges lenne-e ennek megfelelően visszaállítani az informatika órák 
számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában, szakközépiskolásoknak 
egy éven át heti 1 órában kell informatikát tanítani. Azomban ma a XXI.században már 
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számítástechnikában. 
Ön szerint szükséges lenne-e ennek a megfelelően visszaállítani az informatika órák 
számát? 

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában, szakközépiskolákban egy 
éven át heti 1 órában kell informatikát tanítani. Azonban ma a XXI. században már 
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számítástechnikában. 
Ön szerint szükséges lenne-e ennek a megfelelően visszaállítani az informatika órák 
számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2éven át heti 1 órában, szakközépiskolákban egy 
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éven át heti 1 órában kell informatikát tanitani. Azonban ma XXI. században már szinte 
mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számitástechnikába. Ön szerint 
szükséges lenne-e ennek a megfeleően visszaállitanni az informatika órák számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2éven át heti 1 órában, szakközépiskolákban egy 
éven át heti 1 órában kell informatikát tanítani. Azonban ma XXI. században már szinte 
mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számítástechnikába. Ön szerint 
szükséges lenne-e ennek a megfelelően visszaállítani az informatika órák számát?

Az új Nat szerint a gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában,szakközépiskolákban 
egy éven át heti 1 órában kell informatikát tartani. Azonban ma XXI. században már  
szinte mindenhol követelmény az erős felhasználói ismeretek számítástechnikában. 
Ön szerint  szükséges lenne-e ennek a megfelelően  visszaállítani az informatika órák 
számát?

 Az új Nat szerinta gimnáziumokban 2 éven át heti 1 órában,szakközépiskolákban 1  
éven át heti 1 órában kell informatikát tartani.Azonban ma XXI.században már szinte 
mindenhol követelmény az erős az erős felhasználói ismeretek számitástechnikában.
Ön szerint lenne-e ennek a megfelelően visszaálítani informatikai órák számára

Akarja-e ön, hogy Magyarországon mindenki szabadon és ingyenesen hozzáférhessen 
az internethez?

legyen e egy külön, garantáltan regisztráltaknak szóló platform, ahol a korrupciós vagy 
más szabálytalanság esetén bejelentést lehetne tenni, amit kötelezően kivizsgálnának 
és azok eredményét is közzétennék?

Hallássérültként hogyan tehető egyszerűbbé számomra az online világhoz való 
kapcsolódás?

A magán, családi felhasználók internetes felhasználása, illetve az internetből 
jövedelemre szert tevő felhasználók szétválaszthatóak-e, illetve milyen szempontokat 
lehetne figyelembe venni? Az internet elérésének, információs használata mellett, a 
kimondottan internet általi haszonból visszaforgatva részesülhetnek-e az internetes 
felhasználók?

Lesz internetadó vagy sem?

Mitől olyan drága az internet?
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Támogatja Ön azt, hogy az internet Magyarországon mindenki számára ingyenesen 
elérhetővé váljon? 

Miért akar az állam bármilyen módon beavatkozni az internet működésébe, tartalmába, 
hozzáférésbe, szolgáltatásba? Miért akarja az állam befolyásolni az internet szabályait, 
amikor akár a PTK akár a BTK vonatkozó törvényei amúgy is kiterjednek a netes 
információkra, jogokra, korlátokra.

Elegendőnek tartja-e az informatika órák számát az iskolában?

Az államigazgatásban, az önkormányzatoknál, az egészségügyben támogassa-e az 
állam az elektronikus ügyintézést?

A megfelelő szakemberképzés céljából fejlessze-e az állam a az iskolákban 
számítástechnikai eszközöket (hardver, szoftver, szabad szoftver)?

Tartható-e a versenyképesség, ha az iskolákban továbbra is a drasztikusan lecsökkentett 
óraszámban tanítják az informatikát? Tervezik-e a kerettantervben növelni az 
informatika órák számát, hogy a kikerülő fiatalok digitális kompetenciája emelkedjen?

Mikor lesz közmű az internet?

Mikor lesz közmű az internet?

Milyen módon lehetne valóban a közoktatásban tantárgyi integrációval a biztonságos 
internethasználatra tanítani diákjainkat? Ehhez hogyan lehet eszközparkot biztosítani, 
valamennyi oktatási intézményben?  

Milyen módon lehetne valóban a közoktatásban tantárgyi integrációval a biztonságos 
internethasználatra tanítani diákjainkat? Ehhez hogyan lehet eszközparkot biztosítani, 
valamennyi oktatási intézményben?  

Gimnáziumokban két éven át heti 1 óra, szakközépiskolákban egy éven át heti 1 óra 
lett a NAT szerinti informatika óraszám. Azonban szinte minden álláshirdetésben 
megjelenik, hogy erős felhasználói ismereteket kíván meg a munkakör. Ezek alapján 
megfelelőnek tartja-e az informatika órák számának ilyen drasztikus csökkentését?

Mire költenék a a netadóból befolyt pénzt? 
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Az Internet, az IKT eszközök megfelelő használatához elegendőnek tartja-e a 
közoktatásban az informatika tantárgy óraszámát?

A jövőben egyre több programozóra és informatikai szakemberre lesz szükség. Ha az 
országunk versenyképes szeretne lenni e területeken, ennek érdekében emelné-e az 
informatika órák számát a közoktatásban?

Az ön lakhelyén legkevesebb hány internetszolgáltató szolgáltatási ajánlatánál érzi úgy, 
hogy verseny van a szolgáltatás igénybevehetőségénél?  Milyen internet hozzáférést 
tart fontosabbnak: vezetékes, vagy vezeték nélküli hozzáférést? Internet hozzáférési 
igénye esetén hány türelmi napot tud elfogadni a szolgáltatás megvalósítására? 

Mi a fontosabb: az internethez való olcsó hozzáférés, vagy a szolgáltatás közel állandó 
rendelkezésre állása? Mi a fontosabb: az internethez való olcsó hozzáférés, vagy a 
garantált sávszélesség?

ön egyetért-e azzal, higy az internetszolgáltató bármilyen korlátozást alkalmazzon 
internet előfizetésén,függetlenul havidíja mértékétől?

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a drasztikusan lecsökkentett 
informatika órák számát megnöveljék az iskolákban? 

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a drasztikusan lecsökkentett 
informatika órák számát megnöveljék az iskolákban?

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a drasztikusan lecsökkentett 
informatika órák számát megnöveljék az iskolákban? 

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói színű számítástechnikai  ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak,hogy a drasztikusan  lecsökkentett 
informatikai órák számát megnöveljék az iskolákban?

A legtöbb állláshírdetésben erős felhasználói szintűszámítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a drasztikusan lecsön ketett 
informatika órák számát megnöveljék az iskolában?
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A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számitástecnikai ismeretek várnaket 
várnak el Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak hogy a drasztikusan lecsökkentett 
informatika órák száma megnöveljék az iskolában? 

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a  drasztikusan lecsökkentett 
informatika órák számát megnöveljék az iskolában?

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a drasztikusan lecsökentett 
informaitikai órák számát megnöveljék az iskolákban?

A legtöbb állás hirdetésben erős felhasználói  szintű számítás technikai  ismereteket 
várnak el . Ennek tükrébennem tartja e fontosnak ,hogy a drasztikusan lecsökkentett 
informatika órák számát megnöveljék?

A legtöbb álláshirdetésben erős felhasználói szintű számítástechnikai ismereteket 
várnak el. Ennek tükrében nem tartja-e fontosnak, hogy a drasztikusan lecsökkentett 
informatikai óra számát megnöveljék az iskolában?

Az iskolai Informatikai órák száma csökkent. Az állásinterjúkon is szükség van a 
számítógépes használat.Ennek ügyében nem tartja drasztikusan lecsökkentett 
informatikai órák számát megnöveljék?

Korlátozza-e az internet szabadságát bizonyos szolgáltatóknál az Internet alapú 
hanghívások tiltása?

Ön fizetne bármilyen formában az államnak távközlésiszolgáltatásokért?

Ön fizetne bármilyen formában az államnak távközlésiszolgáltatásokért?

Ön fizetne bármilyen formában az államnak távközlésiszolgáltatásokért?

Ön szeretne internetadót fizetni?

Ön szeretne internetadót fizetni?

Ön szeretne internetadót fizetni?
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Ön szerint a könyvtár-informatika oktatás esetlegessége mellett diákjaink megfelelően 
képesek lesznek rá felnőtt korukban, hogy az internet veszélyeit felismerve , az etikai 
normákat ( szerzői jog) betartva éljenek a digitális világ adta lehetőségekkel? 

Támogatja, hogy Magyarország lemondjon a hazai internet-hozzáférés infrasturktúra 
üzemeltetéséhez nélkülözhetetlen rádiós frekvenicák (“spektrum”) kiosztásának, 
bérbeadásának és szabályozásának a jogáról az Európai Unió javára?

Miért ne lehetne a Magyar kultúra terméséből digitális tartalmakkal megtöltött Nemzeti 
Torrent szolgáltatást létrehozni? Egy ilyen szolgáltatás segítene mind a határon belül 
és mind a határon kívül magyar kulturális tartalmat terjeszteni. A tartalmak az alkotók, 
kiadók felajánlásaiból állhatnának. Vagy közkincsből.

Lehet-e nemzeti kulturális járulékot fizetni a net szolgáltatás után? Ha a járulék nem 
nagyobb mint 5%, akkor az abból befolyó pénzt lehetne a digitális kultúrára fordítani.

Elérhetővé lehet-e tenni, hogy a mobilszolgáltatók bizonyos nemzeti tartalmakat 
ingyenesen hozzáférhetővé tegyenek a mobil eszközökön? Sok olyan csomag van ahol 
a facebook ingyenesen elérhető net szolgáltatás hiányában is. Miért ne lehetne ez egy 
nemzeti hír vagy katasztrófavédelmi oldal is?

Egyetért e Ön azzal hogy központi szürörendszerek használata helyett (ami 
nagymértékben sérti az internetet szabadságát), a kormánynak az ingyenesen 
letölthetö helyi védelmi rendzereket kell hogy támogassa, igy aki tartalom védelemet 
szeretne az megkaphatja, de ezáltal mások internethasználata nincs korlátozva?

Egyetért-e ön azzal, hogy a szakiskolások nem tanulnak informatikát?

Ön szerint segítené e a biztonságos internethasználatot egy olyan hivatalos adatbázis 
létrehozása ahol megtalálható lenne azon oldalak címe és üzemetetői háttere mik 
kétes hirdetésekkel illetve hírekkel tévesztik meg a fogyasztókat?

Ön szerint szükséges-e, hogy a mindenkori kormányzat folyamatosan lépéseket tegyen 
az Internet szabadságának megőrzésére és arra, hogy minnél több magyar állampolgár 
a lehető legolcsóbban vehesse igénybe az internetes szolgáltatásokat?

Minden fórumon, minden kommunikációs csatornán azt halljuk, hogy a digitális 
írástudás a jövő záloga. A Nemzeti Alaptanterv informatika tananyaga változatlan, 
de az óraszámokat felére csökkentették. A közoktatásban nem tartják fontosnak a 
felkészítést a digitális írástudásra? 



116

Egyetért e azzal, hogy sem a szolgáltatók sem az állam ne korlátozza szolgáltatások 
(pl voip) vagy oldalak elérhetőségét?

Nem érzik úgy, hogy kellő felkészültséggel a biztonságérzet is emelkedhet? Vissza 
kellene állítani az informatika oktatást a közoktatásban, hogy tényleg megtanítható 
legyen, hogyan kell biztonságosan internetezni. Vagy ez most már magánügy? Nem 
közügy? 

Lesz internetadó?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a cégek ne korlátozhassák dolgozóik munkahelyi 
internetelérését?

Ön szerint tartható-e a versenyképesség  csökkentett óraszámú informatika oktatás 
mellett? 

Ön szerint emelni kellene az informatika órák számát?

Az országgyűlési képviselőknek ingyen járjon a net, míg a többi embernek piaci áron? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetszolgáltatást, illetve a hálózati adatforgalmat 
bármilyen új adóval terheljék, vagy az internetszolgáltatásra, illetve a hálózati 
adatforgalomra más adókat kiterjesszenek?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internethasználat költségeit a lehető legalacsonyabb ÁFA 
terhelje?

Szükségesnek tartja-e a középiskolában a kötelező informatika óraszám emelését? 
(Jelenleg a 4 év alatt 1+1 órát ír elő a kerettanterv.)

Egyetért-a azzal, hogy minden magyar állampolgár alanyi jogon juthasson Magyarország 
területén legalább 1 MBit, de legfeljebb 4 MBit sebességű mobilnet eléréshez térítés 
nélkül? Egyetért-e azzal, hogy ezt a lehetőséget a mobilszolgáltatóknak kötelező 
ingyenesen biztosítani?

Egyetért Ön azzal, hogy a magyar internetes vállalkozások feladata legyen a külföldi 
cégek magyarországi publikálása magyarul?

Szeretné-e ha Magyarországon is, mint a környező országokban olcsóbb lenne mind a 
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vezetékes mind a mobil internet?

Lesz-e fejlesztés az oktatásban IKT eszközökre? Lásd az októberi statisztikákat. 5 
évnél régebbi gépek hada.

Önök szerint, ha fizetni kéne az internetért, akkor majd még többen megengedhetik 
maguknak?

Miért kell mindenbe beleszólni? Az internetet MI alakítjuk szinte percről percre, ma már 
ez természetes folyamat, semmi szükség, hogy TI bele pofázzatok..

Ön is egyetért azzal, hogy az internetet közművé kell nyílvánítani?

Mikor iktaják TÖRVÉNYBE az internet adómentességét  ?

Egyetért-e azzal,  hogy az internet fejlesztéséhez szükséges állami bevételt a piaci 
hasznot hajtó szolgáltatók fizessék meg?

Egyetért-e azzal, hogy a szolgáltatónak is érdeke az igénylők számának növekedés? 
Egyetért-e azzal, hogy azok adózzanak, akik az internetszolgáltatásból hasznot 
termelnek?

Az interneten is érvényesülnie kell annak, hogy egyenlő fizetségért egyenlő mértékű 
szolgáltatás jár. Hogyan lehetséges állami szabályozással az internet-szolgáltatókat 
arra ösztökélni, hogy szolgáltatásukat mindenhol egenlő színvonalon, illetve, 
amennyiben erre nincs lehetőség, arányosan olcsóbbá tegyék?

Egyetért Ön azzal, hogy szükség van magyar fejlesztésű böngészőre, ami a magyar 
weboldalakat részesíti előnybe, természetesen a külföldi oldalak látogatását nem 
kizárva, hogy az erre igényt tartó felhasználók is használják?

Honfitársaink több mint egyharmada ugyanekkor egyáltalán nem internetezik. Vajon 
miért egyezik meg ez a szám a mélyszegénységben élőkkel? Egyetértünk-e abban, 
hogy különösen fontos, hogy ezeket a mutatókat javítsuk? Egyetértünk...

Ha a számítógépes hálózaton a közvetített adatok mozgása/mozgatása nem kerül 
semmibe, csak a 2 cél számítógép és az esetleges köztes pontok szolgáltatási díját kell 
megfizetni, hogy legyen kapcsolat, akkor mi alapján adóztatják meg az adatforgalmat?
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Egyetért-e Ön azzal, hogy szerzői jogi kérdésekben Magyarország Kormánya a 
multimilliárdos jövedelmű kiadóvállalatokkal szemben a magyar felhasználók érdekeit 
védje, figyelembe véve a nyugati országok és Magyarország átlagbérei között fennálló 
jelentős különbséget?

Ingyen internet mindenkinek

Egyetért Ön azzal, hogy magyar fejlesztésű applikációk alapértelmezettként kellene, 
hogy a fent említett-magyar fejlesztésű böngésző - rendszerekhez kapcsolódjanak 
ezzel is megszüntetve a sorozatos és más irányú személyes adatok közlését?

Ön szerint tartható-e a versenyképesség a jelenleg radikálisan lecsökkentett óraszámú 
informatika oktatás mellett?

Ön szerint tartható-e a versenyképesség az iskolák jelenlegi teljesen elavult gépparkja 
mellett úgy, hogy 5 éve szigorúan tilos bármilyen új számítógépet beszerezni akár az 
elromlottak helyett is?!

Egyetért azzal, hogy az Internetre kivetett különadó az Internet további terjedését 
gátolná?

Egyetért azzal, hogy az Internetre kivetett különadó a magyar vállalkozások 
versenyképességét indokolatlanul rontaná?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormánynak semmilyen módon sem kéne hozzányúlni 
az Internethez, hiszen évek óta problémamentesen tud vele együtt élni a magyar 
társadalom?

Egyetért azzal, hogy különadót vessünk ki azokra az internetszolgáltatókra, akik 
a nyereségük egy részét nem fordítják a hálózatuk fejlesztésére, a sávszélesség 
növelésére?

Külhoni magyar állampolgárként szeretném ha az interneten több magyarországon 
megvásárolható termékhez, könyvekhez, műszaki cikkekhez és másokhoz könnyebben 
hozzáférnék. Kevés az online bolt amely nemzetközileg elfogadott Paypal rendszerű 
fizetést engedélyez és nagyon magas a szállítási költség annak ellenére, hogy egy 
szomszédos országról van szó.

Ön támogatná az internet-előfizetések árának csökkenését?
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Szeretné-e az e-közigazgatás fejlesztését?

Miért nincs az alsó tagozatos gyerekeknek informatika órája, miközben a gyerekek 
jelentős hányada otthon szabadon használja a számítógépet? Mire 5. osztályos lesz, 
már majdnem többet tud saját tapasztalataiból mint amit az órán tanítanak, unja 
magát, mert persze hogy tudja mi az aegér, a merevlemez és a gigabájt.

Helyesnek gondolja-e a kommentek ellenőrizetlenségét az újságok cikkei alatt? 1. 
Maradjon minden úgy, ahogy eddig volt 2. Szükséges némi moderáció a szerzők részéről 
3. A moderációt biztosítsa az újság 4. Be kellene tiltani a kommentelés lehetőségét, aki 
véleményt akar mondani, az írjon a szerzőnek

Növeljék az informatika órák számát!

Helyesnek gondolja-e az internet bizonyos fokú cenzúrázását? 1. Egyáltalán ne legyen 
cenzúra, mert a net bármilyen korlátozása bűn 2. Persze, sokan ország csinálja, nem 
véletlenül 3. Szükséges, mert a net jelen formájában a bűn melegágya, könnyebb 
törvényt sérteni, pl lopni rajta keresztül

A webshoppok ma már a kereskedelem jelentős részét jelentik. Azonban a 
működésük sok problémával jár. Mit gondol erről? (több válasz is lehetséges) 1. 
Legyen mindegyiknek magyarországi képviselete, aki nálunk akar terméket eladni 2. 
Legyen náluk pénzvisszafizetési gyarancia 3. A termék 3 napig legyen díjmentesen 
visszaváltható

Ön szerint jó-e az internetadó?

Egyetért Ön azzal, hogy csökkenjenek az internet előfizetési díjak?

-akarja-e hogy a kormánmy belepiszkáljon az internetbe?

-akarja-e hogy a kormány belepiszkáljon az internetbe  ?

- akarja-e hogy a kormány belepiszkáljon az internetbe ?

-akarja-e hogy a kormány belepiszkáljon az internetbe ?

A nyugati demokraciakban az internetadot a letoltott adatmennyissegnek megfeleloen 
fizetik az emberek, ahogyan a szemelyi jovedelemadoban is. Minel tobbet keres illetve 
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fogyaszt valaki, annal nagyobb reszt vallaljon az adozasban.

...... lakom, Miskolc közelében. A ....... biztosítja az internetet. A legdrágább csomagot 
választottam, ami névleg 10 Mb sebességet biztosít, ami valójában 3Mb körüli, 
ugyanis a szerződés szerint ők csak 1Mb-ot kötelesek szolgáltatni. A 21. században ez 
szerintem elfogadhatatlan (még a 10Mb is)! .....

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden magyar állampolgár számára, függetlenül attól, hogy 
milyen helyen illetve településen él az országban, biztosítani kell az szükséges, személyes 
internet elérését és a megfelelő használathoz nélkülözhetetlen sávszélességet és 
sebességet?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormány bármilyen módon beleszóljon az internetes 
tartalmakba?

Szeretné-e Ön, hogy ingyenes legyen az internet?

Egyetért-e Ön azzal, hogy törvényben fektessék le, hogy az internetet az elkövetkezendő 
5-10 évben ne lehessen külön adóval terhelni? Nyugati országokban több helyen is 
létezik már ilyen törvény.

Egyetért-e Ön azzal, hogy az állam ebbe is beleszóljon ?

Tervezik-e,hogy az Alaptörvényben rögzítsék az internethasználat bármilyen 
korlátozásának a tiltását/az internet megadóztatása is/?A MENNYIBEN  NEM,MIÉRT 
NEM???

Támogatja-e, hogy a családok internet előfizetésének egy része évente illetve a 
számítógép vásárlás összege 5 évente leírható legyen a SZJA-ból?

Támogatja-e Ön olyan kutatások és oktatási programok kezdeményezését, amelynek 
alapja az egyes tudományágak és az informatika / internet ötvözetén alapulnak?

Ön támogatja-e egy olyan nemzetközi minősítő intézet felállítását, amelynél az internetes 
oldalak tulajdonosai / működtetői akkreditálhatják tartalmaikat, ezáltal garantálva, 
hogy az oldalon közzétett tartalmak biztonságosak és nem sértenek szerzői jogokat?

Beken tudnanak mar egy valamit hagyni az orszagban? Az Internet ugy jo ahogy van, 
vilagszerte. El a kezekkel.
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Miért nem egységes árak vannak az internet kapcsolatot adó szolgáltatóknál a lakossági 
és az üzleti előfizetők esetében, mert semmiben nem különbözik a két előfizetés csupán 
az árában. Egy közértben sincs üzleti zsemle meg lakossági zsemle nem?

Az internetet ingyenessé kell tenni az egész világon!A világhálón található hirdetéseket 
kell megadóztatni,így lehet előteremteni az ingyenes internet hozzáférés lehetőségét.

sokakat az ára tart távol az internettől !!

mikor lesz mindenhol elérhetö wi fi??

Legyen-e elszámolható az adóból az internethozzáférés költsége, illetve a dolgózóknak 
biztosított otthoni internet...

Legyen szja mentes a cég a’ltal a dolgozólnak biztosított otthoni internet

Kapjon támogatást az interneten kereszült biztosított munkahely

Szeretne-e ön internettel támogatott direkt-demokráciát? A népszavazások és a többi 
választás is történhessen interneten keresztül is. Legyen a személyi igazolványban 
megfelelő csip, amely lehetővé teszi az interneten keresztül egyértelmű azonosytást, 
hasonlóan mint pl. Belgiumben.

Webáruház létrehozásának szigorítása, pontosabb szabályozása?

Miért nem lehetséges, ma Magyarországon megvalósítani az alanyi jogon járó ingyenes 
internet hozzáférést, mint sok fejlett országban?

Korlátozza-e az állam az internetet, legyenek-e korlátai az információ megosztásának, 
fizessünk-e adót? A válasz is itt van: NEM!

A gazdasági szereplők, vállalkozók, cégek fizessenek-e adót az Internethasználatért? 
A válasz is itt van: NEM!

Ne legyen internetadó!

A sok, hatékonyságról szóló kormányzati maszlag dacára miért akarja a magyar 
kormány megadóztatni a felhasználókat az eleve drámai 27 %-os áfán felül?
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Az internet szabadsága és a netsemlegesség dolgában mit értetlenkedünk?

Elképzelhető alanyi jogon járó internet?

Mitől lesz egy internet magyar?

Egyetért e Ön azzal hogy gyermekeink védelme, a terrorizmus elleni harc és a gazdaság 
kifehérítése érdekében Nemzeti Internetszolgáltatót kell létrehozni ?

Miért van az, hogy több nyugati országban forgalomkorlátlanul hozzáférhető a 
mobilinternet kapcsolat? Nincs lehetőség arra, hogy a telekommunikációs cégek 
adóterheit csökkentve ösztönözzék őket ezen lehetőségek megnyitására? Jó például 
szolgálhatnak erre a skandináv országok és Észtország.

Egyetért azzal, hogy az ország versenyképességének növelése érdekében szükséges 
az önálló informatika óraszámait legalább a 2008-as kerettantervek szintjére 
visszaállítani, ezért a 2012-es kerettantervekben elfogadottakhoz képest legalább 100 
%-kal növelni azokat?

Egyetért azzal, hogy az ország versenyképességének növelése érdekében szükséges 
az informatika óraszámok növelése, a praktikus és használható ismeretek előtérbe 
helyezése, adatvédelmi módok és beállítások tanítása?

Egyetért azzal, hogy az ország versenyképességének növelése érdekében szükséges 
az önálló informatika óraszámait legalább a 2008-as kerettantervek szintjére 
visszaállítani, tehát a 2012-es kerettantervekben elfogadottakhoz képest legalább 100 
%-kal növelni kell azokat?

Legyen minden településen legalább egy ingyen wifi hotspot!

Legyen-e ingyenes internet mindenkinek?

Ingyenessé tenni az internet hozzáférést mindenki számára.

Az adórendszert felejtsük el az internettel kapcsolatban. Törvénybe foglalva 
akadályozzuk meg az internetszolgáltatás és -használat megadóztatását.

A lehető legnagyobb szabadságot kell biztosítani minden szereplőnek.
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Ön szerint védje-e az internetezőket az állam az internetes bűnözéstől és támogassa-e 
őket az elszenvedett egészségkárosodás kezelésében, a fedezet használattal arányos 
megteremtése mellett?

Egyetért-e azzal, hogy a felnövekvő internetes vállalkozások piacaik közigazgatási 
eloszlásának megfelelően részt vállaljanak piacaik közigazgatási terheiből?

A jövő magyar internete maradjon ADÓMENTES!

Ön egyetértene azzal, hogy legyen egy bárki által igényelhető ingyenes tartalomszűrő 
szolgáltatás, amelyet az internetszolgáltatók bocsájtanak rendelkezésre?

Miért kell változtatni a jelenlegi rendszer? Szerintem tökéletes működik, ahogy van.

Ön kötelezővé tenné a politikusok számára az internet szabadságának, ingyenességének 
és semlegességének tiszteletben tartását melyet törvényben kellene lefektetni?

Mi lenne, ha nem szabályoznánk,, amit nem kell?

INGYEN WIFIT!!!!

Aki valamirevaló gazdasági eredményt tud elérni az internet használatával, annak 
muszáj hozzájárulni a szolgáltatója által biztosított, számára a kedvező gazdasági 
eredmény eléréséhez megfelelő sávszélesség biztosításához: magyarul előfizet a 
mindig gyorsabb netre, ahogy ezt a gazdasági tevékenysége igényli. Minek kellene 
még pluszt fizetnie ezért?

Miért csökkentették drasztikusan a közoktatásban az informatika tantárgy óraszámait?

Kérdésem az internetet mentálhigiénés megközelítésből vizsgálja: Hol és milyen 
segítséget kaphatnak azok a felhasználók, zömében fiatalok, akik az internet, jellemzően 
közösségi oldalak és internetes játékok függőivé váltak? Milyen preventív lehetőségek 
vannak ennek elkerülésére?

AZ INTERNET ÉS A TELEFONÁLÁS MA MÁR ELVÁLASZTHATATLAN. A telefon 
szolgáltatással kapcsolatos javaslataim: Foglalják törvénybe, hogy magyarországi 
telefonszolgáltató csak olyan tarifát alkalmazhat a lakosság számára, amelyben a 
Magyarország területén fogadott hívás ingyenes.  
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Azt írják “magyar internet”. Mit értenek ezen? Meg is válaszolták: “Az internet 
tulajdonképpen egymással is összekapcsolódó számítógép-hálózatok globális 
rendszere, amelyhez világszerte többmilliárd gép kapcsolódik.” Tehát NINCS olyan, 
hogy magyar internet...

Megengedhető-e a szolgáltatók részéről a szolgáltatások csomagokba kapcsolása?

Megengedhető-e, hogy bizonyos területeket a szolgáltatók felosszák egymás között?

Megengedhető-e, hogy a kevésbé tehetős felhasználók hátrányba kerüljenek? A 
magánszemélyek gazdasági tevékenységét (pl.ingyenes közvélemény kutatással) 
megfelelően támogatja-e az internet?

Akar-e Ön adót fizetni az Interneten közzétett adatok letöltése után?

Igazságosnak tartaná-e, hogy a szolgáltatókat terhelő adót a feltöltés és a letöltés után 
is meg kelljen fizetni?

Biztosítottnak érzi-e azt, hogy a szolgáltatók az őket terhelő adót nem tudják áthárítani 
a fogyasztókra?

73 éves vagyok,szeretnék ingyenesen internetezni.

Része legyen-e az internet előfizetés a rezsicsökkentés programnak?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar állam mindenki számára biztosítson online 
népszavazási szolgáltatást?

Ki kellene vagy lehetne -e zárvi azokat a felhasználókat, akik trágár tartalmakat vagy pl 
láncleveleket terjesztenek?

Korlátozva legyen, fiatalkorúak hozzáférése, de inkább védelme, internetes 
kereskedelem, wifi-hotspotok titkosítási kötelezettsége, ki ért egyet, ki nem?

Ön szerint digitalizáljuk-e a múzeumok anyagait?

Miért nem a 18+ tartalmakat adóztatják meg keményen?

Mindent tegyen meg a kormány az internetpenetráció növeléséért.
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Mindent tegyen meg a kormány az internetpenetráció növeléséért.

Az internet információs szupersztráda, nincs sebességi  korlátja. Fókuszáljunk -e 
inkább a minőségi adatforgalomra, információ raktárakra, hitelesítőkre, továbbítókra, 
elemzőkre és főleg a hazai kontextusra Magyarországon, mint pl. nyelv, célok végzettség 
stb.

A telefonszolgáltatók ne tehessenek különbséget a hálózatukon belüli és az azon kívüli 
belföldi hívások díjazásában. Indoklás: nehezen ellenőrizhető, hogy melyik hálózatba 
tartozik egy szám.

A mobilszolgáltatók a hűségidő lejárta után legyenek kötelesek díjtalanul feloldani a 
készülék hálózati korlátozását.

Honfitársaink több mint egyharmada ugyanekkor egyáltalán nem internetezik.

Azok közé tartozom, akik szerint az internet gazdagabbá teszi életünket, és vallom, 
hogy számunkra, magyar emberek számára is rengeteg új lehetőséget teremtett, 
fejlődése ugyanakkor számos új véleményt, álláspontot, elképzelést és sokszor vitát 
is felszínre hoz.

Nem lehetne olyan ingyenes,(állam által finanszírozott) minőségi szűrőket alkalmazni 
az iskolákban, ami véd a nem kívánt tartalomtól, ugyanakkor engedi az oktató lapokhoz 
való hozzáférést, mint peth szimuláció, codecombat, codehunt, Khan Academy? Létre 
lehetne hozni egy  olyan közösségi hálót, amibe csak iskolások léphetnek?

Fontos, hogy Magyarország az interneten is versenyképesnek bizonyuljon az egyre 
keményebb globális gazdasági versenyben.? ? ? () @&

Az új szabályzások egyre kisebb teret adnak, az informatikai tudás beszámításának a 
felvételiknél. Meg lehetne fordítani ezt a tendenciát?

Az Internet leegyszerűsítve = információs szupersztráda, amelyen szerencsére 
akárhányan elférnek, nincs sebességi korlátja. Fókuszáljunk-e inkább a minőségi 
adatforgalomra = információraktárakra, -értelmezőkre, -hitelesítőkre, -átfordítókra, 
-továbbítókra, -elemzőkre és főleg az adott kontextusra (nyelvre, szituációra, 
végzettségre, célokra) Mo-on?

Legyen egységes e-személyi!
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Korlátozva legyen, fiatalkorúak hozzáférése, de inkább védelme, internetes 
kereskedelem, wifi-hotspotok titkosítási kötelezettsége. Ki ért egyet, ki nem?

Egyetért ön azzal, hogy a magyar állam bármely szavazati joggal rendelkező 
állampolgára számára biztosítson ingyenesen igénybe vehető online népszavazási 
szolgáltatást legkésőbb 2016.01.01-től a 2013. évi CCXXXVIII. törvényben foglaltak 
lebonyolítására, különös tekintettel az aláírásgyűjtés online, Ügyfélkapus azonosítással 
való megvalósítására?

Egyetért ön azzal, hogy a magyar állam bármely szavazati joggal rendelkező 
állampolgára számára biztosítson ingyenesen igénybe vehető online népszavazási 
szolgáltatást legkésőbb 2016.01.01-től a 2013. évi CCXXXVIII. törvényben foglaltak 
lebonyolítására, különös tekintettel az aláírásgyűjtés online, Ügyfélkapus azonosítással 
való megvalósítására?

Ki kellene-e  (lehetne) zárni azt a net használót aki nem képes a lehetőségek  kultúrált 
használatára ezáltal az eszköznek vagy más használóknak kárt okoz?  ( Pl.   lánclevelek 
indítása,hamis vagy  megtévesztő  tartalom terjesztése, trágár kommentelés , arc 
nélküli vagy hamis regisztrálás  stb. )

Ki kellene-e  (lehetne) zárni azt a net használót aki nem képes a lehetőségek  kultúrált 
használatára ezáltal az eszköznek vagy más használóknak kárt okoz?  ( Pl.   lánclevelek 
indítása,hamis vagy  megtévesztő  tartalom terjesztése, trágár kommentelés , arc 
nélküli vagy hamis regisztrálás  stb.)   

Magyarország milyen álláspontot alakítson ki? Semlegesség, szabadság korlátok 
nélkül. A védett tartalmak tulajdonosainak, feltöltőinek feladata az illegális feltőltés 
terjesztés megakadályozása. A felhasználókat semmiben sem szabad korlátozni.

Ki kellene-e  (lehetne) zárni azt a net használót aki nem képes a lehetőségek  kultúrált 
használatára ezáltal az eszköznek vagy más használóknak kárt okoz?  ( Pl.   lánclevelek 
indítása,hamis vagy  megtévesztő  tartalom terjesztése, trágár kommentelés , arc 
nélküli vagy hamis regisztrálás  stb. )

Ön szerint TANÍTVA vagy TILTVA lehet a káros tartalmaktól az internethasználókat 
távoltartani?

általánossá teszi a közvetlen választás intézményét; demokráciát valósít meg, a 
hatalom a nép kezében van, amely azt választott képviselői útján gyakorolja; megvalósul 
a jogállamiság, érvényesül a hatalommegosztás elve, az egyensúly biztosítása; 
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érvényesülnek az emberi jogok (szólás-, sajtó-, vallás-, egyesülési, gyülekezési 
szabadság); szakít az e

Az internet elérhetősége és ára miért különbözik az ország egész területén? Minden 
szolgáltatót kötelezni kell, hogy egységesen fejlesszék ki (felár nélkül!) a szolgáltatást. 
Pártok kampányban ígérték az ingyenes internet lehetőségét. Ez mikor lesz így? 
Kis jövedelmű emberek drágán interneteznek a hiányosság miatt (mobilinternet).
Hálózatfejlesztés

Az internet elérhetősége és ára miért különbözik az ország egész területén? Minden 
szolgáltatót kötelezni kell, hogy egységesen fejlesszék ki (felár nélkül!) a szolgáltatást. 
Pártok kampányban ígérték az ingyenes internet lehetőségét. Ez mikor lesz így? 
Kis jövedelmű emberek drágán interneteznek a hiányosság miatt (mobilinternet). 
Hálózatfejlesztés

Szeretné/akarja-e, hogy az internet mindenki számára alanyi jogon elérhető legyen?

Szeretné/akarja-e, hogy az internetes vállalkozások semmilyen hátrányos 
megkülönböztetésbe ne részesüljenek, essenek továbbra is a korábbiaknak megfelelő 
megítélés alá, ahogy bármely más vállalat. A közterhek rájuk eső részét is e szerint -ne 
a forgalom vagy bevétel, hanem az üzleti eredmény szerint- vállalják.

A kéretlen/Én nem kértem/reklámokat kellene megadóztatni, mind PC-n mind Mobilon. 
Legyen külön hirdetési portál ahol lehet hirdetni, ha kíváncsi vagyok rá megnézem. Ne 
zaklassanak midenféle gyógyszerrel ha én az időjárásra vagyok kíváncsi.  Hathatós 
fellépést ezek ellen!

Egyetért-e azzal, hogy az internetszolgáltatás területén nem lértezik valódi szolgáltatói 
verseny, ezért az államnak egy minimális, alap sávszélességű szolgáltatást biztosítania 
kell minden azt igénylő adófizető állampolgár számára? (A szolgáltatókat kötelezni kell 
egy díjmentes közszolgálati csomag szolgáltatására.)  

Mikor lesz szabad és teljesen ingyenes az internet?   

Miért nem egységes európai döntés születik, és azt alkalmazza minden ország?

Ön, mint Internet felhasználó állampolgár, egyetért-e azzal a kormányzati törekvéssel, 
hogy az Internet szolgáltató cégek minden előfizetőnek azonos feltételekkel nyújtsanak 
azonos sávszélességű Internetet a piaci versenytől, elhelyezkedéstől függetlenül. Pl. 
Azért mert valahol nincs konkurencia ne adhassák magasabb áron (jelenleg bevett 
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gyakorlat)

Egyetért-e Ön azzal, hogy az alacsony jövedelműek másra nem fordítható internet-
előfizetés támogatásban részesüljenek?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet semlegessége azt jelenti, hogy az internetszolgáltatók 
nem tehetnek különbséget a felhasználók között az adatforgalom nagysága alapján?

Egyetért Ön azzal, hogy az interneten is védendő értékek megsértői az ilyen értékek 
megsértését kimondó bírósági ítélet jogerőre emelkedését követően pénzbírságot is 
fizessenek, amely kizárólag  informatikai oktatásra használható fel?

Egyetért Ön azal, hogy a fogyasztókat megtévesztő internetes hirdetéseket közzétevők 
a határozat jogerőre emelkedését követően pénzbírságot fizessenek, amelyből 
létrehozott alap az 1-3 éve működő kisvállalkozások interneten történő megjelenését 
támogassa?

Ön szerint valóban az állam feladata, hogy akár tartalmi korlátozásokkal, a szabad 
információáramlás akadályozásával “védje” személyi jogainkat ahelyett, hogy a tudatos 
internetezésre nevelné a felhasználókat?

Ön csodálkozik azon, hogy a fiatalok megdöbbentő százaléka dönt a kivándorlás 
mellett, amikor a kormány az internet megadóztatásával vagy annak korlátozásával 
próbálja csorbítani személyes szabadságukat?

Lehetne kötelezni a mobilszolgáltatókat egy kis sávszélességű internet hozzáférés 
biztosítására? Mert most min. 1000/hó alatt nincs lehetőség csatlakozni az internethez. 
És aztán úgy már lehetne különadót kivetni a nagyfogyasztókra akik havi több GB-
ot felhasználnak. Szerintem a vezetékes vagy wifi hálózatokon átmenő forgalmat 
adóztatni nem szabad.

“Az internet születésétől fogva szabad: aki rendelkezik hozzáféréssel, elvben akármilyen 
információt megoszthat. Az internetes kommunikációnak – a hozzáférésen kívül – 
nincsenek fizikai korlátai. “ akkor miért kell megadóztatni ?

Legyen ingyenes Wifi hozzá férés a buszokon, nagyobb árúházakban és a  busz 
állomásokon is.

Támogassa a netsemlegességet.
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Mikor tudják azt elérni hogy az internet olyan biztonságos legyen hogy senki ne “féljen 
tőle”?

A minőségi internetes oktatóanyagok közoktatásbeli alkalmazása nyugaton már bevett 
gyakorlat. Előnyük sokszínűségükben, interdiszciplinaritásukban keresendő. Egyetért-e 
Ön azzal, hogy ilyen, minőségi oktatóanyagok elkészítését és terjesztését az államnak 
anyagilag támogatnia kellene? Szorgalmazná-e ön ilyen anyagok alkalmazását saját 
környezetében?

Esztergomban miért diszkriminálják negatívan a *** tv-t, azzal hogy nem engedik 
fejleszteni a városban az internet szolgáltatást nekik? Máshol örülnének neki, ott meg 
nem engedik pedig a legmodernebb optikai kábelt szeretnék kiépíteni úgy tudom.

Járjon-e 1 Mbyts/s (Garantált) sávszélesség háztartásonként díjmentesen?

Egyenlőre az is nagyon szép és jó lenne ha lenne valami használható .Én a várostól 
1 km re lakom a fáktól ha kilevedzenek csak szakadozott a jel , És ez az egyetlen 
megoldás (mikrohullám) Természetesen minden mobil ki lett próbálva nem működik 
kuka.  Természetesen vezetékes nincsen.Gratulálok hehez is Tisztelettel egy szenvedő.

Egyetért-e, hogy az államnak minden állampolgárnak alanyi jogon biztosítania kell a 
szélessávú internethez való hozzáférést az alapvető infrastruktúra (víz, csatorna, áram, 
közút) részeként?

Egyetért-e azzal, hogy az állam ne gátolja, hanem ösztönzőkkel segítse az internetes 
infrastuktúra, oktatás és technológia fejlődését?

Egyetért-e, hogy az államnak ösztönöznie kell az internetszolgáltatók versenyét 
megkönnyítve a piacra való belépést ami hozzájárul az olcsó, magas szintű szolgáltatás 
eléréséhez.

Egyetért-e, hogy az államnak támogatnia kell az adatforgalomtól független 
szolgáltatások elterjedését, ezzel támogatva az új mobil és vezetékes technológiák 
fejlődését?

Kötelezzék a vidéken  szolgáltató internetszolgáltatókat minimum 5Mbites internet 
szolgáltatására, mivel az ez alatti internet sebesség már nem minősül szélessávú 
internetnek?
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Ön szerint egy internetet terhelő forgalom arányos adó, nehezítené a internetet 
rendszeresen használó cégek és magánszemélyek terheit, és ezzel növelné a nyugat 
Európai országokhoz képest a gazdasági leszakadást?

Ön szerint egy internetet terhelő forgalom arányos adó növelné a nyugat Európai 
országokhoz képest a gazdasági leszakadást?

Ön szerint egy internetet terhelő forgalom arányos adó, több kárt okozna az országnak 
mint hasznot?

Miközben a szolgáltatók valahol 1000Mbps-os internet hozzáférést ajánlanak 
4-5000Ft-os áron, máshol csak 20-50Mbps-os hozzáférést biztosítanak 1-2000Ft-
os áron. A szolgáltatók láthatóan nem fejlesztenek, mert az érdeklődésre, hogy mikor 
lesz már nagy sebességű internet hozzáférés, a válasz évek óta mindig az, hogy “Majd 
értesítjük.” Jól van ez így?

Az internetszolgaltatok miert nem a számított ado terhére vallalhatnak ingyenes 
oldalakat ill bővítéseket. Igy az allam két problémát oldhatna meg egyszerre.

Ki kellene-e (lehetne-e)  fejleszteni egy olyan  ( estleg zártkörű fizetős) hálózati  
lehetőséget amely garantáltan  távol tartja (kizárja) a gondatlan rossz szándékú 
használókat ( akár tartalom,akár technikai szennyezőket ). Az úgynevezett fair-net a 
normális (esetleg fizetős) felhasználóknak garantáltan nyujtaná az alábbi jellemzőket:    
megbízha

Az internetszabadság  és a netsemlegesség  melegágya a rongálóknak a hamis 
felhasználóknak ( vírus  és kémprogramok használóinak ). Legyen a net mindenki 
által hozzáférhető  de az üzleti és egyéb szféra részre ( akik hajlandók ezt megfizetni) 
biztoságos, megnövelt szolgáltatás paletta, a fair felhasználók érdekében kellő  
mértékben  ellenőrzött.

Az INTERNET  nem KINAI vagy AMERIKAI, vagy OROSZ! AZ INTERNET  “ NEMZETKÖZI 
“ !  AKARJA -E ÖN hogy MAGYAR INTERNET LEGYEN?????  NEM  VAGY NEM???

Ön szerint szükséges-e bármilyen módon szabályozni egy egyébként jól meghatározott 
rendszerben működő rendszert? Szükséges-e az állami beavatkozás és ellenőrzés?

Internetbiztonság, vírus, hackelés, és spam, kéretlen reklámprogramok témakörében 
milyen törvényeket terveztek, milyen intézkedéseket kívántok foganatosítani?
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Ahogy az internet szabad, úgy olyan szabadnak kellene lennie az embereknek is?

A felhasználás során szinte kikerülhetetlen a hidetések tömege. Magoldható-e, hogy a 
hirdetők finanszírozzák az elérhetőséget a felhasználók helyett?

Az a szolgáltató(K) mely valamely területen kiépítva van, köteles mindenkinek a 
szabadföldi tv adásokat szolgáltatni, mindenkinek ingyen?

Támogatja-e, hogy az állam megőrzési, hozzáférési és fejlesztési kötelezettséget 
írhasson elő egyes közérdekű, magántulajdonban lévő internetes adatbázisokkal 
kapcsolatosan?

Miért ilyen lassú folyamat még mindig .hu domaint regisztrálni?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetes szolgáltatók minden adatcsomagot 
egyenrangúként kezeljenek, függetlenül attól, hogy az kitől vagy kihez tart?

Az internetes bűnözés (adatlopások, csalások, személyiségi jogokkal való visszaélések), 
hatékonyabb megelőzése és felszámolása érdekében növeljük-e a kifejezetten ilyen 
jellegű bűntettek felderítésére szakosodott nyomozói testületet?

Miként kívánja elérni a Kormány, hogy  a közigazgatási és helyi önkormányzati 
feladatkörökben több témakörben legyen hozzáférésük a netezőknek? Tud arról, hogy  
net-adó már most is létezik: az internetes színházjegy vásárlásnál, jegyenként 200 
forint felárat számítanak fel ?!

Mikor lesz a buszokon vonatokon free wifi?

Ki és milyen jogi eszközökkel védi meg a vallásomat, vallási meggyőződésemet az 
internetes gyalázkodásoktól?

Az Internet az Állami gerinchálózat megépítését követően a kis internetszolgáltatókra 
milyen hatással lesz, illetve ki fogja felügyelni és felosztani a hálózatot a szolgáltatók 
között? Ezzel nem az 5 nagy szolgáltatót erősítik és a kicsik bukását segítik elő? Az 
internet továbbra is szabad marad vagy az államhoz behúzott szállak végén egy 
adatbegyű

Rengeteg magyar állampolgár legszemélyesebb adatai az ún. közösségi oldalak külföldi 
adatközpontjaiban vannak. Egyetért-e Ön azzal, hogy ezeknek az adatoknak a kezelése 
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a Magyar Állam feladata legyen, melynek egy Nemzeti Közösségi Oldal létrehozásával, 
vagy a jól bevált Ügyfélkapu közösségi funkciókkal történő továbbfejlesztésével felelne 
meg.

 A Nemzeti Közüzemi Szolgáltatás( Gáz, villany fűtés, víz , csatorna szemét, 
kéményseprés) mellé kapjanak e azok ingyenes internet szolgáltatást, akik vállalják a 
szolgáltatások fizetését  és ügyintézését  illetve az adóbevallást ezen a felületen?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetre mint szabad felületre minden olyan dokumentum, 
fénykép, videó, stb. felkerülhet, amihez engedélyt adtak a dokmentumhoz, fényképhez, 
videóhoz kapcsolódó személyek?

Hozzon-e a magyar parlament az internet szabadságát, semlegességét, 
korlátozhatatlanságát kijelentő határozatot? És ezt illessze be az alkotmányba is?

Támogassa-e a Kormány a telekommunikációs szolgáltatók hálózatfejlesztését, a jobb 
internetelérésért?

Foglalja-e bele a parlament, az internet szabadságát és sérthetetlenségét, 
megadóztathatatlanságát a szólásszabadságról szóló törvénybe?

Nyisson-e a kormány, egy közvetlen online fórumot, az állampolgárok és a kormány 
között?

Bele kerüljön -e az alaptörvénybe alapvető hírközlési - informatikai jogok? 
pld:1db állampolgári email cím ingyenesen mindenkinek születésétől,ügyfélkapu 
úgyszintén,elektronikus személyi a papíralapú mellett vagy helyett sor még folytatható.

Ön egyetért-e azzal, hogy az internet bármilyen korlátozása nagyobb vissaélésekre 
adhat lehetőséget az igazság elhallgatásával, mint kár ha szabályozás hiányában az 
igazság mellett hamis dolgok is fellelhetőek?

Egyetért-e azzal, hogy a nemzeti tanterv tartalmazza, valamint a felsőoktatási 
intézményeknél is oktassák az adatvédelmi ismereteket, továbbá a szülők részére 
is évente egy alkalommal az internet használatában rejlő kockázatokra felhívják a 
figyelmet?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internetre felkerült és az emberekhez eljutható információkat 
egy kitüntetett szervezet szűrje, ahelyett, hogy a társadalom minden tagja az összes 
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lehetőségből kiválasztja azt amire valóban kíváncsi?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internet bármilyen korlátozása nagyobb vissaélésekre 
adhat lehetőséget az igazság elhallgatásával, mintha szabályozás hiányában az 
igazság mellett hamis dolgok is fellelhetőek?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internetes adatforgalom utáni bármekkora mértékű 
különdíj csokkienti az ország versenyképességét?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internet szabályozása miatt nem fellelhető információ 
hátrányosan befolyásolhatja a versenyképességet?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internet szabáylozása feleslegese korlátozásal járna és 
csökkentené az ország versenyképességét?

Ön egyetért-e azzal, hogy ha az internethasználati késszég alacsony szintje csökkenti 
az ország versenyképességét?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internet szabáylozása feleslegese korlátozásal járna és 
csökkentené az innováció lehetőségét?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internet szabáylozása feleslegese korlátozásal járna és 
bizonyos információk nem fellelhetősége csökkentené az innováció lehetőségét?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internethaszánlati készsékeg fejlesztésével elkerülhetők 
a veszályek töbsége?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internethaszánlati készsékeg fejlesztésével hatékonabban 
lehet küzdeni a visszaélések ellen mint az internet szabályozásával?

Ön egyetért-e azzal, hogy az internethaszánlati készsékeg fejlesztésével hatékonabban 
lehet küzdeni a visszaélések ellen mint az internet szabályozásával?

Ön egyetért-e azzal, hogy a visszaélések ellen hatékonyabban lehet küzdeni a 
társadalom képzésével, mint az internet szabályozásával?

Ön egyetért-e azzal, hogy a visszaélések ellen hatékonyabban lehet küzdeni a 
társadalom képzésével, mint az internet szabályozásával?
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“Az Európai Unióban a közeljövőben az internetszabadságot és a netsemlegességet 
hosszú időre meghatározó szabályozásról születik döntés. Az internetszabadság és a 
netsemlegesség mindannyiunkat érintő kérdésében Magyarország milyen álláspontot 
alakítson ki?” -Ismertessék   ,hogy Magyarország mílyen javaslattal,javaslatokkal állt 
elő? Kérdés???   

Hajlandó lenne-e az Internet-adó 2018 -as bevezetése mellett érvelni amennyiben a 
kormány 2018-ra az 5/1Mbit szélessávú Internetkapcsolatot országszerte  ingyenesen 
elérhetővé tenné a háztartások részére?

Állami (pl. helyi önkormányzati) vagy magán tulajdonban épüljenek ki az EU-s és állami 
forrásból megvalósított szélessávú internet-hozzáférés infrastruktúra fejlesztések? A 
közutak állami/önkormányzati tulajdonban vannak, kié legyen az utak mellé beásott 
üvegszál?

Javaslom, hogy az internet hozzáférés egyfajta alapfokon (olyan keskeny sávon, amely 
a karakteres üzenetek/lapok illetve kis képek átvitelét normális módon lehetővé teszi) 
legyen alanyi jogon “ingyen” elérhető. A szélsbb sávért kelljen csak fiztni. Legyenek 
a szlgáltatók kötelzve a bevételük arányábn kiszolgálni bizonyos mértékű ilyen 
alapelérést.

Számtalan eset bizonyította, hogy az informatikai rendszerek nem biztonságosak, és 
nem is lesznek azok, mindig feltörhetőek maradnak, mindig vannak biztonsági rések. 
Ha az államot digitálissá tesszük mindig ott lesz a kés a feje felett. Egyetért-e ennek 
fényében Ön azzal, hogy ne kössünk még több rendszert az internetre?

Számtalan eset bizonyította, hogy az informatikai rendszerek nem biztonságosak, és 
nem is lesznek azok, mindig feltörhetőek maradnak, mindig vannak biztonsági rések. 
Ha az államot digitálissá tesszük mindig ott lesz a kés a feje felett. Egyetért-e ennek 
fényében Ön azzal, hogy ne kössünk még több rendszert az internetre?

A magyarokról azt tartják, hogy a legnagyobb kincsünk a tudásunk. Kiderült az 
internetről, hogy kivédhetetlenül lopják az információkat, a tudást. Szövetséges államok 
is nemzetbiztonságra hivatkozva megszereznek mindent amit csak tudnak. Ennek 
fényében egyetért-e azzal, hogy ne kössünk a netre még többet értékes tudásunkból, 
fontos adatainkból?

A magyarokról azt tartják, hogy a legnagyobb kincsünk a tudásunk. Kiderült az 
internetről, hogy kivédhetetlenül lopják az információkat, a tudást. A digitális államot 
összeomlaszthatják. Ennek fényében egyetért-e azzal, hogy ne kössünk a netre még 
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többet értékes tudásunkból, fontos adatainkból?

A magyarokról azt tartják, hogy a legnagyobb kincsünk a tudásunk.Kiderült az 
internetről, hogy kivédhetetlenül lopják az információkat, a tudást. A vállalatoknak 
nem tesz jót vképességből, mert titkaikat ellopják és ez a konkurenciát segíti. Ennek 
fényében egyetért-e azzal, hogy ne kössünk a netre még többet értékes tudásunkból, 
fontos adatainkból?

Kiderült a digitális világról, hogy kivédhetetlenül és nagymértékben sérülékeny és az is 
lesz mindig. A digitális államot összeomlaszthatják. Ennek fényében egyetért-e azzal, 
a  hogy digitális állam korának nem szabad eljönnie?

Ön szerint a az internetes véleménynyilvánítás szabadságának határairól az 
állampolgároknak kellene dönteni, vagy alkotmányossági kérdésről van szó, amelyet 
alkotmányjogászok, alkotmánybírák hivatottak eldönteni?

Akarja-e, hogy a mindenkori Magyar Kormány bármilyen módon ellenőrzést gyakoroljon 
az internet felett, befolyásolja annak tartalmát és az ahhoz való hozzáférést?

Internet adót csak a szolgáltató fizet, ami nem terhelhető át a felhasználóra?

1. Vidéken az *** szolgáltatói (88) körzetében középkori állapotok uralkodnak. Max. 
letöltési sebesség 5Mbit, abből garantált 1Mbit. Amióta kiépítette az***** a hálózatot 
kb. 8 éve nem fejleszetett! Más szolgáltató nem elérhető! Hogy lehet itt vidékfejlesztés? 
Új munkahelyek?

igen  ,minden korosztálynak jó ha internetezik ,BIZTONSÁGOSAN !  Az elérhetőség 
anyagiakon is múlik sokszor . A hozzáférés bizonyos kor után lehetne ingyenes ,mert 
egyeseknek ez az egy lehetősége van a tudás ,hír ,szórakozás elérésének . Jó munkát 
kívánok  ! Brecsi

A gyerekek korlátlan hozzáférését és netes felületeken való tartózkodását szigorítani 
kell. Ez nem csak a szülő felelősége illetve a probléma jóval tulmutat azon. Az internetes 
felületek, játékok forgalmazói, kezelői felelősége kell legyen az ellenőrzés is. Biztosan 
van technikai megoldás a neten töltött idő leszabályozására.

Kérdésként is megfogalmazható, de inkább javaslatot szeretnék tenni. Már általános 
iskola felsőbb osztályaiban (5-6-7-8) érdemes lenne kötelezővé tenni a gépírást.  
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Egyetért-e Ön azzal, hogy minden magyar állampolgárnak alanyi jogon maximum 
30Mb/s sebességig térítés nélküli internet elérést biztosítson a magyar állam?

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden magyar állampolgárnak alanyi jogon maximum 
30Mb/s sebességig térítés- és adómentes internet hozzáférést  biztosítson a magyar 
állam?

Egyetért-e ön azzal, hogy a különféle típusú személyi számítógépek operációs 
rendszereit, grafikus felhasználói felületeit és alkalmazásait egységes szabályok 
szerint kell kialakítani, egységes magyar nyelvezettel, hogy mindenki számára könnyen 
megtanulhatók és használhatók legyenek?

Egyetért-e ön azzal, hogy a számítástechnika fejlődése túl gyors az átlag felhasználók 
számára? Túl sokszínű, túl bonyolult, ami rövidéletű, hamar elavuló rendszereket 
eredményez? Ezért célszerű volna szigorúan korlátozni a fejlődést, a gazdasági versenyt 
és emberileg kezelhető sebességűre lassítani az esztelen technológiai szingularitást?

Egyetért-e ön azzal, hogy miként az élet egyetlen területén sem foglalhat el az ember 
semleges álláspontot az őt közvetlenül érintő kérdésekben, úgy az internet használata 
kapcsán sem lehet egyetlen szolgáltató vagy felhasználó sem semleges, vagyis szükség 
van a teljes számtástechnikai és informatikai szektor törvényi újraszabályozására?

Támogatja-e Ön, hogy az általános iskolák 7. osztályától a tanulók heti 1 órában olyan 
PROGRAMOZÁSI NYELVEKET tanuljanak, amelyekkel később az IT-szakmában is 
elhelyezkedhetnek?

A nem internetezők fele nem tud számítógépet vásárolni és nem engedheti meg az 
internet szolgáltatást sem.

Az internet használat megadóztatása visszavetné a gazdaságot vagy a fejlődést 
megakadályozná. Hátrányba kerülnének a szegény családok,mert esetleg nem 
tudnák már biztosítani a gyerekeknek,hogy használói legyenek az internetnek. Már 
az iskolákban is nagyon elterjedt a használata. Így is vannak gyerekek,akik csak az 
iskolában tudják használni.

Az internet használat anyagi korlátokba ütközik sok helyen.A hozzáférés könnyebbé 
tétele nagy előnyt jelentene az anyagilag leszakadt családoknak.

Miért hagyják az internet szolgáltatóknak, hogy a hirdetett internet csomag (Pl: 10 / 
20 / 30 / 50 / 120 Mbit/sec) GARANTÁLT sebessége CSAK 10%-a vagy 2%-a legyen 
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a beígértnek? A **** esetében pl. a 10Mbit/sec csomag garantált letöltési sebessége 
1Mbit/sec (tehát 10%), míg a garantált feltöltési sebesség 0,2Mbit/sec, vagyis 2%. Min. 
80% kellene

Legnagyobb problémának azt tartom, hogy ha valaki magánszemély és szeretne 
pl. internetes kiskereskedelemmel foglalkozni, akkor mivel számlát kell adnia, ezért 
kénytelen egyéni vállalkozóként akkor is adót fizetni, ha nincs forgalma. Sokan ezért 
bele sem kezdenek! Magánszemély miért nem kaphat olyan adószámot amivel 
számlázhat?

Az internet maradjon semleges és szabad, ugyanakkor gátat kell szabni az internetes 
zaklatók tevékenységének, szükség esetén pénz büntetéssel és internettől való 
eltiltással. Aggasztó továbbá a telefonos alkalmazások és közösségi oldalak azon 
szokása, hogy mindenhez hozzá akarnak férni, és ha ezt nem engedélyezi az ember, 
akkor használni sem tudja.

Egyesek szerint az a jó, ha mindenféle kontárok szólnak bele a szabad internet ügyeibe. 
Önnek mi erről a véleménye?

Miért nem kap nagyobb szerepet az e-learning /távoktatás, online oktatás/ a magyar 
köz- és felsőoktatás stratégiai célkitűzéseiben? Máris kezdünk lemaradni. Nem, nem 
Amerikához vagy Kínához, hanem Lengyelországhoz, Romániához képest…

Családi “ kisebb csomagu” internethasználat féláron elérhető lesz-e majd a közeljövőben? 
Van amikor egy hétig be sincs kapcsolva a gép. Gondolnak-e a kispénzű nyugdíjasokra 
is?  

Hogyan lehet felelőségre vonni a hamis informácíó terjesztőket ?

Legyen e ingyenes?

1.) Szükséges-e az általános iskolában az “internet”  oktatása önálló tantárgyként?  2.)
Mely tantárgyak rovására növeljük az “internet” oktatást az általános iskolában? Helyes 
irány-e, ha gyermekeket a “digitális világ” hívószava mellett még jobban odaragasztjuk 
a monitor elé?

Miért vannak még mindig korlátozott internetcsomagok a szolgáltatóknál? Miért 
nem engedik a fejlődést az önkormányzatok - mint pl. nálunk -, azzal, hogy a 
hálózatfejlesztéshez szükséges munkákat (pl.: út- járdabontás) elvégezzék az 
internetszolgáltatók?
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Miért van még mindig digitális fehér folt egy város szívében? Szükség van egyáltalán 
különbségtételre az internet-hozzáférésben amiatt, hogy valaki Budapesten vagy 
vidéken él? A vidéki szürkeállomány nem értékes?

Mikor lesz olyan sebességű és tartósan megbízhatóan működő internet kapcsolat, 
mely versenyképesnek bizonyul? Egyenlőre még a megyeszékhelyeken sincs stabil 30-
100Mbit/sec sebességű internet, akkor mikor lesz kisebb városokban és falvakban? 
A lakosság hány százaléka elégedett az internet szolgáltatójával és a szolgáltatás 
árával?

Járjon-e állampolgári jogon internetszolgáltatás, mint pl.: Finnországban? Mekkora 
sávszélesség járjon állampolgári jogon? (szerintem 6 Megabit/sec. fel- és 3 Megabit/
sec. az elvárható alap állami szolgáltatás) Korlátlan adatforgalmú legyen az alap 
(ingyenes) szolgáltatás?

-Miért ilyen rugalmatlanok a mai napig az Internetet szolgáltató vállalatok? -Miért nem 
köti szinte semmi kötelesség ezeket a szolgáltatókat? -Miért várja el ma szinte minden 
cég / társaság az internethez való hozzáférést, ha erre szemmel láthatóan (nem csak 
anyagi okok miatt) nem mindenhol van lehetőség?

Az internetes keresok talalatainak rendezese, kormanyok altal valo szabályozása, 
mennyire talalhato elfogadhatonak?(pl propaganda celjabol, szelsoseges csoportok 
forumai, stb.)

Meg lehetne oldani, hogy a jelenleg kitörölhetetlen e lábnyomokat annak tulajdonosa 
később kitörölhesse? A mai fiatalok kisgyerekként is hagynak maguk után nyomokat 
ami később kellemetlen lehet. Felnőttként is változhat véleményük, ami miatt régi 
nyomaikat nem vállalnák már szivesen.

Az Internet jelenleg a világon megtalálható legtökéletesebb társadalmi kísérletező 
terep, elsősorban a szabadságának és anonimitásának köszönhetően. Ezt minden 
ponton szabotálná a Web bármely szabályozása, annak tartalmának felügyelete.  -Az 
Internetre csak olyan adat kerül amit valaki feltöltött miért az adatot és nem a feltöltőt 
üldözzük?

Az Internet egy sebes folyam, nem lehet csak úgy megregulázni. -Mégis milyen módon 
szeretnék a szabadságot megcsorbítani, ha szinte lehetetlen korlátot szabni? -Miért 
érzik a Netet fenyegetésnek? -Úgy gondolják valóban képesek volnának objektívan 
szabályt alkotni a virtuális térben?
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Támogatja Ön, hogy tankönyvek igyenesen elérhatőek legyenek Interneten ? Támogatja 
Ön, hogy az ügyintézés gyorsítása, egyszerűsítése érdekében országgyűlési képviselők, 
NAV, Egészségbiztosító, Nyugdíjbiztosító felé ügyfélkapun keresztül hitelesített levelet 
lehessen küldeni ?

A jogszabályok betar(ta)tása a  megfelelő szervek dolga. Ezért korlátozni a netet , 
felesleges is, illetve rossz emlékeket idéz  régmúltból sokakban. Ne a kormány mondja 
meg, és szűrje, mi lehet a  neten.  Viszont  a  jogsértéseket mindenképpen kezelni kell.

A mobilinternet szolgáltatók esetében a külterületen alig van szolgáltatás (1G, 
EDGE), miközben a városokban túlzásba visznek mindent (4G: HD filmek lejátszása a 
parkban ülve) és az átlagos felhasználónak szükségtelen szolgáltatásokat vezetnek 
be, Ön szerint homogénebbé kellene-e tenni a magyarországi mobilinternet hálózatok 
lefedettségét?

Ön szerint fontos lenne-e a mobilinternet szolgáltatókat arra ösztönözni, hogy az 
ország területén, egy jól lefedett, megbízhatóan, akár munkára is használható (pl.: 
2G, 3G) hálózatot építsenek ki és hagyjanak fel a belvárosokban üzemeltetett 4G (pl.: 
HD filmek megtekintésére is alkalmas) hálózatok építésével, ezzel homogénné téve a 
lefedettséget?

Támogassa -e a Kormány a szemantikus web irányzatát, lehetővé téve a nagyobb 
léptékű társadalmi együttműködést nemzeti és szakmai ontológiák építésével, nagyban 
segítve ezáltal a közös, hivatkozható, követhető, következetes, ugyanakkor egymásra 
épülő értékek felmutatását az egész társadalom számára?

Ön szerint elfogadható lenne-e különadót kivetni a magyarországi felnőtt tartalmakat 
közvetítő tartalomszolgáltatókkal szemben?

Ön elfogadhatónak tartaná-e, ha az internetes tartalomszolgáltatóknak adót kellene 
fizetniük a 18 éven felüliekhez szóló tartalmakért, továbbá külön adóval sújtanák a 
pornográf tartalmakat?

Ön szerint elfogadható-e, ha különadót vetnek ki a felnőtt tartalmakat közvetítő 
internetes tartalomszolgáltatókra?

Ön szerint megvalósítható lenne-e, hogy a Dél-Alföldön jöjjön létre egy internetes 
informatikai cégeket tömörítő “ipari park”?

Ön szerint a számítógéppel támogatott gyógyszerkutatást Magyarországon érdemes 
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lenne-e a jelenlegi “kisipari” méreteiből “ipari”, Európai szintű beruházássá tenni, 
egy a Dél-Alföldön felépülő, a magyarországi gyógyszergyárakkal együttműködő 
szuperszámítógép központtal?

Ön szerint Magyarország lehetne-e a korai fázisú gyógyszerkutatás központja, 
azáltal, hogy az internetes gerinchálózatokat is továbbfejlesztve, egy európai 
színvonalú és számítási kapacitású szuperszámítógép központot hoz létre, kizárólag 
gyógyszerkutatási célokra?

Egyett ért-e Ön azzal,hogy alanyi jogon és ingyen mindenkinekelérhető legyen az 
internet?

A mutatókat javítani kell!Az internetet és a mobil hálózatokat is szolgáltatók által 
tudjuk igénybe venni.Ezen területek világa sajnos rendkívül szabályozatlan.Amikor a 
szolgáltatók és a felhasználók között az egyetlen szabályozás csupán a szolgáltató 
által elkészített ÁSZF,akkor az a deviza hitelek világát idézi.Itt is törvénykezni kell!

Szerintem szükség lenne minden település polgármesteri hivatalánál/műv.házánál 
ingyenes wifire!

Egyetért ön azzal, hogy az internethozzáférés és ezáltal az informácóhoz való hozzáférés 
a 21.ik században alapvető emberi jog, valamint a Magyar Kormánynak kötelessége, 
hogy minden állampolárának internet hozzáférést biztosítson, aminek a segítségével 
betekintést nyerhet az általa megválasztott kormánytisztviselők és kormányhivatalok 
munkájába.

Mikor lesz az ország bármely településen biztonságosan elérhető, megfelelő 
sávszélességű internet hozzáférés? Ennek hiánya ma már az egyszerű állampolgári 
ügyek intézését is akadályozza.

Egyetért-e Ön azzal, hogy a komoly nemzetbiztonsági kockázatot jelentő weboldalak 
magyarországi elérhetőségét korlátozhassa a Nemzeti Média- és Hírközlési Hatóság?

Egyetért ön azzal,hogy ÁFA mentes legyen az internetszolgáltatás?

Mit tehetünk azért, hogy azok se kerüljenek soha, sehol hátrányba, akik nem tudják vagy 
nem akarják használni az internetet?  Indoklás: az internet nagyszerű, de törékeny: elég 
egy áramszünet, és semmi sem működik. Nem jogos, hogy fontos ügyeket intézni - pl. 
felvételizni, majd egyetemistaként  létezni! - már csak internettel lehet.   
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Miért tűrik, hogy az internet katonai, tudományos és politikai szempontból dezinfomációs 
hadviselési fő eszközként működjön? Miért tűrik annak nyilvánvalóan közerkölcsöt, 
közszemérmet sértő, ifjúságot megrontó blogok és kommentek formájában megjelenő 
tartalmait? Miért engedik a kifejezetten karaktergyilkos tartalmak közlését?

Mennyiben biztosítható az, hogy az egyes magánszemélyek szórakozását célzó 
szabad letöltések miatt nem lesz akadálya a mindennapi hivatalos ügyintézésnek (pl. 
önkormányzati elektronikus ügyintézés), tehát a rendszerek kapacitása ezt biztosan 
bírni fogja?

A régi és megszokott internetszolgáltatóm is kaphat majd támogatást a rendszer 
korszerűsítésére, vagy új szolgáltató jön majd a pályázati pénzből épített új rendszerrel?

Miért tűrik, hogy egyesek korlátlan számban  és ingyenesen küldözgessenek kéretlen 
levélszemeteket (spam-eket)? Miért tűrik, hogy a magyar hatóságok - noha a rendőrség 
tagja a nemzetközi internetes rendőrségnek - még konkrét feljelentés esetén is - 
büntetlenül hagyja a számítógépek és titkosított hivatali adatbázisok sorozatos 
hekkelését?

Egyetért azzal hogy az internetet szolgátató cégek ÁFSZ-ben szereplö, 0kb garantált 
sávszéleség helyett garantált minimum sebesség volna?

Legyen-e a minimálisnál nagyobb sávszélességű internet kapcsolatra olyan adó (havi 
100-500 Ft közötti), amely egy külön alapba menne és ebből az alapból finansziroznák 
azt, hogy minden szolgáltatónak (vonalas ill. mobilos) kötelessége lenne ingyen internet 
kapcsolatot adni az igénylőknek egy minimális sávszélességgel, ami 64 kbit/sec lenne?

A kiberbiztonság területén milyen konkrét lépéseket tervez tenni a Kormány?

 LEHET NEM IDE TARTOZIK,DE JÓ LENNE,HA A FELHASZNÁLÁS IDEJÉT SZÁMÍTANÁK 
FEL.VAGY LEHETNE OLYAN NYUGDÍJAS CSOMAG AMELYBEN  NEM KELLENE ANNYIT 
FIZETNI MINT AKI EGÉSZ NAP NET-EZIK. HETI MAX.MÁSFÉL ÓRÁT VAGYOK FENN.
AZÉRT IS MERT  TELE VAN MOCSKOLÓDÁSSAL, ÉS GONOSZSÁGGAL.IDŐARÁNYOS 
ELSZÁMOLÁST SZERETNÉNK.                                                 

Az EU-  egységesen szabályozza az internetszabadság és a net-semlegesség  
kérdéseit? Az internetszolgáltatókra  egységes szolgáltatási szabályok legyenek? A 
sávszélességek díjskálája   állami  és  egyéni  tarifákból  álljon össze?

Egyetértünk-e, hogy a már elfogadott InterNetes szabványoktól és Világháló ajánlásokról 
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Magyarország nem térhet el (legfeljebb kiépít egy nemzeti IntraNet-et)? Ugyanakkor, ha 
bármit leépítene a meglévő globális korlátok közül, ezt nagy valószínűséggel mindenki 
üdvözölné, komplex megközelítésben a “Korlátlan együttműködés világháló bővítmény” 
létét?

Lehetne egy ingyenes internetes alapszolgáltatás-csomag, mely akár havi adatforgalom-
korlátozott, de minden magyar lakos számára elérhető. Praktikus lenne, ha ingyenes 
lenne egy minimális adatforgalmú MOBIL internet is. Az emberek a teendőik nagy 
részét interneten végzik. Az ebben rejlő lehetőségeket csak a költségek csökkentésével 
érhetjük el.

Egyetért-e ön azzal, hogy bármiféle humorral kapcsolatos tartalom, amely az internetre 
felkerül, semmiféle cenzúrán ne essen át?

Magyarország mekkora területét fedik le az alternatív, mikrohullámú technológiával 
szolgáltató hazai cégek? Milyen ezek jelenlegi piaci helyzete, szolgáltatásukkal 
mekkora gazdasági és társadalmi potenciált teremtenek? Hogyan lehetne talpon 
maradásukat, fejlesztéseiket támogatni, segíteni? Hogyan lehetne nekik lehetőséget 
adni a “nagyokkal” szemben

Ön szerint az Internet szolgáltatást alanyi jogon járó egyetemes szolgáltatásként kell-e 
törvényben rögzíteni? Törvényi úton célszerű szabályozni az internet szolgáltatást, 
amelynek ki kell terjedni-e az az alap internet szolgáltatások körére és díjazására, az 
internet nyújtására jogosult szolgáltatók körére.

Az e-Gouvernement, e-Health, e-Learning stb. magyarországi változata jövőiről 
döntőknek milyen szinten kell érteniük ennek kulcskérdéseihez? A legrosszabb opció 
a fél-műveltség az érintett kérdésben, ekkor már magabiztosak, de ez kevés a legjobb 
opciót kiválasztásához. Ezért kell a kormányzati, közintézményi vezetőket ennél 
magasabb szintre hozni.

Egyetemes internet szolgáltatás tartalma: Mobil készülékről segélyhívás 
helymeghatározó adatokkal. Képtelefonos ügyfélkapus ügyintézés. Levelezés. 
Távszavazás. Böngészés. Hatósági ár. Minden lakóingatban garantált elérhetőség. 2 
Gbyte tárkapacitás.

KI fizesse meg a hálózati infrastruktúrát?

Ha plusz nyereséget termel egy internetes vállalkozás, jár-e a plusz bevételből azoknak, 
akik az infrastruktúrát biztosítják?
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MIT tehet a mindenkori kormány azért, hogy választóinak véleményét, tapasztalatait 
és kérdéseit rendszeresen megkérdezze az interneten?

LEHET-E biztosítani, hogy a személyes adataimmal, internetezési szokásaimmal 
kapcsolatos korábbi információkhoz mindig csak olyan kormány férhessen hozzá, 
amelyiknek bizalmat szavaztam a választáson?

Szabad-e belekontárkodni oda, ahol semmi keresnivalója az államnak?

Engem nagyon zavar munka közben a lépten-nyomon tolakodó reklám.Lehessen a 
böngésző indításakor egy “click”-kel megakadályozni a reklámokat.Tehát valami ilyen 
kérdést javaslok: Akarja-e Ön, hogy a reklámokat lehessen a böngésző indításakor egy 
“click”-kel megakadályozni .

Akarja-e   a net-semlegesség és az internet-szabadság kérdésében a kormány 
kezdeményezésére álláspont kialakítását ? 

Akarja-e hopgy a szolgáltatók egy alapdíjas  “szociális” csomagot is bevezessenek 
,hogy a kis kerestűek is hozzájussanak az internethez ??????

Korlátozhassa-e az internetszolgáltató az interneten harmadik személy által nyújtott 
- ingyenes vagy fizetős - szolgáltatás elérését, minőségét, műszaki paramétereit saját 
hatáskörben?

Az internet legyen szabad.

Igen. Az internet használatot bővíteni kell! Takarékos, gyors, kényelmes és megbízható. 
Ki kell terjeszteni a használatát ! Olcsóbbá kell tenni ! Mindenki számára legyen elérhető, 
aztán majd megszeretik a felhasználók ! Én az ország fejlődésének alapjait látom 
benne !

Legyen semleges, szabad, de a közösségre “káros”, gyűlöletkeltő vélemények feltöltőit 
le kell tiltani !

Ha Finnországban ingyenes az internet internet mindent az interneten lehet és mindenki 
hozzáfér a szükséges adatokhoz, akkor Magyarországon, ahol szinte mindent az 
internet segítségével tudunk elintézni,Lásd kormányablak,e-napló, miért kellene ezt 
még büntetőadóval sújtani?? A szolgáltatók tovább fogjak hárítani az adó mértékét.
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A vezetékes internet mellett, ma már technikailag lehetséges, hogy vezetéknélkül, WiFi 
-n is elérjük, sőt túlszárnyaljuk a vezetékes hozzáférések sebességét! A mobileszközök 
elterjedtsége is indokolja, hogy a vezetékes elérés helyett, a vezetéknélküli megoldások 
terjedjenek el! Kérdés, hogy az elérés ingyenes legyen -e, vagy fizetős?

Egyetért-e Ön avval, hogy az állam akár saját forrásai terhére, akár uniós források 
felhasználásával pályázatok formájában támogassa kis és közepes vállalkozások 
weblapjainak elkészítését, fejlesztését?

Egyetért Ön azzal, hogy 2018-tól senki ne léphessen ki a köznevelésből úgy, hogy ne 
tudjon tíz ujjal billentyűzetet használni készség szinten?

Akarja-e, hogy az állam hagyja békén az internetet? (az interneten megvalósuló 
bűncselekmények kivételével?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a versenyszférában fellelhető internetszolgáltatók működését, 
árait a mindenkori kormány semmilyen eszközzel (sem adó, sem egyéb módon) ne 
befolyásolhassa?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a háztartásokban használatos internet ára áfamentes legyen?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormányzat által megrendelt és megkötött minden, 
internetes szolgáltatással kapcsolatos szerződés teljes szövege nyilvános lehessen?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az interneten megjelenő információkra a személyiségi 
jogokat sértő tartalmakon kívül semmilyen korlátozás ne vonatkozhasson?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a mindenkori közvélekedéssel szembe menő írásokat 
megjelentető internetes felületeket bírósági döntés útján el lehessen távolíttatni?

Egyetért azzal, hogy a kormány semmilyen vonatkozásban ne avatkozzon bele az 
internetbe? igen nem Azt szeretné, hogy a kormány korlátozza az internetet, azaz 
csorbuljon annak lényege, a szabad információáramlás? igen nem 

Egyetért Ön azzal hogy az internetes csalások, pedofília és terrorizmus visszaszorítása 
érdekében minden belépés és a használat aktivált ügyfélkapus regisztrációhoz legyen 
kötve ?

Egyetértek azzal, hogy minél többen, minél olcsóbban juthassanak az internet kínálta 
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végtelen információ halmazhoz. Olcsó képzések kínálata segítené a biztonságos 
internetezést. Ezek keretében elsajátíthatnák a társadalom szegényebb rétegeibe 
tartozó célcsoportok is a használathoz szükséges technikai és tartalmi tudáselemeket.

Kérdés az, hogy szabad e megengedni, hogy  a liberális internetfelhasználás libertinussá 
vagyis szabadossá váljon? Szerintem nem és erre valamilyen módot kell találni, hogy 
ez ne következzen be. 

Minden családnak legyen egy térítésmentes internetkapcsolata? - egyesek véleménye 
szerint ugyanis a szolgáltató (akár vezetékes, akár mobil internetről van szó) megtalálja 
a módját, hogy így is kellő profitja legyen 

Az internet szabad mindenki számárára hozzáférhető ezzel az egyenlőséget is biztosítja 
!! A netsemlegesség és internetszabadság kérdésében olyan álláspontot kell képviselni 
ami a legjobb Magyarországnak és ezt az Európai Unió megfelelően biztosítani fogja 
minden tagországának és Magyarország érdeke az hogy együtt működjön az Európai 
Unióval !!

Innováció támogatása és megfelelő adatvédelem .

Az elmaradott településeken az internet bevezetése majd a megfelelő internethasználat 
oktatása , aztán a  nem megfelelő internethasználat veszélyeiről való tájékoztatás 
gyermekek , legfőképpen pedig a szülők számára történő felvilágosítás.Az adatvédelem 
fontosságának a hangsúlyozása és ennek a bemutatása!!

Javaslom hogy az internet a minimálbérből élőknek is elérhető legyen.A jelenlegi 27%-
os adón felül ne kelljen újabb adót fizetni utána.Ne legyen az ember a szolgáltatóknak 
kiszolgáltatva,értem ezt a különböző társaságok közötti igen nagy árkülönbségre.

Üdvözlöm! Az lenne a kérdésem, hogy mikor lesz a külterületeken élőknek elérhető 
internet szolgáltatásuk? 2015-öt írunk, és pld. Sándorfalva külterületén nemhogy 
vezetékes ivóvíz nincs és bicikliút, de sajnos a gyerekek tanulásához szükséges 
internet elérés sem! Ja, és mindez csupán 2km-re Sándorfalva központjától és 12km-
re Szegedtől! 

Mit gondolnak a magyar állampolgárok és általában a magyarok szerte a világon, hogy 
az internet szolgáltatás lehet-e, és ha igen, akkor legyen-e költségmentes mindenki 
számára, aki itt él az országban, hasonlóan pl. a Kossuth rádió adásaihoz?

Magyarországon a szolgáltatók miatt (szolgáltatás minősége) az országon kívüli 
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honlapok nehezebben, lassabban érhetőek el. Mit tehetnénk ez ellen?

Mit gondol Ön, kövessük-e az EU gyakorlatát módosítás nélkül az internet 
hozzáférhetőségét illetően, vagy legyen sajátos magyar szabályozás?

A költségtérítés nélküli internet hozzáférés biztosítja-e, Ön szerint, a magyar emberek 
és az országunk versenyképességét a világban?

Legyen-e megszabva, hogy a mobilszolgáltatók az általuk bérbe vett frekvenciák 
mekkora kapacitását kell, hogy net semleges mobilinternet-hozzáférésre használja?

Miért (szeretnék) blokkolni a különböző szerencsejáték oldalakat? Ez az internet. Egy 
más országban bejegyzett cég szolgáltatásait veszem (venném) igénybe. Nem fizetnek 
Magyarországon adót? Akkor miért nem tiltják be az összes nem magyarországi 
webshopot? A you-tubot? A face-bookot? Vagy egyből az összes külföldi oldalt?

Szükségesnek tartja-e, hogy a szolgáltatók kötelezően biztosítsanak egy alacsony 
áru és egyben alacsony szávséleségű, de egységes fix áron kínált szolgátatást, annak 
érdekében, hogy mindenki számára elérhető legyen az internet Magyarországon?

Azok a tarsasagok akik jelentosen profitalnak az interneten bonyolitott adatforgalommal 
azok valoszinuleg a magasabb savszelesseg dijaval tobbet is fizetnek. Amennyiben 
megis adokivetest terveznek akkor az valoszinuleg, a tobbihez hasonloan a lakossagra 
fogjak atterhelni. Kozvetlen a lakossagra nem celszeru, tovabbi nepszerusegvesztes 
jelent.      

Egyetért-e azzal, hogy az internet adatforgalmát  nem korlátozhatják törvények 
(hasonlóan mint, ahogy a villany, víz, gáz háztartási fogyaszását sem korlátozzák) ?

Hogyan lehetne minél több ember számára elérhetővé tenni az internetet? Mit tehet a 
kormány vagy a parlament, hogy ne akadályozza, hanem segítse az internethez való 
korlátlan és szabad hozzáférést?

Hogyan gondolják megoldani a magánjellegű levelezések - vagy internetes kapcsolat 
tartás - (esetleg titkosított - PGP - levelezések) törvényes ellenőrzését, felügyeletét  
különös tekintettel a terrorizmus veszélyre?

Számomra nem az internetadó a probléma, hanem az, hogy az ebből befolyt összeg 
mire lesz fordítva? Az IT. fejlesztésér?
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Úgy gondolom nem az internet szabadságával van a probléma, hanem a meglévő 
törvények alkalmazásával.A konyhakéssel lehet szalonnázni, de lehet embert is ölni. 
Mégsem hozunk törvény a konyhakésre, mert mint az internet az is csak az elkövetés 
eszköze. A törvényes kontrolt a biztonság nem fontosabb a szabadságnál?

Egyetért-e azzal, hogy a törvénytelen, erkölcstelen, gyermekek fejlődésére káros 
tartalom feltöltői ellen részben a forrásoldal korlátozásával, részben törvényes, jogi 
úton eljárás induljon? ( Véleményem szerint ezeket a tartalmakat nem csak a web lapot 
felkeresők oldaláról, hanem a tartalom feltöltők és a forrás oldalán kell korlátozni!)

Egyetért-e azzal, hogy a gazdaság fejlődéséhez a jövőben is elengedhetetlenül 
szükséges internet biztonságos, “lehallgathatatlan” használatát kell kialakítani? 
Egyetért-e azzal, hogy az internetet, mint a telefont csak törvényi szabályozás mentén, 
bírósági engedéllyel lehessen megfigyelni? ( Ezek fontosak a biztonságos gazdasági 
kommunikációhoz.)

Tegyen a kormány  korlátozott ingyenes internetelérést mindenki számára?

Az internetes újságírásra úgy érzem nem vonatkoznak olyan szigorú szabályok, mint 
a nyomtatott sajtóra. Véleményblog néven szinte bármit le lehet írni.  Itt van pl az ...hu 
ami kb teljes egészében véleményblog. Amit írnak, az pedig általában nem igaz, vagy 
az igazság elferdítése. Hogyhogy nincsenek számonkérve? 

Miért nincs egy normális értékrenddel működő, fiataloknak szóló portál? ...hu mintájára 
létre kéne hozni egyet.

A fiataloknak szóló honlapok, mint pl az ....hu tönkretették a fiatalokat. Ismerőseim 
gyermekei mind azt olvassák, és félelmetesen egoisták, tiszteletlenek. Mindent 
megvetnek, ami érték. Csak és kizárólag a pénz és a testi örömök foglalkoztatják őket. 
ELVESZTETTÜK A FIATALOKAT EGY ÉLETRE! TENNI KÉNE ELLENE!

Igen borsos ára van az internetnek és nem lehet választani a szolgáltatók között 
a szolgáltatási területek miatt. Az internet sebessége mégis lassú, gyakoriak a 
szolgáltatáskiesések. Mit tehetünk ez ellen?

Az egyáltalán elérhető szolgáltatók nagyon alacsony minőségen szolgáltatják az 
internetet, mit tehetünk ez ellen?

A versenyképességünk 1.előfeltétele a minden fél számára egyértelmű nyelv(használat). 
Addig nincs konkurenciaelemzés, amíg nem jut el róluk minden fontos információ 
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számunka lefordított módon. Nem tudunk senkinek jó ajánlatot tenni, amíg nem tudjuk 
ennek előnyösségét számára bebizonyítani. Ugye a”világ értelmező szótára” szerint 
kellene beszélnünk?

Minden Magyar Állampolgár kapjon ingyen internetet.

Minden internet használó fizet díjat a szolgáltatójának. Legyen adó kötelezettsége a 
szolgáltatónak és ne a vég felhasználónak. Ez a fogyasztáshoz köthető és a szegényeket 
nem terheli. Legyen az ország minden pontján azonos a hozzáférés az internethez, 
legyen verseny a szolgáltatók között. 

Nálunk miért nem üldözik és büntetik érdemben a hekkereket? 

Alapvető emberi jog-e az Internethez való jog?

Melyik a fontosabb: alapszintű digitális műveltség megszerzése, vagy az Internet 
“korlátozása” vírusirtó, tűzfal, dns-szűrő, reklámblokkoló stb. segítségével?

Egyetért-e ön azzal, hogy népszavazások folyhassanak interneten keresztül is, például 
ügyfélkapu  segítségével?

Ön szerint egy világméretű kommunikációs hálózatot(internet) a magyar törvények 
szabályozzák vagy azok csak az ország határain belül lehetnek érvényesek?  Ön szerint 
a magyar IP-című gépekről elérhető internet cenzúrázása elfogadható, vagy csak a 
kommunizmusnak egy újabb formája?

Egyetért -e azzal, hogy a mindnekori kormány semmilyen módon ne gyakoroljon 
hatalmat az interneten megjelenő tartalmak fölött?

Sokakat visszatart az internet használattól a magánszférájuk utáni kémkedés, amely 
mostanra szinte minden falat lebontott.Tanítsuk-e az iskolákban tananyagként a 
weboldalak felhasználói nyomonkövetését és azt, hogy ezek hogyan kerülhetőek el?

Az oktatásban legyen minden tananyag elektronikusan is elérhető? 

Sok mindennapjainkban elterjedt eszköz kémkedik a felhasználó iránt. Egyetért-e azzal, 
hogy ezt törvényileg szigorúan tiltsák?

Sok mindennapjainkban elterjedt eszköz kémkedik a felhasználó iránt. Egyetért-e azzal, 
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hogy ezt törvényileg szigorúan tiltsák?

Sok mindennapjainkban elterjedt eszköz kémkedik a felhasználó iránt. Egyetért-e azzal, 
hogy ezt törvényileg szigorúan tiltsák?

Sok mindennapjainkban elterjedt eszköz kémkedik a felhasználó iránt. Egyetért-e azzal, 
hogy ezt törvényileg szigorúan tiltsák?

Sok mindennapjainkban elterjedt eszköz kémkedik a felhasználó iránt. Egyetért-e azzal, 
hogy ezt törvényileg szigorúan tiltsák?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a privát adatait a jelenleginél sokkal jobban védjék törvényileg 
és technikailag a technikai cégekkel szemben, akik gyakorlatilag kémkednek a 
felhasználók iránt?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a privát adatait a jelenleginél sokkal jobban védjék törvényileg 
és technikailag a technikai cégekkel szemben, akik gyakorlatilag kémkednek a 
felhasználók iránt?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a privát adatait a jelenleginél sokkal jobban védjék törvényileg 
és technikailag a technikai cégekkel szemben, akik gyakorlatilag kémkednek a 
felhasználók iránt?

Egyetért-e azzal, hogy az informatikai cégeknek tiltsák az emberek magánéletében 
való kémkedést, bármilyen indokot is hozzanak fel?

Egyetért-e azzal, hogy az informatikai cégeknek tiltsák az emberek magánéletében 
való kémkedést, bármilyen indokot is hozzanak fel?

Egyetért-e azzal, hogy az informatikai cégeknek tiltsák az emberek magánéletében 
való kémkedést, bármilyen indokot is hozzanak fel?

Egyetért-e azzal, hogy az internet ne olyan irányba feljlődjön, hogy elvegye az ember 
privátszféráját, vagyis például a nagy cégek ne kémkedhessenek semmilyen indokkal 
a felhasználók után?

Egyetért-e azzal, hogy az internet ne olyan irányba feljlődjön, hogy elvegye az ember 
privátszféráját, vagyis például a nagy cégek ne kémkedhessenek semmilyen indokkal 
a felhasználók után?
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Egyetért-e azzal, hogy az internet ne olyan irányba feljlődjön, hogy elvegye az ember 
privátszféráját, vagyis például a nagy cégek ne kémkedhessenek semmilyen indokkal 
a felhasználók után?

Egyetért-e azzal, hogy az interneten keresztül cégek ne kémkedhessenek a felhasználók 
után semmilyen indokkal?

Egyetért-e azzal, hogy fontosabb a magánélet védelme, mint a cégek privátszférát már 
jelenleg is sértő adatgyűjtése a felhasználóről, bármilyen indokkal is teszik?

Egyetért-e azzal, hogy rákössünk az internetre fontos közműveket és állami 
rendszereket, miközben a számítástechnikában olyan, hogy biztonság igazából nincs, 
hiszen biztonsági rések mindig lesznek?

Egyetért Ön azzal, hogy az informatika órák számát legalább kétszeresére kell emelni 
a mostaninak a közoktatásban? 

Egyet ért e azzal, hogy alanyi jogon járjon (min. 15 Mbit) internet hozzáférés minden 
családi otthonba? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy Magyarországon soha semmilyen adót ne lehessen kivetni 
az ÁFA-n kívül az internetszolgáltásra?

Egyetért-e Ön azzal, hogy Magyarország érdekét az Internet fejlesztése és nem 
adóztatása szolgálja jobban?

Ön szerint megengedhető-e, hogy a magyar kormányzati szervek a … termékeire 
fejlesztik a programjaikat, ezért Önnek nagy pénzért meg kell azokat vásárolni?

Ön szerint kell-e bármiféle kommunikációs médiára adót vagy különadót kivetni, ezzel 
aránytalanul sújtva a szegényebb embereket?

Elnézést,nincsenek a gépemen hoszzú magánhangzók. (ö,ü) Szenvedélyes fórumozó 
lettem. Elképzelhetö és a szólásszabadsággal összeegyezhetö e lenne bejelentkezéskor 
egy telefonos,vagy címes ellenörzés?Ma a gyalázkodáshoz egy anonym emailcím 
elegendö.Tudom,én is használom.Nélküle mint fegyver nélkül a háborúban.

Az általános & középiskolákban lesz-e lehetőség az informatika oktatás óraszámának 
az emelésére?  Mert ha igen, akkor az informatikai írástudás is emelkedni fog, & egyből 
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háttérbe szorul az előzőekben megfogalmazott kérdések zöme.

Szálljon be az Állam is az internetes infrastruktúra fejlesztésébe, az állampolgárok 
terhelése nélkül.  Eddig az Állam mennyi invesztíciót valósított meg a szélessávú 
internet elterjesztésébe???   Eddig a --nyugati multikon kívül-- az Állam miért nem 
támogatta ezt a területet????

Az Internethez MINDENKI AZONOSÍTHATÓAN  férhessen hozzá, ami lehetővé tenné az 
olcsó népszavazást és lakossági vélemény nyilvánítást.

Gyermekek: Vannak szűrőprogramok.. Használják!  Szerzői jog: Minden adathordozó 
“Artisjus” matricával kerül forgalomba..(Elvileg az Artisjus” matricákból befolyó 
bevételnek kell/ene fedeznie a szerzői jogdíjakat...) Az ebből származó bevételből --az 
itthoni-- szerzők miért nem részesülnek??  Hová tűnik el az Artisjus matricák bevétele???

Legyen –e az internet szolgáltatók között igazi piaci verseny hazánkban? 

Kell-e korlátozni valamilyen formában is bármilyen internet tartalom elérését 
Magyarországon?

A Net-en nyelvsemlegesség, bábeli zűrzavar van. A magyar itt eltörpülhet vagy a 
legválasztékosabb, multikulturális világnyelv lehet, ha teszünk érte. A rendszermodell 
kész, tartalomfeltöltéshez közös akarat kell. A legfrappánsabb magyar szavakat, 
idiómákat le kell fordítani 1 nyugati, 1 keleti világnyelvre és eszperantóra, ezután 
minden beindulhat.

Mi az oka annak hogy vidéken egy adott  ****** csomag jóval olcsóbb mint Budapesten 
ami a duplán olyan drága? Nem lehetne e az egész országban egységes ***** 
csomagárat fizetni?(mindenüt ugyanolyan csomagárat kelljen fizetni) 

Az internet szabad, és alapvetően maradjon is az, de a kiberbűnözés virágzik (online 
fürkészés, mocskolódás és zaklatás, pedofília stb.), a hazai nyomozó hatóságok pedig 
tehetetlenek. Égető szükség lenne a szabályozási környezet újragondolására, nem 
gondolják?

Az internetes TV-k kapcsán lesz olyan ÁSZF-e minden ilyen műsort szolgáltatónak, 
mint amilyen pl. a kábelTV-nél van?

Hogy segíti elő az internetadó (távközlési adó) a szélessávú internethozzáférés 
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kiterjesztését? Ezt az állam hogy tudja biztosítani? Nem a szolgáltatók feladata a 
szolgáltatásuk lefedettségének növelése?  Lehet megegyezés született az állam és a 
szolgáltatók között, de a bejelentést követő közfelháborodás arra enged következtetni.

Hogy biztosítja az állam, hogy az internetadó okozta kellemetlenséget a szolgáltatók 
ne ránk terjesszék ki? Rendben, hogy a számlán nem jelenik meg ez a tétel, mert azt ők 
fizetik. De a bevételükből ugyebár. Nos, viszont a kieső bevétel visszahozására olyan 
tételeket terhel ránk amilyet akar, elég ha nevetséges összegekkel megemel pár díjat 
és kész

Egyetért-e azzal, hogy törvény kötelezze a Magyar Államot, szolgáltatókat és az 
internetes cégeket (pontosabban: mindenkit) arra , hogy kivétel nélkül az összes 
internetes (magyar) adatforgalom csak olyan szintű erős titkosítással történhessen, 
amelyet senki, még a hivatalos szervek sem tudnak feloldani?

Akarja-e hogy az állam beavatkozzon az internet-biztonságba?

Fejlesztendőnek tartja-e az alanyi jogon elérhető internetet Mo.-n?

Ne is legyenek korlátai,   akarja hogy az állam ezt szabályozza ?

Javaslom az internet ALANYI JOGON VALÓ TÖRVÉNYBE IKTATÁSÁT!!!!!!!!!!!!! VALAMINT 
MINDEN SZOLGÁLTATÓ UGYANAZON AZ ÁRON ADJA A NETET LEGYEN BÁRMEKKORA 
SEBESSÉGŰ IS!!!!  (3000-FT) A PLAFON!!!!!!

Ma a magyar polgárok közel kétharmada rendszeres internethasználó. Honfitársaink 
több mint egyharmada ugyanekkor egyáltalán nem internetezik. Egyetértünk-e 
abban, hogy különösen fontos, hogy ezeket a mutatókat javítsuk? Mit és hogyan 
érdemes tennünk azért, hogy még többen, még többet és még biztonságosabban 
internetezzenek?

 Mit tegyünk azért, hogy a lehetséges legkedvezőbb környezetet biztosítsuk azoknak, 
akik itthon kívánnak az internetes gazdaságban vállalkozni, versenyezni, fejleszteni, 
újítani?

Az internetszabadság és a netsemlegesség mindannyiunkat érintő kérdésében 
Magyarország milyen álláspontot alakítson ki?

Milyen állami garanciák vannak arra, hogy legbiztonságosabb állami rendszerekbe 
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nem törnek be hackerek, adathalászok? Miért teszi sebezhetővé az állam az internet 
által polgárait? 

A szövetségeseink is nemzetbiztosági okra hivatkozva ellopják a know-how-kat. Miért 
kötnek fontos rendszereket az internetre, és miért akarják, hogy még több legyen fent 
rajta? 

Azt mondják a magyarok a tudásban a legjobbak. Miért hagyjuk, hogy szépen könnyedén 
elvegyék ezt az internetes csalók?

Hogyan lehetséges az, hogy számos Balaton-parti település közigazgatási határán 
belül, nem azonos erősségü az internet szolgáltatás? A szolgáltatók, miért nem 
számolnak a nyári idegenforgalom megnövekedett igényeivel?

Folytatódni fog az állam és állampolgárok közötti ügyintézés digitalizálódása? Ha igen, 
milyen mértékben?

Egyetért-e, hogy a “Hazudni tilos” - az internet általános elve legyen? 

Szeretné-e, hogy Magyarországon egységes betegnyilvántartó rendszer működjön, 
és a betegek számára az interneten könnyen hozzáférhetővé váljanak a számukra 
szükséges információk?

Bankártyás fizetések biztosítása és adathalászat visszaszorítása. Bankok online 
rendszereinek biztonságának további szigorítása. Közösségi oldalak határokon átívelő 
mivoltuk miatt nemzetközi jogi módszerekkel való szigorítása.

Mit tegyen a kormány, hogy az Internet szolgáltatók ne élhessenek az áremelés azon 
módjával, hogy az olcsó, egy éve még létező egy kétezer forintos legkisebb Internet 
csomagok helyébe a jóval drágább csoagokat léptessék a szolgáltatók, mellyel a 
legolcsóbb Internet elérés 3500 ill. 4000 Ft/hó alatt nem elérhető már?

Egyetért e azzal, hogy az internet szolgáltatók saját költségükön is segítsék a széles 
sávú internet elterjedését?

Egyetért e azzal, hogy bizonyos adatforgalomig a széles sávú internet ingyenes legyen, 
melynek költségeit a szolgáltatók fizessék meg?

Egyetért e azzal, hogy a magyar tulajdonú strartup vállalkozásokat az állam vissza 
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nem térítendő pályázati összegekkel támogassa, s ehhez európai uniós forrásokat is 
felhasználjon?

Az internet szolgáltatók többsége valótlan sávszélességet kínál, nagy az eltérés 
a garantált és a meghirdetett sávszélesség közt ezáltal felértékelve az árát a 
szolgáltatásnak. Törvénnyel kellene szabályozni a kettő közti mértéket ezáltal a 
fogyasztó valós kép alapján választhatna.  

Az alsó tagozatban emelni az infó órák számát és az oktatás színvonalát nem 
mondvacsinált tanárokra bízni hanem kidolgozott oktatási program  keretében valós 
tudásalapot adni a gyerekek kezébe.Ezáltal a felső oktatásban kellő alapról indulva 
jobb szakemberek kerülnek ki.

Legyen több informatika órájuk a közoktatásban tanulóknak, mert az új tanterv szerint 
minimálisra csökkentették a középiskolákban a tantárgyi óraszámot (9-10. évfolyamon 
1 óra). ez semmire sem elég.

Miért kell nekünk ezt az elavult ADSL internetet használnunk a 29-es körzetben (..) 
12Mbit/s  7120 Ft,....120Mbit/s 6290 Ft!!! Mit képzelnek ezek, miért nem engednek 
másik szolgáltatót (...). Állandóan arra hivatkoznak, hogy elavult a rendszer, meg hogy 
drága a fenntartása!

Sokan valódi nevük megadása nélkül (állarc mögűl) kommentelnek cikkekek, 
eseményeket. Ezek a kommentek álltalában durvák, sértőek. Ez megengedhető? 
Én mindenkit köteleznék arra, hogy valódi személyazonosságát vállalva írhasson 
véleményt.

 Az internet szolgáltatás drága és nem biztosított a szabad szolgáltató választás, illetve 
gyakori a szolgáltatás kiesés. Tervez –e a kormány rezsicsökkentést piacszabályozást 
(pl. mint a bankoknál)?   

A gyermekek egészséges fejlődése érdekében (torz hatások, szemilyiség fejlődősre 
ható agresszív hatások) szükséges korlátok bevezetése. Iskolákban, csak korlátozott 
tartalmú hozzáférés engedélyezése a családban a gyermekek számára a szülő állítsa 
be az internet használatot - pl. korhatár szerinti tiltás, egyes játékok, filmek hozzáférése 
stb.

Rengeteg internet felhasználó több tízezer forintot költ egyénileg évente a saját 
rendszerének védelmére, különböző vírusirtó programok, tűzfalak és egyéb 
adatbiztonsági megoldások beszerzésére. Ennek töredékéből talán létre lehetne hozni 
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egy “központi” védelmi rendszert, ami a hazai csomópontokon futva minden hálózati 
gépet védene. Megoldható?

Kéretlen e-mailek (spam) és reklámok gyártásának a megakadályozása az állam 
feladata lenne. Mit tesznek ezért? 

Támogatná -e a kormányzat egy egyedülálló magyar kreativitást bizonyító internetes 
gyűjtő oldal kibocsátását? Az oldal hazánk jó hírnevét öregbíthetné a világhálón.

Az internetes megoldások egyik kiemelten fontos eleme a Skype telefon költségkímélő 
használatának lehetősége. Magyarságmegtartó szerepe elvitathatatlan a magán jellegű 
napi érintkezés fenntarthatóságával. Családcentrikus összetartozást, érintkezést 
biztosít a belföldön, vagy akár külföldön élő és tartózkodó családtagokkal. Korlátozni 
nem szabad    

Az embereket az értékesebb tartalmak felé kellene terelni. Ezt már fiatal korban meg 
kellene tenni. Az információ fontos de nem azonos a tudással és a műveltséggel. Ezt 
kellene tudatosítani az emberekben és felhívni a figyelmet a veszélyekre is. Időről időre  
fel kellene hívni az internetezők figyelmét lényeges kérdésekkel foglalkozó weboldalakra.

Kapjon-e minden magyar állampolgár alanyi jogon nagysebességű hálózati porttal 
rendelkező korszerű számítógépet / Laptopot? Kapjon-e minden magyar állampolgár / 
család alanyi jogon ingyen internet-elérést?

Hogyan lehetne széleskörű ismeretterjesztéssel tudatosabb internet felhasználóvá 
tenni a magyar társadalmat, ebben milyen szerepet vállalhatnak a Teleházak?

Van-e kötelező óra az informatika órákon az internet adta lehetőségekről és azok 
veszélyeiről?

Lehetséges-e a leghátrányosabb helyzetű térségek korlátlan ingyenes internet 
hozzáférhetősége, különösen a kik- és közepes vállalkozások számára?

Milyen módon lehetne versenyelőnybe hozni a kisvállalkozókat, kaphatnak-e külön 
kedvezményeket, ingyenes ismeretterjesztő tanfolyamokat a hátrányos helyzetű 
térségek vállalkozói?

Létrehozható-e egy állami és piaci szereplőkkel együttesen működtetett 
internet felügyeleti szerv létrehozása, ezzel kiszűrve a hálózaton élősködő vagy 
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bűncselekményeket elkövető felhasználókat?

Bevezethető-e az infrastruktúra fejlesztéséhez való hozzájárulás a legnagyobb 
adatforgalmat lebonyolító cégek számára, úgy hogy az ne legyen az ügyfelek terhe és 
ne váljon netadóvá?

Nehéz, de megkerülhetetlen kérdés: Mi legyen a magyar internet? A Net határtalan, de 
rétegekből áll. Egy válasz: a magyar réteg legyen “egy tágas ajtó és egy tiszta ablak”, 
amely (1) a magyaroknak világos, könnyen összehasonlítható képet mutat a többiekről, 
(2) az országunkról és nemzetünkről könnyen befogadható, igaz állításokat, képeket 
másoknak.

Mit és hogyan érdemes tennünk azért, hogy még többen, még többet és 
még biztonságosabban internetezzenek, érdekes és gazdag tartalom- és 
szolgáltatáskínálatban válogatva? 

Szabályozni kell a netsemlegességet és Magyarország igazodjon a nemzetközi 
szabályozásokhoz.

Az internet maradjon adómentes akármit is csinálnak rajta?

Dinamikusan minimális kötelező szolgáltatás biztosítása. Törvényben kellene a kötelező 
szolgáltatási minimis sávszélességet megszabni.  Mégpedig sávosan, nagyjából 3 
évente, egy exponenciális növekedési görbe mentén növelve a sávszélességi szint 
mértékét. 2015-ben nem lehetünk büszkék az olyan szolgáltatásokra, ahol a max. 
sávszélesség 3,8Mbit/sec.

Miért akarunk az internet világának öntörvényű szerves fejlődésébe beavatkozni?  

  Mire használja Ön az Internetet? Felsorolás alapján, jelöléssel: bankolás, szolgálatókkal 
kapcsolattartás, családi kapcsolatok ápolása, távmunka, barátkozás, üzleti információk 
gyűjtése, részvétel a közéletben, tanulás, oktatás, on-line játék, tőzsdézés, szabadidő 
megtervezése, olvasás, műveltség bővítése. 

Mit és hogyan érdemes tennünk azért, hogy még többen, még többet és 
még biztonságosabban internetezzenek, érdekes és gazdag tartalom- és 
szolgáltatáskínálatban válogatva? 

Elegendő jól képzett szakemberre, megfelelő infrastruktúrára, kiszámítható, a fejlődést 
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ösztönző szabályozásra és adórendszerre van szükség. Megtalálhatóak mindezek 
Magyarországon?

Az internetszabadság és a netsemlegesség mindannyiunkat érintő kérdésében 
Magyarország milyen álláspontot alakítson ki?

Az adót már megfizettem amikor a szolgáltatótól igénybe vettem az internetet...a 
számlában lebontva látszik....Nem vagyok hajlandó minden egyes internet tartalomért 
még fizetni ami ráadásul nem is a magyar állam tulajdona....tehát jogellenes minden 
adó...

Miért akarják az internet szabadságát korlátozni?

Legyen ingyen internet?

Miért nem teszik legálissá a fájlcserélést? Az információ mindenkié!

Szükségesnek tartja Ön, hogy Magyarországon minden háztartásban legyen, az állam 
által garantált, INGYENES széles sávú internet elérhetőség?

A külföldön tartózkodó/élő magyarok nem érik el a hazai műsorszolgáltató/
videóportálok által kínált honi tartalmakat. A nemzeti hovatartozást nagyban erősítené, 
és komoly megtartó erő lenne, ha a világ bármely pontján is, egy virtuális magyar média-
világában otthon lehetnének. Megoldás: regisztráció? méltányos tagsági díj? vagy más 
megoldás?

Nőtt -e és mennyivel az Ön internet előfizetési díja? 

legyen-e ingyenes az adatátvitel a nav rendszerébe érkező adatok vonatkozásában

Magyarország álljon ki az internet-semlegesség mellett, vagyis ne történjen olyan, hogy 
egyes internet szolgáltatók külön díjakat kérjenek azért, hogy a tartalmakat gyorsabban, 
külön pályákon juttassák el a fogyasztókhoz. Mindenki egyenrangúan részesüljön az 
internetből. 

Az állam csakis jogi, információs segítséget nyújtson ezen vállalatoknak, illetve 
hozza őket össze a potenciális befektetőkkel. Semmilyen anyagi ráfordítást ne adjon 
e úgynevezett “start-up” vállalatoknak, mert ötleteik többsége légből kapott és nem 
megvalósítható. A kezdővállalkozások kapjanak adókedvezményt, de ez minden kezdő 



158

cégre legyen

Elegendő a nagy sebességű ADSL internet kábelek eljuttatása az ország egész 
területére. Minden szolgáltató köteles legyen a meglévő tarifák emelése nélkül 
részt venni, saját költségen a telepítésben. Ez legyen a hozzájárulásuk a gazdaság 
technológiai fejlesztéséhez.

Szerintem  nem  szabadna  korlatozni  a  net  sebesseget  , valamint   olcsobban  kene  
azt  adni , mert  igy  .ha  10 Gb  csomagot  veszek  az  majdnem atlag  havi  fizu   10%-a  
.  Ny-on  megnezve   30-40   EU  ert   total  korlatlan lehetoseget  adnak  ,atlag  1400EU-  
fizuhoz 

Meg mindig  nagy  a   fogyaszto  kiszolgaltatottsaga   a  szolgaltato  multival  szemben  
, csak  nekik  van igazuk  , nem  mukodik  a  fogyasztobarat   szemlelet  , pedig  beloluk  
elnek . En  pl.  a  ....  nem  tudom  mar   1.5  eve  orvosoltatni  a  hibas  modem  cseret  , 
naponta  megszakad  1x---2x  , Hiaba  a  FVF-is  ,csak  papirhalom 

Egyelore  semmi  korlatot nem eszlelni , maradjon  ez igy   , mukodik  szabadon  es  
semlegesem  , mindenki  azt  ir  , kozol  velemenyez  szabadon  amit  akar  .

A zeneipar és a filmipar véleményére lennék kíváncsi.Gyakorlatilag a zenészek 
lemezkiadásai halottak és a dvd-k sem fogynak a boltokban.

Miert nem zavarja az illeteseket  a hatalmas arbevfizetiete l az internet szolgaltatason.
Talan ok ingyenesen kapjak,vagy az allam fizet? Az eu  n ne keverjuk ide.

Szeretnénk-e a jövő magyar internetén egyre kevesebb időnk feláldozásával, egyre 
hatékonyabb alkalmazások segítségével, közérthetőbb nemzetközi és magyar 
nyelvezettel, eredményesebben kommunikálni? Egyszer megtanulni az eligazodást 
legalább itt? Kell-e milliónyi felesleges találat? Lehessen-e szöveg-trükközéssel 
érdemtelenül a listák élére kerülni?

Mi a kollektív bölcsességünk útja? Jelentősen tudnánk-e emelni egyéni és közös 
tudásunkat, ha összegyűjtünk egységes formai és jelentésbeli szerkezetbe minél 
több különböző hiteles forrásból származó, ugyanazon jelenségre vonatkozó 
információt? Erre alapozva készítsünk-e szemléletes prezentációkat figyelembe véve 
az iskolázottsági különbségeket is?

Legyen-e kötelező a korhatáros megjelölést olyan internetes újságcikkeken, amelyekben 
trágár szavakat (pl ..., stb) írnak le?
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Ingyen Internetet mindenkinek Magyarországon.

Lehet-e a hozzáférés ingyenes, vagy csökkentsük minimálisra az előfizetési díjat ?

“Az internetes kommunikációnak – a hozzáférésen kívül – nincsenek fizikai korlátai.”  - 
Miért jut eszetekbe mégis azt korlátozni?

Az internet mindenki (magánszemély, vállalkozás, közösség, stb.) általi korlátlan és 
ingyenes hozzáférhetősége segíti az esélyegyenlőséget. Ön egyetért ezzel?

Van-e olyan törekvés, hogy az Internet-szolgáltatás - más európai államokhoz hasonlóan 
- közmű jelleggel üzemeljen? (Vagyis egy alapszolgáltatás ingyen, vagy minimális 
díjért állna rendelkezésre. Amiért többet kellene fizetni, az az extra sávszélesség, vagy 
adatforgalom)

Legyen az internet elérés ingyenes.

Az alacsony sebességű internetet mindenkinek elérhetővé kellene tenni ingyen (minden 
banki ügyintézést vásárlással kapcsolatos dolgot, úgy mint pl a közszolgálati tv-k).  Aki 
meg filmeket akar például nézni az fizzesse meg a plusz szolgáltatást, sebességet.

A bevezető “Mit tegyünk...” kérdésére: olyan állami mobil/netszolgáltató létrehozása, 
innovatív üzemeltetése amelyen valamennyi oktatási intézmény és kulturális 
intézmény, vállalkozás teremtené, fejlesztené a magyar kulturális hagyaték digitális 
közgyűjteményét. Támogatná az energia és környezetbarát fejlesztéseket az ingyenes 
nethasználatért?

Versenyképesség és Innováció témakörében az alábbi kérdést javasoljuk: A felsőfokú 
IKT-képzés mennyiségi és minőségi mutatóinak javítása, a szakemberhiány mérséklése 
érdekében milyen intézkedéseket kellene meghozni?

Versenyképesség és innováció témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Melyek 
azok a legfontosabb gátak, amelyek fennállnak a vállalatok (különösen a kkv-k) 
infokommunikációs ellátottsága kapcsán Magyarországon, hogyan lehet azokat 
leküzdeni? 

„A községek határában, külterületen, falvakban mikor lesz 100%-os a mobilinternet 
lefedettség? Illetve milyen szabályozó eszközökkel lehetne ezt elérni?” 
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Versenyképesség és innováció témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Vannak-e, 
lehetnek-e jogi, szabályozási akadályok a felhőalapú megoldások és egyéb interneten 
elérhető üzleti szolgáltatások területén, amelyeket kezelni szükséges? 

Fogyasztóvédelem témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: A reklámadó mennyire 
gátolja az online kereskedelem növekedését? 

Fogyasztóvédelem témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Mi lenne, ami meggyőzné 
az emberek többségét online vásárlás / fizetés hasznossága és biztonságossága 
kapcsán?

Fogyasztóvédelem témakörben az alábbi kérdést javasoljuk:  Hajlandó lenne-e fizetni 
értéknövelt szolgáltatásokért / tartalmakért a neten (pl. online TV)?

Fogyasztóvédelem témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Mennyire venne igénybe 
magyar fejlesztésű online szolgáltatásokat (pl. levelezőrendszert), ha azért nem kellene 
külön fizetni és ugyanolyan színvonalat tudnának biztosítani, mint a világszerte ismert 
megoldások? 

Fogyasztóvédelem témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Milyen szabályozási 
akadályok vannak / lehetnek a fogyasztók útjában az elektronikus kereskedelem és 
internetes gazdaság terén? I

A magyar nyelv és kultúra zárvány az európai kultúrában, az “EUROPEANA” (európa 
kultúrális hagyatékának honlapja) oldalain jelentősen ösztönözni kellene a magyar 
tartalmakat. Támogatna olyan kezdeményezést, amely a megfelelő szakmai jóváhagyás 
után magyar kulturális gyűjtemények internetes közzétételét valósítja meg? (....,...)

Miért van az , hogy ugyanaz a szolgáltató egy kisvárosban, faluban ugyanazt a 
sávszélességű internetet sokkal drágábban adja, mint egy városban , ahol van 
vetélytársa.Így a kistelepüléseken élők hátrányba kerülnek.Nem lehet ez ellen valamit 
tenni?Pld..... 10/2 MB internet ára Tatán 3000 Ft , és az onnan 18km-re lévő Lábatlan 
kisvárosban 5600 

Legyen-e KÖTELEZŐ TANTÁRGY a vakon gépelés már 5. osztálytól? (Sokkal jobban 
kinyílik a világ, fejlődne a digitális írástudás, ha mindenki gyorsabban gépelne.)

Egyetért e azzal, hogy egy állami szolgáltató is megjelenjen az internetszolgáltató 
piacán, és alacsony árakkal ösztönözze a versenyt?
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Ön szerint mennyire érinti meg a kis- és középvállalkozásokat a vállalkozásokra kiszabott 
internetadó? Mit gondol mi az a felső határ, ami még arányosan visszaforgatva és 
ezen vállalkozások támogatására és fejlődésére forditódna, pozitivan érintené ezen 
vállalkozásokat? 

Szükségét látja -e annak, hogy létrejöjjön egy olyan internetes felület, ahol a magyar adó- 
és járulékfizető fizető polgárok betekintést nyerhetnének saját számlájuk egyenlegéhez 
és adataihoz (nyugdíj-egészségbiztosítási és egyéb járulékok adó befizetések)?                                                                                  

HAGYJÁK BÉKÉN AZ INTERNETET!

Támogatná -e Ön, hogy internetes információs központokat hozzannak létre 
Magyarország különböző városaiban, ahol ingyenes tájékoztatást, tanfolyamokat 
lehetne igénybe venni és ahol esetleg kedvező árakkal internet kávézó is működhetne..?

Ön szerint jót tesz-e az országnak,  ha a Wikipédia magyarnyelvű szócikkeinek sorát 
egy olyan ember is bővitheti,  akinek nem lenne 700 Ft-ja netadóra?

Egyetért Ön azzal,  hogy minél többen férnek hozzá az internethez,  Ön annál jobban jár,  
hiszen ahhoz,  hogy valami lejöjjön a dróton,  a drót mindkét végén kell lennie valakinek, 
valaminek?

Ma bárki hozzáférhet az internethez aki akar! Az internetes biztonságot nem nemzeti 
alapon kell kezelni, tehát miért kellene változtatni?

Az internet jelenlegi állapotába fékek és adók nélkül fejlődött, miért kellene ezt a 
folyamatot úja szabályozással gátolni?

Az internet hálózatot is közműhalótatként kellene kezelni. Rezsi csökkentéssel !

Ön támogatná-e, hogy minden magyarországi lakcímmel rendelkező háztartás ingyen 
(egy alacsony sebességű) internet hozzáférést kaphasson, előfizetni pedig csak 
a nagyobb sebességű internet kapcsolatra vágyóknak kellene, a jelenlegi átlagos 
előfizetési áron?

Igen egyetértek, hogy kicsit javítani muszáj ! Nyugdíjasoknak ingyenes tanfolyam 
indítása !

Nagyon drága az internetezés !   A nyugdíjasok sokan nem is tudnák megfizetni. És 
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az árához képes meg lassú a nettezés ! Nálunk úgy érzem, hogy a internet szabadság 
túlzottan is rendben van. Csak az egész hisztéria keltés !

Történelmi léptékkel az internet ma csak a kezdeményezések terepe értelmes kollektív 
megoldások kikísérletezésére. Kiváló példa a Wikipedia, ahol a magyar tartalom 
aránytalanul kevés. Melyikeket kellene jobban felkarolnunk? Milyen értelmes kollektív 
megoldások felelnek meg a magyar sajátosságoknak? Elsősorban mire kellene 
alkalmazást fejlesztenünk?

Mikor lesz Somogy megyében Terebezd pusztán elérhető wifi vagy kábel net 
szolgáltatás, megfelelő gyorsasággal?

Vásárolna-e ön olyan routert vagy modemet amely egy különálló belső hálózaton 
keresztül, ingyen internethozzáférést biztosítana a hatókörön belül lévőknek? Amely nem 
befolyásolná az ön személyes biztonságát, és előfizetéséhez tartozó szolgáltatását, 
továbbá nem biztosítana hozzáférést az ön saját magánhálózatához. /Jobs ötlete 
alapján/

Milyen módon lehet eljuttatni a kistelepüléseken, jelentős központi támogatással 
biztosított széles sávú központi internet elérést a települések lakóihoz, jelentős 
veszteségek, és sávszélesség csökkenés nélkül? Hogyan biztosítható a vidéki 
kistelepülésen a használható széles sávú internet?

Miért nem ingyenesek az otthoni internet alapcsomagok országszerte? 

Miért akarták korlátozni az internet szabadságát pl.: ACTA ?

Az internet szolgáltatók nem tartja a hirdetett sávszélességet ezáltal többet fizetünk a 
semmiért. Törvénnyel kellene szabályozni a kettő közti mértéket.

Ígéret volt az internet ingyenessé tételére ,ami a családok és a KKV-k versenyképességét 
nagyban elösegítené.Miért nem teszik?      

Hogyan lehetne elérni, hogy legyen korlátlan, de kis sebességű Internet csomag is 
minden Internet szolgáltatónál azoknak, akik NEM tudják megfizetni a havi 3.000,- Ft-
os Internet díjat? Tendencia, hogy az olcsóbb csomagok egyre inkább szűnnek meg, és 
míg két éve 2 eFt volt egy belépő vezetékes csomag ma nincs ilyen csak 3500 Ft körül?

Egy minimális de forgalom korlát mentes vezetékes Internet szolgáltatást 



163

térítésmentesen lehessen minden háztartásba bevezetni ahol egyébként olyan 
szolgáltató is “betette már a vezetékét” amin pl. digitális tv, digitális vezetékes telefon 
érkezik! Pl. 1 Mbit/s sebességű Internetet minden olyan előfizetőnek aki már más 
szolgáltatásra előfizetett.

Igen, az egyharmad azért NEM Internetezik mert NEM tudja megfizetni a havi 3.500 
Ft-os Internetet, ha minden szolgálató biztosítana 1.000,- Ft körüli lassabb, de 
korlátlan Internetet (ami fejlesztésekbe nem kerülne a tudja biztosítani) akkor azok 
is bevezettetnék akinek számítógépe van már, de Internetre nem futotta eddig.Sokan 
vagyunk emiatt így!

Mikor lesz az egész országban használható internet lefedés? Vidéken még a 
mobiltelefonálás sem az igazi, a “30”-as, “20”-as telefonszámról nem lehet hívást 
kezdeményezni, sem fogadni! Balaton környékén még a mobilinternet sem használható! 
Budapesten sincs mindenütt telefonkábel lefektetve, így a kedvező telefon-tv-internet 
kapcsolatok sem működnek

Minden állami fenntartású közintézmény (FALUN IS!!!!) biztosítson MINIMÁLIS ingyenes 
WiFi Internetet. Nagyvárosokban ez nem akadály, de vidéken szinte alig van ahol free 
WIFI található. Kulturházak, iskolák, állami intézmények mindenütt Internettel vannak 
ellátva. Mindössze egy jól konfigurált AccessPoint eszköz szükséges és a kérdés 
megoldott!

Ajánlják az állami szférának olyan vezetékes telefon szerződéseket -számhordozással- 
ahol az adott szolgáltató előfizetői INGYEN beszélnek egymás közt. A **** vezetékes 
telefon előfizetői egymás közt ingyen beszélnek. Állami szférában a hivatalnokok 
általában más hivatalokat hívnak. Ha ez megvalósulna milliárdos telefonszámlákat 
lehetne megspórolni.

A középiskolai informatika tantárgynak legyen szerves része egy ingyenes felületen, 
ingyenes szerkesztői eszközökkel történő alap szintű weblap elkészítésének képessége. 
A most középiskolás fiatalok mire felnőtté válnak készség szinten segítené őket, ha 
ismernék hogy ingyenes eszközökkel hogyan lehet weblapot készíteniük. Semmibe 
nem kerülne!

Lássanak el minden közkönyvtárat (falvakban is) WiFi AccessPoint-tal, hogy a 
könyvtárak újra bevonzzák a wifi-s okos eszközöket használni akarókat és ennek 
megfelelő marketinget is készítsenek. Így az összes könyvtár egyben ingyenes WiFi 
hotspot pont lehetne! Sok vidéki településen az egyetlen ingyenes free WiFi pont lenne! 
Nagy szükség volna erre!
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Hogyan kívánja azt biztosítani, hogy akár idegen, akár hazánkban működő 
titkosszolgálatok ne férhessenek hozzá az internetezők személyi adataihoz, ne 
hallgathassák le a kommunikációjukat, még rosszabb esetben ne törhessék fel az 
egyes felhasználók gépeit? Milyen technikai garanciát képzelnek el ennek kivitelezésére 
(törvényi aligha elég)?

Egyetért-e azzal,hogy az amúgy is Vámmal megterhelt és itthon áfával megvett 
okostelefont,és az áfás internetszolgáltatást tovább sarcolja a kormány?Egyetért-e 
azzal,hogy egyes dolgokért többszörösen kell adót fizetni?

Szó volt a távközlési adónak nevezett internetadó kapcsán a végén már arról is, hogy 
csak céges előfizetők esetén adóköteles az internetforgalom, míg magánszemélyeknek 
nem az. Hogyan biztosítanák ez esetben azt, hogy az internetadó nem lehetetleníti el 
a kisvállalkozásokat, kiemelten azokat, amelyeknek fő eszköze, médiuma az internet 
maga?

Ha lehetőség lenne (több gyermekes családként) államilag támogatott 
internetszolgáltatásra otthonában, igénybe venné?

Ha lehetősége lenne meghatározott ideig mérsékelt ÁFA-val internetes szolgáltatást 
üzemeltetni hazánkban, belevágna?

Ön szerint az internetszolgáltatóknak lehet különbséget tenni a magán és üzleti ügyfelei 
között?

A vélemény szabad kinyilvánítása minden ember jogos igénye. Természetesen a 
vélemény nyilvánítás más emberek méltóságát súlyosan nem sérthetik.

LEGYEN  INGYENES,  A  KIS  FALVAKBAN. ÉN  KÖNYVTÁRBA +MUNKAÜGYI KÖZP.
ba  JÁROK, de  sok  a konfliktus a tizen évesekkel, akik  ott töltik  az  idöt+ nem  járnak  
már  iskolába  sem...!!!!! A  M. Központban  pedig  le van  tiltva   a  f.book,pedig  ott  is  
van  állásajánlat. ÉN  munkanélküli  vagyok, aki  NAPONTA be UTAZIK nagy VÁROSBA 
NETEZNI !!!

Azon kéne gondolkodni, hogy ez a nagyon fontos szolgáltatás miképpen lehetne 
ingyenes.Sok nyugdijasnak ez lenne a 13. havi nyugdij.Ráadásúl egy nagyon népszerű 
lépés lenne.

Az internet legnagyobb hibája jelenleg, hogy nem szabad és nem biztonságos. Legnagyobb 
veszélyt a világ különböző államainak kémszoftverei jelentik a társadalmakra, amelyek 
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külön-külön több információt nyernek ki az emberekkel kapcsolatban, mint a Gestapo, 
ÁVH és KGB “szakemberei” több hónap után. Kötelezően méretni kellene a “kimenő 
forgalmat”!

Az internet “népszerűsítését” ugyan azzal a módszerrel lehetne megoldani, mint a 
könyvekért annak idején, ugyanis mindkét információhordozó ugyanazt a célt szolgálja. 
A könyvolvasás népszerűsítését “olvasókörök” létrehozásával oldották meg. Az 
internetet “internetező körök” létrehozásával kell népszerűsíteni, némi támogatással, 
szakemberekkel!

Addig, amíg a magyarországi egyetemeken a tanárok fölöslegesen terhelik a diákokat 
számolgatós közgazdasági és műszaki számításokkal, addig Bécsben ugyanezt a 
különböző szakterülethez tartozó szoftverek “betanításával”, oldják meg. Az oktatás 
feladatává kellene tenni, hogy használható tudást adjanak át!

Az internet annyira fontos területe a társadalomnak, hogy abban az államoknak 
nagyjából hasonló “piaci-részesedést” kell szerezniük, mint pl. a bankszektorban, mert 
egyébként kiszolgáltatja a saját társadalmát!

Egyetért-e Ön azzal, hogy - ahogy a  “csipsz adó “ bevételeiből a kormány az 
egészségügyben fejlesztéseket tudott eszközölni,-  úgy az internet adó bevételeiből 
a kormány jelentős és átfogó informatikai fejlesztéseket hajtson végre a közoktatás 
területén? Legyen Magyarország minden tantermében internet,  projektor, és laptop!

Kell-e a korlátlan adatforgalmú internet szolgáltatást az Európában egyébként 
legmagasabb mértékű általános forgalmi adó mellett egyéb bármilyen vagy/és 
más nemű és mértékű adóval még versenyképtelenebbé, elérhetetlenebbé tenni a 
fogyasztók számára figyelembe véve azt, hogy minden fejlettebb európai országban 
olcsóbb a szolgáltatás? 

Egyetért-e azzal, hogy Magyarország területén alanyi jogon bárki hozzáférhessen az 
Internethez - megfelelő technikai eszközök birtokában - további díjak felszámítása 
nélkül?

Mi az, hogy “magyar internet” - így értelmezve mire adjak javaslatot? Nincs olyan, hogy 
“magyar internet”, mint ahogy “nincs olyan, hogy közpénz” - lásd Margaret Thatcher 
híres beszéde. Az internetre magyarként tulajdon- vagy szabályozási jogot formálni 
nem lehet, az internet a világé, melynek része vagyunk. Ezt kérem deklarálni.

Miért is kell ezzel foglalkoznia az államnak?
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Legyen ingyenes egy alap szolgáltatás. Az adó forintokból  szerintem erre kell lenni 
fedezetnek.

Több olyan oldal, szájt, link melyekre-melyekről szabadon lehet filmeket és zenéket le 
illetve feltölteni ? Ezekhez megfelelő hozzáférés biztositása - természetesen a szerzői 
és egyéb jogosultak irányába a jogszabályok tiszteletben tartásaval .

Legyen-e kötelező az internetes banki számlakivonatok, banki műveletek 
visszaigazolásánél minősített elektronikus aláírással való hitelesítés? (Hitelesítés nélkül 
a számlakivonatok, utalásról szóló bizonylat nem vetélkedik a papíros változattal)

Egyetértesz-e azzal, hogy az internet szabadsága kerüljön be az Alaptörvénybe?

Egyetértesz-e abban, hogy az internet használati díj nem idő alapú, hanem jövedelem 
alapú legyen? Szegények (évi 1 millió alatt keresők) 0 Ft, középosztály (1 millió-
legszegényebb parlamenti képviselő) évi 1500 Ft, felső osztály évi 500 ezer Ft.

Ma Mo-on a külterületen élőknek nincs megfelelő internetkapcs. kiépítve.
Általánosságban jellemző, h. a városjelző táblán kívül nincs élet a szolgáltatóknak.
Az ilyen szolgáltató, aki ott nem fejleszt, igenis fizessen netadót.Ha fejleszt, kapjon 
kedvezményt. Gyorsabb, minőségibb netért én is szívesen fizetek többet, de EDGE 
kapcsolatért semmiképpen.

Mi az értelme az Internet adatforgalom külön megadóztatásának és minek alapján 
számolták ki az adartforgalom adóját 

Kötelezze törvény az internetszolgáltatókat arra, hogy előfizetői kívánságára csak 
pornográfiától megszűrt tartalmakat továbbítson az előfizetőnek külön költség 
felszámítása nélkül, a kiskorú gyermekek védelmében? 

Miért nem lehet a mobilszolgáltatóknál is elérni az korlátlan internetet. Mindenkinél 
MB-ra kell fizetni, mert egyre több pénzt akarnak, holott infrastruktúrában nekik nem 
nagy különbség, hogy valaki 100MB-ot vagy 100GB-ot tölt le. El kellene töröltetni ezt a 
korlátozást és szabaddá tenni a net felhasználást

Valahogyan el kellene érni, hogy ha egy szolgáltatónál van a vezetékes internet, tv, telefon, 
mobiltelefon, mobilinternet előfizetés, akkor ezekre egy csomagban, kedvezményesen 
és korlátlanul lehessen igénybe venni, hiszen a felhasználó általában ezeket nem 
átfedve használja (van némi átfedés persze), de ugyan az a felhasználó fizeti mindet.
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Miért nincs EGyenlöség az internet hozzáférésben magyarországon , árban és 
sávszélességben .  Vidéken a rossz minöségü net- t drágábban adják mint a városokban.

Miért nincs verseny a szolgáltatók között , miért nem szolgáltathat ugyanazon a 
kábelen bárki

Miért teheti meg egy szolgáltató hogy szabadon emel árat és hogy megzsarolja az 
ügyfeleit a hűségidővel.

Vizsgálta e valaki hogy pl az ***** szerződését valaki vala megkötötte e a listaáron ami 
kb 3 szoros ár.

Miért engedik zsarolni a fogyasztókat 2-3 éves “hüüségidövel”, miért nem korlátozza 
ezt törvény

Eggyes szolgáltatók miért korlátozzák le az internet feltöltési sebsséget a letöltés 1/10 
-re, föleg amikor europában ez 1/2, és így nem lehet dolgozni rajta

Hogyan lehet az hogyva *****  a számlákat úgy küldi ki hogy a fizetési határidő lejárta 
után kapja meg a fogyasztó, így mindig késedelmi pótlékot számít fel , és ezért még 
nem büntették meg.

A ******* csak magyarországon szolgáltat 10/1  le és feltöltési sebességet, más 
országban  10/5 ez az érték , így munkavégzésre alkalmatlan. Pl az *******-es 
kormányzati proljekteknél gond a vidéki kis feltöltési sebesség?

Miért van magyarországon monopol helyzetben  a *******,   tönkretéve az összes 
magyar szolgáltatót?

Az internet legyen szabad, korlátozás mentes? 

 Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet használatot semmilyen formában se lehessen 
megadóztatni?

A hazai vállalkozások kapjanak kedvezményeket, ösztönzést az interneten való 
megjelenésük, infrastruktúra fejlesztésük eredményeként?

Hogy oldanak meg stabilan es biztonsagosan a szolgaltatok kozti szerverek 
hozzaferhetelenseget spammerek szamara? Tudnillik ha egeszseguggyel kapcsoltatos 
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oldalakat keres fel az ember, utana  tele lesz a postaladaja .... hirdetessel es hasonlokkal, 
hiaba a szuro, a sajat gepunkon, meg frissitett virusirto, megis megjelennek, 
ratelepednek. 

Kikerülhetetlennek tartják e a “szabad vélemény” nyilvánítás jogával visszaélő 
bizonyíthatatlan, rágalmazó tartalmú, s célú, illetve obszcén, trágár szavakkal, 
kifejezésekkel szemben tapasztalható engedékenységet, toleranciát?   

Ha egy vallakozo a Net segitsegevel akar haszonra szert tenni, akkor be kell hatarozni 
egy bizonyos alap adatforgalmat. Olyat ami az atlag, ez berelheto legyen. Az atlag 
feletti forgalmat pedig ne berelje, hanem o maga fejlesszen, a sajat oromere es sajat 
banatara. Majd meg fogja gondolni, mi eri meg neki, ha neki kell beruhazni!

Mikor lesz vége a telefon társaságok 2-éves hűségszerződéssel elkövetett verseny 
korlátozásnak. Javaslom 3-hónapra korlátozni a hűség időt és így elérni az olcsóbb 
internetet.

Ha ön nyomtatott könyvet vagy CD albumot vásárolt, akkor azt kölcsön tudta adni, 
vagy végleg, esetleg mint hagyaték. Egyetért-e azzal, hogy a tulajdonába került digitális 
termékekkel a fent vázolt szempontokból ugyanúgy járhasson el, mint ahogy azt 
hagyományos termékekkel tette? 

Szeretné-e Ön ha nem csak egy szolgáltató tudna internetet biztosítani az Ön részére 
és kiválaszthatná a legjobbat?   (Jelenleg Szolnok *** u. csak *****. ***** internet 7000 
Ft/hó garantált: 1/0,5 MBs, más utcában  ******* legkisebb 1890 Ft/hó garantált: 25/20 
MBs!!!!!!)

Vajon a netadóval egyenlő esélyekkel képezhetjük magunkat? Az internet előtti 
időben nagyon nehéz volt kiemelkedni egy tehetséges gyermeknek. Ma arra kellene 
törekednünk, hogy az esélyeket megkapják minden technológiai támogatással. A netadó 
ezt megakadályozza, így nem kellene konzerválnunk az ostobaságot. net=szabadság! 

Mikor lesz mindenki számára vidéken is elérhtő a megfelelő sávszélességű internet?

OLCSÓBBÁ ÉS BIZONYOS BEVÉTELTŐL KEDVEZMÉNYESSÉ TENNI A 
FELHASZNÁLÓKNAK.

Mikor lesz a ***** hibamentes, ugyanis nagyon sokszor elmegy a jel?
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Miért nem lehet megoldani negyedévente az ÜGYFÉLKAPUS online népszavazást? 
Szinte minden dolgozó embernek van adószáma és ügyfélkapuja, a legfontosabb 
kérdésekben lehetne negyedévente egy kérdőívet készíteni, amelyről a többség 
dönthetne (mondjuk 2 alatt lehetne szavazni) a legfontosabb kérdésekről. Így lenne 
demokratikus!

Korlátozni kellene e azokat a szereplőket, akik durva, közönséges, másokat sértő módon 
vesznek részt a közösségi oldalakon, fokozottan beleértve a média szereplőit is?

Sajnos kis hazánkban mint nagyon sok minden csak a nagyvárosokról szól! Esténként a 
tv-t nézve az ember szinte hülyének érzi magát, amiért nincs nagysebbességű internet 
hozzáférése! SAJNOS ma még Magyarországon ez csak álom! A ... monopol helyzete 
miatt pont tesz rá, hogy az ügyfelek megkapják-e az általuk fizetett szolgáltatást! 

A tévé híradóban  is lehetne jel tolmács!!!! Vagy is a társadalom számára fontos 
információk    jel tolmács segítségével  jobban meg értenék

Egyetért-e azzal, hogy a nagyobb adatforgalmat bonyolító vállalkozások nagyobb 
sávszélességet használnak, és így a szolgáltatótól eleve nagyobb sávszélességet is 
bérelnek, ezért nincs szükség rá, hogy további díjat fizessenek, mivel azt a nagyobb 
sávszélességre való előfizetéssel már megfizették? 

Egyetért-e azzal, hogy a közoktatási és felsőoktatási intézményektől, kollégiumoktól a 
nagyobb adatforgalomra tekintettel se szedhessenek kölön díjat?

Egyetért-e azzal, hogy akiknek jövedelme nem éri el a létminimumot, ők ingyen 
jussanak internethez, hogy ezáltal is minél többen legyenek a digitális írástudásban 
jártassabbak?

Hogyan védjük meg a gyerekeket az internet veszélyeitől? Sajnos nagyon sok veszélyes 
ember és veszélyes tartalom fenyegeti gyermekeinket, és nem látni, hogy erre fel 
lennének készülve a szülők.

Törekedjünk-e arra, hogy a távközlési hálózatunk tulajdonosa ne a Német állam legyen, 
hanem kizárólag a Magyar? Érdemes-e az elavult vezetékes távközlési/Internet elosztó 
hálózatot a megbízható, igen gyors üvegszálasra cserélni? Nonprofit állami cég, 
közmunkások és önkéntesek bevonásával elvihető-e minden házhoz a földbe ásva az 
üvegszálas hálózat?

Egyetért-e azzal, hogy a távmunka lehetőségét növelni kell és ezért az évente  100 
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millió forintos árbevételt elérő azon cégek, vállalkozások, amelyeknek foglalkoztatotti 
létszámának 2%-a nem távmunkás, külön adót fizessen?

Egyetért-e azzal, hogy a távmunka lehetőségét növelni kell és ezért az évente  100 
millió forintos árbevételt elérő azon cégek, vállalkozások, amelyeknek foglalkoztatotti 
létszámának 2%-a nem távmunkás, külön adót fizessen? ( Előbb elküldtem ezt a 
kérdést. Ha felhasználják, szívesen közreműködnék a megvalósításában. **********)

Akarjuk-e, hogy a kormány beleavatkozzon a rendszerbe?

Milyen garancia áll az internetes szolgáltatások mögött a teljesítésre, és hogyan 
lehet nyomon követni? Mi a garancia arra, hogy a megjelölt összegnél nem vonnak le 
többet a megadott bankkártyaszámról vagy a telefon egyenlegről, ha egyszer kiadom a 
számom újból hozzáférhetnek? Hogyan lehet meggyőződni egy honlap hitelességéről?

Megtalálható vidéken az internetszolgáltatók konkurenciája? 

Ön szerint megengedhető-e egy versenyképességet és innovációt növelő és elősegítő 
eszköz (internethozzáférés) vagy a hozzáférés lehetősége által generált adatforgalom 
(fel- és letöltés) bárminemű megadóztatása?

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden maradjon a régiben úgy, ahogyan eddig is volt?

Egyet ért-e Ön azzal, hogy az internetelérés alapvető emberi jogként, a magyar állam 
szociális felelősségvállalása által mindenki számára elérhető legyen és ezért a 
minimálisan szükséges és a szolgáltató felé megfizetendő szolgáltatási díjon kívül 
mindennemű adóteher alól mentességet élvezzen?

Lessz valaha ki telepítve internet Ózd … nevű utcáján ?   

Egyetért e ön az internetes tartalmak minden nemű korlátozásának a tilalmával ?

Egyetért e ön azzal, hogy az internetes szolgáltatásokat maximum 5% ÁFA terhelhesse 
?

Milyen módon tudjuk megvédeni a jövő nemzedékét a káros internetes tartalmaktól?

Egyetért e Ön azzal, hogy az internetre a soron következő kormányok se vethessenek 
ki soha semmi adót, semmi formában semmi néven, és ez az Ország alkotmányában 
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is rögzítve legyen?

Kell-e, vagy inkább szabad-e magyar internet szabályozásról beszélni az EU 
tagállamaként? Nem ésszerűbb inkább az, hogy közös európai szabályozás lépjen 
életbe?

Az internet szabadnak született. A nyilvánvaló biztonsági fenyegetettség megfigyelésén 
túl szabad az internet hozzáférést korlátozni, vagy a használatát adóztatni?

Hogy jön egy kormány ahhoz, hogy az internet használata után adót vessen ki?

Szeretné, ha a tanyán élőknek is lenne lehetősége internetelőfizetésre akkor is, ha 
mobiltelefonoknak nincsen vétele és a szolgáltatók nem is kívánják biztosítani a vételi 
lehetőséget, ezért a mobilinternet szóba sem jöhet?  

Miért kell még több adót kitalálni, holott az adók csökkentését ígérték. Hazugság volt?

Lehet-e, kell-e külön választani kezelni az Internetet mint virtualitást (a maga 
szabadságával) a fizikai hálózattól mint üzleti szolgéltatástól?Lehet-e terméknek, 
szolgáltatásnak tekinteni az Internetet, vagy csak a rajta lévő tartalmat? 

 Megengedhető az, hogy a szolgáltatók között ekkora különbség legyen: 10Mbit/s 
(gyalázatosan lassú) drágább, mint a más 80-120-as sebessége olcsóbbért (  
csomagban)? Terület/szolgáltatás felosztás miatt a felhasználónak nincs választási 
lehetősége. Kényszerszolgáltató alatt vagyunk.

Olyan Internetet szeretnék. Amely, a határ menti települések ellátását is figyelembe 
venné! Ásotthalmon lakok.Az Államhatár hozzám 3 km. De tessék elképzelni, itt a Szerb 
Internet, és a telefon is olyan erős, mintha Szerbiában laknák! Mintha mink akik itt élünk 
a határszélen nem is Magyarországon élnénk? Tisztelettel ******** Ásotthalom

Akarja-e,hogy az internet alanyi jogon járjon minden állampolgárnak ingyenesen?

Egyet ért-e azzal, hogy az interneten elérhető bármilyen adat miatt, ne legyen 
felelősségre vonható a terjesztő, csak abban az esetben, ha az adat személyi jogokat 
sértő és rendőrségi feljelentés történt eltávolításuk érdekében.

Egyetért-e azzal, hogy törvény szabályozza: csak nemzetbiztonsági okokból, előzetes 
engedéllyel lehessen meghatározott kőrnek számítógépeket “feltörnie”?
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Lehetne országos wifi legfedettség?  

Betiltaná-e az általános és középiskolákban a tanulók internettel rendelkező eszközeinek 
(okostelefon,táblagép stb.) használatát az iskolában tartózkodás ideje alatt?

Önt zavarja-e az internetes hírportálokon megjelenő nagy mennyiségű 
pornográfia,erotika?

A konzultáció igazi eredménye a banánhéj típusú dilemma feloldása lenne. A világháló 
polgárai a netikett alapján viselkedő netizenek, ezt a magyarságunkkal tökéletesen 
össze kellene csiszolni. A neten lehetetlen bezárkózni, káros a múltba fordulni, éppen 
ellenkezőleg nyitottnak és jövőre gondolónak lenni. Ez óriási oktatási és kommunikációs 
kérdés!

Egyetért-e Ön azzal:,hogy Magyarország változtatás nélkül átvegye az Európai Unióban 
elfogadott szabályozást az internetszabadságról és az internetsemlegességről ?

Egyetért-e Ön azzal ,hogy a szabad verseny legyen meghatározó az internet 
működésében és az állam és a politika ne avatkozzon bele az internet  szabályozásába 
?

Az eddig bevezetett adók majd’ mindegyikét végül a fogyasztók fizették meg. Elhiszi-e, 
hogy az internetadóval hosszútávon nem így lesz?

Egyetért-e Ö n azzal:,hogy az állam vagy politikai hatalom semmilyen módon ne szóljon 
bele az internet működésébe ?

Elfogadható-e a durva,káromkodó,másokat megalázó stílus? Lehet-e  felelőségre vonó 
következménye a valótlanságokat állítókkal, hamis információkat közlökkel szemben? 
Csökkenthető-e a perverzítással, túlfütött szexualítással kapcsolatos cikkek/képek 
tömege a pozitív, mindennapi élethez szükséges információk javára.   

A rezsicsökkentés fönntarthatóságának egyik feltétele a Nemzeti Közműszolgáltató 
létrehozása. A telekommunikáció területén akkor lehet államilag ellenőrzött piaci 
árakat alkalmazni, ha az Internetszolgáltatás területén is belép egy állami szolgáltató. 
Egyetért-e Ön azzal, hogy szükség lenne egy non-profit nemzeti internetszolgáltatóra?

A vállalkozásoknak nyújtott bérelt vonali internet díjszabása nem is nyilvános, nem 
szerepel az ÁSZF-ben. Egységes díjszabást kellene kötelezővé tenni, akár a többi 
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közműnél.

Miért nem lehetséges internetszolgáltatással foglalkozó vállalkozásoknak kapcsolódni 
a Nemzeti Távközlési Gerinchálózat-ra? A NISZ szolgáltatásait csak állami intézmények 
vehetik igénybe.

A községek határában, külterületen, falvakban mikor lesz 100%-os a mobilinternet 
lefedettség?

A községek határában, külterületen, falvakban mikor lesz 100%-os a mobilinternet 
lefedettség?

Egyet ért ön azzal, hogy ilyen feltételek mellett kössenek szerződést a szolgáltatók, 
ami a le- és feltöltési sebességek maximuma helyett 1/3 ill. 1/5 sebességgel fut 
üzemszerűen, arányosan legyen meállapítva az ára a csomagnak vagy a különbözetet 
adó formájában fizessék az államnak? 

Legyen politikailag semleges az internet, ès az állam csináljon olyan kampányokat 
amiben felhívja a felhasználók figyelmét az adatlopás veszélyeire. Az internet ne legyen 
illiberális, ne korlátozzák a tartalmat továbbra sem ès ne legyen inernetadó.

Tisztelt Deutsch Tamás! kérdés- javaslatom: Ésszerű-e extra adóval sújtani ezt a 
speciális szegmenst? Ha igen a válasz, akkor lehet-e úgy, hogy nagy árbevételű (pl 
évi 100 millió feletti) cégekre korlátozzák? A bevétel ráfordítható a családok Internet- 
elérés olcsósítására (rezsicsökkentés?). Frekventált közterek FREE-WIFI kiépítésére?

Ön szerint szükség van e törvényben rögzíteni a bloggerek, internetes újságírók, 
véleményt alkotok anonimitását, tiltana minden féle és szintű adatgyűjtést, és ellenkező 
esetben kiemelt büntetési tételt aBTK-ban

Nem elegendő a verseny okozta piaci szabályozás (pl állami országos lakossági non-
profit internet- szolgáltató a verseny ösztönzésére)? Általános adó kivetése helyett 
lehet-e a busásan profitáló  cégek adóterhével árbevételt produkálni?

Egyetert a szoftverszabadalmak bevezetesevel Mo-n?

Egyetert a torvenyserto tartalmak (pl. uszito videok) cenzurazasaval?

Egyetért-e azzal, hogy az interneten ne névtelen levelek tömkelege legyen található, 
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mint például a “kommentekben”, hanem névvel és címmel lehessen csak beírni, vállalva 
a véleményünket?

Egyetért-e ön azzal, hogy az internethez csatlakozás egyszerű és olcsó, vagy ingyenes 
legyen? Továbbá az interneten legyenek közzétéve hivatalosan a pályázati kiírások, 
jogszabályok, lehetőségek?

Egyetért Ön azzal, hogy állami intézmények szolgáltatásai, internetes oldalai figyelembe 
vegyék a használók számítógépének biztonsági igényét ?(*** mentesség)

Egyetért-e ön azzal, hogy aki a saját szellemi termékét közzéteszi az interneten, 
az gyakorlatilag ingyen közkinccsé tette a szellemi termékét, tehát nem illeti meg 
semmiféle jogdíj? (Olyan mintha kiállna a térre és kikiáltaná az alkotását)   

Egyetért-e azzal, hogy a hálózati szolgáltatóknak szabályozási eszközökkel tiltsák 
meg a tartalomszolgáltatást? Egyetért-e azzal, hogy szabályozási eszközökkel tiltsák 
meg a hálózati szolgáltatóknak, hogy egyes tartalmak és/vagy szolgáltatások részére 
kedvezményes  hozzáférést biztosítsanak, diszkriminatív szerződéses technikákkal? 

Egyet ért-e azzal, hogy a mobil kommunikáció részére biztosítható frekvencia sávok 
véges nemzeti vagyont képeznek és az azokkal való gazdálkodásnak nemzeti 
hatáskörben kell maradnia, a hazai gazdaság versenyképességének szolgálatában?

Jogosnak tartja-e ön, hogy fizessen azért, hogy reklámokkal árasszák el?

Jogosnak tartja-e ön, ha megnehezítik az ismerőseivel való kapcsolattartást?

Adatforgalom adó nélkül szeretnék hozzáférni az internethez, mert nyelvtanulás 
lehetetlen nélküle (a hanganyagok és videók nagy forgalmat generálnak). Az internet 
angol 55%-a (adat:wikipedia) is érdekel. 

Az ártatlanság védelmében jogtalan büntetni a becsületes felhasználókat! ***s díjat 
sem igazságos szedni a családi fotóalbumomért, esküvői videómért...

Kedves Internetkon!  Az internet tökéletesen működik! Kérdésem a netkonzultációhoz: 
Miért akarjátok elrontani? Miért akartok belenyúlni egy jól működő rendszerbe?  
Üdvözlettel: ***

A felhasználóbarátság nem az infrastruktúra, hanem a programozók dolga.
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Mikor fogják végre az egészségügyben a járóbetegellátást internetre tenni, nem a 
beteggel kellene kórháztól, szakorvoson keresztül a háziorvosig küldözgetni a papírokat

 Az internet legyen szabad, semleges, független. Ha a vállalkozás jobb eredményt ér el 
a net segítségével, az dícséretes. Többek között ezért van. Ne a felhasználó építse ki a 
szolgáltató hálózatát, ezért ne fizessen senki. Ezt oldja meg a szolgáltató saját tőkéből. 
Ha a személyiségi jogokat valaki megsérti, az jogilag legyen felelősségre vonható.

Javaslataim a konzultációra: - Egyetért-e ön azzal, hogy az Alaptörvénybe /Alkotmány/ 
kell foglalni a visszamenőleges hatályú törvénykezés tilalmát és büntetési tételt kell 
megállapítani azokkal szemben akik visszamenőleges hatályú törvényjavaslatot 
nyújtanak be illetve szavaznak meg?

Egyetért-e ön azzal, hogy az Alaptörvénybe /Alkotmány/ kell rögzíteni mindenféle 
internetadó, internetet súlytó járulék, közteher kivetésének tilalmát?

- Egyetért-e ön azzal, hogy az Alaptörvénybe /Alkotmány/ kell rögzíteni a különböző 
kereskedő cégek közötti méret, nagyság, tulajdonos vagy bármi egyéb szempont 
szerinti megkülönböztetés tilalmát?

A mai vilagban mar mindenkinek szuksege van internetre ezert azt javaslom hogy 
lakasonkent legalabb egy dijtalan internet szolgaltatast tegyunk lehetove az orszag 
gazdasagi fejlodese erdekeben

_ Egyetért-e ön azzal, hogy a versenyképességünk visszanyerése érdekében az 
Alaptörvénybe /Alkotmány/ kell foglalni a különféle kereskedelmi szervezetek, cégek 
közötti bármiféle - méret, nagyság, alkalmazotti létszám, tulajdonos vagy bármi egyéb 
- megkülönböztetés tilalmát?

- Egyetért-e ön azzal, hogy a versenyképességünk visszanyerése érdekében a lehető 
legrövidebb időn belül fel kell számolni a diszkriminatív adókat?

Mi köze egy kormánynak ahoz,hogy mire használják z internetet,ha annak tartalma 
nem sért jogszabályt, és nem minősül bűncselekménynek?

Az internet szolgáltatóknak meg kellene akadályozni a Kéretlen reklám  I-mail- t.  Ha 
nem teszik meg komoly büntetést lehessen kiróni. ***

Az interneten álnéven ne lehessen kommentelni. Vállalja mindenki a véleményét. 
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Az Obcén uszító kommenteket azonnal el kellene távolítani, ez is legyen az internet 
szolgáltató felelőssége. ***

A mindig hatalmon levő kormánynak szabad-e korlátozni az internet szabadságát?

Milyen módon biztosítható az internet névtelensége mögé bújó tudatos politikai 
manipulációk körében elkövetett jogsértések (rágalmazás, stb.) felderítése és 
megtorlása?

Lehetséges volna állampolgáronként 1db korlátlan szélessávú 3G SIM kártya alanyi 
jogon?

Akarja-e a magyar állampolgár, hogy Magyarországon alapjog legyen internethez jutni, 
azaz az állam tegye lehetővé mindenki számára az ingyenes internetet?

Akarja-e a magyar állampolgár, hogy Magyarországon alapjog legyen internethez jutni, 
azaz az állam tegye lehetővé mindenki számára az ingyenes internetet?

lehetoseg a reklamok eltavolitasara es   es adoztatasa.......szigoru szuro programokal 
ellatott.internet a gyerekek vedelmebe.....eletkora lebontva......a politikai hirdetesek ....
adosztatasa...ceges reklamok adosztatasa.....veletlenul rakatintasz egy hirdetesre 
kilehesen belolelepni....minden kovetkezmeny nelkul....tiszteletel ..*** ..

Szeretnék egy reklámmentes internetet, természetesen ezért hajlandó vagyok fizetni. 
Szeretném tudni mennyibe kerülne egy felhasználóra nézve egy reklámmentes internet. 
Szeretném tudni, hány ember gondolkodik hasonlóan?

A Net-nek van látható és láthatatlan része, mindkettőnek egyszerűbb és komplexebb 
vetülete. A tömegeket a látható + egyszerű rész érdekli csak, de ennek mindennapi 
hasznosíthatóságát a láthatatlan + komplex feladatok elvégzése dönti el. A 15-20 
kérdésnek illene figyelembe venni ezt a törvényszerűséget, azaz hagyjanak igazán 
fontosakat utóbbiból is.

Elfogadható-e az a XXI. században, hogy bizonyos vezetékes internetszolgáltató, 
bizonyos díjcsomagjában a garantált letöltési sebesség alig több, mint 3%-a a kínált és 
nagy betűkkel reklámozott letöltési sebbességnek? Nem várható-e el, hogy ettől jóval 
nagyobb letöltési sebességet garantáljon?

 Szeretné-e, hogy alanyi jogon minden magyar állampolgárnak ingyenes, széles sávú 
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internete legyen?

Ön egyetért e azzal, hogy stratégiai fontosságú, jelen esetben hírközlési ágazat túlnyomó 
részben külföldi kézben legyen? Ön egyetért e azzal, hogy külföldi kézben lévő cégek 
adó helyett bevételük bizonyos százalékát kötelezően visszaforgassák fejlesztésekbe? 

A Magyarország.hu ügyfélkamun miért jelennek meg angol nyelvű ablakok? Mit mond 
erre az alaptörtény? A villámposta elküldési akadályait miért csak angol nyelven közlik, 
vagy google zagyva értelmetlen fordításban? Magyarországon, magyar forintért , 
magyar ügyfeleknek, magyar szerzéds alapján. 

Tisztelt InternetKon üzemeltető!  Fontosnak tartanám az olyan site-ok, oldalak 
kiszűrését: amelyek hozzáféréséhez az u.n. kódot sms-ben küldik. (nem pornó 
oldalakra gondoltam). Ezek a weboldal-üzemeltetők üzleti kapcsolatba vannak a 
mobiltelefon társasággal: és a jóhiszemű felhasználó, miután megadta a telefonszámát 
- EMELTDÍJAS SMS-EKET KÜLDNEK   

Az InterNet lehetőségeinek jobb kihasználására milyen tevékenységi körű, a nemzetközi 
szintéren is esélyes, magyar startup cégeket kellene kiemelten is támogatni, anyagilag 
és erkölcsileg is? A már bevált technológiák csiszolásában talán kevésbé, inkább 
a kivételes kreativitást igénylő K+F területeken. Leginkább átlagon felüli szellemi 
kihívásnál.

Lehet-e államilag támogatott minimum internetcsomagokat bevezettetni a 
szolgáltatóknál?

Javasolt kérdésem: Szabad legyen-e az interneten a hét hét napján, 0-24 óra között 
megrendelt termékeket a hét hét napján, 0-24 óra között kiszállítani a megrendelőnek?    
Indoklás: a net semlegessége és teljes szabadsága a kérdés, hiszen ha a termékeket 
hajnal kettőkor vagy vasárnap megrendelheti valaki, akkor miért ne kaphatná meg 
szinte azonnal?

napi 2 óra internettezés  ingyen napi 4 óra         “                  5000 ft napi 6 óra          “                 
10000 ft napi 8 óra          “                  20000 ft net sebesség    kb   10 M

Miért nem engedi a magyar kormány, hogy valamit ebben az országban a piac 
határozzon meg kereslet kínálat alapon? Miért akar mindenbe beleszólni a magyar 
kormány? Az illiberális demokrácia egyenlő a diktatúrával és mindent ellenőrizni akar 
a magyar kormány?
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NEM_LESZ_NETADÓ!

NEM_LESZ_NETADÓ!

NEM_LESZ_NETADÓ!

Miért nem lehet legalább a nagyobb városokban egy Államilag támogatott 1-2 órás 
internet biztonsági tanfolyamot szervezni?

“Vannak, akiknek anyagi, társadalmi helyzetük miatt nincs lehetőségük internetezni 
vagy nem tudnak úgy internetezni, ahogy szeretnének.” Utalva a felvezetőre, javasolt 
kérdésem: Mit tegyen a kormányzat annak érdekében, hogy csökkenjen a társadalmi 
szakadék, és ezáltal mindenkinek legyen lehetősége internetezni úgy, ahogy szeretne?

A bevezetőben feltesznek egy kérdést: “ Mit tegyünk azért, hogy a lehetséges 
legkedvezőbb környezetet biztosítsuk azoknak, akik itthon kívánnak az internetes 
gazdaságban vállalkozni, versenyezni, fejleszteni, újítani?” Erre a válaszom: semmilyen 
formában ne adóztassák az internetforgalmat, internethasználatot!!!

Kérdésjavaslatom: Akarja-e ön, hogy internethasználata után adatforgalmi vagy egyéb 
használatarányos adót kelljen akár önnek, akár a szolgáltatójának fizetnie?

Hazánk képviselje a “net neutrality” álláspontját!

A magasabb sávszélesség többe kerül általában, mint az alacsonyabb. A forgalomalapú 
szolgáltatás helyett, nem véletlenül tértek át a szolgáltatók a sávszélesség-alapú üzleti 
modellre. A mobilszolgáltatókra jellemző adatforgalom-korlátozást is el kéne törölni, 
amihez pl. adókedvezménnyel támogatni kellene a mobilhálózatos infrastruktúra-
fejlesztést.

Budapesten a VII. Rejtő Jenő utcában csak a *** Szolgáltató van, így annyit kér a 
szolgáltatásért amennyit akar. A lányomnak a TV és internet szolgáltatást csak úgy 
adták, ha a vonalas telefont is fizeti, holott nincs is neki vonalas telefonja. Nincs 
versenyhelyzet, jó lenne ha még lenne szolgáltató pld. a ***, így lehetne választani. 

Egyetért ön azzal, hogy az EU adóztassa meg az amerikai netes óriásokat ?  Helyesnek 
tartja ön, hogy a Google, a Facebook, az *** és az *** kis tételekben ugyan, de 
összességében hatalmas pénzeket keres hirdetéseikkel és fizetős eszközeikkel és 
ezek után adót Európában nem nagyon fizetnek? 
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Javasolom megfontolni az internet hozzáférés olcsóbbá tétele érdekében a verseny 
erősítését. Ceglédbercelen élek, kis szolgáltatók mellett nagy szolgáltató egyedül 
a ***(10 000.- Ft.telefon+internet) A szomszédos Albertirsán és Cegléden a *** is 
szolgáltat.  (6000.-Ft tel.+int.+tv) Ahol nincs verseny, ott maximálni lenne szükséges 
az árakat. 

milyen lesz  az új internet adó nélkűl?

milyen lesz az internet szobadsága lesz -e-korlátozás?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyarországi adóterhek mellett csakis és kizárólag egy 
teljes mértékben díjmentes internet és telekommunikáció elfogadható.

Most olvastam, hogy Izraelben katonai terülten belül nincs internet használatára 
lehetőség. Nekem  ész-szerűnek tűnik, hogy katonai dolgok az ország biztonsága 
érdekében ne kerüljenek fel az internetre. Hogy van ez itthon?

Legyen-e államilag magas sávszélességű kiépített Wifi hálózat Magyarország területén?

Az éppen aktuális kormánynak és érdekérvényesítő szerveinek van-e joga az internet 
világába jogszabályok útján beleavatkozni? Oldalakat felszámolni?  A torrentelés 
bűncselekménnyé nyilvánítására?  Az állampolgárok internetezési szokásait lekövetni/
kémkedni utánuk?

Egyetérte-e Ön azzal, hogy Magyarországon SOHA SEMMILYEN MÓDON, sem 
adatforgalom alapján, sem a havi előfizetési díjat terhelően, sem időalapon ne lehessen 
adót kivetni az Internet használatára?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Magyar általános- és középiskolákban hangsúlyosabban 
kell oktatni az Internet használatát, beleértve az információ megkeresését, a veszélyek 
felismerését és elhárítását, illetve az alapvető erkölcsi normákat?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Magyar Kormány szélesítse az Interneten intézhető 
közügyek skáláját?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Magyar Kormány dolgozza ki annak lehetőségét, hogy 
az állampolgárok számára fontos kérdésekben (mint pl. hogy tarthasson-e nyitva a 
bolt vasárnap) Interneten szavazhassanak a választópolgárok, ezáltal gyakorolva a 
demokratikus jogukat?



180

A gyermekek a középiskolában két éven keresztül, heti 1 órában tanulják az informatikát. 
Ön szerint ez elég, hogy versenyképesen használja majd később munkavállalásakor 
esetleg továbbtanulásnál a felsőfokú intézményekben?

Miért nincs Magyar fejlesztésű operációs rendszer  ez 100-milliárdos üzlet és jelentős 
foglalkoztatást jelent? 

Miért nincs a tanyákon és külterületen élőknek olcsó internet hozzáférésük, csak 
gyenge lassú rendkívül drága  mobilinternet ? Ez a kérdés több mint 1-millió embert 
érint statisztikailag. 

A telefon társaságok 2-éves hűségszerződéssel korlátozzák a szabad versenyt, 
hűségidő nélkül sokkal olcsóbb és hozzáférhetőbb lenne az internet.   

A 2-éves hűségszerződés lehetetlenné teszi egy olcsóbb és kedvezőbb 
telefontársasághoz való átmenést és hozzájutni egy kedvezőbb  internet csomaghoz. 
Mikor lesz vége a 2-éves hűségszerződéssel elkövetett versenykorlátozásnak ?

AKARJA-E HOGY AZ INTERNET BÁRMELY FOKÚ CENZÚRA ALÁ ESSEN?Képzeljük 
csak el ha a könyvtárakban csak a nekünk tetsző művek lennének,elég beteg egy 
világ lennénk!Az internet szabadsága nem lehet kérdés!Nagyobb lehetőséget látok 
egy program kifejlesztésében,ami szűri a nekünk nem tetsző tartalmat,mint egyes 
vírusvédelmi szoftver gyerekvédelmi opciója!

Természetesen mindenki számára elérhetővé kell tenni az internetet. Akik ma nem 
aktívak az interneten,azok nem a biztonság hiánya miatt nem neteznek,vagy nincs 
rá pénzük,vagy nincs hozzá affinitásuk. AKARJA-E HOGY MINDENKI SZÁMÁRA 
ELÉRHETŐ LEGYEN AZ INTERNET INGYEN? (alapnet)

Ez a konzultáció a kormány időgazdálkodási és kapcsolattartási stratégiájáról is szól, 
pl. mikor kell és nem kell időpontot kérni, milyen szintű javaslatokkal kell jönni. Meg 
kell kérdezni minden partnerét, hogy ő milyen kapcsolattartási módokat szeretne, 
hogy konformak lehessenek ezek egymással. A Net sokat segíthetne a titkárok/-ságok 
munkájában.

Egyetért-e Ön azzal, hogy az országgyűlési választásokon is lehetőség legyen érvényesen 
elektronikus szavazatot leadni? (A hagyományos, papír alapú szavazás megmaradna 
alternatív lehetőségként, ahhoz hasonlatosan, ahogy jelenleg az adóbevallás esetén is 
párhuzamosan létezik a papír alapú, illetve az e-ügyintézési lehetőség).
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Mi ennek a konzultációnak a lényege? Az Internet  önszabályozó nem szorul “állami” 
felügyeletre. A magyarázatokban belekeverni a bűncselekményeket és ezek indoklásával 
szabályozni nem etikus. Az embereket kell felzárkóztatni, hogy a lehetőséggel tudjanak 
élni. A feltevés is sértő, hogy még az internetezéshez is  az Önök segítsége szükséges.   

Az erőszakos zaklatástól mentsék meg a felhasználókat. Tiltakoztam a szudáni nő 
kivégzése ellen, és azóta állandó zaklató leveleket kapok.német nyelven. Ugyanezt 
teszi a facebook is, és hiába nem nyitom meg zaklató leveleiket mindennap jönnek.

Ne avatkozzon bele az állam. A gazdaságot kellene reális talpra állítani. 

Akarja-e hogy minden magyar állampolgár alanyi jogon kapjon egy egyedi email 
címet amit az állam biztosít, amit egész életében megtarthat, és nem kell állandóan 
változtatnia a szolgáltatók névváltozásaival, megszűnéseivel. 

Senki ne nyúljon az internethez--SEMILYEN FORMÁBAN!!!!!!!

A hozzáférést kellene ingyenessé tenni.  Minden cég, aki neten kéri az adatokat ( 
díjbeszedő, gáz, elmű, nav, okmányiroda ,biztosító, bankok, sorolhatnám vég nélkül) 
nagyon sokat spórol a netes ügyintézéssel.  A vírus dolgot is ingyenessé kell tenni.

ingyen net

mindenhol ingyen net

internetszabadság és nemsemlegesség 

Fontos-e, hogy a kormény megvalószítsa az alábbi szolgáltatásokat az Interneten? 1. 
online népszavazás bármilyen témában megfelelő számú támogatottság esetén. 2. 
dokumentumok digitális aláírása az ügyfélkapuban. 3. összes digitális kormányzati 
szolgáltatás egységes grafikai megjelenése és egyszerű felhasználói felülete. 

Szerintem semmit  sem kell az interneten, az internet szabadságán változtatni. Nekem 
és  szerintem sok más embernek teljesen megfelelő az internet által biztosított  teljes  
szabadság, és  információáramlás. Pontosan úgy mint  Földünk más  országaiban. 
Semmi  szabályozás nem  szükséges. A  korosztályok korlátozott hozzáférését a 
szülőknek biztosít

Egyetért-e azzal, ha a kormány minden lehetséges módon támogatja, hogy 
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Magyarországon nagysebességű internethálózat épüljön ki, amely egyedülálló 
Európában?

A közbeszéd leegyszerűsít, de a teljes és tiszta képet ***: “***” könyv magyar szemmel 
feltárta. Az InterNet sokkal több, mint egy technikai csoda, ez a lehetőségek csodája. 
Korábban szövegbányászatról szólt, de tudásbányászatra is képes, a számítógépek 
után mindenféle más eszközt is bekapcsolt, páran befolyásolták, ma bárki.

Lehetne ingyenes a net?

Szeretné-e Ön, hogy a magyar vállalkozások adómentességet élvezzenek az 
internethasználat kapcsán?

Jó lenne ha nem élnének vissza az internet adta szabadszággal....a kormány teretse 
megh a Magyarországi szabad internetet

Egyetért e Ön azzal, hogy a magyar internetes kereskedelemben biztonságosabbá 
tegyék az online fizetést?

támogatja, hogy a cégek adókedvezményt kapjanak az internetre?

Ha a szolgáltatás akadozik, arra az időszakra ne számítson fel díjat a szolgáltató!

nem-e lehet minden városközpontban ingyen vifi?

Tájékoztasson előre a szolgáltató, hogy lassúl az internet!

Drónokkal kapcsolatos törvényi szabályozást terveznek-e bevezetni? 

Lehetne-e, hogy azok az Internet felhasználók, - akik előzetesen hozzájárulásukat 
adták- kapjanak a nemüknek, életkoruknak megfelelő tájékoztatást az egészségi 
állapotuk megtartását és javítását célzó megelőző vizsgálatok konkrét lehetőségeiről, 
illetve szükségéről? 

A jövőben legyen adómentesség minden informatikai termékre és szolgáltatásra!!!

Táblagépek és más mobil eszközök biztonságosabb használatának elősegítését hogyan 
kívánják megoldani a lakosság körében? Korrekt jogi szabályozás kiterjesztését ilyen 
vonatkozásban is, ezentúl a valóban hatékony technikai védelmet azon programok 
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tiltását, melyek ilyen kérdéses  tevékenységet végeznek hogyan lehetne megoldani? 

A GPS mellett javasolnám (gépjármű) közlekedést segítő szoftver fejlesztését, ingyenes 
elérhetőséggel a nagyvárosokban praktikus segítséget jelentene környezetvédelmi, 
és más megtakarítások vonatkozásában és parkolásban. Minden közlekedési 
csomópontban kamerarendszer van telepítve, ezt a rendszert más célok mellett erre 
javasolhatnám-e használni? 

Magyar találmányok a régi és új szabadalmazott megoldásoknak Interneten 
történő praktikus bemutatását javasolhatom? A fiataloknak is megfelelő alternatív 
iránymutatást, ösztönzést is nyújtana vele az állam.

Őstermelők, a családi gazdálkodók, ill. minden agrár ágazatban tevékenykedő a ***  
tagja és ott elektronikus regisztrációjuk van, a számunkra az ország minden pontján 
kellene biztosítani biztonságos internet elérést ügyeik intézéséhez. Hogyan oldható ez 
meg? 

Támogatja-e, hogy minden tanterem legyen digitális? Rendelkezzen internetkapcsolattal, 
projektorral és számítógéppel.

A Tanyafejlesztési pályázatok is interneten keresztül nyújthatók be (pl.: gazdálkodási 
gépek, kisgépek, eszközök fejlesztésére, beszerzésére) mikorra lesz ennek benyújtására 
mód, akár mobilinterneten az ország bármely pontjáról? 

Az őstermelők, gazdák interneten hirdetnek (termény, takarmány, jószág, gép, stb.), 
hogyan lehetne ennek hivatalos kereteket biztosítani, hogy az ország akármelyik 
pontjáról egyszerű legyen hirdetni, illetve a kereslet, kínálat egyszerűen összhangba 
kerüljön? 

biztosítsák a fogyazstók védelmét a közösségi oldalakon és a használt cikkeket árusitó 
oldalakon meg áruházakban, hogy ne lehessen átverni az emebereket pénzt lehúzva 
róluk, ha bebizonyosodik hogy csalnak legyenek büntetve mert ez is tolvajlás! ezzel 
védjék  az internethasználókat

A “magyar kulturális hagyaték közgyűjtemény és az ***” mikor lehet része a 
konzultációnak? 

Mikor ösztönzik törvényi szabályozással a szolgáltatókat egészséges versenyre 
hazánkban? Mit tehetünk az ellen, hogy ne a máshol elavult technikát telepítsék 
hazánkban? Versenyszabályozás? 
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Mikor ösztönzik törvényi szabályozással a szolgáltatókat egészséges versenyre 
hazánkban? Mit tehetünk az ellen, hogy ne a máshol elavult technikát telepítsék 
hazánkban? Versenyszabályozás? 

Önnek mit jelent a szabad internet? És a semleges intrenet?Ön szerint közreműködjenek 
non-profit vagy civil szervezetek abban, hogy pártpolitikától függetlenül biztosítsák a 
magyarországi info-kommuikációt?

Védjük meg közösen a gyermekeket és az erkölcsös gyermekeket a pornográf és 
erőszakos tartalmaktól amik a neten terjednek! Mutassunk példát a világnak!

Csak a hálózat fejlesztésével és az információs technológiák adócsökkentésével 
tudunk versenyképesek maradni globális szinten....de az is jó lenne ha az iparág Áfa 
mentes lenne :)

Miért van az hoigy Magyarországon az internetes fogyasztóvédelem a béka feneke 
alatt van????!!!az ***  közreműködésére várva.... ***

K+F, ez jelenti az innovációt, Magyarországon meg ilyen nincs, ezen kéne változtatni

a pornó ne legyen ingyen, fizessenek érte a retardáltak

Támogassa-e a magyar állam az informatikai fejlesztéseket és az ingyenes wifit az 
ország területén?

mint az élelmiszerek esetében, úgy a net esetében is minél nagyobb a kiszerelés, 
nete setében a sebesség, adatforgalom a fajlagos ára annál olcsóbb legyen mint egy 
kissebb esetén

Lehessen-e magasabb előfizetési díj ellenében kevesebb reklámot látni? 

Ne lehessen anonim kommenteket írni! Mindenki vállalja fel a véleményét.

biztosítani kell az adatlopás megakadályozását, a netes kereskedelem számi mindenhol 
nőnek, ezzel nő a csalás veszélye is, de ami nem nővekszik az az e köré épített védelmi 
rendszer! legyen netes rendőrség, netes fogyasztóvédelem Mo-on!

Vegyünk példát a nyugati államokról! az internet fejlesztése kitörési lehetőség a 
magyaroknak, mert rá kell állni arra a vízióra, hogy mi infromációs nagyhatalmak 
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legyünk! ezt kivitelezni kell, módját szabályozza az állam

Véleményem szerint a Net-re csak aláírva (Név, lakcím) lehessen bármit feltenni, sokkal 
kevesebb antiszemita és zsidó, meleg és “molesztált” fiatal lenne a világon és kis 
hazánkban. Kérdés: hogyan lehet(ne) ezt megoldani? ***, Budapest

Sajnos egyre inkább összetévesztjük a szabadságot a szabadossággal, a 
semlegességet az önálló vélemény hiányával, a liberalizmust a gátlástalansággal és a 
sajtószabadságot a fizetett hazugságok megírásának és közlésének lehetőségével. Jó 
volna, ha az Unióban születő döntés alkalmával figyelembe vennék ezeket a fogalmi 
zavarokat. ***, Bp.

Tisztelt Képrviselő Úr! Én nemhogy az internetadó ellen vagyok hanem egyenesen 
követelem hogy vezessék be!! Vidéki lakos vagyok elképesztő, hogy a faluban csak 
kizárólagosan mobilt lehet használni. A vezetékes internet amihez legalábbis egy 
telefonvonal kellene az kihalásos uton müködik. CSAK BUDAPEST A FONTOS!!!!

Miért nincs vidéken internet hozzáférés, hogyan dolgozzak ha nem BUDAPESTEN lakom, 
nem tudom a munkámat végezni internet hozzáférés nélkül, de ehhez Budapestre kell 
költöznöm, amikor Magyarországon bárhonnan el tudnám végezni ezt a munkát ha 
lenne internet! Nem kellene a Fővárosban élnem!!!

Legyen-e ingyenes alapinternet a fogyatékossággal élőknek?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormány feladata csak a lehetőség biztosítása és többre 
ne terjedjen ki fennhatósága?

Mikor lessz az egész Magyarország Wifivel lefedve?,mert ez a Nemzet és haladás 
érdeke. Minden területen:oktatás,egészség- ügy,kereskedelem,rendészet és katonaság. 
Tisztelettel.***

Ön szerint legyen ingyenes az Internet,minden magyar állampolgár számára alanyi 
jogon ?

Egyetért Ön a telekommunikációs adó kiterjesztésével, az x árbevétel feletti internetes 
szolgáltató cégek esetében?  Egyetért Ön az internetes szolgáltatók oldalain megjelenő 
tartalmak, bizonyos törvényi esetekben történő szabályozásával?  Olyan tartalmak 
esetén amelyek megjelenítése a hagyományos média felületeken sem megengedett, 
vagy csak bizo
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Magyarország szigorítsa-e az Interneten elkövetett bűncselekmények büntetési 
tételeit?

Szigorítsa-e Magyarország az internet szolgáltatók adatkezelési és továbbítási 
szabályozását, valamint felülvizsgálatát?

A felasználók felé ingyenes legyen-e az internet hozzáférés, vagy sem? A szolgáltatók 
hirdetéséket tesznek közzé. A hirdetéseket nem ingyen, hanem bevételért adják. Miért 
nem lehet ezért megadóztatni őket, ha tv garantálja, hogy az internet hozzáférés 
továbbra is ingyenes marad?

Legyen minden ember számára ingyenes internetes elérhetőség? Úgy gondolom 
egyértelmű igen a válasz, mivel az internet az életünk része, így mindenki számára 
biztosítani kell! 

Elegendő-e törvényi garancia az internet hozzáférés költségtérítés nélküli biztosításához, 
és csak a szolgáltatók adóztatása, a fejlődéshez?

Legyen-e ingyenes internet használat képzés alapfokon és külön haladóknak, és ez 
közpénzből  valósuljon meg?

Magyarország megvárja-e az Európai Uniós szabályozást az internet kérdésben, vagy 
menjen-e elébe annak egy úgymond korszerűbb szabályozással?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet hozzáférést szélesíteni kell? Egyetért-e Ön azzal, 
hogy az állam szabályozást alkalmazzon az internet biztonságossága, érdekes és 
gazdag tartalom-, és szolgáltatáskinálata érdekében? Kell-e változtatni az eddig 
kialakult magyar gyakorlaton?

Legyen olyan kormányzati applikáció, amit segít kiszámolni, hogy mennyi nyugdíjra 
számíthatok.

1. Szeretnétek e, hogy a jövedelemmel nem rendelkező fiataloknak az internet ingyenes 
legyen? 2. Szeretnétek e egy államilag biztosított  ingyenes adat védelmet, mindenki 
számára, mindenfajta hacker támadás ellen?

Ki feleljen a biztonságos védelemért ? Legyen ingyenes a “vírusvédelem” ! A szolgáltató 
Kötelességei?
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Terjesszék ki a szuper gyors internetet, mindenki által elérhető áron ! Tegyük feleslegessé 
a papír alapú “kommunikációt” !

Ugye egyetért Ön azzal, hogy az mivel internet az amerikai titkosszolgálat eszköze az 
Ön privát szférájának korlátozására, ezért az állampolgárok védelmében szükséges 
annak kormányzati korlátozása?  

Magyarország minden településének minden pontján kötelezően kiépíttetni a 
szolgáltatókkal a mobilinternet hozzáférhetőségét megfelelő minőségben és 
sebességgel.

1. A bevezetendő ,internethez kapcsolódó adóból  részesüljenek azok a művészek,akiknek 
szellemi alkotásait az interneten keresztül ingyen elérhetik a felhasználók. Pl zenészek 
,írók,költők,színészek stb. 

A bevezetésre kerülő,internethez kapcsolódó adóból részesüljenek azok .akik az 
internettel kapcsolatos innovációt vagy fejlesztést hajtanak végre.

Vidéki ,kisebb falvakon a szerződésben deklarált (-adsl !)sávszélesség nem biztosított. 
/3-5 mbit helyett most éppen 1.4 mbit/ Olvastam valahol ,hogy a szolgáltató nem 
vonható felelősségre jogszabályilag sem ennek megnövelése érdekében. Esetemben 
.... vonalas sávszélességről van szó. Úgy tudom ,hogy létezik drót nélküli akár 100 mbit.
stb 

Támogatja-e hogy Magyarország területen ingyenesen lehessen használni az internetet, 
úgy, ahogy pl. Pesterzsébeten?

Ha Ön egy állami fenntartású intézménybe (például okmányiroda, kormányablak ...stb.) 
készül, tájékozódik annak aktuális nyitva tartásáról az interneten?

Minden településen nyilvános és ingyenes 150 mb/s internet hozzáférést 
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

Miért nem adóztatjuk meg azokat a cégeket, melyek valóban lefölözik (használják) az 
Intenret által nyújtott lehetőségeket (Google, Facebook, Netfix, Skype, stb)? A Google 
Franciaországban fizet adót, melyet a hálózat fejlesztésére fordítanak. Lennének 
megalapozott ötleteim a megvalósításra. 

Közüzem-e az internet?  Utca, házszám az ott lakókkal ne legyen összerendelhető? 
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Ahová feliratkoztunk ott egyszerűen, világosan le lehessen iratkozni és ezzel adataink 
lepecsételésre kerüljenek? Szociális NET csomag legyen?  Internet legyen ugyanolyan 
szolgáltatás mint a többi közszolgáltatás? Akit NET használatára köteleznek annak 
fizessék? 

ön egyetért-e azzal ,hogy az internet legyen biztonságos, de ugyanakkor maradjon 
szabad, és cenzurázatlan  minden tekintetben ,és minden tartalomban?

Az internet fontossága egyre növekszik, lassan ez lesz maga az info-kommunikáció. 
Az informatikán az elszigetelt informatikát fogják nemsokára érteni, azaz elsősorban 
internethasználatot kell oktatni. Egyes közösségekből elszigetelt közösségek lesznek, 
ha nem lesznek online kapcsolatban egymással és másokkal. Miket tegyünk az 
elszigetelődés ellen?

Javaslatom, hogy azok is hozzátudjanak férni a nethez, akinek ez anyagilag nem 
megengedhető, hogy minden településen a szolgáltatóházakban ingyenesen tudják 
használni az internetet, ez főleg a jövő nemzedékének fontos, tehát a gyermekeknek!!! 
Ehez kapcsolódik a javaslatom, hogy az iskolákban is lehessen du. internetezni .

Több pénzt kellene forditani az oktatásra, hogy jobb számitógépes szakemberek 
kerüljenek ki az iskolából. már 3. osztálytól érdemes lenne az informatikát, és az Angol 
nyelvet tanitani. A mostani szakembereknek pedig nyilt pályázati lehetőséget kellene 
biztositani a z inernetes gazdaságban!!! Fontos az átláthatóság !!!!!! 

Legyen olcsóbb az internet? Igen, mivel már mindenki számára elérhetőnek kellene 
lennie!!! Ennyi a véleményem!

A napokban Székesfehérváron nyitottak irodát IT cégeknek. Az a javaslatom, hogy a 
kormány ezt terjessze ki az egész országra terjedően, és így növelje a versenyképességet. 
Hisz a kis- és középvállalkozások Magyarország motorjai, ne nyomják el őket, hanem 
segítsék!!!!!!!!!!!!!

Kapjanak az IT startupok több támogatást, mert ez viszi előre az ország innovációját. 

Miért kell az internetet úgynevezett magyar internetté változtatni? Mit jelent az eddigi 
globálisan szabad internettel szemben a magyar internet? Mennyiben marad szabad 
az internet és mennyiben lesz cenzúrázott ? Használható marad egyáltalán?

Legyen 10M/s sebességű ingyenes internet hozzáférése minden állampolgárnak?
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Legyen ingyenes 16 M/s és a kis tlepüléseken is legyen elérhető az internetszolgáltatás, 
ahol mély szegénységben élőknek is biztosítsanak, legalább 10M/s internetet, hogy ők 
se maradjanak ki a jóból.

Szeretném ha megoldanák a trágárságok kitiltását, ha ez nem megoldható akkor 
pénzbüntetéssel büntessék az elkövetőket és mindjárt el lehet felejteni a net adót.

Az e-egészségügy kialakítására milyen lépéseket tesz a kormány? Online 
időpontfoglalás? Online rendelés pl. bőrgyógyászat? Online betegkövetés? 

Az ügykörök összekapcsolásában milyen fejlesztések várhatók (e-goverment)? 

A könyvtárak(ban) egységes, szélessávú, mindenki számára elérhető internethasználat 
és rendszer mikorra lesz elérhető?

A mobilinternet versenyszabályozására milyen intézkedések várhatóak?  

Milyen e-kereskedelem ösztönző pályázati rendszer alakítható ki? 

Mikorra várható egységes, országos online betegkövető rendszer? 

Mikorra várható a vérellátásban az online, országos követhetőség kialakítása? 

Hogyan számolható fel a digitális írástudatlanság? 

Hogyan lehetnének ösztönözhetők a hazai startup-ok? 

Lesz-e törvényi szabályozása a hazai közösségi finanszírozású projektek kapcsán 
(Kickstarter finanszírozású projektek)?

Miért ilyen unalmasak és bonyolultak a kormányzathoz köthető honlapok? Sokkal 
többen használnák, ha gyakrabban frissülnének és értelmesebb tartalmak is lennének 
rajtuk, pl.: könnyen használható adó-kalkulátor, időpont foglalás…

Szerintem is a kommunikációs hálózatnak semlegesnek kell maradnia. Ez nem lehet 
kérdéses.

Egy családi videó megosztása 4 GB, “non-profit” adatforgalom. Egy Internetes vásárlás 
5 MB profitszerző forgalom. Egyetért azzal, hogy az adatforgalom egyáltalán nincs 
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összefüggésben az Internet használatából szerzett haszonnal, így az nem lehet alapja 
semmilyen adónak?

Magyarországon a tiszta, korlátozások nélküli piaci verseny is elegendő volt hozzá, 
hogy mára már az otthonokban is elérhető gigabites hálózat a nagyobb városokban. 
Egyetért azzal, hogy a szolgáltatók piaci versenyébe nem szükséges állami beavatkozás 
különadók kivetésével?

Egyetért azzal, hogy aki nem Internetezik, azt valószínűleg nem érdekli a kérdés, 
valószínűleg saját döntéséből adódóan kerüli, mivel sok ingyenes Internetes hozzáférési 
lehetőség van jelenleg is (közösségi házak, Internet kávézók, benzinkutak)? Egyetért 
azzal, hogy nem szükséges az Internetet különadóból finanszírozva ráerőltetni 
mindenkire?

Egyetért-e ön azzal, hogy a számítógéppel dolgozó és jelentős figyelmet, felelősségteljes 
döntéseket hozók képernyő előtt töltött munkaideje napi 4 óránál nem lehet több?  
Egyetért-e ön azzal, hogy a kisdiákok napi 2 órát, középiskolások 3 órát, a főiskolások 
4  órát tölthetnek képernyő előtt?  

Mennyire hatékonyak az internetes fórumok? Hatékony lehet-e például egy olyan 
internetes kezdeményezés, hogy a médiákban reklámozott termékeket senki ne 
vásárolja? 

Az Internet, mint kommunikációs eszköz, illetve az Interneten tárolt és könnyen 
elérhető szakmai adattartalom Ön szerint a hagyományos gazdasági szereplők 
versenyképességét is jelentősen megnöveli? Amennyiben IGEN, Ön támogatja-e, hogy 
a vállalatok, szervezetek, oktatási intézmények minimális, vagy nulla Internet díjat 
fizessenek Magyarországon? 

Az Internet, mint kommunikációs eszköz, illetve az Interneten tárolt és könnyen elérhető 
szakmai adattartalom Ön szerint jelentősen megnöveli a tanulás hatékonyságát? 
Ez által versenyképesebb tudás alakul ki gyermekeinknél? Amennyiben IGEN, Ön 
támogatja-e, hogy az egyetem befejezéséig a diákok nulla Ft Internet díjat fizessenek 
Magyarországon?

Ön támogatja-e, hogy Magyarországon MINDEN állami, önkormányzati, nyugdíj ügyet, 
bejelentkezést, igénylést, stb. Internet és elektronikus aláírás segítségével, távolról is 
intézzenek az állampolgárok? Lehet, hogy e miatt az ügyfélszolgálati munkahelyeken, 
a közszférában kevesebb lesz az állás, viszont nem kell szabadságot kivenni az 
ügyintézéshez.
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Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar társadalom azon rétegét, aki nem használ Internetet, 
a Kormányzat aktívan támogassa, pl. anyagilag, vagy adóengedménnyel? És csak 
magánszemélyek és mikrovállalkozások kaphassanak támogatást? És a támogatás 
forrása, ne a már Internetezők az Internetezéshez kapcsolódó adó bevezetéséből vagy 
adóemelésből keletkezzen?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar állam a pedofil, a nyíltan terrorista (pl. hogyan 
készítsünk bombát) és a fasiszta, náci tartalmakat hivatalból töröltesse a magyarországi 
szerverekről? Amely szerverfarm ezt nem teszi meg - arra hivatkozva, hogy a tartalomért 
nem felel -, a működtető cég tevékenysége felfüggesztésre kerülhessen.

Egyetért-e Ön azzal, hogy az egyéni és vállalati versenyképesség érdekében állami, 
önkormányzati Internet adó ne legyen Magyarországon a következő 10 évben? És az 
Internet szolgáltatás ÁFA-ja max. 10% legyen, szintén a következő 10 évben?  

Az egyéni GPS navigációkat felváltsa egy központi, a forgalmat arányosan elosztó 
rendszer mellyel elkerülhetőek lennének a dugók és torlódások ?

Lehessen-e anonim kommentelni?

Lehessen-e olcsón számítógépet bérelni rászorultsági alapon? 

Drágább előfizetésért, sokkal kevesebb reklámot toljanak a képünkbe!!! Én fizetnék 
azért, hogy ezeket ne lássam.

Az oktatást kéne erősíteni! Az nem hozzáértés, hogy tudnak facebookozni. Jó lenne, 
ha a diákok megtanulnák legalább, hogy kell szöveget szerkeszteni vagy táblázatot 
kezelni. 

Legyen semleges a net!

Kötelezzék-e a szolgáltatókat, hogy a net-kimaradásokat vonják le a számla 
végösszegéből?

Támogatja-e, hogy a diákoknak digitális ellenőrzője legyen, amihez a szülőnek is van 
hozzáférése?

Csökkentsék a mobilszolgáltatók a vezeték nélküli internet csomagok árát!
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az inernetes zaklatókat szigorúan büntessék meg, főleg a pedofil hajlammal 
rendelkezőket

Terjedjen jobban az internetes televíziózás

Lehetővé tenné, hogy az sztk-ba elektronikusan is lehessen időpontot foglalni? 

Ön egyetért-e azzal, hogy az elmaradott térségekben lakó hátrányos helyzetű 
középiskolás gyermekek kedvezményesen vagy ingyen jussanak laptophoz és a 
tanulást elősegítő programokhoz?

A kormány nyomására az internetszolgáltatók között növeljék a versenyt akár egy 
nemzeti internetszolgáltató piacra lépésével, ez a nemzeti szolgáltató biztosíthatná 
az állami intézményekben, hátrányos régiókban az olcsó vagy biz. esetekben ingyenes 
internet hozzáférést.Valamint kedvezményes árú termékek kereskedelmével is 
foglalkozhatna.

A siketek és nagyothallók kapjanak-e korlátlan internetet, hiszen ők nem telefonálnak, 
hanem videóhívással kommunikálnak

Elegem van abból, hogy feltörik a fiókjaim. Biztonságosabb internetet akarok! 

Már egy ideje figyelem hogyan alakul az internet Magyarországon. És kkv tulajdonosként 
fontosnak tartanám, ha a vállalkozásokat támogatva, vagy kedvezményt vagy ingyenes 
internetelérhetőséget biztosítana a Kormány, hogy a kkv-k egyre inkább kihasználják 
az internet adta lehetőségeket.

Akarja-e ön, hogy eltöröljék el a hűségidőt!

Legyen korlátlan mobil internet csomag!

Egyetért e Ön azzal hogy a gazdasági szereplök védelmének érdekében szükség lenne 
az e-mailek, és a keresögépek esetleg érzékeny adatainak belföldön tartására, és nem 
elérhetövé tenni azt idegen hatalmak, országok számára. A kormány támogassa a 
magyar alternativákat, és korlátozza az EU-n kivüli mail szerverek és keresö gépek 
szolgáltatásait?

Egyetért e Ön azzal hogy internet szabadsága az olyan fontos hogy, azt semilyen cimen 
ne lehessen korlátozni, és ne lehessen annak tartalmát szürni. Bármilyen személy, ill. 
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jogi személy adatforgalmának a megfigyeléshez bírói engedélyre legyen szükség.

Ön szerint kell-e adóztatnia az államnak a különféle szolgáltatásokat nyújtó 
vállalkozásokat, vagy sem?

Ön szerint Magyarországon, napjainkban, követhető gyakorlat lehet-e, hogy az ország 
minden állampolgára térítés nélkül férhessen az internethez?  Ön szerint helyes 
lenne-e, ha azt a bevételt számítógépek vásárlására fordítaná az állam, amit az internet 
szolgáltatóktól adó formájában beszed az internet szolgáltatásuk után? 

Ön szerint helyes gyakorlat-e, ha az állam korlátozza az internet tartalmakat az erkölcs, 
az etika, az alkotmány alapján? 

A világ a rendezetlenség felé tart és ez megállíthatatlan folyamat. Ön szerint legalább 
lassítani kell-e ezt a folyamatot, ha már megállítani nem is lehet? Ennek reményében 
szabályozni kell-e az internetezés mai kaotikus gyakorlatát, vagy hagyni kell, majd 
kiforrja magát, mint sok egyéb, kezdetben kaotikus dolog?

Ön szerint időszerű-e szabályozni az internet szolgáltatók adóztatását, még ha az 
egyes társadalmi csoportoknak ez nem is tetszik, vagy el kell halasztani a kérdést 
mintának megvárva az Uniós szabályozást?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a mobilszolgáltatók a külföldihez képest (pl. Egyesült Királyság, 
USA, Németország) aránytalanul drágábban kínálják itthon szolgáltatásaikat (hívás, 
SMS, mobilinternet) valamint a mobilkészülékeket? a, egyáltalán nem értek egyet b, 
inkább nem c, egyet is értek, meg nem is d, inkább egyetértek e, teljes mértékben

Kontakt-felhasználó vagyok, ezzel akadálymentesen tudok kommunikálni a 
nagyvilággal, de az internet nem mindenhol elérhető. Lesz-e erre megoldás?

Egyetért-e azzal, hogy minden magyar állampolgárnak alanyi jogon, ingyen járjon 
széles-sávú internet-hozzáférés?

Ön szerint jó volt-e a Kormány szándéka, amikor meg akarta adóztatni az internet 
szolgáltatókat, csak félrecsúszott azáltal, hogy egy félrevezetett csoport nem 
értelmezte megfelelően a jó szándékot! Ön szerint évekre félre kell tenni a kérdést, ha 
már így alakult, és majd a következő ciklusban kell folytatni annak megoldását?

Ön szerint legyen-e Magyarország adóparadicsom az internetes vállalkozások számára, 
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lemondjon-e az ország a megfelelő szakemberképzésről, a megfelelő infrastruktúra 
kiépítéséről, a kiszámítható, fejlődést ösztönző szabályozásról és mindezek 
biztosítására hivatott, széles körben született egyetértésen alapuló adószabályokról?

Ön szerint az internetszabadság és netsemlegesség kérdésében Magyrország várja-e 
be az uniós szabályozást, és fogadja azt el változtatás nélkül, még, ha nem is ért azzal 
egyet az ország lakosságának többsége?  Ön szerint menjünk-e az uniós szabály 
elébe és alakítsunk önnálló, az országunk lakóinak kedvezőbb véleményt, és ez utóbbit 
alkalmazzuk?

Egy alanyi jogon (ingyenesen) járó alap sebességű (pl. 5-10 Mbit/s) vezetékes 
hozzáférés mindenkinek biztosíthatná a tartalmak elérését. Elsősorban a rászoruló 
rétegek élveznék, a tehetősebbek úgyis fizetnének a gyorsabbért. Állami szinten is jó 
volna, pl. ügyfélkaput használhatnák többen.

Miért nem lehet kötelezni a telefon és kábel tv szolgáltatókat, hogy az internetet 
ingyenes legyen alakossági felhasználóknak. Hiszen busás hasznuk van a telefon, és 
kábel tv díjjakból. 

Miért nem lehet a vállalkozóknak, cégeknek, vállalatoknak áfamentesen adni az internet 
szolgáltatást?

A hálózatnak semlegesnek kell maradnia !

Szükségesnek tartja-e hogy az iskolában informatika órán tanított tananyagot sűrűben 
változtassák?

Szükségét látja-e a magyar kisvállalatok informatikai fejlesztését, dolgozóinak 
képzését?

Miért nem ingyenes az internet minden család számára? Kevés az ingyen wifi, lesz ebben 
változás? Miért nincs minden közhivatalban ingyen és mindenki által hozzáférhető wifi?  

Mért nincs ingyenesen elérhető WIFI a hivatalokban? Mikor lesz ingyenes az internet?

Ön szerint a széles-sávú internet elérés lehetősége alapvető állampolgári jog, és ahhoz, 
hogy ezzel a joggal mindenki élhessen, legyen a magyar állampolgár Magyarország 
területének bármely talpalatnyi földjén, széles-sávú internet elérésre van szüksége, 
amelyet a Magyar Államnak kötelezettsége lehetővé tenni?
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Fontos, hogy a nyílt forráskódú szoftverek és a magyar vállalkozások tért nyerhessenek. 
Támogassa-e a Kormány a magyar K+F tevékenységet végző  válllakozásokat és  
egyesületeket, hogy tért nyerhessenek a magyar megoldások?

Legyen biztonságosabb a magyar internet! Ehhez adjunk a magyar cégeknek 
lehetőséget, hogy fejlesztéseik nyomán legyen a magyar internet függetlenebb a  nagy 
kapitalistáktól.

Ön támogatja, hogy a Magyar Állam ingyenesen minden magyar állampolgár számára 
olyan digitális tanúsítványt bocsásson ki, amellyel lehetővé válik, hogy csak a Magyar 
Állam által bevizsgált és biztonságosnak ítélt tartalmakat vagy tartalomcsoportokat 
lehessen elérni az erre vonatkozó figyelmeztetés nélkül?

Támogatja e, hogy a tantervben rögzített informatika órákon felül, a tanulók kötelezően 
minden tantárgyból, felső tagozattól kezdve minden félévben legalább egy olyan házi 
feladatot kapjanak, amelyet csak internet elérés segítségével tudnak megoldani?

Kövessük az amerikai modellt! Nálunk is legyen netsemlegességről szabályozás! 
Ha kérdés, akkor Legyen Magyarországon is a netsemlegesség kapcsán szigorú 
szabályozás?

Ön támogatja, hogy a rászoruló, mélyszegénységben élő családok számára a 
Magyar Állam biztosítsa az internet eléréséhez szükséges eszközöket és ennek 
igénybevételének lehetőségeiről, előnyeiről kötelezően tájékoztassa őket?

Ön támogatja e, hogy az Internet előfizetéshez tartozó azonosítók (IP-cím, domain-
név…) a különböző Magyarországon működő szolgáltatók közötti váltás esetén 
hordozhatóak legyenek?

Ön támogatja-e, hogy a Magyar Állam 2025-ig kidolgozzon egy olyan metódust, 
amelynek segítségével minden magyar állampolgár internet hozzáférés segítségével 
szavazhasson és ehhez a Magyar Állam biztosítsa a feltételeket?

Ön támogatja-e, hogy a Magyar Állam 2025-ig kidolgozzon egy olyan metódust, 
amelynek segítségével minden magyar állampolgár hivatalos levelezést tudjon 
folytatni?

Kérést és észrevételt tennék az ügyben,hogy a vidéken nevezetesen Hajdú-Bihar 
megye Berettyóújfalui kistérség falvaiba  pl. Furta Zsáka Darvas Csökmő lakosai  miért 
nem juthatnak hozzá széles sávú biztonságos vezetékes internethez. Ezt a térséget 
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mindenféle szempontból az eddigi kormányok mind nagyon elhanyagolták így az 
internet és Tv viszonyokat.

Véleményezze, hogy helyesnek tartja-e ha az egyes oldalak olvasása között hirdetések, 
reklámok vagy egyéb figyelem elterelő szövegek és képek jelennek meg ?  Borzalmasan 
zavaró türhetetlenül rossz szokás.

Azt hiszem , hogy mi akik még nem angolt tanultunk a suliban, sokszor bajban vagyunk, 
mert sok dolog angolul jelenik meg, ha valamit letöltenénk, alkalmaznánk, használnánk. 
Ennél már csak az bosszantóbb, ha egy angol tájékoztatás alá magyarul írják oda, hogy 
igen vagy nem Na, ekkor ragadnék kisbaltát!  Lehetne ezen segíteni?

Az ÁNYK teljes egésze legyen szabadforrású szoftver alapokon, ne windows-párti.

Mit tegyünk azért, hogy a magyar tulajdonú webáruházak ne legyenek hátrányban a 
saját hazájuk piacán, a környező országokban bejegyzett vállalkozásaival szemben, az 
ÁFA különbségek okozta árversenyben? 

Egyetért e azzal,hogy kommentelni csak valódi névvel lehessen  Egyetért e azzal,hogy 
automatkusan moderálják az obszcén,sértő,gyalázkodó kifejezéseket.

Mikor lesz az, amikor a fogyasztóvédelmi hatóságok nem a törvénytisztelő 
webáruházakat cincálják szét félmondatnyi törvényértelmezési különbségek miatt, 
hanem azokat az internetes kalóz árudákat keresgélik és büntetik meg, akik valóban 
kárt okoznak?

Tisztelt donteshozok! Igaz, hogy en Londonbol irok, de tavaly szeptemberig a budapesti 
internetszolgaltatasokat hasznaltam tobb mint 10 evig. Arrol szeretnek beszelni, 
hogy az internet es a telefon, illetve a multimedia hasznalata Magyarorszagon sokkal 
dragabb mint Angliaban vagy peldaul Romaniaban! Talan az AFA-t kellene csokkenteni!

Nehéz úgy örülni a rezsicsökkentésnek, ha Esztergomban nem engedig a ....-nek internet 
hálózat kiépítését, fejlesztését. Mivel a versenytársainál jobb és olcsóbb, így az ott 
élők kénytelenek a rezsicsökkentésből megmaradt összeget drágább szolgáltatóknál 
elveszíteni (a szavazatommal együtt). A városvezetésnek feladata akadályozni a 
fejlődést?

Egyet értenek-e azzal, hogy az internet szinte minden polgár számára versenyképes 
áron, mindenféle adóteher nélkül elérhető maradjon, mivel az ország egyik legnagyobb 
gazdasági potenciálja a hazai IT cégekben, és az ott dolgozó informatikusokban, 
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programozókban rejlik?

Miért nem lépnek fel határozottabban és keményebben, és főleg eredményesen az 
internetes bűnözőkkel (adathalászok, víruskészítők, adatforgalmat befolyásolók) 
szemben? 

Akar-e adót fizetni azért az internetes adatforgalomért amiért a világon senki nem fizet 
adó?  

Miért nem korlátozzák rendeletileg az akaratunktól függetlenül letöltődő 
tartalmak(reklámok) mennyiségét?  Konkrétan: Egy hírcsatorna betöltése ma már 
kínosan hosszú ideig tart a ténylegesen nézni kívánt tartalmat sokszorosan meghaladó 
adatmennyiségű, csillogó-villogó, izgő-mozgó, esetenként külön ablakban ránk törő 
reklámszörnyűségek miatt!

Minek nekünk magyarorszag.hu, ha nem kell Internet?

Miért nem tüntetik fel az internetes webáruházakez eledásra kinált termék mellett azt, 
hogy a garanciát hol lehet érvényesíteni?  Miért csak a reklamációnál derülki, hogy a 
termék garanciáját nem magyarországon lehet érvényesíteni?  

Én minden nap használom az internetet! Mivel leszázalékolt vagyok, és kevés pénzből 
élek, szeretném ha a jövőben a ...., és egyes szolgáltatók  elérhető áron kínálnák a 
szolgáltatásaikat! Javasolnám azt, hogy a szolgáltatók rendszeres ellenőrzésével  
megakadályozzák hogy a fogyasztókra hárítsák az áremeléseket!

Hogy lehet megoldani, hogy a kis  falvakban, tanyákon ill. mélyszegénységben élők is 
hozzáférjenek az internethez, de ez ne az állami költségvetést terhelje?

Orbán Viktor nyilatkozta, hogy rövidesen minden magyar háztartásban lesz internet. 
Budapesten a Gazdagrét mellett 11. ker. .... utcában még 50 m-re lévő csatlakozási 
pontról sem hajlandó a .... és .... kábelszolgáltatást elindítani. Hogy lesz így internet? 
Mivel bármikor államísíthatnak, különadót vethetnek ki, ki fog beruházni? Sebesség=0.

Még kiemelt budai kerületekben sincs internet, kábelszolgáltatás, elszomorító módon. 
Pl. .... utca XI. ker. Hogy lesz így Mucsajröcsögén internetelérés???? Abba kellene hagyni 
a lózungokat és CSINÁLNI IS VALAMIT TISZTELT DEUTSCH ÚR, BETARTANI AZ ORBÁN 
VIKTOR ÍGÉRETÉT: “ MINDEN MAGYAR HÁZTARTÁSBAN 2018-RA SZÉLESSÁVÚ 
INTERNET LESZ”?
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Az Internetre is legyen érvényes a véleménnyilvánítás büntető törvénykönyvi 
korlátozása? A véleménnyilvánításnak milyen alapjog jelentheti a korlátját? Van-e 
erősorrend az alapojogok között? Ha van, akkor mi a sorrend?

Helyes lenne-e, hogy a közoktatásban az okostelefonos applikációk szerkesztése, 
illetve fejlesztése is része legyen a tananyagnak?

Sok nyugdíjas már használja az internetet, azonban nekik is nehézséget jelent elmenni 
a patikába kiváltani a gyógyszereket. A receptek ma már elláthatóak QR-kóddal, így az 
digitálisan is ellenőrizhető. Legyen-e lehetőség a gyógyszerek internetes kiváltására, 
illetve házhozszállítására?

Egyetért-e Ön azzal, hogy alapjog legyen az internethez való hozzáférés?

Egyetért-e Ön azzal, hogy létrejöjjön egy laptopba és okostelefonba beilleszthető 
személyiigazolvány-kártya, amellyel az egészségügyi ellátástól a szavazásig, a 
bankügylettől az adóbevallásig máris működőképes az internetes ügyintézés?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az adatok tulajdonosa az állampolgár, ezért arról is pontos 
értesítést kapjon, hogy az állam mire használta, illetve akár mikor nézte meg az adatait?

Fejlesztjünk e hálózatot

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden faluban tábla is jelölje, hogy hol lehet internethez 
jutni?

Legyen e alap free net

Egyetért-e Ön azzal, hogy a közoktatásban is bevezessék a “Programozó Tigris” névre 
hallgató programot, amely 7-10 éves gyermekeknek tanítja a programozás alapjait?

Helyesnek tartja-e, hogy a nagycsaládosok kedvezményekben részesüljenek 
az informatikai oktatásban? Adókedvezményes számítógép, internet előfizetés 
támogatása, illetve iskolán kívüli számítástechnikai képzés tandíjának kiegészítése.

Az elmúlt években különösen nagy világpolitikai visszhangot kapott Edward Snowden 
ügye, illetve az NSA megfigyelési botránya. Szükségesnek érzi-e olyan védőpajzs 
létrehozását, mely megvédi a magyar internetezőket attól, hogy adataik egy idegen 
ország birtokába kerülhessenek?
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Legyen-e ingyenes WiFi-hozzáférés a tömegközlekedési eszközön, illetve minden 
állami intézményben?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormány több forrást biztosítson a kiberterroristák elleni 
védekezésre?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a felhő alapú szolgáltatásoknak olyan jogszabályoknak 
kelljen megfelelniük, melyek teljes mértékben védik a felhasználok adatait, így nem is 
jelentenek nemzetbiztonsági kockázatot Magyarországra?

A Google, Facebook mindent tud a magyar állampolgárokról. Szinte az internet 
egészét lefedik(keresések, e-mail, közösségi média). Külföldiek, így rólunk gyűjtött 
információik ismeretlen kezekbe kerülnek. Jog és adózás terén helyes lenne-e segíteni 
a hasonló profillal rendelkező magyar vállalkozásokat, így védve az ország információs 
szuverenitását?

hogyan lehet adataimat biztonságban tudni rossz honlapok ellen

Digitalizálják a tananyagokat, hogy a betegen otthon fekvő gyermeke se essenek 
ki az oktatásbaól, illetve a gyorsabban haladó gyermekek maguk is el tudják érni a 
tananyagot az interneten. 

Érdemes lenne megkérdezni, hogy hányan támogatják azt, hogy céges e-mail címekre 
előzetes engedély nélkül is lehet spamet küldeni. Mielőtt ezt egy átgondolatlan 
törvénymódosítással engedélyezték, elvétve volt magyar nyelvű spam, és azok ellen is 
lehetett eljárást indítani... Borzasztó mértékben pocsékolja a munkaidőt és csökkenti 
a hatékonyságot :(

Miért nincs nyílt forráskódú fejlesztés az állami intézményeknél? Nyílt és 
keresztplatformos rendszerekkel olcsóbb lehetne minden, de még az államkincstárnál 
is ezeréves rendszer van, valamint minden állami intézmény windowst használ. A 
kórházakban még mindig XP-n van adminisztráció. A háziorvosoknak is windows 
alapú a rendszer.

Miért nincs a legtöbb külterületen/tanyákon gyors internet lehetőség? 

Legyen-e minden közszolgáltató honlapja akadálymentes?

Szeretné-e ha bármiféle változás állna be a jelenlegi internethasználati rendszerben a 
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jelenlegi kormányzásnak köszönhetően?

Egyetért Ön azzal, hogy az Internet napjainkban közművé vált, így annak érdekében, hogy 
a lakosság minél szélesebb rétege hozzáférjen, az Internet hozzáférést adómentessé 
kell tenni, így segítve hazánk versenyképességének javítását?

Miért kérdés az, hogy az internet, mint talán az egyetlen semleges kommunikációs 
hálózat maradjon is az? Mindenesetre az adatforgalom éppen nem egy olyan tényező, 
ami a valóságban pénzbe kerülne a szolgáltatóknak; költségeik az infrastruktúra 
kiépítéséhez és a sávszélesség fenntartásához köthetők, az adatforgalom ingyen van. 
És ez így van rendjén.

Egyetért Ön azzal, hogy megengedhetetlen az, hogy a tőkeerős Internetes óriáscégek (pl. 
******, *******) piaci dominanciájukkal visszaélve egyes szolgáltatásaikhoz kapcsolódó 
adatforgalmának költségeit az Internet szolgáltatónak megtérítik, így ellehetetlenítve a 
kisebb szereplőket, melyek erre nem képesek?

Mire alapozzák azt az állítást, hogy “az internet olyan készségeket kíván, amelyeket 
nem mindenkinek áll módjában elsajátítan”? Egyáltalán mire gondolnak itt? A kritikus 
gondolkodást, hogy eldönthessük, egy állítás mennyire megbízható? Ez pl. tanulható; 
az iskolákban kellene tanítani! Emellett közgazdaságtant és politológiát is, legalább 1-1 
évig.

Elektronikus tananygok szükégesek az köz és felsőoktatásba is, így a diákok még több 
információt érhetnek el egy témakörhöz kapcsolva. 

1. Szigorúbb biztonsági szabályokat a gyermekek és fiatalok érdekében az erőszak 
és pornó ellenében. 2. Legyen a teljes felnőtt internettartalomhoz  való hozzáférés 
életkorhoz kötve. 

Már az álltalános iskolában kezdjék el oktatni az internet biztonságos használatát, 
illetve azt hogy hogyan bővíthető a tudás az internet segítségével, akkor a gyereke nem 
csak a facebookon fognak lógni. 

1. Legyen internetes tartalmakat törvényileg pontosan meghatározott szűrők alapján 
ellenőrző állami hivatal, amely megítéli és letiltja a romboló, rossz tartalmakat. 2. 
A család, a nemzet és a közerkölcs védelmében törvényben kell letiltani az iskolák, 
közintézmények és költségvetési támogatást kapó bárkik nejéről a pornót és erőszakos 
tartalmakat.
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Kedves Tamás! Első szempont, amit szükségesnek tartok rögzíteni, hogy nyilvánvalóvá 
kell tenni azt a dolgot, hogy aki és bárki csak előfizetője az internetnek nem tartozik 
fizetni semmi adót bármennyi letöltés után sem. Varga itt hatalmasat tévesztett. Az 
fizessen, aki gazdasági hasznot húz a szolgáltatásból. 

Miért nem tesznek semmit a sok agresszív tisztességtelen reklám ellen?

Az internet tudásnövelését tovább folytatva egymással párhuzamosan is lehet 
innoválni, de ezeknek muszáj felülről kompatibilisnek lenni. Óriási a verseny, ami csak 
az eddigi eredményekre épül, de bőven van még a világtrendbe illeszthető fehér folt 
is. Ezek az igazi kihívások, de előbb fel kell tárni őket. Erre kérnénk minél több magyar 
javaslatot! 

Akar Ön internetadót?  a.,igen- b.,nem- c.,nem internetezem Akarja-e Ön, hogy ellenőrzés 
alá vonja a kormányunk az internetet? a.,igen- b.,nem- c.,nem internetezem Akarja-e 
Ön, hogy csak azokhoz az oldalakhoz férjen hozzá, amit a kormányunk is engedélyez? 
a.,igen- b.,nem- c.,nem internetezem Akarja-e Ön, hogy díjmentes legyen az internet? 

Miért nem adnak ingyenes internetet a pedagógusoknak, akik elektronikus naplóval 
dolgoznak, az órarendjüket és minden más iskolai információt E-mailen kapnak, 
INTERNETEN keresztül kell minősítő dolgozatot prezentálniuk akár közel 40 év 
tanítással életútjukon? Ezzel szemben egy MÁV alkalmazott, vagy egy pöcés dolgozó 
kafetériában kapja!!!

Mikorra valósul meg az, hogy az ország egész területén - vezetékes internet szolgáltatás 
terén - több szolgáltató, több internetes csomagjából (valódi verseny alapján) 
választhasson az előfizető és ne legyen kiszolgáltatva egyes szolgáltatók jelenlegi 
kizárólagos monopolhelyzetének?

Miért szüntették meg az alsó tagozaton az informatika oktatását!? 

Az internet születésétől fogva szabad!Jó ha az is marad?

Miert nem ingyenes a lakossag reszere az internet? Miert nincs allami kezben internet 
szolgaltatas?

Valóban akarják-e az emberek hogy alanyi jogon járjon a net? Én személy szerint 
NEM! Azok az emberek akik dolgoznak megtehetik hogy legyen internetjük, tv- jük stb. 
Azoknak ne járjon alanyi jogon internet akik nem dolgoznak vagy segélyből élnek. Aki 
nem dolgozik ne is egyék!!!!



202

Ösztönözzük a netes vállalkozásokat hogy több munkaerőt alkalmazzanak, és kevesebb 
adót kelljen fizetniük. A hangsúly a több alkalmazotton van akik bérből és fizetésből 
élnek!

A kéretlen levelek elleni erősebb fellépést szeretnék. Több tucat olyan helyről kapok 
levelet, amelyeket nem hatalmaztam fel erre. Egyszer regisztráltam egy játékba, és 
ott engedélyt adtam megkeresésre a szervezőnek “és üzleti partnereinek”. Na ilyet ne 
lehessen, mert ha az egyikről leiratkozom, más néven újult erővel támadnak. (Kevés a 
350 karakt

A kéretlen levelek ellen jó szabályozás lenne, ha egy beleegyző nyilatkozat nem 
visszavonásig/leiratkozásig, hanem előre megadható ideig (alapesetben mondjuk 90 
napig) lenne érvényes. Az időszak végén az adatkezelő küldene egy linket, amellyel 
megújíthatom a regisztrációt. Ez a halottaknak küldött levéláradat ellen is védene.

Árajánlat-kéréshez, vagy egyéb általános tájékozódáshoz ne kelljen személyes adatot 
megadni. Minden évben visszatérő problémám, hogy a .... biztosító kiválasztásakor 
már az árajánlat megszerzéséhez is meg kell adnom az adataimat, állítólag azért, hogy 
később kényelmesebben köthessem meg a szerződést. Na ezt ne lehessen. Majd ha 
döntöttem, megadom.

Egyetért Ön azzal, hogy állami intézmény digitális igazolványt bocsásson ki azok 
részére, akik ezt kérik? A digitális igazolvány segítségével tényleges ügyintézésre 
legyen lehetüség állami intézményeknél, közüzemi szolgáltatóknál.

Budapest, XII. kerületi lakosként megdöbbenten tapasztaltam, hogy csupán 
egy szolgáltatónál, a ********-nál van lehetőségem internet-tv-telefon csomagra 
előfizetnem. Mi a helyzet a versenyhelyzettel? ******-nek, ******-nek nem éri meg 
kiépíteni az infrastruktúrát? 

Az egy dolog, hogy egyes vidéki településeken nincs, vagy csak egy internetszolgáltató 
van, de hogy Budapest egyes részein sincs rendes versenyhelyzet és egy szolgáltató 
árainak vagyunk kitéve, az sem normális.

Oktatás! Sokszor elfelejtjük, hogy milyen fontos. A gyerek ne csak *********, tanulja 
meg, milyen fontos az adatvédelem, netsemlegesség. Ne lehessen befolyásolni!

Legyen állami szolgáltató!

Az internet igenis alapvető szükséglet. Miért kell több módon megadóztatni? 
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Csökkentsék az internetet érintő közterheket!

A digitalizáció, az internet megfelelő ismerete és használata országunk 
versenyképessége szempontjából rendkívül fontos. Úgy gondolom, az államnak 
mindent meg kell tenni annak érdekében, hogy rábírja a nagy multinacionális cégeket, 
szolgáltatókat a beruházásokra, fejlesztésekre. Nem csak a nagyobb városokban, a 
leszakadtabb vidéki településeken is.

Mi az emberek véleménye az adatbiztonságról? Ismerik-e a rendelkezésre álló 
lehetőségeket és használják-e? Mennyire tartják fontosnak és mennyire bíznak meg 
a rendelkezésre álló lehetőségekben? Tudják-e mi a különbség az adatvédelem és az 
adatbiztonság között?

Hogyan lehetne javítani az emberek informatikai tudásán? Milyen - lehetőleg ingyenes 
- lehetőségek lennének a képzésükre?

Az internetes tartalmakat nem szabad korlátozni! Megítélésük kizárólag a társadalom 
feladata! Hogyan lehet objektíven felkészíteni őket a rájuk váró információáradatra?

Akar-e Ön többet fizetni az internetért? Szeretné-e, hogy Magyarország Kormánya az 
internet használatot további adókkal terhelje? 

Hogyan lehetne még biztonságosabbá tenni a sokak által meglátogatott intézmények 
(pl. NAV, KSH stb.) honlapjait hacker és vírustámadások ellen az intézmények és az 
honlapjaikat felkereső internethasználók  együttes érdekében ? Hogyan lehetne kiszűrni 
a rosszindulatú internethasználókat a biztonság érdekében?

A szolgáltatók, nagyvállalatokat kéne rávenni valahogy a beruházásra. Ha ez sikerül, 
csökken a munkanélküliség, jobban teljesít az ország, nő a gazdaság! Ez az alapja 
mindennek!

Az államnak csupán annyi dolga van, hogy biztosítsa a fair piaci verseny keretfeltételeit. 
A többit a piacra kell bízni.

az elmaradott térségek felzárkóztatásában fontos, hogy bevezethető legyen az 
internethozzáférés, mert sok szolgáltató ezzel nem foglalkozik

Fejleszteni kell a digitális készségeket, és a gyermekek biztonságos internethasználatát 
kell megoldani. Ezt nem lehet elég korán elkezdeni, már az alsós osztályokban oktatni 
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kell őket erre.

A magyar közoktatás állapotának javításában kiemelkedő szerepe kell, hogy legyen 
az informatikának is. Mind a tanároknak, mind a diákoknak biztosítsanak szélesebb 
körben internethozzáférést és a tanároknak is e-tananyagot.

Digitalizáljanak olyan dolgokat, amelyek egyszerűen jobb, hogyha az interneten vannak. 
Könyvtárak, múzeumok. Ez a megőrzés mellett segíti a közoktatást, a felsőoktatást, a 
tudományos kutatásokat. Bizonyos tartalmak legyenek ingyenesek!

Digitalizáljanak olyan dolgokat, amelyek egyszerűen jobb, hogyha az interneten vannak. 
Könyvtárak, múzeumok. Ez a megőrzés mellett segíti a közoktatást, a felsőoktatást, a 
tudományos kutatásokat. Bizonyos tartalmak legyenek ingyenesek!

A digitális világ elképesztő mértékben változik, olyan gyorsan, hogy azt nagyon nehéz a 
jogalkotóknak, a jogszabályoknak követnie. A mindenkori Kormánynak úgy gondolom 
az  a feladata, hogy a változásokkal tisztában legyen és a végső felhasználók, a polgárok 
életét könnyítse meg.

Ne korlátozza senki az internetes véleménynyilvánítás szabadságát, de a lehessen 
szűrni az obszcén véleményeket

Egyetért Ön azzal, a meglévő telekommunikációs adón kívül semmiféle más adó ne 
terhelje a szolgáltatókat?

Egyetért Ön azzal, hogy futball stadionok helyett a kormány az internet hálózatot 
fejlessze az egész országban?

Egyetért Ön azzal, hogy a magyar politikai pártok húzzanak el az internet szabályozásától? 

Legyen elérhető az interneten (ingyen!) minden magyar népmese, nagy könnyebbség 
lenne ez a kisgyerekes szülöknek. 

Okosváros projekt indítását tervezik-e? Mozgásérzékelő közvilágítás? Parkolást 
segítő élő, valós idejű online adatbázis állami létrehozása (önkormányzatok parkolási 
engedélyek kiadásával kapcsolatos adatbázis összevezetésével)? 

Tervezik-e informatikai támogatások tekintetében új források bevezetését (pl. fel nem 
ajánlott 1%) és ezek felosztása az informatikával foglalkozó alapítványok, startupok 
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között?

Lehetséges lenne –e fenntarthatósági alapon pl. használt üzleti és állami szférából 
leselejtezett számítógépek adományozása a rászorulóknak (természetesen szigorú 
környezetvédelmi szabályok betartásával)?

Tervezik-e gyakorlati jellegű informatikai oktatás bevezetését (hardware ismeret 
tanítását a software ismeretek mellett) a közép és alapjokú oktatásban?

Mit lehetne tenni az online bűnözés visszaszorítására? Interneten árult drogok, tiltott 
eszközök stb? Gyermekek, fiatal korúak között terjedő hasonló tartalmak hogy lennének 
szűrhetők, ha azok nem magyar szerveren vannak?

Hogyan kívánják védeni az állampolgárokat az online adathalászok káros 
tevékenységétől? Pl. deepweben, „erre programozott robot” alkalmazás által vásárolt 
magyar útlevél a közelmúltban stb.

Digitális aláírás terjesztése és fejlesztése az ügyintézés során hogyan valósulhatna 
meg? 

Az időskorúak digitális irástudatlanságának felszámolása mikor történhet meg? 

Mikorra zárkoztathatók fel a vidéki települések internetelérésé szempontjából és milyen 
módon? 

Hasznos lenne-e ha a regisztrált álláskeresőknek munkanapokon 3x10 perc ingyenes, 
kis sebességű (max. 100kb/s)  internetelérés, amivel gyorsan, hatékonyan tud a 
munkaerőpiacon megjelenő álláslehetőségekre reagálni ? (XXI. sz-i módon...) 

Az internetet érintő adók csökkentése-növelése egyértelműen kihat az ország 
versenyképességére. Jól legyen átgondolva, hogy mit és milyen módon adóztat meg a 
kormány. Emellett, a szolgáltatók beruházási kedvét is növelni kéne, azt támogathatja 
a Kormány.

Az IKT-szektort érintő innvocáiós tevékenységet is támogatni kell. Ebben van a jövő! 
********,********, stb. Innen nem pórolhatunk el pénzt. Országunk jövője múlhat rajta!

Cégeknek, vállalkozóknak nyújthat kitörési pontot az e-kereskedelem, így az online 
történő kereskedelmet, értékesítést jobban kéne támogatni.
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A spam tevékenység mára annyira elterjedt, hogy forintosítható károkat okoz(lassítja 
az internethálózatot stb.). Egyetért-e Ön  azzal, hogy a spammelés törvénybe ütköző 
tevékenység legyen?

Társasházak és más hasonló közösségek számára kisközösségi rendszerek, ahol 
megtudhatják a lakásukkal kapcsolatos információkat és egymással is kapcsolatot 
teremthetnek.Azon lakók számára, akiknek nincs gépük, a levelezési rendszert  
működtetni képes ingyenes  gép, amely a levél mellékleteit is ki tudja nyitni. (....)

Egyetért-e Ön azzal, hogy magyar származású feltalálóinkat jobban megbecsülendő, 
az iskolákban bevezessék az számítógépek létrejöttéhez hozzásegítő tudósok(pl. 
Neumann János, Kempelen Farkas) napját?

egy szabad orszag polgara jogosult a szabad internethez, vagy korlatozott iranyitott 
hozzaferesre jogosult???

Véleményem szerint az internet eléggé biztonságos most is. Miféle biztonságosanbbá 
tételre gondolnak? Csak nem megszüntetnék az anonimitást? A verebek már ezt 
csiripelik. MARADJON AZ ANONIMITÁS!!!

Természetesen maradjon az anonimitás éás a szólásszabadság!!! Nem kellenek 
korlátok!!! Ingyenes leggyorsabb internetet, mivel ez viszi előre a gazdaságot is. Pl. 
Japán, India, stb..

Egyetért-e azzal, hogy az Internethez minden magyar állampolgár, az ország bármely 
településén, egyforma teljesítő képesség mellett férhessen hozzá? Fontosnak tartja-e, 
hogy az állam az informatika területén is csökkentse függőségét a nemzetközi 
monopóliumoktól? 

Egyetért-e azzal, hogy minden magyar állampolgár biztonságosan használja az 
Internetet, a használat során biztonságos eszközök álljanak rendelkezésére? Tart-e 
attól, hogy ismeretlenek (személyek vagy szervezetek) hozzáférhetnek elektronikus 
tartalmaihoz? Fontosnak tartja-e, hogy az állam hatékonyan védje külső támadásoktól 
adatait?

Fontosnak tartja-e, hogy az Internet használatához rendelkezésre álló eszközök közül 
a magyar kormány a magyar gyártású és támogatású innovatív eszközöket részesítse 
pozitív diszkriminációban beszerzései során? 

Egyetért-e azzal, hogy a képzett magyar munkaerő Magyarországon jusson tudásának, 
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végzettségének megfelelő munkához, és ne külföldre távozva az ottani vállalatok 
számára hozzon hasznot? 

Mikor legyen a WIFI  ingyenes közszolgáltatás úgy, mint a rádió? Elegendő-e a 25kbit/sec 
sávszélesség akkor, amikor Délkorea jelenleg már a 100 kbit/sec hálózaton dolgozik?  
Ki tudja, mire fogják használni? 4K televíziózás mikor lesz elérhető Magyarországon a 
szélessávú streeming szolgáltatáson keresztül; pl. Netflix? 

A monopol körzetekben mint például a ******** körzet a bankokhoz hasonlóan a 
szolgáltató fizesse vissza kamatostul a jogtalanul beszedett többletköltséget

Fontos a start upok informatikai fejlesztésének támogatása.                            

Fontos az innováció, a smart city-k létrehozása. Digitalizálják - nem csak a fővárosban 
- a közösségi közlekedés menetrendjeit. Lehessen online jegyet venni, legyen több, a 
városi életet megkönnyítő alkalmazás, wifi hot-spot.

Ön egyet ért azzal, hogy csak kormányzati szervek csatlakozhassanak a NISZ-re?

Egyetért-e azzal, hogy az Internethez minden magyar állampolgár, az ország bármely 
településén, egyforma teljesítő képesség mellett férhessen hozzá? 

Egyetért-e azzal, hogy minden magyar állampolgár biztonságosan használja az 
Internetet, a használat során biztonságos eszközök álljanak rendelkezésére?

Fontosnak tartja-e, hogy az Internet használatához rendelkezésre álló eszközök közül 
a magyar kormány a magyar gyártású és támogatású innovatív eszközöket részesítse 
pozitív diszkriminációban beszerzései során?

Legyen ingyenes elérhető a világhálón minden régi magyar nóta és dal, ez hasznos 
volna az időseknek. 

Egyetért-e azzal hogy minden magyar diák megfelelő digitális képzésben részesüljön? 
A képzés folyamatosan első osztálytól az egyetemig legyen folyamatos és egymásra 
épülő mindenki számára. 

Tart-e attól, hogy ismeretlenek (személyek vagy szervezetek) hozzáférhetnek 
elektronikus tartalmaihoz?
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Fontosnak tartja-e, hogy az állam hatékonyan védje külső támadásoktól adatait?

Fontosnak tartja-e, hogy az állam az informatika területén is csökkentse függőségét a 
nemzetközi monopóliumoktól?

Fontos, hogy kiszűrjék azokat a magyar nyelvű találatokat is, amelyek illegálisak, 
vagy egy bizonyos korosztálynak nem ajánlottak (biztonsági szűrő). A mély internet 
(deepweb) magyar vonatkozású részeit is figyelni kell törvénysértő tartalmak után 
kutatva! A korosztályi szűrők beállítására meg kell tanítani a szülőket. Mit tesznek 
ennek érdekében?

Fontosnak tartja-e, hogy az állam az informatika területén is csökkentse függőségét a 
nemzetközi monopóliumoktól?

Szerintem a kormánynak a fogyasztóvédelmen túl semmi dolga nincs ezen a területen! 
Tájékoztatni kell az internethasználókat az álcégek veszélyeire, és meg kell tanítani 
az embereket, hogyan szűrjék ki a gyanús ajánlatokat. Egy nyilvántartás létrehozását 
ajánlom, mely tartalmazza a megbízható (bejegyzett, adószámmal rendelkező, adózó) 
cégeket! 

Az internet szabad! Az államnak nincsen semmilyen feladata ezen a téren! A szerzőknek, 
művészeknek kell megtalálniuk a módját, hogyan alkalmazkodjanak az új helyzethez. 
Viszont a kiadók, managerek nagyrészt kivehetők a rendszerből, szerepük - és így 
költségeik csökkennek... Egy hozzászóló bármit leírhat, az oldal moderátorainak kell 
figyelniük! 

Miért kellene az államnak beleszólnia az internet korlátozásába? Az internet lényege és 
ereje a szabadságában rejlik. Mit értenek “magyar internet” alatt? Az internet globális, 
“nemzeti internete” Észak-Koreának van és az már nem internet, hanem egy korlátozott 
számítógépek közti kommunikációs hálózat. 

Fontosnak tartom elmondani, hogy az internet elérhetőség a gazdaság szempontjából 
nagyon meghatározó, így a kormánynak támogatnia kellene a kkv-k ingyenes 
netelérhetőségét és az internet adta lehetőségek minél szélesebb körben való 
felhasználását. 

Legyen ingyenes az internet az egész országban, legyen ez is alapvető jog.

Már többször feltörték a fiókom, pedig jelszóval védtem azt. Fontos lenne, hogy 
legyenek tájékoztatva az emberek a megfelelő védelemről, hogy mit kell ahhoz tenniük, 
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hogy ilyen ne fordulhasson elő és ne élhessenek vissza az adatokkal. A kérdésem: 
Kell-e nagyobb gondot fordítania az államnak az adatvédelemre?

Magyaroszág rádióspektrum kapacitásának hány százalékát kellene nyílt internet-
hozzáférés szolgáltatások nyújtására használni, és hány százalékát nem internet-es 
digitális szolgáltatások biztosítására?

Minek a hűségidő ha a  szolgáltató minden évben emeli a díjakat?Tisztességtelen és 
érthetetlen!

Az internetszolgáltatóknak Budapesten és vidéken is beruházniuk kell. A fővárosban 
is számos helyen csupán egy szolgáltató nyújt internetet, így nyilván olyan ár kerül 
meghatározásra, amit ők szeretnének. Sok helyen hiányzik a versenyhelyzet.

Legyen minél több informatika óra, ahol nem csak a digitális készségek elsajátítására, 
hanem a tudatosságra,  azadatvédelem fontosságára és a biztonságos 
internethasználatra is megtanítják a gyerekeket.

Ön szerint szükséges-e létrehozni a jövőben egy állami szolgáltatót?

Ön szerint szükséges-e növelni az informatika órák számát az általános iskolákban?

Ki mitől fél jobban: az Internet adta veszélyektől, avagy az internet-adótól?

AZ ADATVÉDELMET JOBBAN FOGJÁK- E BIZTOSÍTANI?  ÜDV! … .KÉSZÜLT: …..

Legyen-e internetrezsi-csökkentés, vagyis az internetdíjak csökkentése ?

Egyet ért e azzal, hogy a siketek és gyengénlátók kedvezmény, állami támogatást 
kapjanak?

Egyetért Ön azzal, hogy a kiskereskedelmi szektorban történő vasárnapi munkavégzés 
tilalmáról szóló 2014. évi CII. törvény hatálya ne vonatkozzon az elektronikus 
kereskedelemre, sem az ehhez kapcsolódó vasárnapi kiszállításokra?

Egyetért-e ön azzal, hogy mindenkinek járjon, technológiától függetlenül, egy “állami” 
internet csomag, szabott, nem piaci áron? 

Egyetért-e ön azzal, hogy az OTT szolgáltatók is ugyan olyan elbírálásban részesüljenek 
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(adózás, fogyasztóvédelem), mint a helyi távközlési szolgáltatók?

Egyetért-e ön azzal, hogy a szolgáltatók csak korlátlan (NMHH által meghatározott fair 
use mellett) csomagokat kínálhassanak?

Egyetért-e ön azzal, hogy hasonlóan a THM-hez, a szolgáltatók ajánlatai egy valamilyen 
egységes mutató alapján egyértelműen összehasonlíthatóak legyenek?

Lehetséges-e, hogy az informatika tantárgy az általánosan szükséges informatika 
kompetenciák mérésére kötelező érettségi tantárgy legyen? Én javaslom!

Hogyan lehet elérni, hogy gyermekeink a nem nekik való (erőszakot, pornográfiát 
tartalmazó) weblapokat - akarva, akaratlanul - ne lássanak?

Az általános iskolás gyerekek szüleinek javaslok képzést, ahol megtanulhatják hogyan 
védjék meg gyerekeiket a nem gyerekeknek való tartalmaktól az interneten. 

Támodatja Ön elekronikus panaszkönyv bevezetését, mely lehetővé teszi Kormányhivatal, 
NAV, Egészségbiztosító és Nyugdíjbiztosító tevékenységével kapcsolatos panaszok 
előterjesztését, nyomon követését ?

Ne nyúljanak hozzá a szabad internethez!! Aki ért hozzá az amúgy is a rejtett szinteket 
használja. Ne vegyék el a “kis ember” szabadságérzetét! A reklámok elkerülhetőek. 
Ha nemzeti szinten kîvánnak szűrni, akkor bátran kérdezzék Észak Koreát és ne a 
magyarokat!

Az internet szabályozása véleményem szerint olyan, mintha a szomszéd utcában 
parkoló gépkocsi tulajdonosának akarnád megmondani, hogy milyen színű ülés legyen 
a kocsijában. Nincs joga szerintem senkinek szabályozni. Az intelligencia mondja meg, 
ki mit tegyen fel és mit nézzen meg. Ez adja a szabadságát, s ettől található meg 
minden rajta.

Támogatja-e, hogy a távmunkában dolgozók kedvezményt kapjanak az internetre? 

Támogatja-e, hogy olcsóbb legyen a mobili internet?

Támogatja-e, hogy ne lehessen anonim kommentelni? 

Támogatja-e, hogy magasabb előfizetési díjért, ne legyen annyi reklám? 
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Támogatja-e, hogy mindenki legalább 3 szolgáltató közül választhasson, lakóhelytől 
függetlenül? 

Támogatja-e, hogy a nagycsaládosok számítógépet kapjanak? 

Ön szerint szükséges-e ingyenes számítástechnikai alapismeret fejlesztő oktatást 
tartani a munkanélküliek számára? 

Ön fontosnak tartja, hogy az internet elérhető legyen a tanyavilágban is?

Fontosnak tartom, hogy egyre több tudás legyen elérhető az interneten, például magyar 
írók és költők irodalmi műveinek digitalizálásával. 

Támogatja-e, hogy legyen állami szolgáltató? 

Állami szolgáltatót!

Ön fontosnak tartja-e, hogy magyar költők és írók műveit digitalizálják és ingyen tegyék 
elérhetővé? 

Ön szerint fontos-e, hogy a tananyagok digitalizálva legyenek és így mindenki számára 
elérhetővé váljanak?

A tananyagok digitalizálása fontos lenne, például közismert emberekkel készülhetnének 
videók ahol egy-egy tananyagot ismertetnek, melyek később ingyen letölthetők 
lennének bárki számára.

Ön szerint fontos-e a kultúránk szempontjából, hogy a régi magyar filmek ingyen is 
elérhetőek legyenek mindenki számára?

Ön szerint a neves magyar egyetemi oktatók egyes órái legyenek-e elérhetőek az 
interneten ingyenes formában mindenki számára?

Lesz-e nemzeti felhő?

Fel  kellet   mondanom 24 hónapos vállalt    hűségidő  előtt 14 hónappal  az ***nél,mert 
a  hekkerek  nem    hagytak  békén az állandó  zaklatással. A  szolgáltató ki  akarja  
számlázni  a  14  hónapot  is,amit   nem  is  kellett  szolgáltatnia-méltányossági  kérésem  
elutasították,mert   az  internet jel eljött  a  rúterig.Új  törvény  kell !
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1./ Hogyan építhető ki a kistelepüléseken az internet hálózat? 2./ Csökkenthető-e és 
hogyan az internetszolgáltatás díja? 3./ Milyen díjat, jutalmat érdemelnek azok, akik 
megakadályozták az internetszolgáltatók különadójának bevezetését?

Hogyha versenyképesek akarunk maradni nem kéne az iskolákban növelni az 
informatika órák számát növelni?

Ön szerint nem kéne növelni a számítástechnika/informatika órák számát az általános 
és középiskolákban?

Versenyképesség szempontjából nagyon fontos az informatika oktatása, nem csak az 
általános és középiskolákban, hanem a szakiskolákban is!

Norvégiában konkrétan programozó/kódoló klubok vannak gyerekeknek ez az ország, 
valamint az IKT-szektor jövője szempontjából nagyon fontos. Ön egyetért ezzel?

Muszáj mindenbe beavatkoznia az államnak?  Az internet sose lesz jobb a “szabályzások” 
következtében, CSAK A GYORSÍTÁS SEGÍT RAJTA, SZERINTEM.

Az ügyfélkapun belépve a kitöltő keret programokat is lehetne használni, vagy pl. a bkk.
hu oldalon a menetrend táblázatot is lehessen használni.(évek óta lehetetlen).

Én szeretném, hogy legyen állami szolgáltató, sokkal olcsóbb lenne a kisembernek.

Támogatja-e, hogy legyen adókedvezémny annak, aki interneten vállalkozik?

Egyetért-e ön azzal, hogy az internetpenetráció gyorsítása érdekében az 
internetszolgáltatási tevékenység tárgyi adómentes legyen?

Fontos, hogy a vállalatok ingyenes internethez jussanak versenyszempontból?

Szabályozzák a netsemlegességet Magyarországon?

Az oktatásba sokkal több digitális vonalat kellene behozni. A gyerekek sokkal 
nyitottabbak erre a technológiára. Akár történelem órákon a vetítések, videók, amik az 
adott témákat feldolgozzák. Kellenek több digitális eszközök az oktatásba?

Támogatja-e, hogy minden település közterületén legyen ingyen wifi?
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Ön szerint kell-e növelni az informatika órák számát?

Akarja-e, hogy az állam sokkal jobban szabályozza az internetet?  

Támogatja-e hogy a hátrányos helyzetűeknek legyen ingyenes informatika oktatás?

Ön szerint kell-e több szolgáltató a kistelepüléseken?

Támogatja-e hogy lehessen interneten szavazni?

Én jónak látnám, ha a nagy internetes cégek ugyanúgy adóznának, mint a bankok, a 
különadókkal. Így is úgy is rossz szolgáltatász nyúktanak sok pénzért.

NE LEGYEN YOUTUBE REKLÁM, KÉREM NE!!!!

Támogatja-e az ingyen letöltést? Torrentezést?

Egyetért-e Ön azzal a lehetőséggel, hogy a Kormány létrehozzon egy magyar kézben 
lévő internetszolgáltatót, mely a nyereségét a hálózat fejlesztésébe, oktatás és K+F 
támogatásába fektesse?

Egyetért-e azzal, hogy az informatikus felsőoktatást a Magyar Államnak kiemelten kell 
támogatnia, például az állami férőhelyek bővítésével, duplájára növelésével, vagy a 
fizetős férőhelyek eltörlésével?

Városfejlesztési alapból lehetne-e minden térre, csomopontra ingyen wifit telepíteni?

Mikorra valósul meg a szabad szolgáltatóválasztás Budapesten?

Egyetért Ön azzal, hogy a Magyar Kormánynak kiemelten kell támogatni az internet 
semlegességét globális szinten, ezzel is példát mutatva az egész világnak?

Mikorra tervezik Budapesten minden tétren ingyenes wifi pont kialakítását, illetve ezek 
pontos listázását, címmel is (átlátható megbízható internetpont)?

Egyetért e azzal, hogy az internetes csalókat, illegális árusokat, pedofilokat stb. 
keményebben kellene büntetni?

Ön szerint fontos, hogy a munkanélküliek ingyen kapjanak számítástechnikai képzést?



214

Egyetért Ön azzal, hogy a hátrányos helyzetű gyerekek önkormányzati finanszírozással 
informatikai eszközöket kapjanak a hatékonyabb tanulás elősegítésére?

Egyetért Ön azzal, hogy Magyarország versenyképességét nagy mértékben 
meghatározza az informatikai szakemberek képzése?

hosszútávú siker Mo.on akkor lehet, ha a jövő generációja korszerű oktatást kaphat, ez 
alatt főleg az interaktív, képességfejlesztő informatika oktatást javasolnám

szeretné-e ha az informatika oktatást teljesen megreformálná az állam a tantervek 
átdolgozásával?

Javaslom, hogy járásonként legalább egy középoktatási intézményben legyen 
lehetőség kiemelt óraszámban informatika oktatást alkalmazni, vagy legyen lehetőség 
informatika szakkörre, fakultációra jelentkezni.

szükséges lenne az okj-s informatikus képzések időtartamának a meghosszabbítása 
és  gyakorlatias informatikusok piacra engedése

Ne kelljen fizetni az informatikai szakképzésekért, akár csak pár évre is.

Az iskolában tanítsák nagyobb óraszámban a szövegszerkesztést! Ez nélkülözhetetlen 
a késöbbi munkavégzéshez!

----------------legyen ingyen net---------------------------

Legyenek ingyenesen elérhető állami applikációk, melyekkel pl. gyest lehet számolni 
stb.

Vezessenek be olyan tananyagrészt az informatika oktatásban, mely felkészíti a 
fiatalokat arra, hogy milyen veszélyeket rejt az internet.  

ingyen netet a magyaroknak!!

Az internetkon vegye fel a kapcsolatot a nemzeti fogyasztóvédelmi hatósággal, azért, 
hogy hogyan lehetne javítani a magyar e-kereskedelmen, hogyan lehetne szigorítani az 
eladók és a vásárlók jogain és kötelezettségein.

legyen állami tudástár, ahol a magyar állampolgárok ingyen juthassanak általános 
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vagy tudományos ismeretekhez

magyarország legyen az az állam amely rendkívüli módon támogatja az információ 
szabad áramlását és a gyermekek számítástechnikai nevelését, oktatását

A bürokráciát még jobban meg kéne könnyíteni az internetes ügyintézéssel!

Ön véleménye szerint versenyképes döntésnek tartaná, ha Mo Kormánya bevezetné 
minden önkormányzat területén az ingyenes wifi hozzáférést?

Itt van Budapesten az Európai Innovaciós és Technológiai Intézet, egy uniós szerv. 
Jobban is kilehetne használni ezt az előnyt IKT- informatika terén.

Büntessék szigorúbban azokt az eladókat akik kihasználják az emebrek jóhiszeműségét, 
például előreutalással nem küldenek semmit, vagy nem azt küldik amit megrendeltek, 
legyenek olyan törvények amik bezárják az összes “kis kaput” .

Az internet es a tavkozles infrastrukturaja jol kiepitett Magyarorszagon. A legnagyobb 
lemaradast az angol nyelvu web.oldalakban latom, nagyon sok ceg van, aki 
nagysagrendekkel tobbre jutna meg otthoni kornyezetben is, ha angolul is megfeleloen 
jelenne meg a web.oldala- erre manapsag a magyar cegek nem koltenek...

Támogatja Ön, hogy az ajánlott szűrővizsgálatok korcsoportonkénti listáját 
megjelenítsék az Egészségügyi Államtitkárság honlapján ?

Az internet szabad,ergo felesleges erről kérdést feltenni. A fő kérdés hogy ez az egész 
maszlag mennyibe került pl nekem ?

Az állam ebbe  is miért szól bele?

Az államnak semmi szerepe nincs ebben. Addig jó amíg ebbe nem szólnak bele.

A kéretlenül érkező reklám emailek visszaszorítására kellene valamilyen jogi 
szabályozás, korlátozás. Akut problémának érzem ezt a kérdést.

Ön szerint legyen-e a különböző települések fő terein, centrumaiban ingyen wifi?

A meglévő és már működő wifi hálózatok biztonságát a köztereken, 
bevásárlóközpontokban, reptereken mi biztosítja? Miért kell személyes adatokat 
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megadni ahhoz, hogy hozzáférjek az internethez?

Szülőknek nagy problémát okoz, hogy milyen módon és mennyire szabadon 
használhassa a gyerek az internetet. Túl nagy szabadság mellett a gyerekeket 
veszélynek, zaklatásnak lesznek kitéve. Az állam hogyan tud ebben segíteni? Hogyan 
tud segítséget nyújtani a szülőknek ebben a kérdésben?

Amennyiben Budapest valójában start-up főváros szeretne lenni. Nem lenne érdemes a 
start-upokat (különösen az IT-vállalkozásokat) valamilyen módon (pl. adókedvezmény) 
támogatni? Valamint, hogyan lehetne a feltörekvő IT-cégek, start-upok és az egyetemek, 
kutatóközpontok közötti kapcsolatot, kommunikációt felerősíteni?

Ön szerint érdemes lenne-e nagyobb köztereken, turista információs központok 
közelében ingyen wifit biztosítani?

Ön egyetért-e azzal, hogy legyen ingyen internet az összes közösségi közlekedési 
járművön vidéken és Budapesten egyaránt?

Nagyon fontosak a nyugdíjasok és a fiatalok megfelelő képzése. A még dolgozni 
kívánó nyugdíjasok elhelyezkedését segítheti a digitális írástudás, míg a fiatalok 
megtanulhatják, hogyan kell biztonságosan használni az interenetet. Ön egyetért ezzel?

Támogtja-e hogy legyen ingyen wifi a köztereken?

Szeretném a súlyadóval kapcsolatos ügyeket az interneten intézni. A súlyadó 
értesítésért ne kelljen a postán sorban állnom, hanem legyen email, ami az ügyfélkapun 
belépve elolvashatok. Az SZJA-t lehet interneten intézni akkor lehessen a súlyadót 
vagy építményadót is.  Az már csak hab a tortán, hogy lehessen csoportos beszedési 
megbízást adni. Üdv

Ön egyetért-e azzal, hogy az állam az ingyen internetet biztosítson és így a lakosság 
maradék 1/3-a is hozzáférjen a nethez?

Ingyenes Internet a közszolgáknak és közalkalmazottaknak! Ez nem lehet kérdés, 
abban a korban amikor munkájukhoz és előmenetelükhöz nélkülözhetetlen a NET!

Normális dolog az ha egy internetes híroldal letiltja az olvasót, mert nem tetszik nekik 
a kommentál?   
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Lehet-e motivalni az internet szolgaltatokat, hogy az orszag teljes  teruleten epitsek ki 
a (nem mobil) szelessavot? Jelenleg meg az aglomeraciot sem fedik le.

Igaz-e, hogy Magyarorszagon dragabbak a telekommunikacios szolgaltatasok, mint 
Nyugat-Europa tobb allamaban? Ha igen,miert? Lehet-e ezen kozep tavon valtoztatni?

Az internetszolgáltatás minőségének javítása. Bizonyos régiókban pl somogy a 
monopol helyzet megszűntetése(....) és más szolgáltatók szolgáltatási területének 
kiterjesztése(pl ...) vagy egy “nemzeti” egységes szolgáltató létrehozása. Szegényebb 
régiókban ingyenes wifi hálózatot is ki lehetne építeni. Az adataink meg már 10 éve az 
usában vannak

Hogyan fogják megoldani a tanyákon élő emberek internet utáni igényüket ? 2 éve 
költöztem tanyára az életstílus miatt, korábban városban laktam ( Szegeden ) , jelenleg 
mobil netet használok, katasztrófális minőségű pedig csak 17 km - re lakom a várostól! 
Külföldön ezt satelit -en keresztül oldják meg ! Nálunk hogyan lessz ??  Üdv, ....

Az iskolában, a házi feladatot Interneten adják fel. Csakúgy, a felvételi jelentkezéseket 
és azok visszaigazolását. Mert olyan fejlettek vagyunk már mi, kérem! És a kereset is 
annyi, hogy adót fizethetünk ezekért? Ez a fejlődés iránya?  Rátok szavaztam! Nem az 
ellenfél hangja vagyok!

“Egyetért-e azzal, hogy a kormány a szolgáltatók törvénysértő, nem valós értékre kötött 
és ezáltal a folyamatos hűségidő zsaroláson alapuló internet, TV és mobiltelefon 
szerződések törvényességét a Kúriával felülvizsgáltassa, és szolgáltatókat a 
szerződések módositására kötelezze.”

Ingyenes, nyílt forráskódú, vagy fejlesztőtől függő zárt forrású szoftverek?

Az Európán  belül : könnyen hozzáférhetővé  kell(ene)  tenni - olcsóvá,  ( lehetőleg 
ingyenessé ahol lehet  ! ) gyorssá, színvonalas maradjon, közben biztonságos is legyen 
!  Ne  csak a fiatalabb  generáció opciója, hanem a középidős  és  szép korúaké  is  
váljon az internet : széles  körben : ezt szeretné (60) ..... ! / ......

Támogatja Ön azt, hogy ügyfélkapus hozzáférés alapján a jövedelemmel rendelkezőknek 
APEH informatika  jövedelembevallási formaoldalt biztosítson, melyet kitöltve APEH 
szakszerűen készítheti el az adóelemzést, kiszámítja a adó mértékét és jóváhagyásra 
bocsássa az ügyfél rendelkezésére ?

Alakíthatnánk-e úgy a hazai internet oktatást, hogy csak a tehetséges fiatalokat 
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képezzük magasabb szinten (jobban)?   

Lehetőség van –e arra, hogy csak a tehetséges, ebben eredményes fiatalokat képezzük 
tovább magasabb szinten informatikai területen?  

Az oktatási intézmények kaphatnak-e a szolgáltatótól kiemelt sávszélességét és 
garanciát arra? Ez utóbbit arra értem, hogy  garantált és ténylegesen mérhető 
sávszélesség ne maradjon el a meghirdetett névlegestől.

Miért csak töredéke a szolgáltató által csomagban meghirdetett sávszélességnek a 
garantált? Ráadásul a tényleges még ezt sem éri el mindig.

Érdemes-e különadót kivetni az erotikus, pornó oldalakra, ha azok úgyis külföldre 
költöznének ez elől?

Az internet szabad, így mindenkinek saját felelőssége kellen-e legyen, ha azt mondjuk 
erotikus oldalak böngészésére használja?

Ha az előfizetőnek kellene megfizetni az adót azért, ha neten pornót nézakkor eljutnánk 
oda ahova Kína és az internet cenzúrázottá válna. Ennél a pontnál megszűnne az 
internet szabadsága. Ha az egyik tartalmat szűrhetik, akkor a másikat is fogják, azaz a 
nem erotikus tartalmakat is?

Az igazi problémák amivel foglalkozni kellene, azaz emberek tudatlansága. Nem tudják 
sem a technikai eszközöket, sem az általuk nyújtott internetet és a rajta található 
információt sem használni. Mit tehet a kormányzat ez ellen?

A polgárok használják - mert sokszor muszáj - az internetet, de nincsenek tisztában 
sem az adatvédelemmel sem annak nyilvánvaló veszélyeivel. Fogalmuk sincs mennyire 
egyszerűen elkerülhető lenne az adatlopások és adatvesztéseknek 99%-a. Ezek az igazi 
problémák. Ezekről lehetne-e az emberek kérdéseket feltenni, képezni őket?

A cookie-k használatával ma már megváltozott az internetes anonimitás fogalma. 
A weboldalak túl sok adatot tudnak rólunk (IP-cím, a böngésző típusa, a számítógép 
operációs rendszere, a látogatás időpontja, az előzőleg látogatott oldal címe stb.). 
Egyetért-e Ön azzal, hogy nemzetbiztonsági okokból az állam korlátozza a sütik 
használatát?

Lehetne -e minden kollégiumban szélessávú elérést biztosítani?
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Az  ISP-ket kötelezzék arra, hogy a szolgáltatást a szerződés szerinti sebességgel 
szolgáltassák és ne bújhassanak a szerződési feltételekben nevetségesen alacsonyan 
megszabott minimális szolgáltatási sebesség mögé.

Adott szolgáltatási területen az ISP-k legyenek kötelesek egységes szolgáltatást 
biztosítani. Ezzel rákényszeríthetők a fejlesztésre  olyan területeken is, melyeken 
kevésbé költséghatékony a fejlesztés.

LEHETNE -E TÖBB WIFIPONT HAZÁNKBAN?

Az internet az egyik legglobálisabb jelenség a világon, ebben mindenki egyetért.  
Hogyan kellene akkor Ön szerint értelmezni a magyar internet kifejezést? Kell-e ebben 
tenni valamit az államnak, vagy hagyni kell elvadulni az egészet?  Kell-e mindenkinek 
a szélessáv hozzáférhetőségét biztosítani, megtöltve tudománnyal, művészettel, stb?

Ahol nincs több internetszolgáltató, miért nem figyel oda a GVH a terület alapon 
meghatározott szolgáltatói árakra?

Az internet sebessége presztízsértékű. Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormány 
intézkedéseinek köszönhetően Magyarországon legyen a világon a leggyorsabb az 
internet?

Egyetértene-e egy állami internetszolgáltató létrehozásával?

Helyesnek tartja-e, hogy az állam minden családnak biztosítson legalább egy lassú(1 
Mbit/s) sebességű kapcsolatot?

A jelenlegi liberalis/szabad/ de inkább szabados internet mindenkire nézve ÁRTALMAS. 
A gyerekeket agresszivá, antiszociálisá teszi.  Felnőtteknél a fél információk sajnos 
rengeteg kárt okoznak. Ellenőrzött,s valós felelősségre vonást kellene megvalósitani 
az információ megosztóknál, akár törlést is

 Kis és közepes nagyságú hálózatépítő és üzemeltető vállalkozásokat versenyelőnyben 
kellene részesíteni a multikkal szemben a pályázatok kiírásánál.

Internetes ügyintézés szélesítését javaslom,úgy a vállalkozások mint az állampolgárok 
számára.

Tilos legyen-e visszaélni a monopolhelyzettel olyan területeken, ahol csak egy 
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internetszolgáltató működik?

Tisztelt kormány! Igen is kell a kormánynak közbelépni oda figyelni az interentre! Illetve 
vannak sok nagyon önképzett emberek, akiket fel kel kérni az internet jóságának a 
bemutatására és megtanitására és ezt helyi szinten bemutatni. Meg kell tanitani az 
embereket nem csak PC, hanem internet biztonságos használatára, ez nincs jelen!

Tisztelt kormány! Igen is kell a kormánynak közbelépni oda figyelni az interentre! Amig 
egy szolgáltató van jelen egy térségben, és jelentős árral felárral dolgozik szolgálatat, 
egy nagyob sebesség elérésért az maffia birodalom! Minimum 3 szolgáltató kell egy 
helyen lenni, és ne kartel árak legyenek! Egy minimum szolgáltatás legyen szinte filléres.

Tisztelt kormány! Igen is kell a kormánynak közbelépni oda figyelni az interentre!  Igen 
akik többet fejlesztenek illetve többet forditanak infrastrukturákra, azokat jobban kell 
támogatni, nem úgy mint aki szinte semmit nem kell költeni a fejlesztésre. Csakis 
korlátlan internet lehessen limitnélküli még mobilinternetben is!

Egyetért-e ön azzal, hogy egy-egy területen (településen - kerületben) legfeljebb egy, 
vagy két internetszolgáltató működjön?

Ahogy a penzunket vedjuk pin koddal (bankkartya),ugyan ugy MINDENKINEK 
legyen digitalis alairasa. Cel a papirmentes ugyintezes bevezetese. Belathatatlan 
megtakaritast jelentene az allamnak es a lakossagnak, cegeknek idoben es koltsegben. 
Az okmanyirodak es hivatalok legyenek virtualisak. Udvozlettel: .... ....tel: ....

Támogatja-e Ön, hogy az interneten magánszemélyek, és közszereplők becsületét, 
magánéletét sértő, bármilyen nyelven megfogalmazott trágár, nyomdafestéket nem 
tűrő kifejezéseket megfogalmazó felhasználó büntetőjogi felelősséggel tartozzon az 
általa leírt szavakért?

Egyetért-e Ön azzal, hogy e-mailben küldött reklámüzeneteket csak az e-mail cím 
tulajdonosának előzetes engedélyével lehessen az adott címre küldeni?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az egyes blogokban és kommentekben megjelent állításokért 
a blog és a komment írója büntetőjogi felelősséggel, vele szemben indított peres eljárás 
esetén bizonyítási kényszerrel tartozzon?

A szélessávú internet elterjesztésébe --eddig--csak az “ agyon vekzált & üldözött” 
nyugati multik vállaltak szerepet, ugyanakkor a Magyar Állam nem. Tervezi a Magyar 
Állam, hogy a jövőben áldozatot hoz -e téren -szélessávú internet további terjesztése 
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& beuházás-- az adófizetők  & az eddig beruházásokat vállaló multik sanyargatása 
nélkül????

Szerintem a “net neutrality”-nek van létjogosultsága.. Egyetért??? “szerzői jogi, 
előadóművészi teljesítménybe fektetett kreativitás és munka” témára megfelelő 
szervezetek kellene, -hogy figyeljenek. --ARTISJUS-- Hová kerül az ARTISJUS 
matricákból származó bevétel (relevánsan adathordozók után), amely a szerzői 
jogdíjakra hivatottan hoztak létre???

Egyetért-e Ön azzal,hogy a kormány támogassa az internethálózat kiépítését a 
legszegényebb megyékben?

Egyetért e Ön azzal, hogy az Interneten,csak az erőszakos 
tartalmak,agresszióra,szexualitásra buzdító témák kerüljenek kiszűrésre?

Szeretnek javasolni egy  kerdest: “Melyik betoltott eletkorhoz/tol lenne megfelelo 
engedelyezni az internet hasznalatot?”

Megfelelo lenne-e egy kozpontilag felallitott internethasznalatot “monitorozo” rendszer 
kiepitese ami az emberi becsulet, szerzoi jogi, eloadomuveszi teljesitmenybe fektetett 
kreativitas es munka,masok maganelete, a gyermekek egezseges fejlodese ertekeket 
vedi es ezeket egyensulyban tartja?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a kormánya támogassa az NFC(Near Field Communication) 
fejlesztését?

Jelenleg Magyarországon néhány mobilszolgáltató letiltja a voip-alapú alkalmazásokat. 
Ez azt jelenti, hogy a magyar állampolgároktól megfosztják a lehetőséget, hogy wifin 
keresztül, ingyen kommunikálhassanak. Ez ugyancsak lassítja az innovációt. Egyetért-e 
Ön azzal, hogy a szolgáltatás korlátozása törvényellenes legyen?

Tiszteletem! Legyen lehetőség mindenhol gyors internetre.Persze ezért külföldön is 
fizetni kell,tehát nem ingyen.Köztereken lehetne bizonyos gyorsaságig ingyenes.
Legalább hogy skypeolni lehessen  a külhoni rokonokkal.Nagyon fontos hogy 
Magyarország könnyen elérhető legyen ,mert a nyugat számára csak balkán vagyunk. 
.... ,svájc

Ön szerint milyen határidőig terjessze ki az elektronikusan intézhető önkormányzati 
ügyekre is az Ügyfélkapu a működését?
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A netszolgáltatókat a fővárosi taxisokhoz hasonlóan egységesíteni és beetető 
reklámjaikért büntetni! A kábelen majd korlátlan sebességet adhatnának, de mi egy 
pár forintos ellenállás miatt tízezreket pengetünk. (Nem net ugyan, de a jövőben a tévé 
is az lesz, szóval le kellene törni ezeket a csomagokat, csatornakiosztásokat, stb.)

Ön felhatalmazottnak tartja a kormányzást a digitális gazdaság regulázására? 
Szeretné-e ha független szakértői szervezet segítené a digitális gazdaság gyarapodását? 
Ön közteherviseléssel lehetővé kívánja-e tenni, hogy az induló magyar vállalkozások 
ingyenes szélessávú internetet kapjanak?

Ön szerint időszerű-e az önkormányzatoknak ingyenes “közinternetet” szolgáltatnia? 
Ön az internetes különadóból befolyó összeget a digitális gazdaság fejlesztésére 
forgatná vissza?

Önök szerint szükség lenne-e egy Egészségügyi Ügyfélkapu szolgáltatásra, ahol 
lehetőség lenne online háziorvossal történő konzultációra, meglévő, felírt gyógyszer 
újbóli kiíratására, valamint különböző intézményekbe történő időpontkérésre?

Létre kéne hozni egy országos adatbázist a “free” wifi pontokról. Amelyik cég ilyet 
működtet, kaphatna adókedvezményt. Lehessen egy app-ot munkakereséshez 
használni (beírom a végzettségemet, városomat, vállalok-e alkalmi munkát, mihez 
értek még, mennyiért,stb.) Talán megfordulna az álláskeresési sorrend (munkaadók 
keresnének szabad munkavállalókat)

Miért kíván beleszólni a kormány az internet használatába, mikor én sem szólok bel a 
kormányzásba - ez gyébként meg is látszik rajta.

Ki felel a kormányban a fiatalok digitális oktatásáért?

A magánszféra mellett a közszféráról, a közigazgatásról sem lehet megfeledkezni. Jó 
példa erre az InternetKon is. Ön egyetért azzal, hogy a skandináv országokhoz, valamint 
a világon élenjáró Észtországhoz hasonlóan az ügyintézés (adóbevallás, orvosi 
kezelések, különböző hatósági ügyek, stb.) még szélesebb körben és egyszerűbben 
történjen.

Ön szerint kapjon-e minden magyar valamilyen elektronikus azonosítót, amelyen 
keresztül intézni tudja az ügyeit?

Nem tehetné meg hazán kormánya is, hogy a lakossággal, az apparátus dolgozóival 
megértetve,  átáll a Linuxra? Angela Merkel és a franciák kijelentették, az apparátus 
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már csak Linuxot használ, ingyenes, vírusmentes stb. Putyin ugyanezt 2016-tól vezeti 
be.  

Felháborító, hogy a szolgáltatók attól teszik függővé az áraikat, hogy monopolhelyzetben 
vannak-e vagy sem. Budapest egyes részein is, ahol nem is gondolná az ember, csak 
egy szolgáltató van és horribilis összegeket kérnek! Ön szerint a GVH-nak, vagy az NFH-
nak nem kéne megvédenie a fogyasztókat és biztosítani a tisztességes piaci versenyt?

Ön egyetért azzal, hogy az államnak, amellett, hogy önmaga is befektet az IKT-szektorba, 
ösztönöznie kell a magánszektort is az aktívabb részvételre?

Ön szerint (sem) tehet az internetszolgáltató különbséget bizonyos tartalmak között?

A szolgáltatók nem határozhatják meg, hogy milyen tartalmat láthassunk. Ön szerint 
az állam tegyen meg mindent annak érdekében, hogy ez így is maradjon?

Ön el tud igazodni az interneten sokszor ellentmondó hírek és állitások között? Önt 
nem zavarja az egyes internet oldalakon megjelenő sok reklám? Kellene-e korlátozni a 
reklámok között megbúvó felnőtt tartalmakat, melyekhez bárki hozzáférhet?

Egyetért azzal, hogy ha egy hírportál vagy annak riportalanya kitalált ügyek és 
magyarázatok kapcsán lejárató, megalazó, gúnyolódó, rossz hangulatot keltő 
hireszteléseket terjeszt, akkor annak legyen helyreigazítási kötelezettsége? Egyetért 
azzal, hogy bizonyos internetes többlet szolgáltatásokért fizeni kelljen? (telefon, tv, 
film, adatletöltés)

Ön milyen irányban fejlesztené az internetet: -jobb minőség érdekében a hozzáférés 
gyorsitásával, azaz a sebesség növelésével -a szabad hozzáférés (wifi hálózat) 
bővítésével -az internet legyen böngészhető kábel tv-ken is -internetes televízió- és 
telefonhasználat fejlődjön.

Az internet fejlesztés pénzbe kerül. Ön milyen pénzből fejlesztene: -mindenki által fizetett 
adóból, azaz állami pénzből -a mindenkori internetet igénybevevők adóztatásával 
-az internet használatából hasznot származtatók (pl. reklám és adatforgalom) 
adóztatásával

Kellene-e tiltani vagy korlátozni bizonyos tartalmakat, úgymint: -másokat gyalazó, 
megalazó es megbotránkoztató tartalmak -mások bántalmazására, megtámadására 
bíztató tartalmak -tüntetések, sztrájkok szervezésére, azokon való részvételre 
biztató tartalmak -szándékosan rossz politikai  hangulatot keltő tartalmak -kizárólag 
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felnőtteknek szóló tartalm

Ön igényelné, hogy az internet: -legyen biztonságos, megfigyelés nélküli -legyen 
zaklatásmentes, kéretlen reklámok nélküli -legyen lehetőség több internetes 
közvélemény kutatásra is -az internet igénybevételéhez megadna-e olyan azonosítót, 
amely alapjan személye a hatóságok részére visszakereshetővé válik.

Miért ne lehetne megadóztatni egy egyre kiterjedtebb szolgáltatást, amit ráadásul nem 
is a felhasználóknak kell megfizetnie?

Tudomásul kell-e venni, hogy mi szegény ország vagyunk (helyesebben: leszegényített, 
eladósított), tehát valahonnan be kell szedni pénzt ahhoz, hogy növekedni tudjunk?

javasolnám, hogy minden magyar állampolgár rendelkezzen chip kártyával, melyet 
különböző online felületeken tud használni a könnyebb ügyintézés érdekében

Figyelembe kell-e venni, hogy az internet éppoly szenvedéllyé válhat, mint a kábítószer, 
az alkohol vagy a játék-automata és nagyon könnyen hergelhetők (befolyásolhatók) az 
internetet szenvedélyből használók?

korszerűsíteni kéne az oktatásban használatos informatikai eszközöket!  mind hardveres 
és szoftveres támogatását javasolnám pl uniós pályázatokból, vagy önkormányzati 
alapítványi hozzájárulásból.

Az internet sok tekintetben hasznos dolog, de sajnos életünk megkeserítője és 
frusztrálttá tevője is. Lehetne- e ezzel kapcsolatban kormányzati oktatást szervezni? 
(Biztonságos használat, telefon és internet alkalmazások, wifi)

Az idősebb korosztály kaphatna-e oktatást a software használatról (le és feltöltés, 
frissítés), vírusokkal kapcsolatos tudnivalók, egyszerű hardware ismeretek (otthoni 
géphez)? Hírlevél formájában is hasznos lehetne a “fél” digitális írástudatlanság így 
megszűnhetne. Akár valamilyen központi/állami helpdesk is működhetne?

Az internet egészségkárosító hatásról (a bosszúság  emeli a vérnyomást, agressziót, 
depressziót vált ki a mozgáshiány miatt, a szemet is rontja a képernyő stb.) miért nem 
oktatja senki a felhasználókat? Mit lehetne ez ellen tenni?  

Ön egyetért azzal, hogy a szolgáltatóknak ugyanolyan díjakat (adott esetben 
kedvezményeket) kellenne biztosítani az egész ország területén? Függetlenül 
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konkurenciától, földrajzi elhelyezkedéstől?

Ön egyetért azzal, hogy gyakrabban legyen informatika órák az iskolákban, amelyek 
keretében nem csak a digitális készségek kerülnének fejlesztésre, hanem különböző, 
a kibefenyegetettség, biztonságos internethasználat témakörét körüljáró órákon 
vehetnének részt a diákok?

Ön szerint szükség van-e a közigazgatás elektonikussá tételére?

Egyetért-e azzal, hogy a kibervédelem területén működjön együtt az állam, a szolgáltatók, 
és a különböző vállalatok?

Támogatja Ön állami tanusítványkiadó működtetését, mely lehetővé teszi az 
ügyfélkapus központi rendszer fokozottan hiteles használatát?

Egyetért ön azzal, hogy az internet előfizetések névleges ÉS garantált letöltési ill. 
feltöltési sebessége megegyezzen? Azaz pl. a 20Mb, a 10Mb és az 5Mb nevű csomag 
esetében a szolgáltató ne 0,5Mb sebességet garantáljon, hanem a névben szereplő 
20/10/5Mb-et. Az ettől eltérő kisebb sebesség már szolgáltatói hiba legyen.

Egyetért Ön azzal, hogy legyen egy szervezet, ami minden technikai és törvényi 
lehetőséget kihasznál a kéretlen reklámküldők ellen?

Ön egyetért azzal, hogy az állam biztosítsa az egységes árakat és ne engedje, hogy a 
szolgáltatók olyan árat szabjanak meg, amilyet akarnak?

-Egyetért-e azzal,hogy Magyarországon mindenhol elérhető és ingyenes legyen a WIFI 
internet elérés?

Őn szeretné-e hogy az internett soha semilyen kormány semilyen formában ne 
adóztathasa meg és ez kerüljön bele az alkotmányba?

Ön szeretné-e, hogy az iskolákban külön tanóra keretén belül oktasák az internet 
használatot, a biztonságos internet használatot, személyes adataink megvédését?

Ön szeretné-e, hogy Magyarország egész területét lefedő ingyenes bárki által 
hozáférhető Wi-Fi hálózatot hozon létre és tartson fen a Magyar állam?

Maradjon is szabad és főleg olcsó hogy mindenkit elérhessen.A legbutább ötletnek az 
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internet adót tartottam.

A Hipernet használatának ingyenessé tétele segítheti-e a könnyebb elérhetőséget?

Az e-learning kiterjesztése nem bizonyítja-e el a tudás objektív megítélését? …..

A munkanélküliek képzésének legyen része az internethasználat valamint a 
szövegszerkesztés is.

A nagy forgalmat és telefonbeszélgetéseket (láthatósággal bővítve) kellene-e adóztatni?

Az iskolákban több figyelmet kellene ráfordítani arra , hogy a diákok megfelelően tudják 
használni az internetet.  Könnyebben megtudják találni a hasznos és jó információt és 
eltudják a különíteni a haszontalantól.

Ön szerint is több energiát fektetni a közigazgatás elektronikussá tételébe?

Ön egyetért azzal, hogy az internetszolgáltatók különbséget tesznek az interneten 
megtalálható tartalmak között?

A szolgáltatók miért olyan árat állapít meg, amit ő jónak gondol? Két utcával odébb 
sokkal olcsóbb, ez a konkurencia miatt van? Ön szerint ez így rendben van?

Ön szerint támogassa-e a Kormány az IKT-szektorban tevékenykedő vállalkozásokat, 
start-upokat?

Egyetért-e Őn azzal, hogy az internet - és egyáltalán a számítógép -  biztonságos, 
felelősségteljes használatát már az általános iskolában kell tanítani a józan, kreatív, 
felelős gondolkodással egyetemben és nem midenféle korlátozást, ellenőrzést, a 
tudatos felhasználót akadályozó megoldásokat alkalmazni?

Internetes ügyfélkapun keresztüli ügyintézés köreit tervezik-e bővíteni?

A település ahol élek  a vezetékes telefonhálózat kiépítése óta(kb 20-25 éve) semmiféle 
fejlesztés nem történt,  amit úgy élünk meg, hogy bosszankodunk, lassú a letöltés 
, szakadozik a szolgáltatás, a mobilszolgáltatók által kínált lehetőségek a földrajzi 
viszonyok miatt szintén korlátozottak-Mikor számíthatunk változásra,fejlesztésekre????

Ön egyetért azzal, hogy kötelezően kiterjesztésre kerüljön az Ügyfélakpu és minden 
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állampolgárnak legyen köteles regisztrálnia?

Lehessen online népszavazést tartani. 

Javaslom az “ingyenes”  internetet,hogy mindenki számára elérhető legyen az aktuális 
hírek stb. A szolgáltatók maximum 1000ft kérjrnek a többit az állam gazdálkodja ki.

Ne cenzurazzatok ! rossz kezdés 

Allaspont:  Internet korlatozas nelkuli felhasznalhatosaga                   Interneten keletkezett 
haszon adoval terhelese 

Megkéne  vizsgálni annak a lehetőségét,hogy 2016. Jan. 01.-töl minden magyar 
háztartásban legyen “ingyenesen”elérhető internet.! vagy minimális havidijért-5.000.-
ft-ért korlátlan internet hozzáférés elérhetőségét kéne biztositani./nem csak a 
Parlamentben,és a “jobb”” munkahelyeken.!!! T: .....

Magyarországon nincs magyar tulajdonú országos lefedettséget biztosító 
internetszolgáltató (a ..... csak nevében magyar), ez rendkívüli helyzetben akár 
nemzetbiztonsági kockázatot is jelenthet. A kérdések  közé javaslom: Szeretné Ön, ha 
lenne Magyarországon magyar többségi tulajdonú országos lefedettséggel rendelkező 
internetszolgáltató? 

Ön szerint alapvető jognak kellene-e lennie egy ingyenes 5Mbs/5Mbs sebességű 
korlátozatlan internet hozzáférésnek?

A magyar kultúrát leképező, interneten is elérhető, komplex adatbázist nem találok. 
Szeretném, ha egy helyen lenne elérhető (olvasható, nézhető, esetleg letölthető) 
kultúrális adatbázis. Kérdésem: Szeretne-e Ön egy olyan adatbázist az interneten, 
ahol összegyűjtve megtalálja és megnyithatja a magyar kultúra szöveg, hang, kép és 
filmalkotásait?

Fel tudna valaki világosítani, hogy mit jelent a “jövő magyar internete” kifejezés? (főleg 
a magyar internetre lennék kíváncsi)

Ön szerint is az államnak bizonyos kérdésekben közbe kell lépnie, és egyes piaci 
szereplőkkel nem tisztességes magatartása ellen fel kell lépnie?

Ön szerint is akkor lehet sikeres, versenyképes ország Magyarország, ha nyitunk az 
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információtechnológia és a digitalizáció irányába?

Ön szerint az államnak mindent el kell követnie annak érdekében, hogy megteremtse a 
biztonságos internetezés lehetőségét?

Ön egyetért azzal, hogy - magától értetődően - Magyarország a netsemlegességet és 
az internet szabadságát érintő szabályozásnál az Európai Uniós trendeket kövesse?

Miért akarja a kormány korlátozni az internetet, ahogy a boltok nyitvatartásást is 
korlátozta? Miért akarja a kormány megsarcolni az internet használatot, ahogy az 
autósokat ismételten megsarcolta? Akarjuk-e, hogy a politika beleszóljon az internet 
világába, ahogy azt Kínában és Észak-Koreában teszik? NEM, NEM, SOHA!

MIért nem csökkentik az internet használat árát? Miért nem finanszírozzák az oktatás 
magasabb színvonalát? Miért mutatják magasabbnak az internet sebességet/
ellátottásgot a ténylegesnél jobbnak? Akarjuk-e, hogy a politika és/vagy a kormány 
szabályozza az intenetet, annak elérhetőségét, annak tartalmát? NEM, NEM, SOHA!

Nem a mutatókat kell javítani, hanem a föltételeket úgy változtatni, hogy az eredmény 
jobb legyen. Nem sarcolni kell az internet használatot, hanem olcsóbbá - ingyenessé 
tenni azt. Nem szabad a tartalmat cenzúrázni, de segíteni kell a védekezést a 
károkozókkal szemben ill. hatékonyan föllépni a károkozókkal (pl. spam küldők, BOT 
telepítők) szemben.

Várunk fantáziadús javaslataikat, hogy a jelenlegieken túl milyen újabb igényeinkben 
lehetne a segítőtársunk az internet úgy csak az országon belül, mind kívül is. Elvileg 
sok mindenre képes rutin tevékenységeink átvállalásában és napi problémáinkra 
válaszok keresésében. Lassan nem nekünk kell igazodni, az igényeinket fogja lesni. 
Dolgoztassuk meg!

Amióta internetezek, többször előfordult már, hogy a levelezőszolgáltatómtól kaptam 
olyan figyelmeztetést, hogy próbálták feltörni a fiókom. Az lenne a javaslatom, hogy 
lehetne-e a szolgáltatókat nagyobb biztonsági védelemre kötelezni, hogy a felhasználók 
biztonságosabban internetezhessenek, kezelhessék adataikat.

Nem kérdés, nem hiszek ezekben a konzultációkban.  Van azonban javaslatom. Ha a 
kormány jobbá akarja tenni az internetet, hozzon olyan törvényt és a szolgáltatókkal 
teremtesse meg a feltételét, hogy központi SPAM és VÍRUS szűrést legyen kötelező 
bevezetni. Ma az internet forgalom nagyobb részét teszik ki a SPAM-ek. Központi 
szűrése egyszerűbb
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Állampolgári kártya létrehozását javaslom az észt modellre alapozva.  ..... A bevezetésnél 
lényeges szempont állampolgári oldalról, hogy: -általánosan használható legyen a 
magánszektorban is (ne csak állami ügyeket intézhessünk a segítségével) -biztosítsa 
az e-szavazást, e-közvéleménykutatást, e-konzultációt stb.

A magyar kulturális örökség (a „kulturális” mind szűk, mind nagyon tág értelemben) 
digitalizálását és elérését hogyan támogatja/biztosítja az állam? Milyen szervezeteket 
mely feladatokra, hogyan kíván bevonni e két cél megvalósítása érdekében? Mely 
nyelveken mit kíván megvalósítani?

Észtországhoz hasonló digitális állam kialakítása mikorra valósulhat meg?

Növeljék az online intézhető ügykörök számát!

Az ügyfélkapu rendszert egyszerűsíteni kell.

Az internet szolgáltatás áfája jelenleg 27%.  Várható, hogy ez az adó csökken?  (5% 
megfelelő lenne ) Ma már az internet a mindennapok része. Az internet országos 
lefedése mellett, erre is szükség lenne. Köszönöm, hogy kíváncsi a véleményemre. / 
…… /

Talán ide illik leginkább a felkínált 3 ág közül: Tartalmak, URL-ek letiltása, keresések 
szűrése, tartalmak minősítő jelzéssel ellátása megengedett-e? Ha igen: Milyen témák 
esetén? A szabályozás elveinek a nyilvánossága? A megvalósítás ellenőrzése hogyan 
biztosított?

Támogatná az internet hozzáférést a rászorulóknak és az oktatást elviselhető áron, 
akár Önkormányzati feladatként?

Támogatná e, hogy az internetes szakmákban kedvezményes vagy teljesen adómentes 
legyen a bizonyíthatóan az ország javát szolgáló gazdasági tevékenység, hogy 
felzárkózhassunk az EU általános szintjére?

Támogatná e, az internetszabadságot és internetsemlegességet, minden előnyével, de 
határozottabb fellépést a gyermekpornográfia minden fajtájával szemben?

-miért kell olyan szerződést aláírnunk amelynek apró betűs része van ( mint a 
banki szerződéseknek) mely több hátrányos részletet rejt a felhasználóra, mint a 
szolgáltatóra ? Legyen nagybetűs ! -miért kell olyan határozott idejű szerződést aláíratni 
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a felhasználóval, melynek időtartama 24 hónap ?(közben ha hiba van 30 napon belül 
válaszolnak) ?

Talán ide illik leginkább a felkínált 3 ág közül: A kormányzat, az állam milyen 
digitális tartalmakkal és szolgáltatásokkal, milyen intézkedésekkel, milyen partnerek 
bevonásával segíti elő az esélyegyenlőséget?

Igénylik-e a rengeteg reklámot az internethasználók, tudva, hogy ezek rengeteg 
memóriát lefoglalnak, régebbi (kisebb teljesítményű) gépek esetében lassítják a 
weboldalak letöltését?

Szerintem az lenne a legjobb ha egész  magyarország területe le lenne fedve bárhol 
,bármikor.Fontos az ingyenes internetezés.

Hogyan kamatoztathatnánk tovább a már megszerzett érdeklődést az interneten?

Tisztelt Szervező csoport ! örömmel vettem tudomásul, hogy az Internet javításán 
dolgoznak és én is hozzá szeretnék szólni, habár Németországban lakok. Több mit 15 
éve intenzíven dolgozok az Interneten és nagyon sok mindent megtapasztaltam. Az 
első kérdés a “Szolgáltató” és ezt kell teljesen át-és megvilágítani!! Erről még írok! üdv. 
....

Tisztelt Szervezők! az előbb elküldtem a kérdést, de ez a 350 betű nem elegendő a 
“Szolgáltató”  témakifejtéséhez. Pedig úgy gondolom és biztosan állítom, hogy minden 
más előtt ezt a témát kell ismertetni ahhoz, hogy a Kormányrendeletek kellőképpen 
lefedjék mindkettő érdekeit, a szolgáltató és használó. Küldhetek levelet, de hova? üdv. 
....

Egyetért-e azzal, hogy minden magyar állampolgárnak, magyar nemzetiségű külföldi 
állampolgárnak, illetve intézménynek, gazdasági társaságnak lehetősége legyen 
ingyenesen magyarorszag.hu vagy hungary.hu vagy ungarn.hu vagy tetszőleges 
hasonló logikán készült további domain-en e-mail címet regisztrálni? ..., ......

szélesssávú internet sebesség növelése, ár csökkentés?

Szüleimnek már régóta vállalkozásuk van, és szerintem érdemes lenne, ennek a 
vállalkozói rétegnek, az idősebb korosztálynak tartani egy informatikai képzést, hogy 
tudják milyen lehetőségeik vannak vállalkozás szinten interneten. Gondolok itt facebook 
profilra, webshopra, stb.
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Rendszeresen tájékozódik a munkájával kapcsolatos fejlesztésekről, újdonságokról az 
internet segítségével? Tagja-e az interneten működő szakmai csoportnak?  Ismeri-e a 
szakmai együttműködések internet adta lehetőségeit? 

Azok az Internet felhasználók, - akik előzetesen hozzájárulásukat adták- kapjanak a 
nemüknek, életkoruknak megfelelő tájékoztatást az egészségi állapotuk megtartását 
és javítását célzó megelőző vizsgálatoklehetőségeiről, illetve szükségéről. (Mint a 
személyi okmányok lejárta, gépkocsi műszaki vizsga esedékessége, stb. esetében ez 
megtörténik).

Táblagépek és más mobil eszközök biztonságosabb használatának elősegítését 
javasolnám. Mivel minden telepített alkalmazás személyes adatokhoz hozzáférést kér. 
Mivel ez sok estben nem kizárólag a felhasználó érdekében történik, ezért javasolnám 
a jogi szabályozás kiterjesztését ilyen vonatkozásban is,, ezentúl a valóban hatékony 
technikai védelmet.

GPS mellett javaslom (gépjármű) közlekedést segítő szoftver fejlesztését (ingyenes 
elérhetőséggel), mely a cél alternatív útvonalairól is adna érdemi információt az 
utazási sebességek, utazási időtartamok és útvonalak hossza vonatkozásában. Ez 
főleg a nagyvárosokban praktikus segítséget jelente(amúgy is felszerelt kamerákkal 
összekötve működhetne).

Magyar találmányoknak a régi és új szabadalmazott megoldásoknak Interneten 
történő praktikus bemutatását javaslom, mely más vonatkozásokon túl a fiataloknak 
is megfelelő alternatív iránymutatást is nyújt. 

70 év felettieknek legyen ingyenes az internet szolgáltatás.

70 év felettieknek legyen ingyenes az internet szolgáltatás.

70 év felettieknek legyen ingyenes az internet szolgáltatás.

70 év felettieknek legyen ingyenes az internet szolgáltatás. 

adjon-e az állam ingyenes eszközöket a rászorultaknak?

Támogassa-e az állam a használhatatlan számítástechnikai eszközök visszagyűjtését?

Mi az akadálya az anyagiakon kívül, hogy az internet elérhetőségét legalább alapszinten 
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(legolcsóbb megoldás) mindenki számára ingyen is elérhetővé tegyük, így valóban 
közkincsé válhatna és a legszegényebbek számára is elérhető lenne?

Kapjanak az internet használók egyértelmű tájékoztatástarról, hogy a szolgáltatók 
milyen adatokat rögzítenek a felhasználókról. Melyek azok az adatok, amelyekhez 
könnyen hozzá lehet férni (IP cím), milyen védelmet kötelesek minimálisan biztosítani 
a szolgáltatók, milyen felelősségük van. 

Kérésre kaphasson az internet használó tájékoztatást arról, hogy milyen állami, egyéb 
magán szerv, személy kért és kapott valamilyen tájékoztatást a használóról, annak 
internetezési szokásairól. Rögzítse ezt jogszabály. Ne lehessen megadóztatni az 
internet használókat az internet használatáért, adójukat a szolgáltatón keresztül már 
lerótták. 

Ha a lakóhelyemen a mobiltelefon jel annyira ingadozó és gyenge hogy telefonàlni 
szinte lehetetlen, az internet eléréséhez saját költségemen 12m magas tornyot kellett 
emelnem- és így mikrohullámú internetem van sokadik átjátszón keresztül akkor lesz 
itt valaha esélyegyenlőség? Pest megye 

Tisztelt Uram! Köszönöm a lehetőséget, hogy meghallgatják véleményem az internet 
Magyarországi internet szolgáltatásokkal kapcsolatban. A fő probléma a szolgáltatokkal 
az, hogy a legnagyobbak kūlföldi cégek és hatalmas profitot visznek ki az országból 
mivel a mai technikai hátérrel szinte fillérekbe kerül nekik az internetes hálozat és 
müködése 

Legyen olcsóbb az internet előfizetés, akkor  még többeknek lehetőségük lenne  
élőfizetést venni. Idős korosztálynak képzéseket kell szervezni, és megtanítani hogy- 
hogy kell biztonságosan internetet használni.  Konkrétan 8 alkalommal , alkalmanként 
5 óra alatt  meglehet tanítani az erre rá szorulókat internet használatra. 

Lehetősége van választani több (vezetékes és mobil) internet szolgáltató  közül? 
Igazságosnak tartja azt, hogy egy városban (a lakosság által hálózati hozzájárulási 
pénzből kiépített)  kábel tv hálózaton csak egy városi internet szolgáltató érhető el? 
Soknak tartja-e a szolgáltatók által kiszámlázott internet hozzáférésért fizetendő 
díjakat?

Miért nem lehetne a szolgáltatókat egy állampolgáronkénti ingyenes mondjuk 10gb 
adatforgalomra kötelezni. Ha máskép nem megy akor államosítani az internetes 
szolgáltatást. Amit a mai technikával fillérekbe kerül amugy is üzemeltetni. Megállítaná 
a milliárdok kiáramlását az országból.Növelné az állampolgárok életszinvonalát, 
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segíteni a gazdasági növ

Ön szerint tudnia kell-e az államnak, hogy ön levelez, facebook-ot használ, tanul,  
ismerőse videóját nézi, esetleg vásárol vagy elad az interneten?  Ön szerint kell-e adót 
szedni az államnak az internet felhasználók internetezési szokásaitól függően?

Ön szerint jogszabályokkal ösztönözze-e az állam azokat internethasználatra, akik 
óvatoskodnak, vagy idegenkednek az internettől?

Ön szerint kikerülvén a nagy multinacionális cégek pénzügyi érdekeket kiszolgáló 
politikáját (elsősorban keresőoldalakra gondolok), érdemes lenne nemzeti 
keresőoldalakat üzemeltetni, amely a magyar oldalakat, magyar forrásokat preferálná?

Nagyon sokan szeretnének internetezni az országban, de erre nincsen meg a 
lehetőségük. Ön szerint az államnak kötelessége fellépni és lehetőséget biztosítani az 
internetezésre az elmaradotabb településeken, régiókban? 

Az Infokommunikatiós eszközök hozzáférése és annak biztositása adott esetben a 
rászorulóknak szociális probléma. Ezt a témát elsősorban az általános szociális és 
emberjogi politikát kezelő törvények kell rendezzék. Úgy ahogy a hallókészüléket, 
kerekes széket, családi segélyt más és más megitélés alapján nyújtja az állam az arra 
rászorulóknak.

Mikor lesz olcsóbb az internet használat? 

Legyen informatívabb és felhasználóbarátabb az OEP és a nyugdíjszolgáltató honlapja!  

Programokat Magyar nyelven is tegyük használhatóvá. Jelenleg nagyon gyengék 
vagyunk ezen a téren. Pedig vannak nyelvek ahol még nyelvjárásonként is külön 
telepítési lehetőség létezik.

Annak érdekében, hogy Mo. a térségben a legfejlettebnek számítson a digitalizáltság, 
az infokommunikációs eszközök, az internetellátottság szempontjából támogassa-e 
a kormány az ezzel foglalkozó cégeket különböző adókedvezményekkel támogassa?

Ön egyetért azzal, hogy mindenféle külső tényezőre (földrajzi elhelyezkedés, konkurencia) 
való tekintet nélkül kerüljön megállapításra az internet ára? Sok szolgáltató nem így jár 
el...
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Én azt szeretném mondani.hogy a előszőr is a szolgáltatokat kelene szabályozni.
Mer pl Csak kétéves szerződés esetén adnak kedvezményt és ha egymásik cégnél 
pl olcsblene az internet nem tud átmeni,mert kőti a két év.,vagy a két évalat a TV 
müsorokat akor változtatják meg amikor akarják,egyszoval it kelene rendet csinálni és 
a két éves szerződések  m

Töröljék el az Internet használati díj felét! Amikor sok ember napi gondokkal küzd 
akkor segítse az állam a rászorulókat ingyenes Internet használattal vagy számítógép 
beszerzést tegyék ingyenessé.Másképpen nagy lemaradással kerülnek ki fiatalok 
az életben, és fogalma sincs az Internet adta lehetőségről. A civil szervezeteknek 
díjmentesen adnám.

Vannak akik úgy gondolják hogy az internetszabadság és a netsemlegesség korlátozása 
hozzájárulhat ahhoz a fenyegető jövőképhez, hogy Magyarország az Európai Unió 
legyszegényebb, legkevésbé vonzó és versenyképes munkaerőben szűkölködő 
országává váljék, a jelenlegi kormányzati propaganda ellenére. Egyetért Ön ezzel?

“Az internet születésétől fogva szabad” itt a lényeg,miért is kéne megváltoztatni? Ennek 
a kormánynak semmi sem elég? Hiszen ha egyszer olyan jól teljesítünk akkor miért 
kéne a netet is megadóztatni? Hány bőrt akarnak még lehúzni rólunk?  Inkább alanyi 
jogon kéne hozzáférést biztosítani.

Miert hagyjak, hogy azokon a teruleteken, ahol nincs versenytarsa az adott 
szolgaltatonak magasabb arakat alkalazzon ugyanazon szolgaltatasok eseteben, mint 
ahol van versenytarsa a szolgaltatonak? Pl. .... eseten tobb ezer forint a kulonbseg a 
szolgaltatascsomagok kozott.

A szolgáltatóval szemben hátrányos helyzetben vagyok érdekérvényesítés terén. 
Remélem találok megfelelő szolgáltatót ebben a körzetben. Úgy vélem a lehetőségek 
korlátozottak!? Üdvözlettel.

Miert hagyjak, hogy a kivetett tavkozlesi adot az ugyfeleken utolagos aremelesekkel, uj 
dijak bevezetesevel, egyoldalu szerzodesmodositasokkal hajtsak be?

Talán ide is illik a felkínált 3 ág közül: A kormányzat, az állam hogyan, milyen 
intézkedésekkel használja fel az Internetet saját működése hatékonyabbá, átláthatóbbá, 
elszámoltathatóbbá, részvételre serkentőbbé tételére? 

Talán ide is illik a felkínált 3 ág közül: Az Internet lehetőségeit kihasználva milyen 
szabályozással, dinamikus intézményi modellel segíti elő a részvételi demokrácia 
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kibontakoztatását a társadalomban? Milyen szakmai szervezeteket, hogyan von be e 
cél kidolgozása és megvalósítása érdekében? 

Talán ide is illik a felkínált 3 ág közül: A kormányzat, az állam hogyan, milyen 
intézkedésekkel használja fel az Internetet saját működése hatékonyabbá, átláthatóbbá, 
elszámoltathatóbbá, részvételre serkentőbbé tételére? 

Talán ide is illik a felkínált 3 ág közül: Az Internet lehetőségeit kihasználva milyen 
szabályozással, dinamikus intézményi modellel segíti elő a részvételi demokrácia 
kibontakoztatását a társadalomban? Milyen szakmai szervezeteket, hogyan von be e 
cél kidolgozása és megvalósítása érdekében? 

Talán ide is illik a felkínált 3 ág közül: A kormányzat, az állam hogyan, milyen 
intézkedésekkel használja fel az Internetet saját működése hatékonyabbá, átláthatóbbá, 
elszámoltathatóbbá, részvételre serkentőbbé tételére? 

Talán ide is illik a felkínált 3 ág közül: Az Internet lehetőségeit kihasználva milyen 
szabályozással, dinamikus intézményi modellel segíti elő a részvételi demokrácia 
kibontakoztatását a társadalomban? Milyen szakmai szervezeteket, hogyan von be e 
cél kidolgozása és megvalósítása érdekében? 

 Az internet helyettesíteni tudná a sajtót, rádiót, tv-t, telefont és sok más szolgáltatást 
is. -Egyetértene azzal, hogy ezt a fejlesztést és üzemeltetést az internethasználók és 
a kéretlen reklámokat közvetítők adóztatásával valósítsák meg? -Egyetértene azzal, 
hogy az egyes internetes szolgáltatások (tv, telefon, stb) igénybevétele fizetős legyen?

 Az internet által a polgárok költséges népszavazás helyett, egy népszavazás jellegű, 
de jóval olcsóbb online felületen véleményt is  nyilváníthatnának olyan fontos 
kérdésekben, amelyek a választási programban még nem voltak láthatóak, de 
alapvetően meghatározzák az ország sorsát. Fontosnak tartja, hogy az Ön véleménye 
is számítson ilyen formában?

A civil szervezeteknek miért nem lehet ingyenesen Internethasználatot biztosítani.
Ellenszolgáltatás nélkül szerteágazó tevékenységet folytatnak.

Minden szociálisan rászoruló családnak ingyenessé kell tenni az Internetet.

Mit tenne a kormány a nem kívánt internetes heker támadások ellen?
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Nagyon sok kéretlen levelet, spam-ot kapok a közösségi levelező oldalakon. Sok a 
felugró ablak, hirdetés. Hogyan lehetne ezeket a kellemetlen velejárókat letiltani.

Legyen mindenki számára elérhető az internet-használat, akár otthon is. Ingyenesen 
lehessen az otthonokban internetezni, vagy radikálisan lecsökkenteni a szolgáltatás 
árát.

Az internethez semmiféle köze ne legyen az államnak!

Nem lehetne jobban népszerűsíteni az internethasználatot ha még több állami és 
önkormányzati igazgatási szolgáltatást vehetnének igénybe online az emberek? 

A nem huzamosabb ideig külföldön tartózkodó magyar állampolgár külföldön nem 
tudja használni a Magyarországon megvasárolt mobil internet előfizetését. Több 
napos, több hetes külföldi tartózkodás alatt jelenleg használhatatlan a magyar mobil 
internet, viszont az internet havidíját ugyanúgy fizeti a felhasználó! Jelentős változás 
javasolt!

Támodatja Ön, hogy ingyenes Internet helyett egyszerűen elérhető, könnyen 
használható, barátságos szolgáltatásokkal álljanak rendelkezésre az állami 
intézmények (Képviselőház, önkormányzatok, NAV, egészségbiztosító, egészségügyi 
szolgáltatók, Nyugdíjbiztosító, Kormányhivatal, könyvtárak, távoktatás) ?    

Hogyan lehet megakadályozni hamis tartalmak terjedését? pl. eltünt, beteg gyerekekről 
szóló posztok, félrevezető egészségügyi tárgyú írások megjelenését 

Miért nem ellenörzik a szerzödésben garantált letöltési sebességeket és büntetik a 
garantált mennyiségtől eltérő szolgáltatót.A szerződés szegésre nincs kártéritési 
lehetőség ? A szerződés szegést miért nem lehet bizonyitani ?

Egyeduralkodo …. azokon a helyeken ahol csak Ő van jelen Miért csak a minimum 
szolgáltatást biztositja, Pl Miskolc Szabadságharc ut …. ?

Ön jogszerűnek tartja-e hogy az internetszolgáltatóknak 1évig meg kell őrizni a magyar 
internetezők adatforgalmát, azonosítóit?

Mit kívánnak a magyar videósok! 1. A magyar videósok és videós növendékek támogatása. 
2. A megvásárolt játékokkal az arról történő videó készítési jog megszerzése.
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Ön jogszerűnek tartja-e hogy az internetszolgáltatóknak 1évig meg kell őrizni a magyar 
internetezők adatforgalmát, azonosítóit?

Ön szerint hátráltatná a magyar internet fejlődését, terjedését annak megadóztatása?

Egyetért-e azzal, hogy az interneten korlátozottan jelenjenek meg a reklámok?

Érdemesnek találom megvizsgálni mikor lesz a széles sávú internet elérhető az EGÉSZ 
Ország területén úgy, hogy ennek költségeit ne hárítsák a lakosságra, sem adók, sem 
magas szolgáltatásdíjak formájában. A kérdés tehát: mikor lesz országos széles sáv, 
mindenkinek elérhető áron szeretnék-e az emberek? maximum 4000 ft/hó-ig bezárólag.

Ha valaki rászoruló az kapjon számítógépet. Az idősklubban ha volna számítógép akkor 
sokakat megtaníthatnánk internetezni, így is próbálkozunk a saját géppel, de ez nem 
a legjobb megoldás.Az időseknek nagyon kevés lehetősége van venni gépet. Vannak 
ahol leselejtezik a gépeket azok viszont még használhatók, ezeket kellene szétosztani. 

Szükségesnek tartja-e, hogy minden önkormányzat biztosítson ingyen internetelérést 
a középületekben?

Szabályozza-e Magyarország kormánya azt, hogy az internet szolgáltatók kötelezően 
mekkora minimum sebességet biztosítsanak?

Egyetért-e azzal, hogy Magyarország kormánya kötelezze az internetszolgáltatókat 
arra, hogy minden háztartásba ingyenesen vezessenek be egy alacsony sebességű 
alapvető internet hozzáférést?

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden magyar állampolgár születésekor kapjon olyan egyedi 
azonosítókat melyekkel közügyeket intézhet az interneten keresztül, pl.: adóbevallás, 
személy igazolvány készítés stb....................

Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar bel- és külpolitikának jelentős mértékben kellene 
fokoznia erőfeszítéseit annak érdekében, hogy mindazok nagyon szigorú büntetésben 
részesüljenek, akik arra használják az internetet, hogy ártsanak embertársaiknak 
(például vírusok terjesztésével, vagy konkrét személyekről szóló rágalmazó írásmű 
megjelentetésével)?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internetes kultúra fejlesztését úgy kellene megoldani, 
hogy közben Magyarországnak a profitorientált magáncégektől való függése lehetőleg 
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ne növekedjék, vagyis úgy kellene megoldani, hogy közben a költségvetés támogassa 
az ingyenes operációs rendszerek és egyéb ingyenes szoftverek terjedését?

Szükségesnek taetom a köetkező kérdés feltevését,-majd a z internetes kommunikáció 
szabáéyozását: Hogyan lehet  kirekeszteni a gyűlölet beszédet,  a vallási,faji,politukai 
nézet,-. a világnézet elleni  uszitást. A XXI.század e nagyszerű vívmánya nem adhat 
teret a gyűlölködésnek,mocskolódásnak.

 Az internet valóban mindennapjaink része, ügyintézés valójában nem lehet nélküle. 
Ha ezt elfogadjuk, akkor a széles sávú internetet mindenki számára ingyen kellene 
bevezetni minden magyar állampolgár (hiszen a rádió és a TV szolgáltatásai után sem 
kell fizetni!). Persze ez alatt a kettős állampolgárt is értem, hiszen egy haza, egy a 
nemzet!  

legyen országszerte lefedett ingyenes kis sebességű internet hozzáférés?

Legyen a széles sávú internet gyorsabb, és olcsóbb?

Lehetne, hogy békénhagyjuk az internetet?

Miért emeli a .... az internet szolgáltatás díját sokkal-sokkal magasabban az inflációs 
rátánál (idén 20%-kal emelték az árat nekem!)?  Egyáltalán nem érzem biztonságban 
az adataimat. Miért “követnek” a hirdetések (a beállításokban kikapcsoltam ezt a 
funkciót)?

Miért csak 1-2 internet szolgáltató közül választhatok Budapest 11. kerületében? Jogos 
az az érzésem, hogy a szolgáltatók fölosztották egymás közt a piacot?

Hogyan lehet megoldani, hogy az Internet használat díja arányos legyen a lakossági 
fogyasztók számára elérhető sávszélességgel? Gyakran ugyanis a szolgáltatók 
névleges maximális sávszélességet írnak  a szerződésbe, miközben annak töredékét 
biztosítják! Hogyan lehet automatikusan ellenőrizhetővé tenni a sávszélességet?

Ön szerint mi a rosszabb? Valakiről valótlan hírt állítani, vagy büntetni, ha valaki valótlan 
hírt közöl?

Legyen szabad torrentezés és anonim kommentelés!

Szeretne-e internet alapú társadalmat? Igen Nem
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Ön  szerint elérhető legyen-e minél több állampolgár számára a nagysebességű, nagy 
sávszélességű, korlátlan adatforgalmú internet?  Igen Nem

Ön szeretné-e, ha minél több internet alapú munkahely jönne létre Magyarországon? 
Igen Nem

Egyet ért-e Ön azzal, hogy jogszabály írja elő, hogy bárki szabadon hozzáférhessen a 
területén működő bármelyik internet szolgáltató szolgáltatásaihoz, minden kötöttség 
nélkül? (Ezzel véget lehetne vetni a lakóterületi - pl. lakásszövetkezeti -”kiskirályok” piac-
hegemóniájának, akik a saját érdekeikért korlátozzák a szabad szolgáltató választást.)

E-könyvek eseteben nehezmenyezem, hogy alig olcsobb a papirra nyomott 
kiadvanyoknál, mert jelentosebb ado terheli oket. Miert? Hisz meg kornyezetbarat is! 
A kormányzatnak itt inkabb tamogatnia kellene a kiadványok digitalis formaban való 
megjeleneset es megvasarlasát, nem pedig meg kulon meg is adoztatni!

Diabetologián jeleztem, hogy megadnam a saját vércukormeresi adataimhoz valo 
hozzaferest, kozolték, hogy a szakrendeloben nincs internet kapcsolat. Hasznos 
és jó lehetosegtől fosztjuk meg magunkat, mely korlatozza az eü. korszerűsítést 
fejleszteset. Szukseg van tehat az egeszsegugy teljes rendszeret netkapcsolattal 
ellátni és fejleszteni?

Miért létezhet még hazánkban a mobilinternet szolgáltatóknál az a kettős helyzet, hogy 
a feltöltőkártyás mobilegyenleg telefonálásra a feltöltött egyenleg értékéig használható, 
ugyanezen típusú előfizetéseknél az internet egyenleg pedig havonta újítandó meg 
annak ellenére is, ha az előfizető nem használta fel a megvásárolt egyenlegét? 

Támogatná-e a 18 éven aluliak NET hozzáférésének korlátozását az egészséges 
fejlődésüket károsan befolyásoló oldalak (pornó, szex, erőszak, egyéb devianciák) 
vonatkozásában? Támogatná-e olyan jogszabály kezdeményezését, amely a csaláson 
belüli erőszak, a gyermekbántalmazás mintájára egyértelmű tiltó rendelkezéseket 
fogalmazna meg kiskorúak álta    

„Ön szerint hatékonyan működik-e a .hu névtér alatti domain vitarendezés?”

Nem kérdést fogalmaznék hanem kérést. Az állam lehetőleg ne avatkozzon bele az 
internet működésébe, Az internet szabályozza majd magát. Az állami szerepvállalás 
csak gátolni fogja az internetszabadságot. Tehát el az állami kezekkel az internet 
közeléből.
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Miért nem lehet a szolgáltatótól biztonságos  előfizetői csomagot vásárolni? 
Szerveroldalon szűrt hozzáférés kedvezőbb árfekvéssel.

Miért teheti meg az internet szolgáltató, hogy Nem vállal határidőt egy bekötésre. 
Budapest közepén is (1037 Mikoviny u) többszöri kérés ellenére 3 év után sem 
ad határidőt? Mikor kötik be az internetvonalat az utcában lévő társasházakba? 
Szocializmusban megválaszolták, 4 évet kell várni a telefonra, és 4 év után bekötötték! 
Tervgazdálkodás! Most?

Először is legyen a net szolgáltatok is szabad választásúak, értem ez alatt, hogy például 
nálunk a 23.-kerületben egyezmények miatt (titkos?!) nem jön be más szolgáltató. Csak 
a ......! Ez nem egészséges! Ráadásul evvel vissza is élnek! (fenyegetőznek, hazudoznak!) 
2015-öt írunk és 1990-s gépezettel működik a rendszer, nem megfelelő sebességgel.

Ön szerint alapfeltétel a felsőoktatásban való részvételhez az internetelérés?

Ön szerint szükséges-e a felsőoktatási intézmények kollégiumaiba biztosítani az 
internetelérést, amely a hallgatók tanulását segíti elő?

Ön szerint a mai irodai munkát végző munkavállalóknak alapfelvétel az internet elérése?

Ön szerint a mai felgyorsult világban alapfeltétel az internet elérése?

Azonkívül, hogy az állam szabályoz és netes infrastruktúrát bővít, milyen szerepeket 
lásson még el? Miben legyen mindenkinek példát mutató, innováció-szponzor, 
szolgáltatás-megrendelő, kockázati tőkebefektető, közügyekben közösségszervező, 
közvélemény-tájékoztató, közvélemény-kutató, diák+felnőttképzés-szervező? Amire az 
internet a legalkalmasabb. 

Szolgáltatókat kötelezhetnénk-e arra, hogy az ő hálózatukon egy komoly szűrő program 
futatásával kiszűrjék a gyerekeknek nem való programokat , oldalakat?

Minden szerződés (internet, mobil) kötésnél  az ügyfelet meg kellene kérdezni a 
családban van e 18 éven aluli gyermek aki fogja használni az internetet? Ha igen 
kötelező lenne adni egy külön hozzáférést  18 évesnél fiatalabb gyermeknek ezután 
a szülő dönthetne melyik hozzáféréssel engedi hasznáni a gyermeknek az internetet.

Az e-könyv alig olcsóbb a papírra nyomott kiadványoknál, mert jelentősebb 
adó terheli. Miért? Hisz meg környezetbarát is! A kormányzatnak nem kellene 
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támogatnia a kiadványok digitális formában való megjelenését es megvásárlását 
adókedvezményekkel?

Diabetologián jeleztem, hogy megadnám a diabetesemmel kapcsolatos mérési 
adatokhoz való hozzáférést az orvosomnak. Kiderült, hogy a szakrendelőben nincs 
internet kapcsolat. Így egy jó lehetőségtől fosztjuk meg magunkat, mely korlátozza az 
egészségügy korszerű fejlesztését. Szükség van tehát az egészségügy teljes rendszert 
net kapcsolattal ellátni? 

Legyen garantáltan minden háztartásba eljutó technikájú nagyon biztonságos, gyors 
müködésű,,100%-ban magyar tulajdonú és magyar szívű,korrekt, ellenőrzött infokat 
közlő , lehetőleg ingyenes internet szolgáltató. Amivel napi szinten képben van, 
akár célokra mozgosítható ,ami jelzi a várhatóságot,ami alapján kiszámitható életet 
tervezhet a polgár.  

Alapvetően, úgy gondolom, hogy minden egyes településen, még a legeldugottabb 
helyeket is szívesen használnák az internet adta lehetőséget. Ezt elsősorban az anyagi 
lehetőséget akadályozzák meg. Úgy gondolom, hogy ebben a helyzetben úgy tudnánk 
a mutatókon javítani, hogy esetlegesen az “alap” internet ingyenes hozzáférését kellene 
biztosítani. 

Minden oktatási intézményben, minden szinten, a nyelvtanulás-nyelv vizsga 
analógiájára kötelező magaszintű oktatás-vizsga.Ehhez feltétel is A még v. már nem 
intézményesen oktatottak számára,érdekeltséggel rászorító,ingyenes. számitógép 
oktatás Erre alkalmas akár esti oktatással. Mint a volt, a sikeresen szétvert, dolgozok-
felnőttek iskolája rendsze

Az internetet, igenis ellenörizni,szüretni letiltani kell ,a ma értékrenjének káros 
megnyilvánulásoktól. A nem magyar tulajdonú, és szívű szolgáltató igenis és jócskán 
7téritsen azért, hogy a magyarokhoz szólhat.

Internet szolgáltatók ne tegyenek különbséget a saját és idegen adatforgalmak 
továbbítása között,  melyet saját infrastruktúrájukon keresztül továbbítanak. / net 
neutrality /

Aki eddig nem érzett késztetést arra,hogy megtanulja az internet kezelését az ezután 
nem is fogja.Esetleg ha tanfolyammal csábítják oda.Az internet világa egy kitárult 
csodavilág aki nem ismeri azért nem használja.

minek az internet?
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Egyetért-e Ön azzal, hogy 2016. január 1.-től csak olyan új vagy módosított közszférabeli 
honlapot lehessen üzembe helyezni, amely legalább AA szinten megfelel az ISO 40500-
as szabványnak (WCAG 2.0 ajánlásnak)? 

Vakoknak lehet-e ingyenes az internet?

lesz-e korlátozva a torrent vagy az illegális film/zene letöltés?

Kisebb falvakban elmaradott helyeken lakik ők nem érdemlik  hogy több szolgáltató 
ajánlatából válasszanak és ugyan anyi pénzért illetve ugyan azt azt a szolgáltatást 
kapják mint a városokban? 

MIt kérdezzek, mikor pillanatnyilag az internet jól működik, nemzetközileg független - 
pártatlan - szabad, miért kéne ezen változtatni? Nem szeretném ha hátsó szándékkal 
a kormányok ebbe beleszólást kaphassanak. A cenzúra sok szinten tud működni, az 
internet maradjon ettől távol. Miért akart a Magyar kormány adókkal ennek ártani?

Elutasítom, hogy bárki - akár a hatalom - “javítson” a biztonságon. Aki internetezik nincs 
biztonságban. Ennek veszélyével együtt kell élnünk.

Miért nem szabályozzák a minimális elvárható szolgáltatási színvonalat és a hozzá 
kapcsolódó díjakat ott ahol egy településen pl több szolgáltató is jelen van? Mennyire 
számít egyenlő fogyasztói esélynek ha egy településen, háztömbben, két szolgáltató 
közül csak az egyik érhető el ami azonos díj mellett 4-5x lassabb max szolgáltatást tud 
nyújtani?

Miért tartható fent az az állapot egy településen hogy az egyik szolgáltató a 20-25 éves 
technikai színvonalon szolgáltathat míg a másik szolgáltató a technika élvonalában 
azonban a felhasználónak nincs választási lehetősége?

Sajnos addig amíg városban egy szolgáltatás 2-3000Ft ért megvásárolható, ugyan ez 
a szolgáltatás vidéken 5-6000 Ft. Ott ahol az emberek szegényebbek többet kell fizetni. 
Hányan laknak városban és hányan vidéken, egyszerű matematika. Igaz ez valószínű 
abból adódik hogy nincs verseny vidéken.

Legyen-e ellenőrizhető a szolgáltató által feltett tartalom? Szigorítsuk-e a felnőtt 
tartalmak (pl:pornográf anyagok) elérhetőségét? Szigorítsuk-e az erőszakos tartalmak 
megjelenítését? Szigorítsuk-e a szolgáltató felelősségét a megjelenített tartalmakért?
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Szükség van-e a védjegyekkel, márkanevekkel való internetes visszaélések 
szabályozására, szigorítására? Hogyan szigorítsuk a védjegyekkel, márkanevekkel való  
internetes visszaéléseket, jogtalan felhasználásukat? Növeljük-e a Szellemi Tulajdon 
Nemzeti Hivatalának felelősségét a magyar szellemi tőke (eredeti ötletek, védjegyek, 
stb.) védelmében? 

 A hivatalos fizikai cím (lakcímkártya) mellé kellene  az e-ügyintézéshez egy hivatalos ( 
e-lakcímkártya )  praktikusan ua. adatokkal és ua kártyán megjelenítve kiegészítve a   _  
@magyarország.hu  _     kiegészítéssel    pl.:   CÍMZETT.FIZIKAICÍM @magyarország.
hu    miniszterelnökség.1055kossuth.tér.1.3@magyarország.hu

Felvetődött bennem egy gondolat. Mi lenne, ha a szolgáltatónak fizetett havi összeget 
ugyaúgy fizetnék a tagok, mint pl. gázdíjat, csatornázási díjat, stb. Technikailag biztos 
meg lehetne oldani, hogy a szolgáltató mérné ki mennyit netezet és ennek megfelelően 
fizetné a havi összeget. Szerintem igazságosabb lenne. 

Jó napot kívánok  A kérdésem az hogy hogyan lehetséges az egy bp-től 25 km-re 
lévő településen(szigetszentmárton)új lakóparkban nincs INTERNET???A terület az 
invitelé a doboz 20 méterre van a háztól,mégsem hajlandóak több potenciális előfizető 
kedvéért sem bekötni.A mellettünk lévő házak java részében van internet.Szerintem ez 
diszkriminatív.

Véleményem szerint nincs értelme mindenkit 100%-ban bevonni az internet világába. 
A nem internetezők között sok a nyugdíjas, vagy iskolázatlan, vagy valamilyen elvi 
elhatározás miatt nem használnak internetet. Ezek az emberek a jövőben sem tudnak 
vagy akarnak internetezni.  

Hiába használják egyre többen az internetet, a hivatalos, önkormányzati, állami 
ügyintézések zömét még mindig személyes megjelenéssel, papírok kitöltésével, 
csekkes befizetéssel bonyolítjuk. Fontos lenne megoldani, hogy minél több hivatalos 
ügyet lehessen otthon a gép előtt ülve elintézni. Csökkenne a bürokrácia és kevesebb 
kiadás az államnak.

Az internet szabadságát jelenleg sok esetben a politika befolyásolja. Nem szabad hogy 
ez így legyen, politikamentesen kell az internet szabadságát és korlátait felépíteni. A 
fiatalok internetes biztonságát és értékrendjük formálását az iskolákban is oktatni kell. 
Ők a leg veszélyeztetebbek az internet veszélyeivel szemben.

Támogatja Ön, hogy állam intézményihez ügyfélkapun keresztül is lehessen fordulni a 
hagyományos tértivevényes levél használata mellett ?
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Tekintettel arra, hogy a verseny és közszféra jelenleg - a vonatkozó jogszabályok 
rendelkezéseire fittyet hányva - egyáltalán nem tartja be azt a követelményt, 
hogy a weboldalaknak a látássérült személyek számára is használhatóaknak kell 
lenniük, szükséges-e az ide vágó előírásokat külön jogszabályban, részletesen is 
megfogalmazni? Igen.

Fontosnak tartja-e Ön a demokrácia vivmányaként, hogy az intenet mindenkihez jusson 
el, ezért a hálózatos telefon szolgáltatókat kötelezze arra a kormány, hogy a koncessziós 
területeükön ingyen legyenek kötelesek szolgáltatni egy 10MB/s sebességű internet 
kapcsolatot minden lakásban?

Fontosnak tartja-e Ön, hogy amennyiben a hivatalos, és nem hivatalos bűnüldöző 
szervezetek egyes emberek internet, és egyéb elektronikus adatforgalmát megfigyelik, 
lehallgatják, bármilyen eszközt, személyt beazonosíthatóvá tévő adatot gyűjt, arról az 
érintett személynek azonnali elektronikus értesítést küldjenek?

Fontosnak tartja-e Ön a gondolatszabadság, versenyképesség, innováció jegyében, hogy 
a mindenkori kormányok, kötelelzően csak előzetes egyfordulós népszavazás, minimu 
70%-os igen felhatalmazás alapján hozhassanak bármilyen a gondolatszabadságot, 
így különösen az internet tartalmat központilag szabályozó, korlátozó intézkedést, 
törvényt, rendeletet?

Üdvözletem! Szeretném feltenni a kérdést, hogy kívánnak-e valamit tenni a szervezett 
zaklatással (forum.sodika.org), a szervezett bűnözéssel (tolvajkergetok.hu), szervezett, 
személyiségi jogok megsértésével (magyarchan.net) foglalkozó honlapok ellen? Úgy 
gondolom, hogy az említett lapok a társadalomra mérhetetlen veszélyt jelentenek. ....

Egyet ért e azzal, hogy a “netadó” bevezetése helyett, a szolgáltatókat arra kötelezzék, 
hogy bevételük x%-át hálózatfejlesztésre (sávszélesség, minőség javítás, stb) fordítsák 
(ami költségként levonható)? Ha ezt nem teszik a különbözetet az  elmaradott (széles 
sávú internet szempontjából) térségeket felzárkóztató alapba keljen befizetni?

A magyar állampolgárok személyes adatainak nagy része külföldön van és 
megakadályozhatatlan azok ottani bármikori, bármilyen célra történő felhasználása. 
Szükségesnek látja-e, hogy a magyar állam kötelezze  a szolgáltatókat arra, hogy a 
magyar állampolgárok személyes adatait csak Magyarország területén tárolhatják és 
dolgozhatják fel?

Az oldalakon ne keljen megadni túl sok adatot magaról.
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Egyre több digitális eszközbe vannak olyan elemek beépítve, amelyekkel az 
állampolgárokról külföldi szervezetek  adatokat gyűjthetnek, és ők ez ellen védekezni 
nem tudnak. Egyetért-e azzal, hogy a magyar államnak  új alkotmányos kötelezettsége 
megóvnia polgárai élet-,  és vagyonbiztonságát  a digitális térben is.

A külföldi szolgáltatók  a  magyar állampolgárok  byte-onként ingyen kivitt személyes 
adatait milliárdos értékű tőkejószágként hasznosítják, miközben a jövő kulturális 
örökségének legértékesebb részét éppen az állampolgárok adatlábnyoma képezi. 
Egyetért-e azzal, hogy a magyar állam ezt jogi-gazdasági védelemben részesítse?

Az információs társadalom legfontosabb nyersanyaga és terméke nem a digitális 
technológia, hanem a digitális adat maga. Nincsenek még a digitális adatokra, mint 
jószágra vonatkozó általános és átfogó szabályok, csupán egyes adatfajtákra. 
Egyetért-e azzal, hogy a magyar törvényhozás a digitális adatot a polgári jogban a 
jószágok sorában ismerje el?

Programok letöltésekor gyakran idegen nyelvű kérdések jelennek meg, melyekre adott 
válasz befolyásolhatja PC későbbi működését. Elvárhatónak tartja hogy ne csak 
idegen nyelven jelenjenek meg az Ön számítógépén, az akár az Ön számítógépének 
biztonságát érintő kérdések?  

Ön vállalna otthoni távmunkát intrnetkapcsolaton keresztül?

1. Addig nem tudunk versenyképességről beszélni, míg az ország lakosságának 
majdnem a fele digitálisan írástudatlan!  A közintézményekben ( a mi könyvtárunkban 
is ) elindult egy önszervező folyamat (“netnagyi, netpapi”) de ez kevés ahhoz, hogy 
előre lépjünk. Támogatni kellene ezeket a helyi szerveződéseket, az eMagyarország 
pontokon keresztül.

Eggyet ért e azzal hogy az internet és mobilinternet szolgáltatók, letilthasanak olyan 
szolgáltatásokat mintpéldáúl a online telefonok és üzenetküldő appok használatát. És 
ezzel kórlátozzák az internet szabadságát.

Egyetért -e Ön azzal hogy a mindenkori kormány semmilyen formában ne szóljon bele 
az Ön internetes szokásaiba

Legyen ingyenes alapszintű internet hozzáférés minden háztartásban? Legyen 
mindenki számára elérhető ingyenes vagy jelképes összegű tanfolyam az internet 
és az elektronikus ügyintézés elsajátításához? Legyen lehetőség kedvezményes 
infokommunikációs eszköz vásárlásra, hogy mindenki számára elérhető legyen az 
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elektronikus ügyintézés, e-közigazgatás?

Egyetért-e Ön azzal hogy semmilyen adóteher ne terhelje tovább az Ön internetes 
felhasználását? Egyetért-e Ön azzal hogy a jelenlegi internetes adó terheket 
csökkentsék?(ÁFA)

Támogatja Ön azt, hogy minden ügyet csak interneten lehessen intézni ?

Támogatja Ön azt, hogy azok a tankönyvek, melyekből Neumann János tanult, 
ingyenesen elérhetők legyenek az interneten ?

Támogatja Ön azt, Hogy Interneten kezdeményezett ügyintézés határideje rövidebb 
legyen, mint papír alapú beadványok esetén ?

Legyen-e ingyenes alapinternet a fogyatékossággal élőknek

Egyetért Ön azzal, hogy egészségügyi, oktatási avgy az állampolgári jogok gyakorlásához 
szükséges adatok elsőbbséget élvezzenek a hazai hálózati infrastruktúrában a nagy 
magánszolgáltatók adataival szemben?

Jó ötletnek tartja e Ön, hogy a magyarországi informatikai szakirányú felsőfokú 
képzések és szakképzések területén jelentkező hiányt, hátrányos helyzetű fiatalok 
bevonásával valósítsuk meg? Olyan lehetőség lehetnem ez számukra,mellyel valóban 
ki tudnának törni, de ehhez mindenképpen szükség van állami ösztöndíj rendszerekre, 
és mentorprogramokra.

Hogyan vonhatnánk be az időseb generációkat is az internet világába? mi az ami 
számukra valóban életminőség javító funkcióval bír, és így valóban meggyőző érv lehet 
az internethasználat mellett?

Egyetért azzal, hogy az ország versenyképességének növelése érdekében szükséges az 
önálló informatika óraszámait legalább a 2008-as kerettantervek szintjére visszaállítani, 
ezért a 2012-es kerettantervekben elfogadottakhoz képest legalább 100 %-kal növelni 
azokat?  ...........................

Ne legyenek aránytalanságok. Egy vidéki ember alacsonyabb fizetésből él mint egy 
városi. Ha városi áron szolgáltatják az internetet ne várjunk csodákat. Esélyegyenlőség 
a kulcsszó. Legyen mindenkinek elérhető, annak is aki kisebb fizetésből él.
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Az innováció csak akkor lesz folyamatos  ha nem maradunk le a technológiai újításokról, 
és ezeket az új eszközöket el kell juttatni vidékre is hogy azok is felemelkedhessenek. 

Ha az internetet adóval sújtjuk vagy korlátozzuk, akkor nem lesz szabadság. Nyilván 
való hogy egy külföldön tartózkodó ismerősömet neten keresztül hívom fel mert nem 
kerül semmibe. Mobiltelefon drága. Mi a jó megoldás erre? Mobilszolgáltatókat kellene 
ösztönözni hogy segítség az embereket, vidéken (legyen gyors mobilnet), városban 
egyaránt. 

A tartalom tekintetében essék-e külön megítélés alá: - a tudományos- és ismeretterjesztő 
oldalak böngészése -a szórakoztató oldalak látogatása -a semleges (az előző kettőbe 
nem sorolható) információs oldalak látogatása? Az oldalak látogatása tekintetében 
megítélés szempontjából szükség volna-e:  -”TÁMOGATOTT”és “NEM TÁMOGATOTT” 
FELOSZTÁSRA?    - -”

Az adatbázisok felhasználói valamiféle áttételen keresztül járuljanak-e hozzá az 
adatbázisok létrehozóinak munkájához? ……

A közérdekű információ megosztás kerüljön.e más megítélés alá (a semleges és ) 
egyéni érdekeket szolgáló információ halmaztól?

Mit lehet tenni annak érdekében, hogy tobb internetszolgáltató legyen akár egy olyan 
kis faluban is mint Osztopán, ne csak egy egyeduralkodó cég és miért nem lehet egy 
ingatlanra tobb, más névre szóló bekapcsolást kérni? Ha például megveszek egy 
ingatlant amin internetadóság van, addig nm kothetek magamnak be újat míg a régit 
ki nem fizetem.

Nagyon fontos az internethasználat oktatása az alacsonyabban képzett egyének 
körében, hogy több esélyük legyen a felzárkózásban. Olcsóbb szolgáltatói árak 
szükségesek és adatvédelmi kérdésekben több állami felügyelet.

Az egész Magyarország közigazgatása, ügyintézése, gazdasági élete a netre 
van kapcsolva. Ehhez miért  nem találtak ki egy magyar operációs rendszert?? A 
számítógépek egyre nagyobb kapacitásúak, egyre szuperebbek, amivel nehéz, és 
sokszor felesleges is a sima közigazgatási feladatokat ellátni. WindowsXP megszűnése 
nem okozott gondot?  

Egyet ért e azzal hogy kisebb városokban , falvakban kétszer drágább de háromszor 
lassabb internet sávszélesség van ?
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Érzékelhetően nagy a kollektív érdeklődés, jobbító szándék az internet jövőjével 
kapcsolatban. Hogyan lehetne ezt átalakítani kollektív kreativitássá, szakmai 
műhelyekké, ezek eredményeit érintettek által véleményező csoportokká? Komoly 
hazai szakmai kezdeményezésekben most sincs hiány, de csak együtt lehet felmutatni 
akár világraszóló jó példákat.

Egy nagy internet szolgáltatónak kötelessége szolgáltatnia kisebb internetszolgáltatónak 
? Aki a szolgáltatást arra használja hogy a nagy szolgáltató ügyfeleit elvegye ? Kérhet 
-e a nagy szolgáltató ez esetben tetszőlegesen magas árat, vagy legyen törvényben 
szabályozott ? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy ugyanazon szolgáltató, ugyanazon szolgáltatást a lakóhelytől 
függően különböző áron értékesítse? (Nagyvárosokban, ahol több szolgáltató versenyzik 
egymással, a cégek lényegesen olcsóbban kínálják ugyanazon szolgáltatásaikat, mint 
vidéken, ahol monopol helyzetben vannak.)

Egyetért-e Ön azzal, hogy ugyanazon szolgáltató, ugyanazon szolgáltatást a lakóhelytől 
függően különböző áron értékesítse? (Nagyvárosokban, ahol több szolgáltató versenyzik 
egymással, a cégek lényegesen olcsóbban kínálják ugyanazon szolgáltatásaikat, mint 
vidéken, ahol monopol helyzetben vannak.)

Egyetért-e Ön azzal, hogy ugyanazon szolgáltató, ugyanazon szolgáltatást a lakóhelytől 
függően különböző áron értékesítse? (Nagyvárosokban, ahol több szolgáltató versenyzik 
egymással, a cégek lényegesen olcsóbban kínálják ugyanazon szolgáltatásaikat, mint 
vidéken, ahol monopol helyzetben vannak.)

Egyetért-e Ön azzal, hogy hálózati hurokátengedés a DSL technológiákon kívül az 
optikai és kábeltv hálózatok gyakorlatában is megvalósuljon (a hálózat tulajdonosán 
kívül más szolgáltatók is szolgáltathassanak a hálózaton)?

Ön szerint igazságos-e az, hogy ugyanazért a szolgáltatásért ugyanaz a szolgáltató a 
lakóhely alapján több pénzt kér el pusztán azért, mert az adott területen a szolgáltató 
monopol helyzetben van?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a méregdrága, adatforgalom korlátos Internet helyett 
stabil, nagy sebességű, korlátlan vezetékes Internet jozzáférést tegyenek elérhetővé 
Magyarország minden állampolgára számára?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Internet szolgáltatók korlátozzák bizonyos forgalmak (pl.: 
VoIP) átvitelét a hálózatukon?
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Ez a szabadság csak a vezetékes internetelérésre vonatkozik, vagy a mobilra is?   

Tisztelt InternetKon! Naponta tapasztaljuk a netes életünket megkeserítő kéretlen 
levelek és egyéb potenciálisan veszélyes hívatlan vendégek jelenlétét az Interneten. 
Tervezik-e az ellenőrzések, illetve büntetések szigorítását az elkövetkezendőkben? 
Ennek érdekében javasolnám a felhasználói bejelentések fokozott figyelembevételét 
is. ****

Kellene-e az egyénre nézve sértő,valótlant állító,kárt okozó(anyagi,nem anyagi)
webes névvel vagy nem igazi névvel megjelenő webes írásokat egy kiemelten 
gyors,újszerű,hatékony,visszatartó erejű eu-hoz igazodó törvényi,jogszabályi eljárásban 
szabályozni,bizonyítás esetén a webes írót büntetésre és a helyesbítésre kötelezni 
ugyanazon webes felületen?

Támogassa-e még jobban,hatékonyabban,akár közvetlenül 
ráhatva az állam az infokommunikációs szolgáltatókra,cégekre a 
vállalkozások(cégek,egyénik)infokommunikációs eszközökhöz,szolgáltatásokhoz 
való jutását a versenyképesség,munkahelyteremtés,innováció, 
fejlődés,bevételnövekedés(vállalkozásnak,államnak)állami fejlődés prioritásaira 
vonatkozóan?

Bizonyíthatóan és igazoltan szociális rászorultsági alapon igénybe vehető 
megfizethető,olcsóbb nagyobb adattartalmú vagy korlátlan jó sávszélességű 
internet csomagok országosan egységes kialakítására (vezetékes,mobilinternet), 
létrehozására kérje-e, megállapodást kössön-e, kötelezze-e a kormány az ország 
összes szolgáltatóját? 

Sok kispénzű nyugdíjas kénytelen nélkülözni az internet világát, pedig sokaknak ez 
jelenthetné a külvilággal a kapcsolatot, segítséget a vásárlásban és az élet egyéb 
területein. Javaslom, hogy a kisnyugdíjasoknak járjon alanyi jogon az internetkapcsolat.

Talán nem a vezetékes, hanem a vezeték nélküli széles sávú internet elérést kellene 
biztosítani az ország minden pontján, ahol ez üzleti alapon nem megy, ott állami 
szerepvállalással.

Hogyan oldható meg, hogy a magyar állampolgárságú, de nem Magyarországon élő 
felhasználók, elérjék a magyar közmédiákat az interneten. 

Javaslat: Az állami közmédia legyen elérhető a neten, a vikág bármely pontjáról.



250

Üdvözlöm!  Egy pár száz fős faluból írok, egy nagyváros külterületéről, ahol már évek 
óta csak korlátolt adatforgalmú mobilinternettel tudunk internethez jutni, amiért 
sokat fizetünk. Szeretnénk vezetékes internetet használni, mennyi esély van rá, hogy 
a mindössze 1 kilométerre levő vezetékes internetelérhetőség a faluba is bekötésre 
kerüljön?

A versenyképesség szempontjából Ön jó ötletnek tartja-e az internetadót?

Hogyan kívánja a kormány oktatáspolitikai eszközökkel javítani a tudatos és biztonságos 
internethasználat jártasságát kialakítani az iskoláskorú tanulók körében, hiszen 
jelenleg ehhez sem az óraszám, sem az iskolai informatikatermek felszereltsége nem 
megfelelő? 

Úgy gondolom a digitális fejlődésért, az IKT-szektorért felelős személynek miniszteri 
rangban kéne ellátnia a feladatát, ön erről mit gondol?

Egyetért ön azzal, hogy Magyarországon amíg a posta nemhogy a sima, hanem az 
ajánlott küldeményeket is elveszti, addig az e-kereskedelemnek semmi értelme. 

Egyetért-e ön azzal, hogy az erkölcs az emberi becsület az nem a netes szabályozástól 
javul, hanem a társadalmi viszonyok lenyomatát adja. Mindennemű internetes 
szakcionálás a társadalmi állapotok kozmetikázása csupán

A 26 éves világháló fejlődése előtt pragmatikus nézőpontokból kisebb-nagyobb 
akadályok tornyosulhatnak. Még nincs kritikus tömegű visszajelzés, amely ezeket 
észlelné és leküzdésüket kérné a szakemberektől. Most pár kérdésben összejöhetne egy 
kritikus tömeg. Küldjenek a napi életből származó felvetéseket, amelyhez hasonlókra 
már láttak jó megoldást.

Ha a fejlesztéseket nem terhelnék olyan adók, mint a közmű adó, akkor lehetséges, hogy 
a magyar cégek is sikeresek lehetnének. Támogatja, hoyg az digitális fejlesztéseket ne 
terhelje közműadó? 

Támogatja-e hogy az állam vagy a piaci szereplők a hátrányos helyzetűek 
felzárkoztatásában közreműködjenek? Ha igen, Ön szerint ez kinek a feladata?

A hálózatfejlesztések könnyítése érdekében, támogatja-e, hogy egyszerűsödjenek a 
szakhatósági engedélyezések?



251

Ki a digitális miniszter?

Egyetért-e Ön azzal, hogy minden magyarországi településen épüljön távmunkavégzésre 
is alkalmas teleház?

Egyesek szerint jó, ha továbbra is “sárga csekken” kell befizetni a számláinkat. 
Mások szerint gyorsabb, kényelmesebb és költségkímélőbb, ha lehetővé tesszük az 
elektronikus fizetést a közszolgáltatások területén. Ön mit gondol?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Nemzeti Adó- és Vámhivatal (NAV) a hozzá beérkezett adatok 
alapján küldje meg elektronikusan az adóbevallások tervezetét az állampolgároknak? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy közbeszerzést Magyarországon csak elektronikus úton 
lehessen benyújtani, amiből később online adatbázis készülne?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az állam (kormányhivatal) működtessen olyan online 
adatbázist, ahol a helyi termelők és a városi polgárok könnyebben kapcsolatra léphetnek 
egymással?

Támogatja-e Ön, hogy háziorvosi rendelőkben, kórházakban való ellátás mellett 
lehetőség legyen konzultációkra elektronikus úton is?

Legyen egy egységes személyije mindenkinek. Minek jogsival, lakcím kártyával, stb.-
vel terhelni a lakosságot?

Támogatja-e Ön, hogy a MÁV- és Volán-járatok működését elektronikus formában is 
elérhető ütemes menetrenddel hangolják össze?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az Ügyfélkapun az állampolgárral kapcsolatos összes adat 
az állampolgár kérésére lekérhető legyen?

Egyetért-e Ön azzal, hogy 2020 végéig, minden magyarországi háztartásba szereljenek 
fel energiafogyasztás mérésére alkalmas okosmérőket?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az állam (kormányhivatal) működtessen olyan online 
adatbázist, ahol lakóhely szerint lehet rákeresni az illegális hulladéklerakásokra?

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Magyarországon működős egyházak és civil szervezetek 
honlapjukon számoljanak el a szociális tevékenységükkel?
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Egyetért-e Ön azzal, hogy az állam (kormányhivatal) működtessen online adatbázist, 
amely a civil szervezetek szociális, önkéntességi tevékenységét tartalmazza?

A biztonságos internetezéshez javaslom, hogy a 18 év alattiaknak tiltott termékeket, ne 
lehessen netes áruházakban megvásárolni.

Hogyan segítse az internet az élethosszig tartó tanulást? - Bármelyik válasz kijelölhető. 
1.) Magyar nyelvű wikipédia tartalmához kötelező hozzájárulás gazdálkodó szervezetek 
számára díjért kérdésfeltevéssel vagy díj ellenében ismeretközléssel előírt keretösszegig. 
2.) Minden egyetem tartson fenn minősítést adó internetes szabadegyetemet.

Nem kérdés javaslat. Minden település önkormáyzata, valósitson meg , korlátozott 
Wifi ingyenes hozzáférést. Használják ehhez a @ pontokat. Az állam adjon segitséget. 
Különösen a kis településeken.  

Miért ne lehetne törvény az internetből meggazdagodottak (meggazdagodni vágyók) 
adóztatására, a hétköznapi internetezők kihagyásával? 

Tisztelt országgyűlés! A **** és partnerei olyan számítógépeket szeretnének forgalomba 
hozni a **** megjelenésével, amelyeken egy egy technológia (kötelező secure boot) 
akadályozza az operációs rendszer szabad lecserélését. Ez tiltott árukapcsolásnak 
számít, kérem, vitassák meg az ilyen számítógépek forgalmazásának teljes betiltását. 

Miért ne lehetne a Magyarországi székelyű internetes vállalkozásokat adókedvezményben 
részesíteni, még ha külföldi is a cég?Talán nem érné meg mindenkinek, itthon?

Ha a net megszűnik semleges tér maradni, úgy korrumpálódhat alapvető, és mindenkit 
megillető információ is. A szolgáltatónak ne az legyen az érdekében, hogy az őt támogató 
oldalakra terelje a felhasználót, hanem az, hogy olcsóbban tudjon jobb szolgáltatást 
nyújtani. Az infrastruktúrát az országok adhatnák, szolgáltatókkal pedig szerződést 
kötnének.

Az általános iskolától kezdve, külföldi minta alapján bevezetném az informatikát. Ezzel 
az oktatással a 21. században már elmaradottnak számítunk. Jobb szakemberekért 
a vállalatok is inkább befektetnének, akár egyetemekbe is, csak hogy a legjobb, 
legbiztosabb tudású, nekik megfelelő embert kaphassák meg a kimeneten. Az alapoktól 
kell kezdeni.

:)  ha lehet egységeset mindenkivel .
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A netsemlegesség a fent leírt értelemben egyértelműen fenntartandó - hiszen a 
telefonhoz hasonlóan, ki lehet alakítani egy fogyasztás alapú díjtáblázatot, mint ahogy 
az meg is történt már nálunk (gyorsabb csomag - drágább). Az internet szabadságát 
korlátozni nem szabad. Legjobb lenne, ha nálunk is a legendás egymondatos sajtó/
internettörvény élne. 

Legjobb fogyasztóvédelem a verseny szabadsága és a panaszok GYORS kivizsgálása, 
indokolt esetben a vétkesek GYORS BÜNTETÉSE. Ha a szolgáltató/gyártó tudja, 
hogy vétkességét gyorsan követi a szankció, igyekszik elkerülni. Önkéntes alapon 
“Megbízható web-bolt” stb. szerveződéseket bátorítani.

Az állami hivatalok átláthatósága, a döntések előkészítésének transzparenciája, 
az egyértelmű felelősségi viszonyok kialakítása és közzététele, az állami nagy 
adatbázisokhoz való hozzáférés lehetővé tétele (pl. közbeszerzések kereshetően, 
költségvetés/teljesülés feldolgozva, stb., hogy ne “közérdekű adatkérést” kelljen beadni) 
elengedhetetlen.

Miért nem használják a gáztárolókat és vezetékeket elektromos áram fejlesztésre? 
Amennyiben ezt a technológiát, jó hatásfokúra tökéletesítenék, tetemes mennyiségű 
energiához, - nagyon sok munkahelyhez,- katasztrófa károk /ár és belvizek 
szabályozásához/ mérsékléséhez, - a rezsi csökkentéshez,- veszélyes anyagok 
feldolgozásához /vörös iszap/,- stb.?

Legyen olcsóbb az internetezés díja!

Kívánatosnak tartja-e, hogy az elektronikus kereskedelmi ügyletekből keletkező 
jogvitákban online vitarendezési fórumok nyújtsanak gyors és hatékony jogorvoslati 
szolgáltatást, 

Miért lehetséges, hogy a kis településeken szolgáltató távközlési cégek, internet 
előfizetési díjai, POFÁTLANUL magasak? Szemben egy fejlett szolgáltatóval (****, ****), 
ahol töredékébe kerül a szolgáltatás

Miért etetik az elmaradott internetszolgáltatók (pl. az **** Kisapostag településen) azzal 
az ügyfeleket, hogy “fejleszteni fognak”? Amikor csatornázásra került sor, se kábelt 
nem fektettek, se alépítményt nem létesítettek. Újra akarják pókhálózni az országot, 
mint Bangladest?

Miért nem szabályozzák (maximálják) a lassú, illetve előnytelen feltételű szolgáltatók 
árait? Ha a **** a 25MBPS csomag kábeltévével-telefonnal, havi 5 ezerbe kerül, akkor 
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az **** ADSL, 4MBPS maximális sebességgel, kábeltévé nélkül, ne kerülhessen havi 
1000Ft-nál többe.

A kis településeken a szolgáltatókat is a versenyhelyzetre kell rákényszeríteni, és a 
monopoliumokat meg kell szüntetni. Legyen lehetősége a település önkormányzatának 
elzavarni azt a kábeltévé szolgáltatót, amelyik a 8MBPS internet csomagot, havi 13 
ezer Ft-ért szolgáltatja, ráadásul csak egy számítógépet enged rácsatlakoztatni.

Ne legyen netadó!!! A vállalkozói profitot viszont adó formájában nem lehet behajtani, 
mert jönnek a kiskapuk. Inkább arra kell helyezni a hangsúlyt, hogy a céges előfizetőknek, 
“prémium szolgáltatásokat” biztosítani, melynek felárából lehet fejleszteni. Viszont az 
ADSL lakossági előfizetésre, senki ne ígérjen “fejlesztést”, mert arra alkalmatlan.

Fellépni az olyan kamucégek ellen,amilyen az .....,vagy alteregoja,az ..... Mivel offshore 
hátterű,hol a ..... , hol ..... a székhelye.Ingyenes ingatlanhirdetést kínál, és rejtett ÁSZF-ben 
pénzt követel.Nincs szabályozás az ilyen svindlerekre.Ez volna az egyik legfontosabb 
fogyasztóvédelmi feladat!

Az internetes csalásokra szakosodott bűnözők ellen, létrehozni egy olyan szervezetet, 
amelynek joga -és feladata, ezek felderítése. Szakemberekből álló csapatot a 
rendőrségen, akik nem csak széttárják a kezüket, amikor ilyennel találkoznak. 
Regisztrálni azokat is, akik az internetes bűnözők hátterét segítik, pl. népszerűsítik a 
honlapjaikat.

Legyen lehetőség a külföldi bűnözők honlapjainak korlátozására. A magyarországra 
irányuló bűnelkövetői körök honlapjainál, legyen lehetőség figyelmeztető felirat 
elhelyezésére, ami csak akkor engedi tovább a felhasználót, ha a veszélyre 
figyelmeztetést tudomásul vette.

Az internetes bűnözés bejelentését, egyszerűsíteni kell, mert a rendőrség nehezen 
mozdul, nehezen ismeri fel, olyan rendőrőrsre irányítják a nyomozás lefolytatását, 
ahol még internet sincs, nem tudják mi az az IP cím, ráadaásul a fax is csak akkor 
működik, ha épp az őrsön tartózkodik valaki. Hasonlóan online kéne rájuk vadászni, 
mint e pedofilokra!

A jövő internete talán vidéken is jó lenne ha megmutatkozna! Igazából a NET a falun 
élő embereknek közelebb hozza a világot nem csak a nagyvárosban élőknek! Hogy 
miért írom le ezt! Ahol mi élünk nagyon alacsony sebeséggel jön a net a **** ezzel a 
problémával szemben tehetetlen! Nem a városnak kell a szuper sebesség hanem a 
vidéket is fejleszteni
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a földbolygó védelme érdekében, uniós és kormányzati jogszabályozással, korlátozni 
kell a wirlessnet hozzáférést. Végeredményben a 450 hálózatot meghagyva állami, 
tudományos célokra meghagyva. A net csak kábelen gazdaságos az előfízetönek és a 
szolgáltatoknak is. Az emberek is otthon dolgoznak majd, és a net révén felesleges a 
mobil telekomunikáció

a földbolygó védelme érdekében, uniós és kormányzati jogszabályozással, korlátozni 
kell a wirlessnet hozzáférést. Végeredményben a 450 hálózatot meghagyva 
állami, tudományos célokra. A net csak kábelen gazdaságos az elöfízetőnek és a 
szolgáltatoknak is. Az emberek is otthon dolgoznak majd, és a net révén felesleges a 
mobil telekomunikáció. Stand by

Az Internet és a rajta keresztüli információáramlás akadályoktól mentessé tétele ma 
már az emberi lét alapvető szükségletévé válik. Akarja-e Ön, hogy az elektromos áram, 
a víz, és a gázszolgáltatáshoz hasonlóan az Internet szolgáltatás is közműszoltatássá 
váljon és ezzel bekerüljön a kormány rezsicsökkentési programjába?

Legyen egy szervezet, amelyik jogosult ellenőrizni a netes kereskedéseket. Az ÁSZF-
et, ezeknek el kelljen küldeni a netes kereskedő-közvetítő cégeknek. ÁSZF módosítás 
esetén, a módosítást is el kelljen juttatni. A külföldi, de Magyarországra pénzért 
szolgáltató netes vállalkozásokat, ez a szervezet engedélyezze, és lássa el ellenőrzési 
védejggyel.

Ha megjelenik egy offshore vagy “külföldi” hátterű internetes kereskedő/közvetítő, 
amelyik a szolgáltatásáért pénzt követel, nem szabad engedni, hogy az “internet 
szabadságára” hivatkozva, valóságos ámokfutást rendezzen, és az áldozatai 
megfélemlítését, gátlástananul megtehesse. Legyen egy szervezet, amelyik erre 
odafigyel.

A szolgáltatók, az árakkal, és a szolgáltatás minőségével versenyezzenek, és ne lehessen 
ebből egyetlen szolgáltatót se kizárni! A fejlesztéseket, viszont az internetből profitáló 
(nem a kinőtt babaruhákat eladogadó kismamák) vállalkozások is támogathatnák.

A mi családunkban ( és más keresztény családokban) az a nagy probléma, hogy a 
pornó kategóriába tartozó dolgokat nem lehet letiltani globálisan. A gyerekzár nem 
megoldás, mert csak kevés részét szűri ki. Az lenne a tökéletes, hogy a számítógéphez 
kevésbé értő szülő önállóan meg tudja oldani, ne kelljen még szakembert is hívnia ez 
ügyben. 

Az Interneten megjelenő információáradat megfelelő kiszűrése,letiltása,adagolása 
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az emberek számára .Ez kell,hogy legyen az állam egyik fontos feladata,megvédve 
a családokat (is)! Hasznos ismeretek,az élethez szükséges tudásanyag,szemben a 
szeméttel,ami csak megfertőzi a fiatal generációt és szétzülleszti az alapot,a családot.
Nem engedhetjük!!!

Az Internet ára a jövedelemtől függjön,ill.hogy ki mennyit használja,mert nem mindenki 
engedheti meg magának a 4000Ft körüli havidíjat! Lehessen ingyenes képzés a 
nyugdíjas kor előtt is!

Legyen-e adó- illeték- és állami díjaktól mentes az internet-hozzáférés függetlenül 
attól, hogy magánszemély vagy üzleti előfizetésről van-e szó illetve függetlenül a 
forgalmazott adat mennyiségétől

Szükséges-e drágán tartani a mobilnetet, mikor a szolgáltatói adatok nem valósak a 
lefedetségről? Azaz miért kerül sokkal többe egy sokszor használhatatlan mobilnet, 
mint egy ADSL?  

Fontosnak tartjuk-e a cenzúramentes internetet és visszautasítjuk-e a felejtési 
kötelezettséget?

Egyetért-e Ön azzal, hogy gyermeke csak a saját korának megfelelő tartalmakhoz 
férjen hozzá?

A versenyképesség nevében töröljék el a szolgáltatók területi felosztását és minden 
szolgáltató elérhető legyen ahol a másik. (Jelenleg pl az utca egyik oldalán csak **** 
van, a másikon csak **** és nem hajlandóak a bekötésre se vezetéken,se vezeték nélküli 
kapcsolaton. Máshol pár utcányira van végződés,de a **** nem mer a **** területén 
kábelezni)

Meg kell védenünk a torrentoldalakat, amik segítségével gyermekeink autodidakta 
módon tanulhatnak méregdrága szoftverek megvásárlása nélkül?

Legyen kötelezően előírva a letöltési és feltöltési sebesség 2:1 aránya. (Pl. letöltés 
100Mbps, akkor a feltöltés 50Mbps)

Milyen eszközökkel lehetne az árversenyt növelni az internetszolgáltatók piacán?

 Minden fontos kérdésben (országos, helyi, uniós) meg lehessen kérdezni az embereket 
az internet segítségével. A kérdéssel együtt fel lehet tüntetni az összes pro és kontra 
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érvet. Így a jelenlegi kontraproduktív pártoskodás helyet az internet teremtheti meg az 
elmozdulást a közvetlen demokrácia felé.Akarja-e, hogy közvetlenül döntsön?

Fix 5-7 éven belül legyen elérhető a nagyvárosokban (megyeszékhely, megyei jogú 
város) a FTTH azaz Fiber To The House, vagyis optikai hálózati végződés a későbbi 
bővíthetőség, a minőségi szolgáltatás. Ugyanennek jegyében az ország többi 
településén pedig a lakásonként valós 100Mbps sebességre képes internetelérés.

Milyen infokommunikációs eszközökkel próbálják felzárkóztatni a hátrányos helyzetű 
térségeket?

Akarja-e Ön valóságos, tényleges sajtószabadság megvalósítását olyan elektronikus 
újság révén, ahol mindenki számára biztosított a lehetőség, hogy újságcikket írjon 
helyi, országos, uniós témában, az élet minden területéről, illetve ahol mindenki egyenlő 
eséllyel mondhatja el építő jellegű, jószándékú véleményét.

Egyetért-e Ön azzal, hogy úgy mint lakcíme, mindenkinek legyen saját e-mail címe is?

Milyen IT-eszközökkel tervezik megvalósítani a kiskorúak védelmét a káros tartalmaktól?

Igényt tart-e olyan új országos közszolgálati hírhálózatra, amely az internet, a telefon, és 
a települések irányítószámait alkalmazva, az érdekeltek számára rugalmas közhírkezelő 
szolgálatot lát el? Így akár a nehéz élet-helyzetekben a gyors segítség-adás előnyeihez 
juthatunk. Például, a bűnmegelőzés, a közlekedés, veszélyhelyzetek területein.  

Egyetért-e azzal, hogy az általános iskolákban minden tanuló kötelezően vegyen részt 
vakon gépelés oktatásában?

Egyetért-e azzal, hogy Magyarország minden településén legyen egy közfoglalkoztatott 
digitális mentor, aki segíti a lakosságot a digitális felzárkóztatásban és a digitális 
írástudásók számának növelésében? 

Egyetért-e azzal, hogy Magyarország minden településén legyen elérhető 0-24 órában 
működő köztéri wifi-pont?

Egyetért-e azzal, hogy legyen elérhető olyan államilag üzemeltetett, mobil eszközök 
használatával is elérhető weboldal, ahol videótelefonon keresztül is felvilágosítást 
kaphatnak az állampolgárok bármilyen hivatalos üggyel kapcsolatban?
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Egyetért-a azzal, hogy az állam tegye lehetővé tömegek számára digitális közmunka 
végzését (pl. a levéltárak digitális archiválásával), és az ehhez szükséges alapképzést? 

Egyetért-e azzal, hogy az informatika legyen kötelező érettségi tantárgy? 

Egyetért-e azzal, hogy minden pedagógus számára kötelezően vizsgát kelljen tenni 
infokommunikációs eszközhasználat és informatikai alapképzettség témában?

Egyetért-e azzal, hogy legyen elérhető olyan államilag üzemeltetett, mobil eszközök 
használatával is elérhető weboldal, ahol videótelefonon keresztül is felvilágosítást 
kaphatnak az állampolgárok bármilyen hivatalos üggyel kapcsolatban?

Egyetért-e azzal,hogy az internetet használó ember becsapható,a védekezés bonyolult 
vagy drága,ezért az internetet bárkinek védekezési célból joga van ellenőrizhetetlen 
szféraként kezelni,az ott megfogalmazódó dolgokat harmadik fél közbeszólásaként 
értelmezni,azaz mindig csak annak van helye az interneten kívül,amit azon kívül is 
megerősítenek? 

Van-e jobb ötletük, hogy a magyar internet legyen egy nyitott innovációs gigaprojekt, 
amihez bárki a saját elképzelésével csatlakozhat, ha elfogadja az összeilleszthetőségi 
feltételeket. Legyenek pontosan definiálva a becsatlakozási pontjai, vállalásai, használja 
fel a többi projekt eredményeit és viszont. Vagy lehet kiírt projektekre is pályázni.

Egyetért-e azzal, hogy az Alaptörvény rögzítse az internet semlegességének elvét?

Egyetért-e azzal, hogy törvény rögzítse az internet semlegességének elvét?

Egyetért-e azzal, hogy az internetnek ingyenesen kellene mindenki számára 
hozzáférhetőnek lennie?

Egyetért-e azzal, hogy az informatika területén a legújabb technológiák bevezetését és 
a piaci alapú infrastruktúrális beruházásokat ösztönző üzleti környezetet kell teremteni, 
minden vállalkozás számára?

Javaslom, hogy egyszerűsítse az állam a hálózat kiépítését. 

Csökkentsék az adókat! A közműadó nagyon megnehezíti a magyar vállalkozások 
előrehaladását. Ön támogatja, hogy az internet kiépítésén kevesebb adó legyen? 
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Ön szerint az államnak vagy a vállalkozásoknak bizonyos kedvezményekért cserében 
támogatnia kell a leszakadó rétegeket azzal, hogy kedvezményesen kapjanak internetet. 
Ha igen, ez  kinek a feladata? 

A Kormányban ki felel a digitális fejlesztésekért? 

Egyetért-e azzal, hogy még ha az állam rendfenntartóként az interneten kudarcra is 
van ítélve, ott jelen lehet, ottani információkat az “internetes szokásjog” normái szerint 
kezelhet, meg kell azonban felelnie legalább egy utólagos áttekinthetőségnek, és meg 
kell különböztetnie az interneten kívül is létező problémákat a csak ott létezőktől.

Az olyan településen, ahol még GSM telefon hálózat lefedettség sincs, ki fog arra 
figyelni, hogy legalább a létesítési listára felkerülhessenek ezek a helyek ?  Széles sávú 
mobil internet, ugyan már....?

Szükséges a felhasználók és a leendő felhasználók széles körű tájékoztatása, az 
általános internet felhasználási ismeretek átadása minél szélesebb körben. Hogyan 
terjeszthető ki az ilyen jellegű oktatás, ismeret terjesztés az internetet nem használókra?

Milyen csatornák aktiválhatók még az internet népszerűsítésére? Nézzük meg hogyan 
csinálják ezt más országokban, ahol sokkal magasabb az internetet felhasználók 
aránya!

Hogyan növelhető a biztonságos internet használat? A felhasználók kiszolgáltatottságát 
hogyan csökkenthetjük technikai megoldásokkal, szoftveres támogatással?

Elképzelhető-e, hogy legyen olyan támogatási forma, amely lehetőséget biztosít az 
internetes gazdaság új és meglévő szereplőinek támogatására? Akár adókedvezmény 
vagy kedvezőbb esetleg egyszerűbb adózási rendszer részükre történő bevezetésével?

Elképzelhetetlennek tűnik az internetes kereskedelemben résztvevők számára 
biztosított kedvezőbb forgalmi adó alkalmazása?

A net semlegesség fenntartása elengedhetetlen, annak felborulása előre nem látható 
következményekkel járna.

1. Egyetért-e Ön azzal, hogy azon a honlapoknál, amelyek közérdekű információkat 
tesznek közzé, legyen kötelező az egyetemes tervezés követelményének érvényesítése, 
vagyis az, hogy e honlapok egy integrált felületen, az épek és minden fogyatékossági 
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csoporthoz tartozók számára egyenlő esélyű hozzáférést, akadálymentes használatot 
biztosítsanak?

2. Egyetért-e Ön azzal, hogy az előttünk álló európai uniós tervezési ciklusban, uniós 
forrásból csak olyan honlapok készülhessenek, amelyek megfelelnek az egyetemes 
tervezés követelményének, vagyis amelyek mindenki számára akadálymentes 
használatot, egyenlő esélyű hozzáférést biztosítanak?

Egyetért-e Ön azzal, hogy azon honlapoknál, amelyek közérdekű információkat tesznek 
közzé, legyen kötelező az egyetemes tervezés követelményének érvényesítése, 
vagyis az, hogy e honlapok egy integrált felületen, az épek és minden fogyatékossági 
csoporthoz tartozók számára egyenlő esélyű hozzáférést, akadálymentes használatot 
biztosítsanak?   

Egyetért-e Ön azzal, hogy az előttünk álló európai uniós tervezési ciklusban, uniós 
forrásból csak olyan honlapok készülhessenek, amelyek megfelelnek az egyetemes 
tervezés követelményének, vagyis amelyek mindenki számára akadálymentes 
használatot, egyenlő esélyű hozzáférést biztosítanak?

A nyugdíjas társadalom nagy része is szeretne lépést tartani a világgal, de jelentős 
részük csak feltöltőkártyás internetet üzemeltet, vagy még azt sem, pedig jó lenne, 
csak anyagi nehézségekkel küzdenek minden hónapban. A nyugdíjas törzsszám 
felhasználásával / akik igénylik,/ már most is igényt tarthatnának ingyenes, korlátlan 
internet használatra

Ön elégedett-e az alapfokú és középfokú digitális, informatika oktatás során átadott 
ismeretanyaggal? Ön szerint megfelelő felkészűltségűek és a kor kihívásaihoz igazodó 
tudásbázissal rendelkeznek-e az érintett tárgyat oktató pedagógusok?

Ön bevezetné-e, hogy az iskolai tananyagokat táblagépeken kapják meg a diákok?

Szükségesnek tartja-e, hogy a médiapiac szereplői részt vegyenek a médiatudatosságra 
való nevelésben?

Szükségesnek tartja-e, hogy a médiapiac szereplői részt vegyenek a médiatudatosságra 
való nevelésben?

Milyen további intézkedéseket javasol annak érdekében a kormány számára, hogy 
valamennyi önkormányzat sikeresen kezdje meg a felzárkózást a magyar IT stratégiákban 
megkívánt színvonalhoz? (Kommunikációs csatornák kiépítése, befogadói közeg 
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felkészítése, célközönséghez való elérés útja, tájékoztatási kötelezettség megjelenése.)

Ön milyen ügyeket szeretne ügyfélkapus elérhetőségén keresztül intézni a jövőben, 
amit jelenleg nem tud? Megfelelőnek tartja-e a jelenleg intézhető ügyek számát, vagy 
bővíteni javasolja azokat?

Fontosnak tartja-e kulturális örökségünk online létezését? Milyen módon támogassa, 
illetve milyen forrásból hajtsa végre a kormányzat a kulturális örökség digitalizálását?

Egyetért-e azzal, hogy a hazai tartalom előállító iparág támogatása prioritás legyen a 
kormányzat számára? Ön támogatja, hogy a 2014-20-as uniós források felhasználása 
és programok kidolgozása során ezt kiemelt területként kezelje a fejlesztéspolitika?

Ön hajlandó lenne-e a jelenlegi adóterhein túl további összeget fizetni annak érdekében, 
hogy a 2018-ra kitűzött 100%-os lefedettségű, szélessávú internethez a hátrányos 
helyzetű állampolgárok is hozzájuthassanak mind hálózati, mind hardver oldalon?

Egyetért-e Ön a „digitális akadályelhárítással”; korszerű és rugalmas szabályozási 
környezet kialakításával?  

Egyetért-e Ön azzal, hogy az internet segítségével a közigazgatás hatékonyabbá válhat?

Miért a külföldi tulajdonú profitmaximumra törekvő, versenytársait lenéző és 
ellehetetlenítő multinacionális polipcégeket támogat kiemelten a kormány az internet 
megépítésében, holott a magyarországi KKV-s cégek és szolgáltatók is megtudnák 
az ország számos részén építeni,üzemeltetni a szélessávú internet szolgáltatás 
infrastruktúráját.  

Miért nincs olyan független/neutrális internetkicserélő központ hálózat Magyarországon, 
amihez csatlakozhatnának a kisebb internet szolgáltatók, így élénkülne a piaci verseny, 
mert nemcsak a multinacionális versenytársaktól tudnának internet sávszélességet 
venni a szolgáltatáshoz

Szívesen szavazna-e biztonságosan a következő választásokon az Interneten? - 
Egyetert-e azzal, hogy hivatalos leveleket kizarolag hitelesitett e-mail-en is lehessen 
kuldeni a hagyomanyos posta kihagyasaval? 

 - Tamogatja-e hogy a Magyarorszagon eloallitott internetes tartalmakat legalabb olyan 
minosegu es aru internetes kapcsolaton lehessen elerni mint a kulfoldi oldalakat? - 
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Egyetert-e azzal hogy a Magyarorszagrol elert kulfoldi internetes oldalak adozasa ne 
legyen kedvezobb mint a hazai oldalake?

- Támogatja-e, hogy a magyar kormányzat csak az infrastruktúra fejlesztése és a 
versenyegyenlőség megteremtése érdekében avatkozzon be az internet világába, de 
egyébként szabadságot biztosítson a felhasználóknak és piaci szereplőknek?

A nagyothallók számára a hang útján terjedő info nem teljes - hallókészülékkel sem! - , 
ezért különösen fontos számunkra az írásbeliség. Így adja magát a legkézenfekvőbb 
megoldás, az internet. Az információk elérésének egyetlen biztos forrása számunkra 
az internet. Ezért jó lenne, ha ingyenesen vagy kedvezményesen vehetnénk igénybe 
azt. .....

A nagyothalló emberek számára a hang nem nyújt megbízható információt - 
hallókészülékkel sem! -, különösen a számítógép és a halókészülék okozta kettős 
torzulás során nem. Ezért jó lenne, ha nekünk feliratozva lennének a különböző hang 
formában közzétett hírek, videók. ......

Szeretne-e Ön interneten, biztonságos kapcsolaton (pl. ügyfélkapun) keresztül 
időpontot foglalni az állam által nyújtott egészségügyi szolgáltatásokra? (okmányiroda 
időpontfoglaláshoz hasonlóan)

A nagyothalló embereknek a mindennapi élethez szükséges hallókészülék és annak 
karbantartási költsége nagy terheket ró a családi kasszára. Az információkhoz való 
hozzájutást viszont szinte csak az internet biztosítja. Jó lenne ezért az esélyegyenlőség 
biztosítása értelmében kedvezményes vagy ingyenes netet kapni. Köszönjük a 
lehetőséget! .....

Szeretné-e egészségügyi dokumentációját interneten keresztül megnézni?

Elfogadná-e orvosa betegellátásra vonatkozó utasítását ha az elektronikus csatornán 
(pl. email, Skype) érkezne?

Szívesen használ olyan eszközöket amelyek rögzítik egészségi paramétereket (pl. 
lépésszámláló)?

Fordulna-e orvosához interneten keresztül?

Szeretné-e látni közeli hozzátartozói egészségügyi leleteit interneten keresztül?
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Megosztaná-e személyes (otthon keletkezett) egészségügyi adatait háziorvosával az 
interneten keresztül?

Szeretne olyan felületet az Interneten ahol szabadon értékelheti orvosait és tájékozódhat 
a velük kapcsolatos véleményekről?

Érdekli Önt, hogy egészségügyi adatait ki, mikor és milyen céllal kérdezte le?

Szeretne-e ön ügyfélkapun keresztül Európai Egészségbiztosítási Kártyát igényelni?

Szeretne Ön értesítést kapni leletei elkészültéről, szakrendelésre szóló időpontjairól 
esetleg ha arról, ha új egészségügyi dokumentuma keletkezik?

Megkönnyítené az Ön életét ha bizonyos egészségügyi szolgáltatásokat Interneten is 
igénybe tudna venni (erecept, beutaló, idpőntfoglalás)?

Kedves Tamás! Javasolnám, hogy legyen egységes előrefizetés díj. A vidékiek jóval 
drágábban jutnak a szolgáltatáshoz, mivel nincs verseny helyzet. A monopol helyzetben 
lévő szolgáltatók visszaélnek helyzetükkel. Üdvözlettel: ……

Tisztelt Deutsch Tamás! Hogyan lehetnénk nagyobb biztonságban, ha feltöltünk egy 
képet valamelyik közösségi portálra és az illetéktelen kezekbe kerül... A felhasználási 
szerződés módosítása lehetséges?

Tisztelt  Képviselő Úr!   1. Az internetre vonatkozó konzultációt nem most, hanem az adóra 
vonatkozó döntést előtt kellett volna megtenni! 2. Az internet valóban mindennapjaink 
része, ügyintézés valójában nem lehet nélküle. Ha ezt elfogadjuk, akkor a széles sávú 
internetet mindenki számára ingyen kellene bevezetni minden magyar állampolgár  
számára

Hogy lehesen a Kormánytól teljesen függetlenné tenni az intenetet?

Hogy tudja támogatni az ifrastruktúrát a Kormány a GDP arányában? 

Egyetért-e Ön azzal, hogy a Fidesz-KDNP kétharmados többséget jelentő kormánykoalíció 
megadóztassa az internet szolgáltatást, ezáltal újabb adótehert akasztva a magyar 
családok nyakába? 

Vannak azonban olyan értékek – például az emberi becsület, a szerzői jogi, előadóművészi 
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teljesítménybe fektetett kreativitás és munka, mások magánélete, a gyermekek 
egészséges fejlődése, vagy a közbiztonság – amelyek az interneten is védendők. Az 
állam feladata, hogy egyensúlyt találjon az ilyen értékek és a véleményszabadság joga 
között.

Kérdés 1.: Egyetért e azzal, hogy az interneten a totális szabadság jegyében megtalálható 
kultúrszemét terjedését az Állam valamilyen formában korlátozza? Kérdés 2.: Egyetért 
e azzal, hogy az internetet a totális szabadság jegyében az állami berendezkedés 
megdöntésére felhasználókkal szemben az állam határozottan fellépjen?

Az alacsony sebességű internetet mindenkinek elérhetővé kellene tenni ingyen (minden 
banki ügyintézést vásárlással kapcsolatos dolgot, úgy mint pl a közszolgálati tv-k).  Aki 
meg filmeket akar például nézni az fizzesse meg a plusz szolgáltatást, sebességet.

Az alacsony sebességű internetet mindenkinek elérhetővé kellene tenni ingyen (minden 
banki ügyintézést vásárlással kapcsolatos dolgot, úgy mint pl a közszolgálati tv-k).  Aki 
meg filmeket akar például nézni az fizzesse meg a plusz szolgáltatást, sebességet. 

Versenyképesség és Innováció témakörében az alábbi kérdést javasoljuk: Hogyan kellene 
átalakítani a felsőoktatási rendszert az informatikai ágazat humán erőforrásigényeinek 
kielégítése érdekében? 

Versenyképesség és innováció témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Milyen kitörési 
lehetőségek vannak a magyar cégek számára az informatikai ágazaton belül az egyes 
kiemelt / top trend infokomuniikációs technológiák és egyes IT réspiacok területén? 

Versenyképesség és innováció témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Mely külföldi 
földrajzi piacokon lehetnek sikeresek a magyar IKT cégek, milyen ösztönzési formákra 
van szükség azok eléréséhez?

A községek határában, külterületen, falvakban mikor lesz 100%-os a mobilinternet 
lefedettség? Illetve milyen szabályozó eszközökkel lehetne ezt elérni?

Versenyképesség és innováció témakörben az alábbi kérdést javasoljuk: Milyen 
eszközökkel lehetséges növelni az elektronikus fizetés arányát? Milyen intézkedéseket 
látnának ehhez szükségesnek a kormányzat gazdaságirányítási oldalán?

Milliók fejlesztenek ingyenes programokat, a **** ide tartozik. Jogosnak tartja-e 
fizetőssé válásukat?
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Kell-e egyáltalán beleszólni az államhatalomnak az internet használatába a 
törvényességi felügyeleten kívül?

Az e-közigazgatás szélesebb körét milyen módon kívánják megvalósítani?

Az internet innovatív környezete nagyban segíti a vállalkozásokat. Ezek fejlődésében 
azonban még többet segítene, ha pénzt kapnának. Adjon-e a kormány havi rendszeres, 
nettó háromszázezer forintos juttatást azoknak, akiknek van internethozzáférése?

Egyetért-e Ön azzal, hogy az üzletek a három napos termékvisszavételt a határon túli 
magyar állampolgárok vásárlásai esetén terjesszék ki 6 napra?

Ön szerint szükség lenne-e a készpénzforgalom teljes megszüntetésére, hogy minden 
pénzforgalom elektronikus legyen, ezzel ellenőrizhetővé téve minden pénzmozgást, 
így az adócsalást és a pénzmosást könnyebben lenyomozhatóvá téve?

Hogy tudja támogatni az ifrastruktúrát a Kormány a GDP arányában? 

Legyen-e állami hírportál?

Ön elfogadhatónak tartja, hogy a mindenki számára egyformán elérhető szabad, 
semleges internet kapcsolatot megkurtítsák gazdasági szempontok alapján?


